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سرمقاله

جهان در انتظار کالای ایرانی

اگر مي خواهيم بازار جهاني منتظر کالاي با کيفيت 
ايراني باشد چه کنيم؟!

حمايــت از کالاي ايراني ، بايد به يک واقعيت توجه ويژه 
داشــته باشــيم اقتصاد مقاومتي توليد، اشتغال و حمايت از 
توليدکننده ، رونق توليد ، جهش توليد ، توليد کننده ايرانی و 
وضعيت اقتصاد کشور که بايد تمام متوليان موضوع دست در 
دست هم داده و از اين گردنه حساس عبور کنيم. آيا همه بانکها، 
ســازمانها، وزارتخانه ها و مراکز اقتصادي که در سال گذشته 
عملکرد خــود را در ارتباط با فرمان مقام معظم رهبري ارائه 
دادند؟ و فقط بحث حمايت بوده! و ايشان  در بعضي زمينه ها 
شديدا گلايه مند بودند، اما توجه خاص جهت به ثمر نشستن 
فرامين ايشــان در اين مسير فعاليت داشتند، در سال جاري 
کمر همت و حمايت واقعــي  از کالاي ايراني با کيفيت واقعا 
اجرائي عمل کنيم.                                             ادامه در صفحه 10

مهدیمیرحیدری
مدیرعاملوسردبیر

رهبر معظم انقلاب اسلامی:

مسئولان اقتصادی، اقتصاد 
مقاومتی را جدّی بگیرند. 

تولید داخلی، منع واردات، 
جلوگیری از قاچاق

تعريف بيش از ۱۰۰ هزار ميليارد تومان پروژه 
اقتصادی و کارآمد برای تامين مالی از طريق بورس، 
برنامه ريزی برای اجرای طرح توسعه ای فاز دوم نورد 
گرم فولاد مبارکه،ضرورت ورود شرکت های بزرگ 
کشور به حوزه مســئوليت های اجتماعی. وزير 
صنعت، معدن و تجارت در نشستی با حضور مديران 
و کارکنان مجتمع فولاد مبارکه اصفهان از تعريف 
بيش از ۱۰۰ هزار ميليارد تومان پروژه اقتصادی و 
کارآمد برای تامين مالی از طريق بورس خبر داد. به 
گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی وزارت صمت، 
عليرضا رزم حســينی در اين نشست با بيان اين 
مطلب، افزود: اين پروژه ها در حوزه هايی از جمله 
صنايع لوازم خانگی، نساجی، فولاد و ديگر حوزه ها 

هستند.
وی تامين مالی از طريق روش های نوين را از 
برنامه های اين وزارتخانه عنوان کرد که نقش بورس 

در اين روش حائز اهميت است.
نقدينگی سرگردان جامعه بايد به سمت 

برنامه  های توليد محور هدايت شود
بيش از ۳ ميليون و ۴۰۰ هزار ميليارد تومان 
نقدينگی در کشور وجود دارد که اين نقدينگی بايد 
از طريق روش هايی مانند بورس به سمت توليد و 
برنامه های توليد محور بيايد تا زمينه های اشتغال و 
توسعه را فراهم آورد. او با تاکيد بر اينکه به دنبال رفع 
بروکراسی اداری برای تسهيل فرآيندهای توليد، 
هستيم گفت: گام های اوليه به خوبی برداشته شده 

است، هرچند مشکلاتی وجود دارد اما اين مسير را 
تا آخر با اراده و استوار ادامه می دهيم.

تسهيل فرآيند ها برای سرمايه  گذاری های 
توليد محور

فرآيندها و مسير بايد برای کارآفرينان و سرمايه 
گذاران توليد محور که در راستای توانمندسازی 
جوامع حرکت و تلاش می کنند، همواره شود، مردم 
بايد متمدن و متمکن شــود، اين نگاه و خاستگاه 
انقلاب بوده است و با ثروت های خدادادی، فعالان 
اقتصادی و کارآفرينان می توانيم به سمت ارتقا و 
توسعه اقتصادی همه جانبه گام برداريم تا نسلی 
همواره همراه با ديانت، تمکن مالی و رفاه مقبول 
ساخته شود، در يک جنگ تمام عيار اقتصادی قرار 
داريم، اما توانستيم به خوبی از اين شرايط عبور کنيم.
ضرورت ورود شرکت های بزرگ و کارآمد به 

حوزه مسئوليت های اجتماعی
کشور را با ورود شرکت های بزرگ و سرمايه دار 
به حوزه مســئوليت های اجتماعی بايد بسازيم، 
شرکت های کارآمد بايد برای توسعه همه جانبه در 
نقاط مختلف کشور به خصوص در مناطق کمتر 
برخوردار در اين حوزه وارد شوند. شرکت های بزرگ 
بايد پيوست اجتماعی در جهت تقويت مشاغل خرد، 
شرکت های کوچک و مناطق کمتر برخوردار ديده 
شود. وی همچنين بر آمادگی وزارت صنعت، معدن 
و تجارت برای توسعه پايدار و متوازن در اصفهان با 
استفاده از شرکتهای بزرگ صنعتی، معدنی و تجار 

دلسوز خبر داد.
برنامه ريزی برای اجرای طرح توسعه ای فاز 

دوم نورد گرم فولاد مبارکه
وزير صمت در بخش ديگری از سخنان خود با 
بيان اينکه اصفهان سهم مهمی در توليد و صنعت 
کشور دارد، بيان کرد: با هماهنگی و همکاری ايميدرو 
طرح توسعه فاز دوم نورد گرم فولاد مبارکه اصفهان 
را برنامه ريزی و آغــاز خواهيم کرد و اين کار را در 

دستور کار داريم.
وی  با اشاره به بخشنامه ها و ابلاغيه های جديد 
صادراتی ابلاغی از سوی ستاد اقتصادی دولت، افزود: 
ابلاغيه ها تأثير مهمی در وفور و فراوانی کالا و تامين 
به موقع مواد اوليه کارخانجات خواهد داشت که تاثير 
خود را بر روی بازار به تدريج خواهد گذاشت. او در 
خصــوص ابلاغيه تســريع در ترخيص کالاهای 
رسوبی در گمرکات گفت: از ۸ ميليون و ۴۰۰ هزار 
تن کالای رسوبی در گمرکات تا امروز ۵ ميليون تن 

ترخيص شده است.
وزير صنعت، معدن و تجارت از تامين مواد اوليه 
کارخانجات فولادی اصفهان به شيوه اعتباری از 

طريق بورس خبر داد.
وی در گفتگو با خبرنگاران  افزود: ستاد ملی 
تسهيل و رفع موانع توليد ظرفيت بسيار مهمی برای 
حمايت از واحدهای توليدی است که کارگروه های 
استانی آن در استان های سراسر کشور به رياست 

استاندار هر استان برگزار می شود.

او با بيان اينکه در کارگروه تسهيل و رفع موانع 
توليد استان اصفهان مسائل مرتبط با فولاد، نساجی 
و پتروشيمی مورد بحث و بررسی قرار گرفت، استان 
اصفهان از استان های مهم و صنعتی کشور است و 
شايسته است که در ستاد ملی تسهيل و رفع موانع 
توليد اقدامات مقتضی برای حل مسائل مربوط به 

اين حوزه انجام شود.
وزيــر صمت حمايت از توليــد و واحدهای 
صنعتی را وظيفه وزارت صمت دانست و تصريح کرد: 
مشکلات واحدهای توليدی استان اصفهان در حوزه 
خودرو و قطعات خود را در اين جلسه مورد بررسی 
قرار داديم و تصميمات لازم برای رفع اين مشکلات 
اتخاذ گرديد. وی با اشــاره به ابلاغيه های جديد 
صادراتی بيان کرد: اين تصميمات سبب افزايش 
صادرات در مهر و آبان شده است، همچنين واردات 
مواد اوليه کارخانجات و واحدهای توليدی نيز به 
خوبی انجام می شود. حضور فعالان اقتصادی باعث 
می شــود که از شرايط ســختی که بر اثر جنگ 
اقتصادی بر ما تحميل شده است به راحتی عبور 
کنيــم. وزير صمت با بيان اينکــه در اکثر کالای 
منتخب صنعتی عليرغم تحريمها رشد توليد داشته 
ايم، گفت: در حوزه فولاد با افزايش توليد ۹ درصدی 
مواجه بوده ايم، به عنوان نمونه مصرف برق صنعتی 
در همين استان نسبت به سال گذشته افزايشی بوده 
است که نشانگر افزايش توليد واحدهای صنعتی در 
سال جهش توليد می باشــد. وی در ادامه استان 
اصفهان را از استان های مهم کشور در حوزه نساجی 
کشور دانست و گفت: حدود ۳۰ درصد از نساجی 
کشور با پيشينه بسيار قوی در اين استان قرار دارد 
که مشــکلات مربوط به مواد اوليه آنها را مرتفع 

نموديم.
 توليد روزانه ۴۵00 خودرو 
توسط ايران خودرو و سايپا

او  با اشاره به پيش بينی رشد توليد ۵۰ درصدی 
خودرو تا پايان امسال بيان کرد: اين افزايش توليد 
شــروع شده است و روزانه تا ۴۵۰۰ خودرو توسط 
ايران خودرو و سايپا در حال توليد است. وزير صنعت، 
معدن و تجارت بيان کرد: عرضه محصولات فولادی 
در بورس به سبب حمايت از حوزه توليد بوده است 
و مطمئناً خللی در صادرات کشــور در اين بخش 
ايجاد نخواهد کرد. وی در گفتگو با خبرنگاران در 

محل شــرکت فولاد مبارکه اصفهان، با بيان اين 
مطلب، افزود: در ۴۰ ســاله گذشته در حوزه فولاد 
اقدامات خوبی در کشور انجام شده است به طوری 
که از ۵۰۰ هزار تن توليد فولاد قبل از انقلاب اکنون 

به ۲۸ ميليون تن توليد فولاد رسيده ايم.
وی از هدف گذاری برای توليد ۵۵ ميليون تن 
فــولاد تا افق ۱۴۰۴ در کشــور خبــر داد و تهيه 
برنامه های راهبردی فولاد و اجرای گام به گام آنها تا 
افق ۱۴۰۴ اشاره داشت. او با بيان اينکه فولاد کشور 
در رفع تحريم هــا و تامين مواد اوليه کارخانجات 
مرتبط نقش مهمی ايفا نموده است، ادامه داد: فولاد 
کشور علاوه بر تامين نيازهای داخلی، بخش مهمی 
از محصولات خود را صادرات کرده و برای کشور در 
اين مقطع حساس کنونی ارز آوری به ارمغان آورده 
است. وی در ادامه سخنان خود فولاد مبارکه را از 
مهم ترين مجموعه های فولادی کشور دانست که 
دارای اشتغال قابل توجه و شرکت های زيرمجموعه 
خوبی در سراسر کشــور است و تصريح کرد: اين 
شرکت توليد و درآمد خوبی دارد و در بورس کشور 

نيز فعال می باشد.
او از آغاز طرح توسعه فاز دوم نورد گرم فولاد 
مبارکه، خبر داد و گفت: برنامه ريزی و طرح های لازم 
برای تکميل و راه اندازی اين طرح توسعه ای آماده 
می باشــد. وی در خصوص صادرات محصولات 
فولادی نيز، بيان کرد: بر اساس شيوه نامه ابلاغی 
ستاد اقتصادی دولت، تمامی محصولات فولادی 
بايد در بورس کالا عرضه شوند و از مازاد آن صادرات 
صورت بگيرد، هدف از ابلاغ اين شيوه نامه تقويت 
توليد بوده است تا عرضه و تقاضای محصول در بورس 
کالا به صورت شــفاف دنبال شود و استفاده از اين 
روش و شيوه نامه باعث تعادل قيمت ها خواهد شد. 
عرضــه محصولات فولادی در بــورس خللی در 
صادرات ايجاد نمی کند، در سند فولادی کشور با 
تعامل تشکلهای بخش خصوصی، سهميه بندی ها 
انجام شده است و هيچ محدوديتی در صادرات وجود 
ندارد و با ايــن روش صادرات هم می تواند صورت 

بگيرد.
نخستين کوره بلند ذوب آهن اصفهان که  با 
راه اندازی آن ساليانه 800 هزارتن به ظرفيت 

توليد ذوب آهن اضافه خواهد کرد
با حضور وزير صمت در شــرکت ذوب آهن 

اصفهان، عمليات پيش گرم کوره بلند شماره يک 
اين شرکت آغاز شد،  اين کوره نخستين کوره بلند 
ذوب آهن اصفهان است و با راه اندازی آن ساليانه 
۸۰۰ هزارتن به ظرفيــت توليد ذوب آهن اضافه 
خواهد کــرد. راه اندازی اين کوره نقش مهمی در 
توسعه فرآيندهای مرتبط با ذوب در اين مجتمع 
بزرگ صنعتــی دارد،وی از بخش های مختلف 
مجتمع ذوب آهن اصفهان بازديد به عمل آورد و از 
نزديک در جريان روند و فرآيندهای توليد در اين 
مجتمع قرار گرفت. او  در جريان بازديد از مجتمع 
ذوب آهن اصفهان از کارگاه توليد ريل در بخش نورد 
۶۵۰ ذوب آهن بازديد به عمل آورد،  شرکت ذوب 
آهن اصفهان از ســال ۱۳۹۶ توليد انبوه ريل را در 
دســتور کار خود قرار داده است، اين شرکت هم 
اکنون ۵ نوع ريل ويژه مترو، معدن، خطوط پرسرعت 
و کم سرعت و زبانه ) برای تغيير مسير و چهارراه ها( 
توليد می کند. توليد انواع ريل در ذوب آهن مطابق 
با تازه  ترين استانداردهای جهانی است و کيفيت 
محصول سبب شده است که ذوب آهن )ايران( جزو 
۱۰ کشور برتر توليد کننده ريل پر سرعت در دنيا 
قرار بگيرد. وی هم افزايی ميان واحدهای توليدی را 
ضروری دانســت و بر همپوشــانی صنايع برای 
دستيابی به اهداف توسعه ای تاکيد کرد،  صنايع 
مختلف بايد همديگر را پشتيبانی کنند و همه صنايع 
در کنار هم و با هم در يک مجموعه ديده شوند. او  
برنامه وزارت صنعت، معدن و تجارت را حرکت در 
راســتای ســينرژی و هم افزايی ميان واحدهای 
توليدی برای نيل به جهش توليد و اهداف توسعه ای 
دانست و ذوب آهن اصفهان را آغازگر صنعت فولاد 
در کشور معرفی کرد و افزود: اين مجتمع متخصصان 
مهمی را تربيت کرده و بانی فولاد کشور محسوب 
می شــود، فولادهايی از جمله فولاد کرمان، فولاد 
سنگان و فولاد ميانه از ريشه ذوب آهن اصفهان به 
وجود آمده اند و در حال فعاليت می باشــند. وی با 
اعلام اينکه چراغ فولاد روز به روز بايد در ذوب آهن 
پر فروغ تر شود، افزود: ذوب آهن بايد با افزايش توليد 
و تنوع محصولات روز به روز توسعه يابد و به دوران 
طلايــی خود برگردد و از ايميدرو خواســت تا در 
خصوص مسائل و مشکلات اين مجتمع از جمله 
تامين مواد اوليه با تشکيل کميته ای، پيگيری ها و 

اقدامات لازم را در اسرع وقت انجام دهد.

وزیر صمت:برنامه ریزی برای اجرای طرح 
توسعه ای فاز دوم نورد گرم فولاد مبارکه

اولویت در جهش تولید، حمایت از 
تولید داخلی، مبارزه  با قاچاق کالا
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حضرت آيت اله خامنه ای در پيامی درگذشت عالم 
مجاهد و پارسا آيت اله حاج شيخ محمد يزدی را تسليت 

گفتند.
متن پيام رهبر انقلاب اسلامی به اين شرح است:

بسم اله الرحمن الرحيم
درگذشت عالم مجاهد و پارسا آيةاله آقای حاج شيخ 
محمد يزدی رضوان اله عليه را به حوزه ی علميه ی معظم 
قم و مراجع عظام و علمای عالی مقام و جامعه ی محترم 
مدرســين و به شاگردان و دوســتان و ارادتمندان آن 
مرحوم و به طور ويژه به خاندان گرامی و فرزندان مکرم 
ايشان تسليت عرض ميکنم. سوابق انقلابی و مبارزات 
دوران طاغوت در کنار حضور پيوســته و هميشگی در 

همه ی دورانهای انقلاب و اشتغال به مسئوليتهای بزرگ 
در اداره ی کشــور همچون رياســت قوه ی قضاييه و 
عضويت در شورای نگهبان و مجلس خبرگان و مجلس 
شــورای اســلامی، و در کنار فعاليت علمی و فقهی، 
شخصيتی جامع و اثرگذار از اين عالم جليل پديد آورده 
بود.  ايمان راسخ به مبانی انقلاب و استقامت در اين راه 
و غيرت دينی و انقلابی، نشــانه های بارز ديگری از اين 
شخصيت مکرم بود. اميد است اين وزن سنگين ذخيره ی 
معنوی مايه ی علو درجات ايشان باشد.  از خداوند متعال 
رحمت و مغفــرت و رضوان الهی را بــرای آن مرحوم 

مسألت ميکنم.
سيدعلی خامنه ای
1۹ آذر 1۳۹۹

پیام تسلیت رهبر انقلاب اسلامی در پی درگذشت آیت اله یزدی
با حکم رهبر معظم انقلاب اسلامی انجام شد؛

انتصاب حجت الاسلام شکری به نمایندگی 
ولی فقیه در بنیاد شهید و امور یثارگران

حضرت آيت اله خامنه ای در حکمی حجت الاسلام 
يوسفعلی شکری را به نمايندگی ولی فقيه در بنياد شهيد 

و امور ايثارگران منصوب کردند.
متن حکم رهبر انقلاب اسلامی به اين شرح است:

بسم اله الرّحمن الرّحيم
جناب حجت الاســلام آقای حاج شــيخ يوسفعلی 

شکری دامت افاضاته
در پی درگذشت مرحوم حجةالاسلام آقای شهيدی 
رحمةاله عليه و با طلب مغفرت و رحمت برای ايشان و ياد 
نيک از تلاششان در بنياد شهيد، جناب عالی را که حضور 
طولانی در آن بنياد محترم داشــته و مفتخر به خدمت 
درازمدت به خانواده های مکرّم شــهيدان ميباشــيد و 
بحمداله صلاحيت های لازم برای نمايندگی ولی فقيه در 
شــما جمع اســت، به نمايندگی در بنياد شهيد و امور 
ايثارگران منصوب ميکنم. حساسيت و اهميت اين جايگاه، 
در مفاد وظائف ابلاغی کاملاً منعکس است و جداً اميدوارم 
که در دوره ی مســئوليت جناب عالی اين وظائف به طور 
کامل صورت پذيرد. توصيه ی مؤکد اينجانب همکاری و 
هم افزائی دستگاه نمايندگی با بخش رياست بنياد است. 
بــرای جنابعالی و جناب آقای اوحدی در هر چه بهتر ادا 

کردن اين مسئوليت دعا ميکنم.
والسلام عليکم و رحمةاله
سيّدعلی خامنه ای
1۶ آذر 1۳۹۹

قدردانی کمیته امداد از بانک پارسیان
۱۰۰ ميليارد تومان تســهيلات بــرای حمايت از 
محروميــن اختصاص يافت. رييس کميتــه امداد امام 
خمينی)ره( با اشــاره به شــرايط ســخت زندگی برای 
اقشارکم درآمد جامعه، گفت: صندوق قرض الحسنه بانک 
پارســيان در يک مرحلــه مبلغ ۱۰۰ ميليــارد تومان 
تسهيلات قرض الحسنه برای کمک به نيازمندان واريز 

کرده است که جای قدردانی دارد.
بر اســاس آماری که سيد مرتضی بختياری، رييس 
کميته امداد امام خمينی )ره( داده است، ۲۱۹ هزار خانوار 
مددجو بدون هرگونه مسکن مناسب برای گذاران زندگی 
هستند . گفتنی اســت؛ برنامه راهبردی بانک پارسيان 
توسعه عدالت اجتماعی و ارتقای رفاه و امنيت اقتصادی 
همه اقشار جامعه اســت و تسهيلات حمايتی صندوق 
قرض الحسنه بانک پارسيان در عرصه های اشتغالزايی، 
درمان، ازدواج و مسکن در همين راستا صورت می گيرد.
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هفته نامه اقتصادی ایران

ســردار قاآنی، فرمانده نیروی قدس سپاه در آیین تکریم و معارفه مسؤول نمایندگی ولی فقیه در نیروی قدس سپاه با گرامیداشت یاد و خاطره شهدا 
بویژه سالار شهیدان جبهه مقاومت و نیروی قدس، شهید حاج قاسم سلیمانی، نیروی قدس را حافظ و پیشگام توسعه فرهنگ انقلاب اسلامی در جهان اسلام 
قلمداد کرد و گفت: فرمانده شهیدمان حاج  قاسم سلیمانی همواره با عمل خود از مستضعفان و مظلومان عالم حمایت کرد و کنار آنان ایستاد و در شهادت 
این ســردار گرانقدر نیز سراسر عالم به شــخصیت او ابراز ارادت کردند و نشــان دادند به این مکتب و مرام مدیون هستند. وی در ادامه پاسداران را 
رشدیافتگان مکتب قرآن و عترت و وارثان مکتب اسلام و شهدا توصیف کرد و نقش روحانیت و نمایندگی ولی فقیه در سپاه را در حفظ بنیان معنوی، مسیر 

تعالی و گسترش ایمان، اخلاص و ایثارگری بین پاسداران و خانواده سپاه مهم و اثرگذار دانست.

نیرویقدسپیشگام
توسعهفرهنگ
انقلابدرجهان
اسلاماست

رئيس جمهوری:
ایران آماده افزایش سریع تولید نفت 

برای صادرات است
رئيس جمهوری گفت: با 
وجــود داشــتن ابزارهای 
عملياتی و تجربه های ارزنده، 
آمادگی برای افزايش سريع 
توليد نفت بيشتر به منظور 
رسيدن به ظرفيت کامل برای 
صادرات را داريم. به گزارش به 
گزارش  اعتبار به نقل از پايگاه 
اطلاع رسانی رياســت جمهوری، دکتر حسن روحانی، در 
نشست ســتاد هماهنگی اقتصادی دولت گفت: بر اساس 
شرايطی که بودجه سال ۱۴۰۰ تنظيم شده، اين بودجه حاوی 
پيام های روشن، متعدد و بيانگر وضع اقتصادی کشور در سال 
آينده است و از اين نظر هم فعالان اقتصادی و هم عموم مردم 
می توانند افق روشن اقتصادی سال آينده را از پيام های بودجه 
دريافت و مسئولان مرتبط با حوزه های مختلف اقتصادی نيز 
اين پيام ها را به طور شفاف برای افکار عمومی بيان کنند. وی 
افزود: از مهم ترين پيام های بودجه سال آينده حمايت از اقشار 
کم درآمد با در نظر گرفتن پرداخت های هدفمند معيشتی، 
جبران تورم در دستمزد کارکنان، کارگران و حقوق بگيران، 
تأمين کالاهای اساسی مبتنی بر نيازهای مردم، تأمين مواد 
اوليه برای توليد کارخانه ها و مهم تر از همه سرعت بخشيدن 
به توسعه زيرســاخت های کشور است و ديگر موارد نيز در 
روزهای آينده برای مردم تشريح می شود. رئيس جمهوری با 
تاکيد بر ضرورت آمادگی برای رساندن توليد نفت کشور به 
ظرفيت طبيعی برای صادرات تصريح کرد: به دليل تحريم های 
قبل از برجام، توليد و فروش نفت با محدوديت هايی روبه رو 
شد، اما با عملی شدن برجام و رفع تحريم ها، توانستيم در مدت 
کوتاهی فروش نفت را به بيش از ۲ ميليون بشکه برسانيم و با 
وجود ابزارهای عملياتی و تجربه های ارزنده، امروز هم اين 
آمادگی برای افزايش ســريع توليد نفت بيشتر وجود دارد. 
روحانی عنوان کرد: جنگ اقتصادی آمريکا موانع متعددی 
برای صادرات نفت و محصولات پتروشمی کشور ايجاد کرد، 
اما هيچ وقت آرزوی ترامپ در به صفر رساندن صادرات ايران 

محقق نشد و آن آرزو را با خود خواهد برد.
براساس تصميم ستاد اقتصادی دولت، وزارت نفت همه 
اقدام های لازم برای آماده سازی منابع و تجهيزات صنعت نفت 
برای توليد و فروش متناسب با ظرفيت موجود را ظرف سه ماه 
آينده به کار می گيرد. در اين نشست همچنين نحوه تحقق و 
اجرای تخصيص آب و گاز رايگان به اقشار کم برخوردار و کم 
مصرف بحث و بررسی و مقرر شد پس از بررسی دقيق و شفاف 
در وزارتخانه های نفت و نيرو و تصويب نهايی، اطلاع رسانی 

دقيق و شفاف برای افکار عمومی انجام شود.
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قالیباف در گفتگوی تلویزیونی:

به دنبال گره گشایی از کار دولت هستیم
ادامه از شماره 2۵7

يکی از ويژگی های خوب اين مجلس اين 
اســت که تعداد زيادی از نمايندگان آن سابقه 
اســتانداری، شرکت های بزرگ و وزارتخانه ها را 
دارند. ما با دوســتانی که در اجرا هستند جلسه 
می گذاريم و باگ های موجود را می آوريم و تبديل 
به قانون و دستور العمل می کنيم، ما الان در بورس 
دو ناظر داريم، اين ناطران تخصصی و فعال شدند. 
در نظارت ميدانی، کميسيون های مجلس سفر 
استانی و تخصصی می روند. خود من و نواب رئيس 
به سفر می روند و خود نمايندگان نظارت می کنند. 
در سفر اخيری که رفتيم، می خواستند ۵۵۰ هزار 
هکتار زمين کشــاورزی احيا شــود، ارز آن را با 
درخواســت دولت از صندوق توسعه دادند ولی 
وقتی نگاه می کنيم می بينيم که اجرای آنها زمان 
برده و ناقص است و کيفيت لازم را ندارد زيرا بخشی 
از اين شــرکت ها که اين مساله را اجرا می کنند 
همان شرکت هايی هستند که گفتم در حال ضرر 
دادن هســتند. مشکلات ما به گونه ای است که 
درآمدها، پايدار نمی شــود و کسری بودجه ها را 
واقعی نمی بينيم و به سمت ماليات می رويم. مگر 
می شود نتوان با قاچاق مبارزه کرد؟ من يک روزی 
رئيس ستاد مبارزه با قاچاق کالا بودم. قاچاق از کجا 
اتفاق می افتد؟ البته آنهايی که کوله بری می کنند، 
مقصرش ما مديران هستيم که اين جوان را به اين 
کار وادار کرديم. بازارچه های مرزی را درســت 

عملياتی نکرديم.
وی گفت: چند ۱۰ ميلياردی که قاچاق، از 
بنــدر و ريل و جاده می آيــد، کجا اين کار انجام 
می شود؟ سيستم بوروکراسی فاسدی که در کشور 

وجود دارد، اين يعنی سوء مديريت.
 ۶0 تا ۶۵ درصد مشکلات به 

دليل سوء مديريت هاست
رئيس مجلس شورای اسلامی در پاسخ به 
سوالی درخصوص سهم سوء مديريت و تحريم در 
اقتصاد کشــور، گفت: من کارشناسی که نگاه 
می کنم، برای ما ۶۰ تا ۶۵ درصد ســوء مديريت 
است و ۳۰ تا ۳۵ درصد بحث تحريم است. قاليباف 
گفت: وقتی در بحث تحريم حرف می زنيم و همين 

چند وقت پيش که دولت فرانســه با ما صحبت 
می کرد، حرفش چه بود؟ می خواست پنج ميليارد 
دلار به ما وام بدهند و تحريم که اين طور شد، ما هم 
نفت بدهيم. به صنــدوق بين المللی پول نامه 
نوشتيم که پنج ميليارد دلار به ما پول بدهند. ما 
يک مرتبه تصميم گرفتيم که قيمت ارز را ۴,۲۰۰ 
تومان کنيم که اصلاً معلوم نشد مبنای اين ۴,۲۰۰ 
تومان از کجا درآمد. وی افزود: الان که ۱۵ ميليارد 
دلار داريم، چه کار کرده ايم؟ بخشی از آن را در ۶ 
ماه اول به نهاده های دامی داديم و مرغ کيلوی ۹ 
هزار تومان را ۲۹ هزار تومان کرديم. رئيس مجلس 
شورای اسلامی تاکيد کرد: پول اين نهاده ها را به 
ارز ۴۲۰۰ تومانی از ما گرفتند، اين اوج بی عرضگی 
و چوب حراج زدن به اموال بيت المال است، خُب 
اين يک واقعيت است. روزی بوده است که در اين 
کشور نفت ما بشکه ای ۱۱۰ دلار و درآمد کشور 
۱۰۰ ميليارد دلار شده است، در آن شرايط تورم 
۲۰ درصد و همين کسری بودجه را داشتيم. روزی 
هم که درآمد کشور ۲۴ ميليارد دلار بود، وضع مان 
بهتر بود. من نمی گويم سيســتم بانکی الان در 
تحريم و فشار نيست. قاليباف گفت: ما اين همه 
می خواهيم حرف بزنيم که ۵ ميليارد دلار بگيريم 
اما به ۱۸ ميليارد دلار چوب حراج می زنيم. خُب 
تحريم هم برداشته شود و آن پول ها را بگيريم چه 
تغييری در اقتصاد مردم می افتد. اينجاست که به 
جرأت می گويم ۳۰ تــا ۳۵ درصد تحريم و ۶۵ 
درصد سوء مديريت است، اين واقعيت هايی است 

که وجود دارد و بايد بپذيريم.
 نمی خواهم مانند مديران دولتی 

صحبت کنم
وی با بيان اينکه من نماينده مردم هستم و 
نمی خواهم مثل مديران دولتی صحبت کنيم، 
اظهار داشت: مردمی که ماليات می دهند، برخی از 
مميزهای مالياتــی می گويند ماليات تان چقدر 

است؟ مثلاً می گويد ۱۰۰ ميليون تومان، بعد مميز 
می گويد اگر ۲۰ ميليون تومان به من بدهی، اين 
۱۰۰ ميليون تومان، ۵۰ ميليون تومان می شود. 
اينکه می گوييم رويکرد هوشمندسازی، در قانون 
مالياتی مصمم هستيم که همه اين ها را هوشمند 
سازی کنيم و دنبال کنيم. رئيس مجلس شورای 
اسلامی گفت: امروز قانون مربوط به حوزه توزيع 
تصويب شده است و بايد از نيمه دوم امسال اجرا 
شود که يک مقدار با تأخير انجام خواهد شد. الان 
دولت در لايحه بودجه ۱۴۰۰ پيش بينی فروش 
داخلی يا خارجی ۲.۵ ميليون بشکه نفت را کرده 
است. خُب ما چرا کاهش هزينه نمی دهيم!؟ آن 
روزی که تحريم نبوديم، ۲ و نيم ميليون بشکه نفت 
صادراتی را نمی توانســتيم به فروش برسانيم. ما 

خودمان می گوييم نبايد خام فروشی بکنيم.
قاليباف گفت: ما در حوزه تحريم، نفت خام 
را که تبديل به فرآورده يا بنزين می کنيم، صادر 
می کنيم و پول آن هم برمی گردد اما آنجايی که 
خام فروشی می کنيم هم ارزان فروشی می کنيم و 
از ما نمی خرند، اگر هم بخرند پولش را نمی دهند. 
آيا اين سوء مديريت هست يا نيست؟ شما امروز 
رشد نقدينگی را نگاه کنيد، وقتی از بانک ها قرض 
می کنيم معنی آن افزايش پايه پولی و يعنی خلق 
پول است. مردم به زبان عاميانه می گويند اين ها 
اسکناس چاپ می کنند و می دهند. وی در پاسخ 
به اين سوال که آيا مجلس نبايد بر حسن اجرای 
قانون نظارت کند؟، گفت: ما در مجلس شورای 
اسلامی يک برنامه يک ساله داريم. ما از خرداد ماه 
آمده ايم و دو ماه طول کشيد تا سازوکار مجلس 
شکل گرفت و ۴ ماه است که عملياتی شده ايم و 
بر قوانين نظارت می کنيــم. گام بعدی ما برای 
بودجه ۱۴۰۰ است که امروز آمده است. بودجه 
۱۴۰۰ متفاوت تر از بودجه های گذشــته بسته 

می شود

رئيس مجلس شــورای اســلامی افزود: 
مطمئن باشيد امسال بررسی بودجه ۱۴۰۰ در 
مجلس متفاوت تر از همه بودجه های گذشته بسته 
خواهد شــد. اصلاح ساختار بودجه در يک سال 
انجام نمی شود. احکام بودجه دائمی در دستور کار 

يکشنبه و چهارشنبه مجلس بود.
قاليبــاف خاطرنشــان کــرد: قراربــود 
بخاطر کرونا مجلس تعطيل شود اما اين اتفاق 
نيفتــاد. ما در عين اينکــه پروتکل ها را رعايت 
می کنيم، جلسات مجلس را هم تشکيل می دهيم. 
اگر اصلاح ساختار بخواهد کامل شود، سه تا چهار 
سال زمان می برد. دولت با اصلاح ساختار همراه 
است. ديروز با آقای نوبخت جلسه داشتيم و آنها 
گفتند ما با بودجه همراه هستيم. يک بخشی از آن 

را با بودجه ۱۴۰۰ اصلاح می کنيم.
وی تاکيد کرد: سال آينده ما بايد برنامه هفتم 
را اجــرا کنيم و مهمترين رکن رکين آن اصلاح 
ساختار بودجه است. من با اطمينان به شما عرض 
می کنم که ما محکم بر اين بخش هستيم تا کسری 
بودجه خود را در تراز کســری عملياتی به صفر 

برسانيم.
رئيس مجلس شورای اسلامی با بيان اينکه 
ما امروز برای شرکت های دولتی تصميم گرفتيم، 
يعنی در مجلس به آن ۳۰ شرکت دولتی متمرکز 
می شويم، گفت: اگر اين شرکت ها کار دولتی انجام 
می دهند عيبی ندارد. اگر دولت ها، هر دولتی، چه 
من باشم چه فرد ديگری، بخواهند توليد خدمت 
کنند، ۴ تا ۵ برابر بخش خصوصی گران تر کار را 
انجام می دهند. ما در گام اول بايد اجازه هرگونه 

توليد خدمات را بگيريم.
به دنبال گره گشايی از کار دولت هستيم، 

نمی خواهيم مچ گيری کنيم
قاليباف گفت: ما نمی خواهيم مزاحم دولت 
شويم بلکه می خواهيم از کار دولت گره گشايی 

کنيم و به دنبال مچ گيری نيستيم. ما بايد اجازه 
دهيم افراد قوی و با شجاعت تصميم بگيرند، يکی 
از مشکلاتی که وجود دارد اين است که مديران 
نمی توانند با شجاعت تصميم بگيرند. ما دنبال آن 
هستيم که مديران با شجاعت و با قدرت تصميم 
گيری کنند و از آنها حمايت می کنيم. وی با تاکيد 
بر اينکه هر قول و وعده ای که می دهيم به دنبال 
اجرايی کردن آن هستيم، افزود: ما در بودجه ای که 
به ما ارجاع شده قطعاً در آن تغييرات اساسی ايجاد 
خواهيم کرد. دولت نيز اين همراهی را با ما دارد که 
بتوانيم بودجــه را اصلاح کنيم. رئيس مجلس 
شورای اسلامی در خصوص هدفمندی يارانه در 
ســال آينده و ميزان پاييــن يارانه ها با توجه به 
گرانی ها، گفت: متاسفانه پولی را با فروش اوراق 
قرضه و واگذاری دارايی ها تامين می کنيم و اوج 
غصه اينجاســت که اين پول را به بدترين شکل 
ممکن خرج کنيم. وقتــی حرف از هدفمندی 
يارانه ها می زنيم و می خواهيم يارانه پرداخت کنيم 
نمی خواهيم به همه ۸۵ ميليون نفر يارانه بدهيم. 
قاليباف با بيان اينکه ماليات زمانی می تواند شکل 
بگيرد کهبه تامين اجتماعی وصل باشد، افزود: 
برای افرادی که دخل و خرجشان يکی است، نبايد 
ماليات بگيريم، برای افرادی که خرجشان بيش از 

دخلشان است، دولت بايد با سياست های جبرانی، 
به آنها کمک کند.وی با اشاره به وضعيت يارانه ها 
در سال آينده، گفت: ما در سال آينده ارز ۴۲۰۰ 
تومانی داريم اما آن را هدفمند خواهيم کرد، يک 
ميليارد دلار با قيمت ارز آزاد به معنای ۲۵ هزار 
ميليارد تومان است که بايد به اين موضوع دقت 
کنيــم و در بخش ريالی نيز از ۲۵۰ هزار ميليارد 
تومان که برای يارانه می دهيم بايد اولويت را بر اين 
بگذاريم که دهک هايی که آســيب بيشــتری 
می بينند کما اينکه برخی افراد از وضعيت ناشی از 
شيوع کرونا نيز آسيب ديده اند بايد درست کنيم 
و نبايد به دهک های بالا که برخوردارتر هستند 
يارانه بپردازيم و اينجا بحث مديريت مطرح است 
که بايد برمبنای رويکرد هوشمندســازی بدان 
بپردازيم. رئيس مجلس شورای اسلامی افزود: ما 
در ۲ سال گذشته پايگاه داده ها را دقيق تر کرديم 
تا بدانيم که چه کسانی بيشتر آسيب می بينند که 
به آنها کمک کنيم. قاليباف تاکيد کرد: ما به عنوان 
يارانه يک، ۴۵ هزار تومان، يک، ۷۵ هزار تومان و 
يک طرح معيشت می پردازيم که بايد در اين زمينه 
يکپارچه سازی شود و در قالب بودجه يارانه ها را 

هدفمند کنيم.
ادامه در شماره 2۵۹
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 آيت اله محمد يزدی، عضو مجلس خبرگان رهبری و 
رئيس جامعه مدرسين حوزه علميه قم، روز گذشته در سن 
۸۹ سالگی دار فانی را وداع گفت. او از چندی پيش به دليل 
بيماری گوارشی در منزل خود بستری بود و به دليل همين 
بيماری طی سال های گذشته از سمت های سياسی خود 
کناره گيری کرده بود. مراسم تشييع پيکر آيت اله محمد يزدی 
عصر روز گذشته در قم برگزار شد و پيکر وی در حرم مطهر 
کريمه اهل بيت)س( به خاک سپرده شد. به دنبال درگذشت 
وی علاوه بر مقام معظم رهبری، مقام های سياسی کشور در 
پيام های جداگانه ای درگذشــت آيت اله يزدی را تسليت 

گفتند.
آيت اله محمد يزدی، عضو مجلس خبرگان رهبری و 
رئيس جامعه مدرسين حوزه علميه قم، دار فانی را وداع گفت. 
وی در سال های اخير درگير بيماری بود و به همين دليل از 
سمت های سياسی خويش کناره گيری کرده بود. درنهايت 
اوروز گذشته پس ازمدتی بستری بودن درمنزل خود بر اثر 
بيماری دســتگاه گوارشی و کهولت ســن در ۸۹ سالگی 
درگذشت. در همين حال حمزه قربانی، مسوول دفتر آيت اله 
محمد يزدی درخصوص علت مرگ وی گفت: مرحوم آيت اله 
محمد يزدی سال ها از بيماری گوارشی رنج می برد، اما در چند 
ماه اخير شدت بيماری شان بسيار زياد شد و ايشان در ماه های 
اخير در منزل بستری بودند و صبح روز گذشته به علت بيماری 

گوارشی، درگذشت.
مراسم تشــييع پيکر آيت اله محمد يزدی ساعت ۱۶ 
روزگذشته از مســجد امام حسن عسکری به سمت حرم 

حضرت معصومه)س( در قم برگزار شد.

پس از تشييع وبعد از طواف پيکر آيت اله يزدی به دور 
ضريح مطهر حضرت معصومه)س(، پيکر وی در حرم مطهر 
کريمه اهل بيت)س( به خاک ســپرده شد. آيت اله محمد 
يزدی ۱۰ تير ۱۳۱۰ در اصفهان متولد شد. او پس از پيروزی 
انقلاب اسلامی و پس از آيت اله موسوی اردبيلی يعنی از ۲۴ 
مرداد ۱۳۶۸ تا ۲۳ مرداد ۱۳۷۸ سکان رياست قوه قضائيه را 
به دست گرفت. او نماينده استان تهران در دومين، سومين و 
چهارمين دوره مجلس خبرگان رهبری بوده و در چهارمين 

دوره برای يک سال رياست اين مجلس برعهده داشت.
به گزارش تابناک، رياست دادگاه انقلاب اسلامی قم، 
رياست دفتر امام)ره( در قم، نمايندگی مجلس خبرگان قانون 
اساسی، عضويت در شورای بازنگری قانونی اساسی، رياست 
قوه قضائيه با حکم مقام معظم رهبری در دو دوره پنج ساله، 
نمايندگی رؤسای سه قوه در هيات سه نفره حل اختلاف بين 
مرحوم رجايی و بنی  صــدر، نمايندگی مجلس خبرگان 
رهبری، نايب رئيس و قائم مقام اجرايی جامعه مدرسين حوزه 
علميه قم، عضويت در دوره چهارم و پنجم شــورای عالی 
حوزه هــای علميه و رئيس دوره پنجم آن شــورا از جمله 
مسووليت های وی بوده است. آيت اله يزدی دبيری شورای 
عالی حوزه های علميه و دبيرکلی جامعه مدرسين حوزه علميه 
قم )يکی از مهمترين تشکل های جريان اصولگرايی( را تا پايان 
عمر برعهده داشت. آيت اله محمد يزدی از شاگردان برجسته 
امام خمينی)ره( و آيت اله بروجردی)ره( بود. آيت اله محمد 
يزدی در ۴ تيرماه ۶۷ توسط امام خمينی به عضويت شورای 
نگهبان درآمد. اما در تاريخ ۱۱ آبان ۱۳۹۹ به دليل کهولت 
سن، از عضويت استعفا داد و با حکم مقام معظم رهبری سيد 

احمد خاتمی جايگزين او شد. او يکی از چهره های کليدی 
جمهوری اسلامی ايران پس از انقلاب بود و نقش بارزی در 
تحولات سياســی ايران بعد از انقلاب داشت. محمد يزدی 
دارای سه فرزند است؛ دو فرزند پسر و يک دختر. به گزارش 
فرارو، آيت اله يزدی در دوره های مختلف با برخی سياستمداران 
ارشد و چهره های شناخته شده وارد جدال های لفظی شد. از 
جمله اين افراد آيت اله هاشــمی رفسنجانی و آيت اله آملی 
لاريجانی بودند. پس از انتخابات جنجالی سال ۸۸، موضع 
آيت اله هاشمی رفسنجانی در آخرين حضورش در نماز جمعه 
با انتقاد شديد آيت اله يزدی همراه شد. تابستان سال گذشته 
نيز آيت اله يزدی با آيت اله آملی لاريجانی رئيس پيشــن 

قوقضائيه پيدا کرد.

آیت اله محمد یزدی در سن 8۹ سالگی  درگذشت
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 تقدیر  رئیس قوه قضائیه از نمایندگان مجلس خبر
به علت تصویب قانون لغو تحریم ها

با حکم رهبر معظم انقلاب اسلامی انجام شد؛
انتصاب نماینده ولی فقیه در استان خراسان 

شمالی و امام جمعه بجنورد
 حضرت آيت اله خامنه ای در حکمی حجت الاسلام حاج شيخ 
رضا نوری را به نمايندگی ولی فقيه در اســتان خراســان شمالی و 

امامت جمعه بجنورد منصوب کردند.
متن حکم رهبر انقلاب اسلامی به اين شرح است:

بسم اله الرحمن الرحيم
جناب حجةالاسلام آقای حاج شيخ رضا نوری دامت افاضاته
با توجه به پايان يافتن مســئوليت جناب حجةالاسلام آقای 
يعقوبــی دام بقائه جنابعالی را که برخوردار از صلاحيتهای علمی و 
عملی ميباشــيد به نمايندگی خود در اســتان خراسان شمالی و 
امامت جمعه ی شهر بجنورد منصوب ميکنم. حساسيت آن استان 
مــرزی، و آزمونهای موفق مردم عزيــز آن در همه ی حوادث مهم 
دورانهای انقلاب و دفــاع مقدس و پس از آن تا امروز، و همگرائی 
آموزنده ی برادران شــيعه و ســنی و قوميتهــای متعدد، و ديگر 
افتخارات ايشــان، وظائف سنگينی را بر عهده ی جنابعالی و ديگر 
مســئولان اســتان ميگذارد. توصيه ی مؤکد اينجانــب، ارتباط 
صميمانه با همه ی قشــرها و تکريم خانواده های معظم شهيدان و 
ديگر ايثارگران و غنی سازی خطبه های نمازجمعه است. از خداوند 

متعال توفيقات شما را مسألت می کنم.
سيد علی خامنه ای
18 آذر 1۳۹۹

درگاه ملی قوه قضائیه رونمایی شد
آييــن رونمايی از درگاه ملی قــوه قضائيه، کارتابل 
يکپارچه خدمات قضايی و ســامانه هدايت الکترونيک 
قضايی، جهت دسترســی الکترونيکی بــه خدمات قوه 
 قضائيه بــا حضور رئيس مرکز آمــار و فناوری اطلاعات
 برگزار شد. عيســی زارع پور در اين نشست اعلام کرد از 
طريق اين سامانه ها ماهانه ۱۰۰ هزار مراجعه به قوه قضائيه 
برای پيگيری استعلام ها کاسته می شود. همچنين از اين 
طريق فهرست حساب  های اشخاص با محکوميت مالی به 
 صــورت آنــی اســتخراج و ظرف ۲ ســاعت مســدود 

می شود.

خبر

هفته نامه اقتصادی ایران

رئيس قوه قضاييه از نمايندگان مجلس به علت تصويب 
قانون قانون »اقدام راهبردی برای لغو تحريم ها و صيانت از 
منافع ملت« قدردانی کرد و گفت: فشار آوردن به مردم ما 
بی هزينه نيست.به گزارش اعتبار به نقل از خانه ملت،آيت اله 
سيد ابراهيم رئيسی در جلسه شورای عالی قوه قضاييه، از 
نمايندگان مردم در مجلس شورای اسلامی به دليل تصويب 
قانون »اقدام راهبردی برای لغو تحريم ها و صيانت از منافع 
ملت« و وادار کردن دشمن به انجام وظايف و تعهدات خود 
در قبِال قراردادها و پيمان ها تقدير کرد، در اين ميدان پيام 
اين اقدامات به همگان آن اســت که هر گونه فشار بر ملت 
بزرگ ايران اســلامی، بی هزينه نيســت و هزينه ها بايد 
پرداخت شود. هزينه آنها را در اين رابطه بايد بالا برد و راه آن 
هم افزايش توليد اهرم ها و مولفه های قدرت است لذا هر چه 
توليد اهرم ها و مولفه ها را در اين ميدان افزايش دهيم، دست 

ما پر می شود. 
وی  با تاکيد بر اينکه در اين وضعيت ما بايد نگاه انقلابی 
داشــته باشيم و از نگاه های فردی و سياسی پرهيز کنيم، 
گفت: آنچه امروز مورد انتظار مردم عزيز است، اين است که 
همه دســت اندرکاران و مديران با قدرت و توانايی و اقتدار 
متناسب با مقاومت ملت ايران اسلامی موضع بگيرند و به 
همان تناسب پيام دهند. به نوعی که در حوزه اقتصادی، علم 
و فناوری، مسائل امنتيی و دفاعی توليد قدرت شود. با توجه 
به پيروی اروپايی ها از آمريکا و مواضع سخيف آلمانی ها بايد 
موضع گيری کنيم، پيروی اروپا از آمريکايی ها نشان می دهد 
به جای استقلال سياســی، نوعی همگامی و همراهی با 
آمريکايی ها دارنــد، لذا آنها را بايد وادار به عملياتی کردن 
تعهدات خود نسبت به ملت ايران کرد. پيام اقداماتی که در 
اين باب انجام می شــود اين است که هر نوع فشار به مردم 

ايران همراه با هزينه است و فشار آوردن به مردم بزرگوار ما 
بی هزينه نيست.

تقسيم بندی آمريکای خوب و بد خطاست
  رئيس قوه  قضائيه به مناسبت روز دانشجو در جمع 
دانشجويان به بحث و بررسی پيرامون مهم ترين موضوعات 

کشور پرداخت. 
آيت اله رئيسی در اين نشست اظهار کرد: آمريکای 
سال ۳۲، امروز به مراتب ضعيف تر شده است. رسوايی ای 
که امروز آمريکايی ها در غرب به بار آورده اند، رسوايی ای 
اســت که با هيچ چيز پوشيده نمی شــود و اين رسوايی 
روز به روز بيشتر می شود، در اين شرايط ذوق زدگی برای 
مذاکره با آمريکا امری سخت نادرست و خطاست و بزک 
کــردن آمريکا به عنوان آمريکای خوب و بد، امر خطايی 
است، ظلم و خوی استکباری، جمهوری خواه و دموکرات 
نمی شناسد و جمهوری اسلامی امروز بيش از هر زمانی 

در منطقه و کشور از قدرت برخوردار است، تنها راه برخورد 
با استکبار را نسخه رهبر حکيم انقلاب يعنی ايران قوی 
می دانيم و آنچه آمريکا را مأيوس می کند، اين قوت ايران 
اسلامی است، امروز با توجه به داشتن مولفه های مان در 
جايگاه عــزت و اقتدار قرار داريم که اين عزت بايد حفظ 

شود. 
وی با بيان اينکه آنچه پالس ملت و جنبش دانشجويی 
ما است، پالس مقاومت و ايستادگی و دفاع از مردم است، 
گفت: موضع شهيد فخری زاده ها و شهيد سليمانی ها پالس 
ملــت ايران اســت و اگر بخواهيم از شــهيد فخری زاده 
ترجمانی کنيم، بايد بگوييم چهره و نماد خنثی ســازی 
تهديد ها و تحريم ها، در ارتباط با مساله دولت الکترونيک 
يا دادرسی الکترونيک کار هايی که از قبل انجام شده بود، 
در اين دوره سرعت بيشتری گرفت. ۱۴۰۰ اتاق الکترونيک 
تشــکيل و بيش از ۳۰ ســامانه جديد راه اندازی شــد، 
دســتور العمل ابلاغی مرتبط با سازمان های مردم نهاد و 
سمن ها تنها يک دســتورالعمل نبود. اين دستورالعمل 
رونمايی و اعلام شــد و برای آن سازوکار تعيين شد. اين 

دستورالعمل در تمام کشور در حال فعال شدن است. 
ضديت با اســتکبار و استعمار، رمز عزت ما است. در 
شــرايط فعلی، هر نوع ذوق زدگی بــرای رابطه با آمريکا 
خطاســت. آمريکای امروز به مراتب ضعيف تر از ۱۶ آذر 
ســال ۳۲ يا ۴ ســال پيش اســت و آنچه دشــمن را به 
عقب نشــينی وادار می کند، قوی شــدن ايران اسلامی 
است،پيگيری پرونده دانشگاه الزهرا در ده ونک را به وزارت 
دادگستری واگذار کرديم. يک طرف موضوع، دولت است 
و فرصتی تعيين شــده تا دولت مساله را حل کند، ما هم 

وفق قانون پيگيری می کنيم.

 بودجه بنیاد  فرهنگی شهید سلیمانی
 را  از ردیف بودجه 1400 حذف کنید

زينب سليمانی: بودجه بنياد  فرهنگی شهيد سليمانی را از 
رديف بودجه ۱۴۰۰ حذف کنيد و به حل مشکلات مردم و ترويج 

مکتب حاج قاسم اختصاص دهيد
نشان از پدر

در پی انتشــار مفاد بودجه ۱۴۰۰ و درج نام بنياد شــهيد 
سليمانی در رديف بودجه های پيشنهادی دولت، دختر شهيد در 
بيانيه ای ضمن ارائه  توضيحاتی درباره اين خبر، از دولت خواست 
بودجه در نظر گرفته شده به اين مجموعه را برای حل مشکلات 

مردم اختصاص دهد.  متن اين بيانيه  به شرح زير است:
بسم رب الشهداء و الصديقين

 مردم غيور ايران!
دوستداران حاج قاسم سليمانی!

کمتر از يک ماه تا سالگرد شهادت سردار دل ها باقی مانده 
است و ملت بزرگ ايران و امت عظيم اسلامی به عنوان صاحبان 
اصلی مکتب حاج قاسم، درصدد بزرگداشت سلوک و مسلک اين 
مجاهد مخلص هستند. طی چند روز گذشته اخباری منتشر شد 
که در لايحه بودجه ۱۴۰۰ مبلغی برای بنياد مکتب حاج قاسم 
سليمانی در نظر گرفته شده است. آنچه مسلم است سرمايه بی بديل 
برای تعميق و گسترش مکتب حاج قاسم، محبت دل های امت و 
قلوب شيفتگان انقلاب اسلامی است و از سوی ديگر نيز تقاضايی 
از جانب خانواده شهيد و بنياد مکتب حاج قاسم برای اختصاص 
رديف بودجه صورت نگرفته بود. البته اين نکته از طريق مديرعامل 
بنياد به دســتگاه های مسؤول منتقل شده است اما اينجانب به 
نمايندگی از سوی خانواده شهيد سليمانی ضمن تشکر از دغدغه 
مسؤولان محترم اجرايی و دست اندرکاران تنظيم بودجه، به اطلاع 
می رسانم اقدام شايسته در اين زمينه، حذف عنوان بنياد از رديف 
بودجه ۱۴۰۰ و اختصاص اين بودجه ها به حل مشکلات مردم و 
ترويج مکتب حاج قاسم است که سلوک آن شهيد عزيز نيز همين 

مرام بوده است.                                                                      زينب سليمانی

بانک مرکزی اعلام کرد: دســته چک های فعلی در دست مردم به روال سابق کارسازی شده و نیازمند ثبت در سامانه صیاد نیست.
به گزارش خبرگزاری صدا و ســیما به نقل از روابط عمومی بانک مرکزی، به اطلاع هموطنان عزیز می رساند به استناد ماده )۶( قانون صدور چک مصوب مورخ 
۱۳ آبان ماه ۱۳۹۷ مجلس شــورای اسلامی، دسته چک های جدید حداکثر با مدت اعتبار ۳ سال از زمان دریافت چک و با درج شناسه یکتا در اختیار مشتریان قرار 
خواهد گرفت. بدین نحو که در متن هر برگه چک علاوه بر درج شناســه یکتا )۱۶ رقم(، عبارت »تاریخ صدور این برگه چک حداکثر تا تاریخ .. معتبر است« نیز قید 
شده اســت.بر این اساس و در راستای اجرای ماده )۲۱( مکرر قانون یاد شــده، صدور برگه چک های جدید در وجه حامل ممنوع و لازم است تمام صادرکنندگان 
چک، چک های جدید را صرفاً در وجه گیرنده مشخص )شخص حقیقی/حقوقی( صادر کنند و گیرندگان چک نیز از پذیرش چک های مذکور در وجه حامل خودداری 
کنند. همچنین صادرکننده چک مجاز به صدور چک به تاریخ بعد از تاریخ اعتبار چک )تاریخ قید شده در عبارت موصوف( نبوده و گیرندگان آن نیز ملزم به کنترل 

تاریخ های یادشده خواهند بود.

چکهایفعلی
نیازمندثبتدر
سامانهصیاد

نیست

برابر تصويب »شورای عالی نشان ها«، نشان 
فداکاری به شــهيدان سپهبد سيد محمدولی 
قرنی، ســپهبد علی صياد شيرازی، سرلشکر 
منصور ستاری و سرلشکر سيد موسی نامجوی 

تعلق گرفت. 
بــه گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی 
ارتش، برابر تصويب »شورای عالی نشان ها« در 
ارتش، به پــاس فرماندهی و مديريت جهادی 
شهدای والامقام ارتش در صحنه ها و برهه های 
سرنوشت ساز دوران پيروزی انقلاب تا عمليات 
های مختلف دفاع مقدس و ايثار و بذل جان در 
اعتلای ايران سربلند اسلامی، نشان فداکاری به 
شهيدان سپهبد سيد محمدولی قرنی، سپهبد 
علی صياد شيرازی، سرلشکر منصور ستاری و 
سرلشکر سيدموسی نامجوی، مردان بی ادعايی 
که سرسختانه در خط مقدم دفاع از استقلال، 
تماميت ارضی و نظام مقدس جمهوری اسلامی 
ايســتادند و در اين راه خون پاک خود را تقديم 

اسلام و ميهن اسلامی کردند، تعلق گرفت. 

شهيد سپهبد محمد ولی قرنی 
 شهيد ســپهبد محمد ولی قرنی در سال 
۱۲۹۲ شمسی ديده به جهان گشود. به دليل 
علاقه به حرفه نظاميگری، در سال ۱۳۰۹ وارد 
دانشکده افسری شــد و پس از طی دوره های 
علمی و نظامی در سال ۱۳۱۳ با درجه ستوان 

دومی و در رسته توپخانه فارغ التحصيل شد. 
سپهبد ســيد محمد ولی قرنی در دوران 
خدمت، مشــاغل مهمی همچون فرماندهی 
گردان، تيپ و معاون ستاد ارتش را عهده دار بود. 

او قبل از انقلاب تا درجه سرلشکری ارتقاء 
يافت، اما به دليل علايــق و اعتقادات دينی و 
مذهبی، بصيرت و روحيه انقلابی که در وجودش 
حاکم بود، با همه فشارها و موج خفقان ، بدون 
هيچ گونه ترسی به خاطر از دست دادن مقام و 
موقعيت خود، در برابر افکار و انديشه های رژيم 
ستمشاهی ايستادگی می کرد و به واسطه همين 
روحيه انقلابی، بارها از سوی رژيم وقت دستگير 
ودر محاکم قضايی وقت محاکمه شــد و با سه 
ســال حبس از ارتش اخراج شد اما همچنان 
تحت مراقبت شديد نيروهای امنيتی وقت قرار 

داشت. 
در جريــان نهضت امام خمينــی)ره( و 
همــکاری باروحانيت، مجددا از ســوی رژيم 
پهلوی دستگير شدو به زندان افتاد و پس از طی 

دوران محکوميت خود آزاد شد. 
شهيد سپهبد محمد ولی قرنی، در ماههای 
منجر به پيروزی انقلاب و به واســطه تجربه، 
دانش و افکار انقلابی که داشت بنابر پيشنهاد 
شهيد مطهری،از سوی حضرت امام به عضويت 

شورای انقلاب در آمد. 
با پيروزی شــکوهمند انقلاب اسلامی وبا 
حکم امام خمينــی وی به عنوان اولين رئيس 

ستاد ارتش منصوب شد. 
شــهيد قرنی با آغاز حرکت گروهک ها و 
منافقين در   شــهرها و مناطق مختلف غرب، 
شمال غرب وشمال کشور و همچنين توطئه 
انحلال ارتش، با تدبير و تصميم گيری های دور 
انديشانه و قاطع و مديريتی برگرفته از دانش و 
بينش و منطبق با نگاه و مشی ولی فقيه باعث 
شد تا همه آن توطئه ها نقش بر آب شود وارتش 
به عنوان قويترين بازوی دفاعی برای حراست از 
انقلاب و کشور باقی بماند و پايه های نهال نوپای 

انقلاب اسلامی محکم شود. 
سرانجام اين فرمانده شجاع و افسر انقلابی 
ارتش ســوم ارديبهشت ۱۳۵۸، ساعت ۱۱ در 
مقابل منزل شخصی اش واقع در خيابان ولی 
عصر مورد هدف گــروه فرقان قرار گرفت و به 

فيض شهادت نائل شد. 

شهيد صياد شيرازی 
شهيد سپهبد علی صياد شيرازی در سال 
۱۳۲۳در شهرستان درگز استان خراسان ديده 
به جهان گشــود. او پــس از اتمام تحصيلات 
ابتدايی و دبيرستان وارد دانشکده افسری و در 
سال ۱۳۴۶پس از طی دوره های علمی ونظامی 

با رسته توپخانه فارغ التحصيل شد. 
روحيــه انقلابی و همراهــی او با برخی از 
همرزمان بصير وانقلابی در ارتش باعث شد تا 
در سازماندهی و فعاليت های نيروهای انقلابی 
در ارتش تلاش گسترده ای داشته باشد وهمين 
تلاش و روحيه او باعث شد تا مورد توجه حضرت 

امام و ياران انقلابی ايشان قرار گيرد. 
علی صياد شيرازی به دليل هوش و ذکاوت 
و نبوغ نظاميگری، در دوره تخصصی توپخانه در 
آمريکا رتبه ممتاز را به دســت آورد و سپس با 
درجه ســتوان يکمی به عنوان استاد، در مرکز 
آموزش توپخانه اصفهان به تدريس پرداخت. در 
همان شرايط به عنوان عنصری حزب اللهی در 
جهت  سازماندهی نظاميان انقلابی فعاليت خود 

را آغاز کرد. 
با پيروزی انقلاب وی، در يگان های ارتش 
مشغول به فعاليت شد و با شدت گرفتن توطئه 
هــای منافقين و گروهک ها ، برای مقابله با آن 
توطئه های شوم تلاش ايثارگرانه ای از خود به 

نمايش گذاشت. 
 اين افسر شجاع و انقلابی، در جريان مبارزه 
با گروهک ها و ضد انقلاب و خدمت مخلصانه و 
ايثارگرانه در دفاع از سقوط شهرهای درگير در 
غرب و شمال غرب کشور، به دو درجه تشويقی 

ارتقاء يافت و با درجه سرهنگی به عنوان فرمانده 
عمليات غرب کشور منصوب شد. 

وی در آخرين ماه های رياست جمهوری 
بنی صدر به دليل برخورداری از روحيه انقلابی 
و مخالفت با خط مشی او از سمت مذکور برکنار 
شد و تا عزل بنی صدر، به دعوت شهيد کلاهدوز 
در ستاد مرکزی سپاه پاسداران به آموزش آنها 

پرداخت. 
سپهبد علی صياد شــيرازی پس از خلع 
بنی صدر، قرارگاه مشترک عملياتی سپاه و ارتش 
را راه اندازی کرد و به عنوان فرمانده ارشد در آن 
قرارگاه مشغول به فعاليت شد و در ايجاد وحدت 
بين قوای مسلح کشور بسيار تاثير گذار بود و نام 

اين ترکيب را »ادغام مقدس« گذاشت. 
آن شهيد والامقام در مهر ماه سال ۱۳۶۰از 
ســوی امام خمينــی و به پيشــنهاد رئيس 
شورای عالی دفاع به فرماندهی نيروی زمينی 
ارتش منصوب شــد و در زمــان فرماندهی او 
عمليات هــای پيروزمندانه ثامن الائمه، طريق 
القــدس، فتح المبين، بيت المقدس، مرصاد و 
چندين عمليات ديگر با همکاری ارتش و سپاه 

و نيروهای مردمی با موفقيت انجام شد. 
شــهيد صيــاد شــيرازی در ۲۳تيرماه 
۱۳۶۵طی حکمی از ســوی حضــرت امام به 

عضويت  شورای عالی دفاع درآمد  . 
آن شــهيد عزيز در مهرماه سال ۱۳۶۸با 
حکم مقام معظم  رهبری و فرماندهی کل قوابه 
عنوان معاون  بازرسی ستاد کل نيروهای مسلح 

منصوب شد. 
امير شجاع ارتش اسلام در شهريورماه سال 
۱۳۷۲با حکم فرماندهی معظم کل قوا به سمت 
جانشــين رئيس ســتاد کل نيروهای مسلح 
منصوب و در ۱۶ فروردين ۱۳۷۸همزمان با عيد 
خجســته غدير بــا حکم معظم لــه به درجه 

سرلشکری نائل شد. 
شهيد ســپهبد علی صيادشيرازی شنبه 
۲۱فروردين ماه ۱۳۷۸در حوالی خانه اش مورد 
ســوء قصد عوامل تروريســت قرار گرفت و به 

شهادت رسيد. دلايل منافقين برای ترور سپهبد 
صياد شيرازی در اطلاعيه های نظامی خود حول 
ســه محور جمع بندی شده است؛ نقش صياد 
شــيرازی در دفاع از تماميــت ارضی ايران در 
جنگ با عراق، نقش وی در مهار و کنترل غائله 
کردستان در بدو انقلاب سال ۵۷و نقش وی در 
خنثی کردن عمليات موسوم به فروغ جاويدان 
که منافقين با پشتوانه ارتش عراق خاک ايران 

را مورد تعرض نظامی قرار دادند. 

شهيد سرلشکر منصور ستاری 
شهيد سرلشــکر منصور ستاری در سال 
۱۳۲۷در روســتای ولی آبــاد ورامين ديده به 

جهان گشود. 
شهيد ستاری به دليل هوش و ذکاوت بالا 
و علاقه به حرفه نظاميگری در سال ۱۳۴۶وارد 
دانشــکده  افسری شد و پس از پايان دوره های 

نظامی و علمی فارغ التحصيل شد. 
وی افســری مؤمن، متعهد، شجاع، آگاه، 
تيزهــوش و کاردان بــود. طراحی، خلاقيت 
وابتکارهای او در تجهيز سيستم های راداری، 
پدافندی در طول جنگ تحميلی باعث شد  تا 
توان نيروی هوايی در ســرنگونی هواپيماهای 

متجاوز دشمن دو چندان شود. 
ابتکارات و نبوغ شهيد ستاری در سال های 
جنگ تحميلی موجب شــد تا ده ها هواپيمای 
متجاوز در چند عمليات بزرگ منهدم شدند که 
يکی از مهمترين آنها طراحی شبکه دفاع هوايی 
در عمليات والفجــر ۸ بود و موجب انهدام ۷۰ 

فروند هواپيمای دشمن شد. 
شهيد ستاری به علت دانش نظامی عالی و 
فعاليت های متعددی که در اجرای طرح های 
رزمی و عملياتــی از خود نشــان داد، پس از 
انتصاب به عنوان معاون عمليات و معاون طرح 
و برنامــه نيــروی هوايــی، به علــت لياقت و 
شايســتگی، در بهمن ماه سال ۱۳۶۵با درجه 
سرهنگی به ســمت فرماندهی نيروی هوايی 
ارتش منصوب شد و تا هنگام شهادت عهده دار 

اين مسئوليت بود. 
از مهمترين اقدامات شهيد ستاری در قطع 
وابستگی، تأسيس دانشگاه هوايی با ۸گرايش 
تحصيلی، تأسيس دانشکده پرواز )خلبانی( و 
ايجاد شبکه ديده بانی به منظور تقويت سيستم 
پدافندی کشور از جمله اقدامات منحصر به فرد 
اين شهيد والامقام در نيروی هوايی ارتش بود. 

شهيد ستاری که به واقع معماری آينده نگر 
برای سامانه پدافند هوايی کشور بود با راه اندازی 
تأسيسات و امکانات جديد تعمير و نگهداری و 
نيز اجرای پروژه هايــی نظير اوج برای نيل به 
خودکفايــی و آغاز نهضت طراحــی و توليد 
جنگنده ها از جمله آذرخش و راه اندازی مرکز 
پژوهش، تحقيقات و آموزش)پتا( توان نگهداری 
نيرو را تقويت کرد و به چندين برابر قدرت قبلی 
ارتقا داد. اين مهم برای کشــوری که پايه های 
صنعتی اش تقريباً ضعيف بود کاری شــگرف 

محسوب می شود. 
ســرانجام اين فرمانده شــجاع، خلاق و 
کارآمــد نيــروی هوايی ارتــش در ۱۵ديماه 
۱۳۷۳پس از انجام مأموريت و بازديد از برخی 
يگانهای نهاجا در حين بازگشت از اصفهان، به 
علت بروز ســانحه در هواپيما به فيض شهادت 

نائل شد. 

شهيد سرلشکر سيد موسی نامجوی 
شهيد سرلشــکر سيد موسی نامجوی در 
۲۶آذر ماه ۱۳۱۷در محله کوليور بندر انزلی به 

دنيا آمد. 
وی پس از طی دوران ابتدايی و متوسطه، 
در سال ۱۳۳۷به دانشــکده افسری ارتش راه 
يافت. تحصيل در اين دانشکده و هوش و ذکاوت 
سرشار او باعث شد تا مسير پيشرفت را به سرعت 
طی کند. او به زبان های فرانســه و انگليســی 
آشنايی داشت و در زمان پيروزی انقلاب، عضو 

هيات علمی دانشکده افسری بود. 
روحيه انقلابی و حماســی او و همراهی با 
برخی همرزمانش از جمله شــهيد کلاهدوز 

واقارب پرست باعث شد تا هسته های انقلابی 
را در ارتش شــکل دهند و طرح يک ســازمان 
نظامی سياسی را در سال های ۴۶ـ ۴۵با شهيد 
منتظری و شــهيد آيت و شــهيد عباسپور و 
ديگــران را برای تقويت جبهه ســربازان امام 
خمينی و مقدمات انقلاب اســلامی پی ريزی 

کردند. 
با پيروزی انقلاب ، شهيد نامجوی به عنوان 
فرمانده دانشکده افسری ارتش منصوب شد. با 
شروع جنگ تحميلی و محاصره شهر خرمشهر، 
اقدام ارزشــمند اين شــهيد عزيــز در اعزام 
دانشــجويان دانشکده افســری برای دفاع از 
خرمشهر باعث شــد تا همراه تکاوران نيروی 
دريايی و مردم قهرمان خرمشهر، حماسه ۳۴روز 
مقاومت رقم بخورد و نقشــه های شوم دشمن 
برای تصرف يک روزه اين شهر به نتيجه نرسد. 

وی همزمان به عنوان نماينده حضرت امام 
در شورای عالی دفاع خدمت کرد و در ۲۷مرداد 
سال ۱۳۶۰از طرف نخست وزير، شهيد باهنر به 
سمت وزارت دفاع منصوب شد که پس از کسب 
تکليف از امام خمينی اين مسئوليت را با حفظ 
ســمت فرماندهی بر دانشــکده افسری امام 

علی)ع( پذيرفت. 
شهيد نامجوی در تأســيس و راه اندازی 
هسته های اوليه سپاه پاســداران با همکاری 

شهيد کلاهدوز نقش مؤثری داشت. 
سرانجام اين شــهيد عزيز در هفتم مهر 
۱۳۶۰ و پس از پايــان موفقيت آميز عمليات 
ثامن الائمه به همراه تنــی چند از فرماندهان 
ارتش و سپاه از جمله شهيدان فلاحی، فکوری، 
کلاهدوز و جهان آرا در حين بازگشت از مناطق 
عملياتی در ۲۷کيلومتری فــرودگاه مهرآباد 
تهران در جنوب غربی کهريزک بر اثر ســانحه 
ســقوط هواپيمای سی ۱۳۰ به فيض شهادت 

نائل شد. 
گفتنی است، نشان فداکاری، پس از پايان 
محدوديت های کرونايی به خانواده های معظم 

اين شهيدان والامقام اعطا خواهد شد.

نشان فداکاری برای شهیدان قرنی نامجوی، ستاری و صیاد شیرازی 
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حجت الاسلام والمسلمين درويشيان رييس سازمان 
بازرسی کل کشور گفت: طی دو هفته کليه خودرو های مستقر 
در پارکينگ ها در راستای ايفای تعهدات خودروسازان بايد به 
متقاضيان عرضه شــده و نتيجه آن به سازمان بازرسی کل 

کشور گزارش شود.
 نشست بررسی مشکلات خودروهای ناقص و تجاری 
مستقر شده در پارکينگ خودروسازان با حضور رييس سازمان 
بازرسی کل کشــور، مديران دو شرکت خودروساز مطرح، 
معاونان بانک مرکزی، گمرک و مديرانی از ناجا، محيط زيست، 
استاندارد، سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای در سازمان 

بازرسی کل کشور برگزار شد.
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی سازمان بازرسی 
کل کشوروی با تاکيد بر اينکه تصور مديريت بازار به منظور 
سود بيشتر توسط خودروسازان در افکار عمومی وجود دارد، 
گفت: به رغم تحريم ها به خصوص در حوزه هسته ای، نظامی 
و دفاعی شاهد پيشرفت های حيرت آوری هستيم، ولی در 
حوزه خودرو اين وضعيت ملاحظه نمی شود. او تاکيد بر اينکه 
بايد تلاش کنيم تا التهاب بازار خودرو کاهش يابد، افزود: اين 
تلقی در جامعه وجود دارد که می خواهند عمدا خودرو ها را 
کف پارکينگ ها نگه دارند تا افزايش قيمت پيدا کند و يا شورای 
رقابت را مجبور به افزايش قيمت کنند که اين مساله منجر به 
بدبينی در جامعه شده است. وی در خصوص قطعات وارداتی 
صنعت خودرو با طرح اين سوال که ايا امکان توليد اين قطعات 
در داخل نيست تا وابستگی به خارج کمتر و قطع شود، تصريح 
کرد: اگر توانسته ايم بالای ۹۰ درصد از قطعات را داخل کشور 
توليد کنيم، چطور با وجود ۵ هزار شرکت دانش بنيان، بخشی 

از اين قطعات وارداتی قابل توليد در داخل نيست؟
او در خصوص افزايش تقاضای خودرو در کشور، گفت: 
اگر توليد باشد و عرضه نيز به موقع صورت بگيرد، جو روانی 
حاکم در جامعه در تقاضا کاهش پيدا خواهد کرد،  هدف از 

برگزاری آن را بررسی علل وجود خودرو های ناقص در کف 
پارکينگ، عدم تحويل خودرو های تجاری ســازی شده به 
متقاضيان و همچنين بررسی مشکلات خودروساز ها در اين 
زمينه برشمرد، طبق آماری که داريم يکی از خودروسازان 
حدود چهل هزار خودرو آماده تحويل به مشتريان دارد و به 
نظر می رسد، چون ناوگان حمل و نقل مشکل دارد، اين امر 

صورت نمی گيرد.
وی با طرح اين ســوال که مشکل نيروی انتظامی در 
شماره گذاری چيست، اظهار داشت: حدود ۲۰ هزار خودروی 
توليدی توســط دو خودروســاز کشــور، معطل پلاک و 
شماره گذاری اســت. اشکان ميرمحمدی بازرس کل امور 
صمت سازمان بازرسی کل کشور نيز ضمن ارائه گزارش و بيان 
آماری از وضعيت خودرو های توليد شده ناقص در کف کارخانه 
مربوط به خودروسازان، به تعداد خودرو های شماره گذاری 
نشــده علی رغم فاکتور شــدن، خودرو هايی که به واسطه 
مشــکلات حمل هنوز به متقاضيان تحويل نشده اند، اهم 
قطعات کســری خودرو های توليدی و ســهم هر يک از 
قطعه سازان در اين خصوص اشاره کرد. همچنين مديران ۲ 
شرکت خودروسازی کشــور، وابستگی به برخی قطعات 
وارداتی، مشکل در تأمين ثبت سفارش ارز، افزايش هزينه 
حمل و برخی مشکلات در حوزه زيست محيطی و گمرک را 
دليل اصلی مشــکلات و عدم به موقع عرضه خودرو اعلام 
داشتند. فرشاد مقيمی مديرعامل ايران خودرو با اشاره به اينکه 
اخيراً مجوز گمرک اختصاصی ايران خودرو اخذ شده و به شکل 
حمل ونقل ريلی نيز خودرو ها حمل خواهند شــد گفت: 
ان شــاءاله تا آخر آذر خودرو هــا از پارکينگ فروش خارج 
می شوند. سيدجواد سليمانی مديرعامل سايپا نيز با تاکيد بر 
ضرورت استفاده از کفی های مخصوص حمل و نقل خودرو 
در کشور، به مشکلات مطرح شده از سوی سازمان محيط 
زيست در خصوص ساندرو های توليدی که از قطعات منفصله 

مســتقر در گمرک صورت پذيرفته بود، اشاره کرد. در اين 
نشست سرهنگ علی محمدی رييس مرکز شماره گذاری و 
تعويض پلاک پليــس راهور ناجا نيز اعــلام کرد: فرايند 
شماره گذاری به صورت سيستمی است و پليس راهور قادر 
اســت روزانه ۲۰ هزار دستگاه خودرو را شماره گذاری کند. 
رييس مرکز شماره گذاری و تعويض پلاک پليس راهور ناجا 
با اشــاره به اينکه شــبرنگ پلاک خودرو ها وارداتی است، 
درخواست داشت چنانچه شرکت های دانش بنيان در اين 
عرصه با پليس همکاری کنند، برخی از مشکلات در اين مقوله 

نيز مرتفع خواهد شد.
حسن نيا معاون وزير راه و شهرسازی و رئيس سازمان 
راهداری و حمل ونقل جــاده ای نيز اعلام کرد خودرو های 

انباشتی طی دو هفته آينده حمل خواهد شد.
تخلف 2.7 ميليون دلاری يکی از شرکت های منطقه 

ويژه اقتصادی انرژی پارس
نماينده بانک مرکزی درخصوص درخواست افزايش 
مدت زمان ارائه تعهد ارز توســط خودروســازان گفت: اگر 
صنايعی درخواست زمان بيشتری بابت ارائه تعهد ارزی دارند، 

با موافقت وزارت صمت اقدام می کنيم.
در اين نشست، نماينده گمرک در خصوص مشکلات 
پيش آمده در ارتباط با يکی از قطعه سازان عمده در سيستم 
قضايی و عدم ترخيص قطعات اين شرکت از سوی گمرک 
بيان داشت: ترخيص اين قطعات طی چند روز آينده انجام 
خواهد شد. حجت الاسلام والمسلمين درويشيان به بازرس 
کل امور صمت سازمان بازرسی کل کشور مأموريت داد تا کليه 
موارد مطرح در جلســه مورد مطالبه قرار گيرد، خطاب به 
خودروسازان گفت: طی دو هفته کليه خودرو های مستقر در 
پارکينگ ها که مشکلاتشان در جلسه مطرح شد، در راستای 
ايفای تعهدات خودروسازان بايد به متقاضيان عرضه شده و 

نتيجه آن به سازمان بازرسی کل کشور گزارش شود.

هفته نامه اقتصادی ایران

خودرو های دارای کسری قطعات و تجاری شده مستقر در پارکینگ 
خودروسازان تا پایان آذرماه تحویل می شود

به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی وزارت صمت ، از سوی دیگر رزم  حسینی، وزیر صمت در حکمی احد میرزایی را به عنوان 
رئیس جدید مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی این وزارتخانه منصوب کرد.میرزایی پیش از این مدیر ارتباطات و امور بین الملل 
گروه صنعتی ایران خودرو بوده اســت. وی دانش آموخته علوم ارتباطات است که ســابقه مدیریت ارتباطات شرکت ها و 
مجموعه های مختلف صنعتی را برعهده داشــته است. سمت های مشاور مدیرعامل و مدیر روابط عمومی سازمان صنایع 
کوچک و شهرک های صنعتی ایران، مدیر ارتباطات و روابط عمومی سازمان ها و شرکت هایی مانند ایدرو، سایپا، ایساکو و 

بیمه مرکزی در کارنامه وی به ثبت رسیده است.

انتصابرئیسجدید
مرکزروابطعمومی
واطلاعرسانی
وزارتصمت

وارداتچی ها به دنبال واردات گسترده 
خودرو در ماه های پایانی دولت

  در حالی که  کشــور در 
وضعيت ويژه ای برای تأمين ارز 
برای کالاهای ضروری و اساسی 
مواجه است، پس از حضور رزم 
حســينی در وزارت صمــت، 
زمزمه آزادسازی واردات خودرو 

شنيده می شود.
باشــگاه  بــه گــزارش 
خبرنگاران جوان، چند وقتی اســت که زمزمه آزاد شدن 
واردات خودرو از گوشــه و کنار وزارت صمت و مجلس به 
گوش می رســد. وارداتی که در چند ساله گذشته باعث 
خارج شدن ارز زيادی از کشور و از طرفی ضربه به اقتصاد 
کشور می شد و همچنين اين آزادسازی باعث شده بود که 

کيفيت خودروهای داخلی افزايش نيابد.
ممنوعيت واردات خودرو مانند ساير کالاهای ديگر 
بيشتر در راستای کنترل تقاضای ارز و به سامان رساندن 
بازار ارز اتخاذ شد. همتی رئيس کل بانک مرکزی هم بارها 
اين موضوع را اعلام کرد که برای کالاهای غيراساسی ارز 
تخصيص نمی دهد اما متقاضيان اين واردات فشار زيادی 
برای اجرايی شدن آن داشتند. با اين حال وارد کننده های 
خودرو برای تامين ارز واردات پيشنهادهايی را ارائه داده اند. 
در اين زمينه دبير انجمن واردکنندگان خودرو به تمجيد 
از وزير جديد صمت پرداخت و گفت: »آقای رزم حسينی 
نگاه بسيار دقيقی دارد و بسيار مناسب فعاليت می کند. 
اکنون دستور داده که مشکلات واردات خودرو در کميته 
خودرو بررسی شود که خود اين تصميم نشان دهنده اين 
است که ديگر با جنجال قرار نيست کار انجام شود و کار ها 

بهتر از گذشته پيش خواهد رفت«.
مهدی دادفر بيان کرد: »نگاه وزير جديد صمت اين 
است که خودرو انحصاری است و قصد دارد واردات خودرو 

را آزاد کند که نگاه کاملًا منطقی دارد«.
مافيای خودرو

با ايــن وجود برخی از نماينــدگان مجلس با طرح 
آزادســازی واردات خودرو مخالفت می کنند. يک عضو 
کميسيون صنايع مجلس در اين مورد تصريح کرد: »در 
کميسيون به جد با باز شدن واردات خودرو مخالف هستيم 
چرا کــه مافيايی در واردات خودرو وجــود دارد. در طی 
سال های گذشته که واردات آزاد بود، مافيا نقش پررنگی 
داشته اند و اکنون قصد دارند حجم زيادی از خودروها که 
در گمرکات دپو شــده را به داخل کشور وارد کنند«. در 
زمان های گذشــته که واردات خودرو آزاد بود و تجار به 
راحتی خودرو وارد می کردند، خودروسازان کشور دچار 
ضعف بودند و از اين رو توليدات داخلی به شــدت ضعيف 

بود و تنوع محصولات هم نداشتيم. 
به گفته کارشناسان صنعت خودرو اگر بناست واردات 
خودرو آزاد شود، بايد اقداماتی صورت گيرد که اول از همه 
بايد ارز مورد نياز را تامين کرد که در شــرايط کنونی اين 

کار امکان پذير نيست.
از ســوی ديگر هنوز روشن نيســت واردات چه نوع 
ماشين هايی مطرح است؟ توان خريد اکثريت مردم در حد 
همين خودروهای معمولی داخلی است، پس اگر هم قرار 
است فرصتی برای واردات مهيا شود، بايد خودروهايی برای 
اين جامعه هدف در دستور کار قرار گيرد، نه اينکه زمينه 
برای واردات خودروهای لوکــس خارجی با هزينه های 

ميلياردی فراهم شود.
گران شدن ارز با افزايش واردات

برخی از کارشناسان می گويند شيوه کنونی تامين ارز 
واردات خودرو باعث افزايش قيمت ارز و ساير کالاها شده 
است. ميلاد بيگی، کارشناس صنعت خودرو اظهار کرد: 
وقتی تقاضا برای خودرو وارداتی افزايش يابد، در واقع ارز 
بيشــتری از کشور خارج شد و نياز به ارز بيشتری داريم و 
اين موضوع موجب می شــود قيمت ارز افزايش يابد و به 
دنبال اين افزايش، قيمت تمام محصولات افزايش خواهد 
يافت. وی ادامه داد: اگر امکان شناسايی دقيق وجود داشته 
باشــد، می توان به ارز حاصل از صادرات خودرو فکر کرد، 
يعنی بايد اجازه دهيم که خودروسازان اگر خودرويی صادر 
کردند، با ارز حاصل از صادرات، امکان واردات داشته باشند. 
اين کارشــناس بيان کرد: واردات بايد در سطح مناسبی 
صورت گيرد تا به کمک آن به توسعه صنعت خودرو رسيد. 
برنامه واردات مناسب اين است که اگر مشکل ارزی نداشته 
باشيم، با همين تعرفه ۱۰۰ درصدی، برنامه جامع داشته 
باشيم که تا ۱۰ سال تعرفه ۱۰۰ درصدی داشته باشيم و 
از سال يازدهم تعرفه ها به صورت پلکانی کاهش پيدا کند، 

تا اينکه تعرفه به ۲۰ درصد برسد.

گفتگوخبر
راهکارهای بهبود وضعیت 

ســعيد مدنی، کارشناس 
ارشد صنعت خودرو:علت عدم به 
روز رســانی سيستم های مورد 
اســتفاده در صنايع خودرو ما 
تحريم اســت. اگر سرمايه های 
ســرگردان که در جيب دلالان 
می رود، در صنعت خودروسازی 
وارد می شد، اشتغال زيادی ايجاد 

می شد اما در حال حاضر پول جذب توليد نمی شود و آسيب 
آن نيز به مردم می رســد.   ما در تحريم فرصت های زيادی 
داشتيم. پس مسئله پلت فرم مهم است و ۵۰ الی ۶۰درصد 
توليدات بايد پلت فرم های خودمان باشد که البته در شرايط 
تحريم به رقم بالاتری ميرسد. محصولات قديمی بايد توسعه 
يابد، نکته ديگر اين است که اگر بخواهيم صنعت خودرويی 
در سطح جهانی و يا حداقل منطقه ای داشته باشيم، مسئله 
صادرات بسيار مهم و اساسی اســت. اگر خودروسازی ما 
صادرات نداشته باشد، به هيچ وجه توسعه نخواهد يافت. 
توليد بايد افزايش يابد. خودروسازان بايد صادرات داشته 
باشــند تا بالانس ارزی هم ايجاد شــود. اين نکته در طرح 
ســاماندهی نيز اشاره شده اســت. اگر قرار باشد، هميشه 
مشــمول تحريم باشيم و سياسيون مشکل را حل نکنند، 
خودروسازی ما رشد چندانی نخواهد داشت. وی  در پاسخ 
به اين پرسش که آيا در شرايط فعلی که قيمت کارخانه و 
بــازار اختلاف دارد، راهکاری بــرای کنترل تا پايان دولت 
دوازدهم وجود دارد، تصريح کرد: داســتان افزايش قيمت 
منحصر به خودرو نيست و همه کالاها در حال افزايش قيمت 
است. فرق خودرو اين است که هم سود آنی و هم سود آتی 
دارد. خودرو ويژگی خاصی دارد و چون قيمت آن را پايين 
نگه داشته اند سود آنی بالايی دارد. اين سود آنی باعث افزايش 
انگيزه برای خريد خودرو شده است. اگر قيمت آزاد شود، 
قيمت ها حتما در بازار افت خواهد کرد. پولی که قرار است 
به جيب دولت و فضای ســرمايه سرگردان برود، به جيب 
خودروســاز خواهد رفت. از جيب خودروســاز نيز دولت 
می تواند برنامه بگيرد. اودرباره طرح ساماندهی خودرو گفت: 
يکی از ايرادات به طرح ساماندهی اين است که در طرح آمده، 
قيمت فروش در بورس، منهای قيمت تمام شده به علاوه 
ســود را ۲۰درصد و ۷۰درصد را به خزانه بريزيد و سپس از 
خزانه وام بگيريد يعنی تنها ده درصد به خودروساز خواهد 
رسيد. اين يکی از مسائلی است که مشکل خودروساز را حل 
نخواهد کرد. خودرو ســاز خودرو را با زيان توليد می کند و 
عملا به مصرف کننده سوبسيد می دهد که در اين داستان 
همه ناراضی هستند.وی در پايان در رابطه با شائبه هايی که 
اخيرا مطرح شده است مبنی بر اينکه خودروسازان به طرق 
مختلف اقدام به فروش خودرو به قيمت بازار می کنند گفت: 
اين اتفاق زمانی افتاد و اين مسئله پشت دری نيست. ما مجوز 
می گرفتيم تا درصدی از خودروها را از طريق نمايندگی ها 
برای تامين نقدينگی به قيمت بازار بفروشيم. بقيه توليدات 
را با قيمت قديم به نمايندگی ها می داديم. چند سال پيش 
زمان وزارت آقای رحمانی مجوز داده شد که بيست الی سی 

درصد خودروها با قيمت بازار فروخته شود.

ترکیب مدیریتی در گروه بهمن 
دستخوش تغییر شد

براساس مصوبات 
آخرين جلســه هيأت 
 مديره گــروه بهمن، 
جمشيد ايمانی رييس 
هيأت مديــره و بيوک 
عليمرادلو، مديرعامل 

اين گروه شد.   
پيش از اين يوسف الهی شکيب، مديرعاملی اين گروه 
را برعهده داشت و منصور پـورزرين، رييس هيأت مديره 
اين شرکت بود، اما با تغييرات صورت گرفته اين دو نفر از 
ترکيب مديريتی گروه بهمن خارج شدند و محمد ضرابيان 

به ترکيب هيأت مديره اين شرکت بازگشت.
بيــوک عليمرادلــو و جمشــيد ايمانــی از زمان 
خصوصی ســازی بهمن با مالکان اين شرکت همکاری 
داشــتند، امــا پس از اســتعفای ايمانــی از عضويت در 
هيأت مديره ايران خودرو، به نظر  می رســدکه تغييرات 

ديگری نيز در راه است. 
بيوک عليمرادلو نيز که پيش از اين مشاور خودرويی 
محمدرضا نعمــت زاده در زمــان وزارت او در وزارتخانه 
صنعت، معدن و تجارت بود، برای مدتی به دليل همکاری 

با رنو از اين گروه جدا شد.

برای نخستين بار، عمليات اجرايی پوشش سطوح داخلی تونل های فاضلاب رو در تونل فاضلاب غرب تهران )خيابان کميل( با استفاده از پوشش 
فايبرگلاس )GRP( در دست اجراست. به گزارش پايگاه اطلاع رسانی وزارت  نيرو )پاون(، مدير امور نظارت بر خطوط انتقال و تونل شرکت فاضلاب 
تهران با اعلام اين خبر گفت: روش استاندارد برای حفاظت سطوح داخلی و آدم روهای تونل های فاضلاب رو پوششی از جنس فايبرگلاس است که با 
تکيه بر دانش فنی متخصصان داخلی به اجرا گذاشته شده است. به گفته “داود سعادت لطفی” اين پوشش با هدف ايجاد مقاومت در برابر عوامل خورنده 
در مسير حرکت فاضلاب ها انجام می شود. او ادامه داد: با توجه به اهميت کنترل کيفيت اين روش، تمامی آزمايش های ميدانی به صورت منظم در توسط 
آزمايشگاه ذی صلاح و بر اساس استانداردهای معتبر انجام می شود.تونل فاضلاب رو خيابان امام خمينی -کميل به طول ۵,۳ کيلومتر با مقطع تخم مرغی 

وارونه، از جنس بتن مسلح به روش خاکبرداری دستی و با استفاده از قالب لغزنده و ايجاد ۳۲ آدم روهای بتنی )منهول( ساخته شده است.

با شيوع بيماری کرونا در جامعه و استرس و نگرانی مردم از هزينه های درمانی بيماری کرونا، شرکت بيمه کارآفرين با آينده نگری و کاهش استرس عموم 
بيمه گذاران اقدام به طراحی و فروش بيمه کرونا کرده است.آغاز فروش اين طرح همزمان با روز بيمه در باشگاه مشتريان بيمه کارآفرين آغاز شد. به گزارش 
روابط عمومی بيمه کارآفرين، اين شرکت به منظور حمايت و کاهش استرس و نگرانی بيمه گذاران در شرايط بحران پاندومی کرونا، در برابر هزينه های بالای 
بستری و درمان بيمارستانی، بيمه کرونا را طراحی کرده است. با توجه به تاکيدهای مديرعامل بيمه کارآفرين منبی بر افزايش خدمات اينترنتی و آنلاين به ويژه 
در روزهای شيوع بيماری کرونا امکان پرداخت آنلاين حق بيمه کرونا در سامانه باشگاه مشتريان بيمه کارآفرين مصادف با روز بيمه آغاز گرديد. اين بيمه با 
حداکثر رعايت پروتکل های بهداشتی بدون مراجعه حضوری و در کمترين زمان از طريق باشگاه مشتريان قابل خريداری می باشد.به اين ترتيب تمامی شبکه 

فروش و عموم مردم در سراسر کشور می توانند از طريق باشگاه مشتريان در حداقل زمان نسبت به پرداخت حق بيمه و خريد بيمه کرونا اقدام نمايند.

اجرایپوششداخلیتونلهایفاضلاببافایبرگلاس آیندهنگریوکاهشاسترسعمومبیمهگذاران،اقدامبهطراحیوفروشبیمهکرونا

خودروهای بالای 220 ميليون برای بيمه شخص ثالث نامتعارف محسوب می شوند
بيمه ها معاف از خسارت واقعی به 70 درصد خودروها

 جدول وضعيت، حق بيمه توليدی، خسارت پرداختی و ليست خسارت برخی شرکت های بيمه ای کشور در بخش، بيمه شخص ثالث، طی 8 ماهه سال های 
مالی ۹7، ۹8 و ۹۹ )ارقام به ميليارد تومان(

شرکت های بيمه
8 ماهه سال 8۹7 ماهه سال 8۹8 ماهه سال ۹۹

حق بيمه 
توليدی

خسارت 
پرداختی

ليست خسارت
)درصد(

حق بيمه 
توليدی

خسارت 
پرداختی

ليست خسارت
)درصد(

حق بيمه 
توليدی

خسارت 
پرداختی

ليست خسارت
)درصد(

120۵0۴27۶۵0۶۵۶0801۳۴بيمه دی

0۴8۵۴۵۵2۵۳۴۴1۵78 ,1۴17۴1 ,۵۴01 ,1بيمه دانا

07۶۶27۵8 ,۴۳7818۵71 ,07۶۵۶1 ,۹1۴1 ,1بيمه آسيا

۴۳218۹۴۴۳101۵8۵12۳7127۵۳بيمه پاسارگاد

۶7۵۳7۹۵۶۴۵۳۳0۳۶7۳222۴07۵بيمه کوثر

۶0۶۳۹1۶۴۵2۴2۹0۵۵۴1۴220۵۳بيمه معلم

۹02۳2۶۵۹172۹۳۶11۳1بيمه سامان

1۶11287۹181108۶01۴۴۹7۶7بيمه ملت

1۵۵۶۶۴2۹7۳۴۳۵۶02۵۴1بيمه ما

1۴۴۶8۴71۴7۴7۵۶۵1۹1بيمه نوين

۵۶۵1۹1۴۶۵812۶۳0۶۳211بيمه بهمن )۶ ماهه

۶۹27۴01۴21۵711171۴۳۶0بيمه کار آفرين )۶ ماهه

۴0۴۹122۹2۳۹۴۳2۹۳۶12۳بيمه آرمان )۶ ماهه

12122182۴1۵۶۵7۵182۴بيمه تعاون )۶ ماهه

۶11۵2۵۴11۳0227۳0بيمه سرمد )۶ ماهه

۶۴101۵177۴۳۵2۳7حکمت صبا )۶ ماهه

منبع: گزارش عملکرد ماهانه  و صورت مالی شرکت های بيمه ای

نگاهی به جدول وضعیت، حق بیمه تولیدی، خسارت پرداختی و لیست خسارت 
برخی شرکت های بیمه ای کشور
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خبر

16 هزار میلیارد تومان برای رفع فقر 
دربودجه 1400

رئيس ســازمان برنامه و 
بودجه در تشريح جزئيات بودجه 
۱۴۰۰ گفــت: يارانــه ۴۵ هزار 
تومانــی در ســال ۱۴۰۰ نيز 
پرداخــت می شــود و ۱۶هزار 
ميليارد تومان برای رفع فقر در 
نظر گرفته شده است. محمدباقر 
نوبخت، معاون رئيس جمهوری در ارتباط با جزئيات لايحه بودجه 
۱۴۰۰ اظهار داشت: ساختار بودجه دو سال است که تغيير کرده 
اســت. بعد از مجلس يازدهم کل برنامه اصلاح ساختار را تقديم 
مجلس کرديم اگر در جايی مجلس احساس می کند که جای کار 
دارد ما هم کمک خواهيم کرد. مجلس فرصت دارد درباره بودجه 
ارائه شده اصلاحاتی انجام دهد، اما هر چه نياز بود ما در بودجه در 
نظر گرفتيم. نوبخت گفت: بودجه ۸۴۱ هزار ميليارد تومانی دولت 
با ۱۷ جلد پيوست و کتاب به مجلس ارائه شده است که کاملاً با 
سال گذشته متفاوت است. رئيس سازمان برنامه و بودجه افزود: 
همه اعداد و ارقام بودجه شفاف است و اين در اختيار رسانه ها قرار 
خواهد گرفت. روز شنبه نيز خبرنگاران می توانند در محل سازمان 
برنامه وبودجه هر سؤال يا نقد و پيشنهادی را که برايشان مطرح 
اســت، بيان کنند. بودجه در قانون، يک ساله و هدف رسيدن به 
 برنامه با برآورد کردن منابع مالی است، ۲۳ درصد بودجه ما به نفت

 وابسته اســت. در بخش منابع عمومی دولت، آنچه مهم است 
درآمد های نفتی و درآمد های مالياتی است. در لايحه بودجه سال 
۱۴۰۰ درآمد هــای نفتی که با عنوان منابــع حاصل از نفت و 
فرآورده های نفتی از آن ياد شده است به ۱۹۹,۲ هزار ميليارد تومان 
رسيده است. در سال های گذشته بيش از ۵۰ درصد بودجه به نفت 
متکی بود که امســال اين به ۲۳ درصد رسيده است. ۱۵۰ هزار 
ميليارد تومــان هم اوراق در نظر گرفته شــده اســت. معاون 
رئيس جمهوری افزود: ۴۱۹ کيلومتر راه آهن خط دوم فقط افتتاح 
در نظر گرفته شــده اســت. بزرگترين تونل همين امســال به 
بهره برداری می رسد. ۸۰ هزار واحد مسکونی محرومان امسال 
تحويل داده می شود. خطوط شهری حدود ۱۰۳ کيلومتر و ۱۱ 
طرح آبرسانی شهری داريم که همه آنها در بودجه لحاظ شده است. 
۱۶ هزار ميليارد برای رفع فقر در نظر گرفته شده است.افزايش 
يارانه معيشتی در بودجه در نظر گرفته شده است. همه کارکنان 
دولت حقوق شان ۲۵ درصد اضافه می شود. افزايش ضريب حقوق 
گروه های مختلف حقوق بگير در دستگاه های اجرايی و همچنين 
نيرو های مسلح به ميزان ۲۵ درصد است؛ بنابراين ميزان افزايش 
حقوق ســال آينده ۲۵ درصــد خواهد بود. بــرای کادر درمان 
بودجه هايی در نظر گرفته شده است. حتی سربازان حقوقی که 
می گرفتند در اين بودجه دو برابر شده است. يارانه ۴۵ هزار تومانی 
در سال ۱۴۰۰ نيز پرداخت می شود. دلار ۴۲۰۰ تومانی برای تأمين 
کالا های اساسی در نظر گرفته شده، اما چنانچه شرايط طوری باشد 
که اين ارز حذف شود، يارانه ها ۲ تا ۳ برابر می شود. دولت پيشنهاد 
دهنده بودجه اســت و مهر نهايی را مجلس بر بودجه می زند و 
نمايندگان هر جا که لازم باشــد می توانند تغيير دهند. معاون 
رئيس جمهوری درباره کسری بودجه هم افزود: آنچه درباره کسری 
بودجه نگران کننده اســت؛ استقراض از بانک مرکزی است و در 
بودجه ارائه شده هيچ پولی از بانک مرکزی استقراض نمی کنيم. 
وی درباره برخی حواشی  درباره بودجه و ارائه آن گفت: نبايد حواشی  
ما را گرفتار خود کند و ما مجبور باشيم در رسانه جواب آن را بدهيم 

که اين خوشايند نيست./ تسنيم

تسهیلات 8 هزار میلیاردی بانک صادرات 
ایران به مشاغل آسیب دیده از کرونا

 بانک صادرات ايران از آغاز طرح پرداخت تسهيلات به کسب 
و کارهای آسيب ديده از کرونا تا کنون هشت هزار ميليارد ريال به 
بيش از ۵۵ هزار متقاضی اين تسهيلات پرداخت کرده است. به 
گزارش روابط عمومی بانک صادرات ايران، تسهيلات پرداختی 
اين بانک به کســب و کارهای آســيب ديده از کرونا، از ابتدای 
خردادماه سال ۹۹ تاکنون به هشت هزار ميليارد ريال رسيده و 
۵۵ هزار و ۳۷۲ بنگاه توليدی و اقتصادی از اين تسهيلات بهره مند 
شده اند. طی اين مدت، شش هزار و ۱۰۰ کسب و کار آسيب ديده 
از کرونا در استان خراسان رضوی با دريافت بالغ بر ۹۱۱ ميليارد 
ريال، بيشترين سهم را در بين ۳۱ استان کشور از تسهيلات مذکور 
به خود اختصاص داده اند و استان های گيلان، فارس، چهار محال 
و بختياری، کرمان، کرمانشاه، مازندران، لرستان، اصفهان و ايلام 
به ترتيب در مجموع در رديف ۱۰ استان برتر در زمينه دريافت 
تسهيلات کسب و کارهای آسيب ديده از کرونا از بانک صادرات 
ايران از خرداد سال جاری تاکنون قرار گرفته اند. بانک صادرات 
ايران برای کمک به حفظ و افزايش اشتغال و تداوم فعاليت در 
واحدهای توليدی فعال آســيب ديده از شــيوع بيماری کرونا 
پرداخت تســهيلات را با جديت در دستور کار خود قرار داده و 
اشخاص حقيقی و حقوقی فعال دارای مجوز کسب يا توليد در 
بخش ها و رسته های تعيين شده از سوی وزارت خانه های صنعت، 
معدن و تجارت، ميراث فرهنگی، گردشگری و صنايع دستی، 
ورزش و جوانان، آموزش و پرورش، فرهنگ و ارشــاد اسلامی، 
تحقيقات و فناوری اطلاعات، بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، 
راه و شهرسازی، کشور و جهاد کشاورزی که فعاليت های آنها در 
دوره شــيوع کرونا با اختلال روبه رو بوده اســت، مشمول اين 
تسهيلات شده اند. اين تسهيلات تنها به متقاضيانی تخصيص 
خواهد يافت که در ســامانه »کارا«ی وزارت تعاون، کار و رفاه 

اجتماعی ثبت نام کرده و به بانک معرفی شده باشند.

 صنعت، معدن
 وتجارت
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ایران در تولید ماســک، ونتیلاتور و دستگاه اکسیژن ســاز به خودکفایی کامل رسیده و آماده صدور مجوز صادرات این سه محصول است. مهندس علیرضا رزم حسینی وزیر صنعت، 
معدن و تجارت  در حاشــیه جلسه کمیته تدارکات و پشتیبانی ســتاد ملی مبارزه با کرونا با اعلام این مطلب به خبرنگاران گفت: در چهار حوزه ای که تامین آن بر عهده وزارت صنعت 
بود خوشــبختانه با مازاد تولید بیش از نیاز وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشــکی روبرو هستیم.وی اضافه کرد: در تولید ماسک هم اکنون مازاد تولید داریم و تعدادی از تولید 
کنندگان درخواســت صادرات داشته اند.وزیر صنعت در خصوص ســاخت ونتیلاتور هم گفت: هم اکنون دو کارخانه بزرگ کشور این محصول را برای رفع نیاز های وزارت بهداشت 
تولید می کنند که این دو کارخانه هم با توجه به مازاد تولید، متقاضی صادرات هستند.وی افزود: همچنین در خصوص ساخت دستگاه اکسیژن ساز هم اکنون نیاز های وزارت بهداشت 
در حال تامین از تولیدات داخلی است و در چهارمین محصولی که تامین آن بر عهده این وزارتخانه بود یعنی تامین اکسیژن بیمارستان ها، هم اکنون شرکت های بزرگ فولادی کشور 

نظیر فولاد مبارکه اصفهان، کرمان و یزد و همچنین در برخی شهرســتان های دیگر اکسیژن مورد نیاز بیمارستان ها را به صورت رایگان به آن ها تحویل می دهند.
رزم حســینی در خصوص صدور مجوز صادرات فرآورده های صنعتی مبارزه با کرونا گفت: قرار شد بر اساس نیاز سنجی و پس از اعلام نیاز های داخلی وزارت بهداشت، مازاد تولید 

این کارخانجات مجوز صادرات دریافت کنند. 

وزیرصنعت:درتولید
ونتیلاتورودستگاه

اکسیژنساز
خودکفاشدهایم

خبر
 اعطای بالاترین نشان روابط عمومی

 به دو نفر از پیشکسوتان جامعه
 روابط عمومی ایران

نشان الماس، به عنوان بالاترين نشان روابط عمومی ايران 
به داوود زاعيان و داوود نعمتی انارکی، دو نفر از پيشکسوتان 

و پيشگامان روابط عمومی حرفه ای کشور، اعطا گرديد.
بنا بر گزارش دبيرخانه انجمن روابط عمومی ايران، به 
واسطه ســاليان متمادی تلاش و مجاهدت بی وفقه داود 
زارعيــان و داود نعمتی انارکی، در جهت تعالی و ارتقاء نهاد 
روابط عمومی ايران و ترويج دانش کاربردی و به استناد بند ۱ 
ماده ۸ آيين نامه سنجش و ارزشيابی فعالان حقيقی، نشان 

الماس به ايشان اعطا گرديد.
خسرو رفيعی، رئيس انجمن روابط عمومی ايران در آيين 
اعطای اين نشان ها گفت: »يکی از مهمترين مأموريت های 
اين تشکل حرفه ای، ارائه الگوهای موفق اجرايی و علمی به 
جامعه روابط عموی کشور است و طبيعتاً مديران برجسته و 
 دارای ســوابق درخشــان که در طی سال های مسئوليت 
توانسته اند چهره ای ماندگار را فراهم آورند، الگوهای شايسته 
روابط عمومی توانسته اند با بهره گيری از توان دوگانه دانش و 
تجربه، سازمان خود را به بالاترين درجات افتخار نائل کنند. 
پس ايشان، بهترين الگو برای ساير همکاران جوان تلقی می 
شوند.« رفيعی با اشاره به اقدام انجمن در ارزشيابی و سنجش 
مهارت فعالان روابط عمومی ادامه داد: »در بستر اين اقدام، 
مقرر است به آن دسته از همکارانی که تلاش های مضاعف و 
ويژه ای را برای رشد و توسعه روابط عمومی کشور داده اند، با 

اعطای نشان الماس، قدردانی گردد.
احمد پاکزاد، رئيس کميته عضويت و ارزشيابی انجمن 
هم با اشاره به رويکرد کميته در انجام مأموريت محوله گفت: 
»توسعه روابط عمومی درايران مستلزم ارتقاء توانمندی فعالان 
آن اســت و به همين منظور از يک طرف تلاش می شود بر 
مبنای مقررات آيين نامه ابلاغی، مراتب سنجش و ارزشيابی 
اعضاء با دقت زياد به انجام برسد و از طرف ديگر با برجسته 
سازی مديران موفق روابط عمومی، مدل مناسبی در اختيار 

همکاران روابط عمومی کشور قرار گيرد.
 در سومين جلسه کميته و پس از بررسی سوابق، با رأی 
قاطع اعضاء کميته، داوود زارعيان و داوود نعمتی انارکی برای 
دريافت نشان الماس پيشنهاد شدند که با توجه به تصويب 
نهايی هيأت مديره انجمن، شرايط اعطا فراهم گرديد.« داوود 
زارعيان، دارنده نشان الماس روابط عمومی ايران هم در اين 
مراسم با ابراز خرسندی از انتخاب خود برای دريافت اين نشان، 
گفت: »امروزه نياز روابط عمومی به نيروهای حرفه ای بيش 
از گذشته اســت و نقش تشکل های حرفه ای و صنفی در 
هدايت و راهنمايی فعالان روابط عمومی بسيار مهم و مؤثر 
است. از اين رو اقدام جديد انجمن روابط عمومی ايران در جهت 
ايجاد يک نظام سنجش مهارت جای تقدير داشته و بی شک 
مورد حمايت تمامی دلسوزان اين نهاد قرار دارد.« داوود نعمتی 
انارکی يکی ديگر از دارندگان نشان الماس روابط عمومی ايران 
هم گفت: »تمامی کسانی که در جامعه روابط عمومی حضور 
دارند و به هر نحوی و در رده های مسئوليتی متنوعی در روابط 
عمومی هستند، برای حفظ شأن و جايگاه جامعه صنفی خود، 
متعهد هستند. اما دريافت نشان الماس، مسئوليت دارنده آن 
را صد افزون می کند. زيرا ايشان در دامنه دقيق نگاه و ارزيابی 
افکار عمومی روابط عمومی قرار می گيرند و آنچه انجام می 
دهند، بيش از گذشته واجد اهميت می گردد.« لازم به ذکر 
است در اين مراســم، ساير اعضاء کميته عضويت، حميد 
شکری خانقاه، عبداله اسکويی شيروان و رضا محبی طالقانی 

هم حضور داشتند.

اولین بانک دیجیتال کشور خواهیم شد
محمد حسين حسين زاده 
مديرعامل بانک قرض الحسنه 
رســالت گفت: امروز می  توانيم 
بگوييــم ما حتمــا اولين بانک 
ديجيتال کشور برای عامه مردم 
خواهيم بود.  سخت ترين فرايند 
بانکــداری در ايــران پرداخت 

تســهيلات اســت و ما در بانک قرض  الحسنه رسالت 
هيچگونه پرداخت تسهيلات حضوری و فيزيکی نداريم. 
نه تنها تسهيلات بلکه تمام خدمات در اين بانک به صورت 
غيرحضوری ارائه می شــود، وی در بازديد از بخش های 
فناوری اطلاعات بانک با تاکيد بر اينکه  برای انجام کارهای 
بزرگ در نظام بانکی بايد زيرساخت و بستر متناسب با آن 
هم ايجاد شود، اظهارداشت: برای مثال زيرساخت  صرفا 
منحصر به بخش آی  تی نيست که سخت  افزار آن را تامين 
و راه  اندازی کنيم، بلکه زيرساخت  های اجتماعی و نيروی 
انسانی نيز مهم هستند، او  با اشاره به استقبال مشتريان 
از خدمات غيرحضــوری اين بانک گفت: به دنبال اقبال 
مردم از عدم مراجعه حضوری به شعب و دريافت خدمات 

آسان و ارزان شاهد افزايش ورودی  ها هستيم.

مديرعامل شرکت ســپرده گذاری 
مرکزی گفت: فروش سهام عدالت متوقف 
نشده است.حسين فهيمی درباره وضعيت 
فروش سهام عدالت از طرف کارگزاری ها 
گفت: فروش سهام عدالت متوقف نشده 
است بلکه همچنان به صورت خرد و بلوکی 
ادامــه دارد. وی ادامه داد: دارايی ســهام 
عدالت در بازار سرمايه قابل توجه است و 

نکته ای که سهامداران عدالت بايد به آن 
توجه کنند اين است که سهامداران بايد در 
زمانی که بازار منفی است سفارش فروش 
خود را لغو کنند تا بازار به ثبات برسد، زيرا 
عرضه و تقاضا تعيين کننده روند بازار است.  
سهامداران سهام عدالت که روش مستقيم 

را انتخاب کرده اند و در ۳۶ شرکت بورسی 
و فرابورســی ســهام دارند، بايد در زمان 
تصميم گيــری برای فــروش نگاهی به 
وضعيت بازار داشته باشند، زيرا اگر سهام 
خود را عرضه کنند به کاهش قيمت سهام 
کمک می کنند و ممکن است فروش سهام 

با دشــواری مواجه شود. سهام عدالت در 
مقطعی نقش مهمی را در بازار ســرمايه 
ايجاد کرد و تبديل به متعادل کننده بازار 
شد زيرا زمانی که بازار عطش خريد داشت 
سهام عرضه شد و عطش خريد فروکش 
کرد، همچنين سهام عدالت در زمانی که 
صف های فروش تشکيل شده بود، فشار 

فروش را افزايش داد.

فروش سهام عدالت متوقف نشده است
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توليد فولاد ايران ۹ درصد رشد داشت اما واردات ۵0 درصد اضافه شده است رکوردشکنی هم زمان توليد و واردات فولاد ايران
سال جاری را در قيمت گذاری دستوری در سال های آينده تکرار کنيم    

وضعيت صادرات صنعت فولاد کشور در 7 ماهه نخست سال جاری در مقايسه با سال های گذشته )ارقام به هزار تن(

سال ۹۹ نسبت به سال ۹8 )درصد(سال ۹۹سال ۹8سال ۹7سال ۹۶سال ۹۵سال ۹۴سال ۹۳عنوان

10-10۳11۶128۹۹1۴۹10۶۹۵تير آهن

۴0-۳۹۵8۳۴ ,2001۹01۵۹۳1۹7۴۳1ميلگرد

۳7-717۹72۹872۴2۶18۴۹۳۳12جمع ورق )مقاطع تخت فولادی(

ساير محصولات فولادی )نيشی، ناودان و 
ساير مقاطع(

1۹۴1۴22۳08۶12810۴-1۹

۳7-۳۴۵ ,1221 ,۵۹7۳ ,2۹۶۶۹01 ,2۹21 ,21۴1 ,1جمع محصولات فولادی

1۶-1۹1 ,80۹۳ ,288۳ ,۵1۶۳ ,۹۹۹۳ ,۶2۵۹1۶1فولاد خام

وضعيت صادرات صنعت فولاد کشور در 7 ماهه نخست سال جاری در مقايسه با سال های گذشته )ارقام به هزار تن(

سال ۹۹ نسبت به سال ۹8 )درصد(سال ۹۹سال ۹8سال ۹7سال ۹۶سال ۹۵سال ۹۴سال ۹۳عنوان

-10۶۳۳2۳۳1۳077تير آهن

۳۵-1۳1182۶8۴۶۳82۳1۵ميلگرد

0۹۵۵۵۳2۶1۴۳۶۶7 ,۶۴81 ,0۴۴1 ,۹1۹۳جمع ورق )مقاطع تخت فولادی(

ساير محصولات فولادی )نيشی، ناودان و 
ساير مقاطع(

10۶۹0۶7۴۴۳2۳02۴-20

۵0-۳0۶۶۳۳۳21۴8۳ ,80۶1 ,۳۴81 ,2۶12 ,1جمع محصولات فولادی

-۹۳۵۴1۵02۶۳7۴۴فولاد خام

وضعيت توليد صنعت فولاد کشور در 7 ماهه نخست سال جاری در مقايسه با سال های گذشته )ارقام به هزار تن(

تغييرات سال ۹۹ نسبت به سال ۹۳ )درصد(توليدات ۹۹توليدات ۹8توليدات ۹۳عنوان

-01۳۶2۵7۴82۶ ,1تير آهن

۳7۴۴۵71۵278۵۶ ,۳ميلگرد

08۳۶070۶2۹82۴ ,۵جمع ورق )مقاطع تخت فولادی(

2۹-۶۶۳۴8۶۴۶۹ساير محصولات فولادی )نيشی، ناودان و ساير مقاطع(

1۳۴117۵2127۹۳2۶ ,1جمع محصولات فولادی

82۶1۵۹۶81۶۹817۳ ,۹فولاد خام

نگاهی به آمار تولید،  واردات و صادرات فولاد

 انتصاب رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل جدید سازمان توسعه 
و نوسازی معادن و صنایع معدنی ایران )ایمیدرو(

مراســم تکريم و معارفه معاون وزير و رئيس هيأت 
عامل ايميدرو با حضور معاون امور معادن و صنايع معدنی 

وزارت صمت و مديرکل دفتر وزارتی برگزار شد.
 به گزارش  اعتبار به نقــل از  روابط عمومی وزارت 
صمت مديــرکل دفتر وزارتــی وزارت صنعت، معدن و 
تجارت در اين مراسم با بيان اينکه از زمان ورود آقای رزم 
حسينی به وزارت صمت برای ايجاد تحول در حوزه های 
صنعتی و معدنی تلاش شــده است، گفت: با تدابير وزير 
صمت طرح های مختلفی ارايه شده است که طرح اصلاح 

صنعت خودرو از جمله آن ها به شمار می رود.
مهدی زين الدينی با اشاره به ابلاغيه ستاد هماهنگی 
اقتصادی دولت در زمينه تسريع در امر ترخيص کالاهای 
اساسی رسوب شده در گمرکات کشور بيان کرد: اين مهم 
با همت وزارت صنعت، معدن و تجارت، همکاری گمرک 
و بانک مرکزی در دستور کار قرار گرفت و در حال انجام 
است. وی با بيان اينکه تامين معيشت عمومی مردم از اهم 
اولويت های وزارت صمت به شــمار می رود، اضافه کرد: 
تأکيدات مقام معظم رهبری و رئيس جمهور نيز همواره 
بر اين موضوع بوده اســت. وی  با اشاره به نگاه توسعه ای 
وزير صنعت، معدن و تجارت خاطرنشــان کرد: اجرای 

الگوی مثلث توسعه اقتصادی فرهنگی به ابتکار آقای رزم 
حسينی در استان کرمان و الگو شدن شهرستان قلعه گنج 
در زمينه اقتصاد مقاومتی نتايج بسيار درخشانی به دنبال 
داشت و حتی مورد تفقد رهبر معظم انقلاب اسلامی هم 
قرار گرفت، با اجرای الگوی آبادانی و توسعه در قلعه گنج، 
نرخ بيکاری در اين شهرســتان از ۲۷ درصد به ۶ درصد 
کاهش يافت و علاوه بر اين، شاخص های توسعه ای اين 
منطقــه هم ارتقاء قابــل توجهی پيدا کــرد، در دوران 
استانداری آقای رزم حسينی در استان خراسان رضوی 
هم با اجرای الگوی مثلث توسعه اقتصادی فرهنگی، در 
کنار پيگيری برای انجام مســئوليت اجتماعی توســط 
شرکت های توسعه گرا، حدود ۲۵۰ هزار ميليارد تومان 
تفاهم نامه سرمايه گذاری هم به امضا رسيد که بخشی از 
آن تا به امروز افتتاح شــده است، وزير صنعت، معدن و 
تجارت معتقد اســت که در گام دوم انقلاب اسلامی بايد 
شيوه اداره کشــور را تغيير داد چرا که برای دستيابی به 
توسعه متوازن و مبتنی بر عدالت بايد مسئوليت تحقق 
اين مهم را به شرکت های توسعه گرا واگذار کرد ، او با اشاره 
به انتصاب رئيس جديد هيأت عامل سازمان گسترش و 
نوسازی معادن و صنايع معدنی ايران گفت: آقای جعفری 

از مديران موفق در حوزه معادن اســت و انشاله با تدابير 
ايشان در ســازمان بزرگ توسعه ای ايميدرو، اين حوزه 
بيش از پيش شکوفا شود. همچنين معاون امور معادن و 
صنايع معدنی وزارت صنعت، معدن و تجارت نيز در اين 
جلسه گفت: مسير و جهت در مجموعه وزارت صمت يک 
هدف را دنبال می کند، اکنون تدبير اينگونه است که مسير 
را در سازمان ايميدرو به عنوان يکی از زيرمجموعه های 

بزرگ وزارت صمت، شخص ديگری به جلو ببرد.
داريــوش اســماعيلی همچنيــن با بيــان اينکه 
مجموعه های معدنی با هماهنگی کامل در خدمت رييس 
جديد ايميدرو هستند، تصريح کرد: اميدواريم اين تغيير 
و تحول ســبب خير و برکت باشــد. همچنين وجيه اله 
جعفری، رييس جديد هيات عامل ايميدرو در اين جلسه 
ضمن تشــکر از حسن اعتماد وزير صمت، بيان کرد: من 
سرباز نظام هســتم و به اين تدبير احترام می گذارم و از 
اعتمادی که وزير محتــرم به من کرده اند، ممنونم، وی 
ضمن درخواست از همه دســتگاه ها و دست اندرکاران 
ذيربط برای همراهی در اين مسير، گفت: اميدوارم که در 
مدت زمان حضــورم در ايميدرو، موجب اعتلای اهداف 

عالی در حوزه معدن بشوم.
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وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه وزارت صمت مسئولیت سنگینی را در این شرایط بر عهده دارد، گفت: تحریم های ظالمانه جنگ تمام  عیار اقتصادی را برای 
کشور به وجود آورده است، با کرونا نیز دست و پنجه نرم می کنیم که در این شرایط، مسئولیت وزارت صمت به خصوص در تامین معیشت مردم خطیر می باشد.
تامین نهاده ها برای وزارت جهاد کشاورزی بیش از سال های گذشته بوده است، علیرضا رزم حسینی تامین معیشت مردم را از اولویت های این وزارتخانه دانست و 
بیان کرد: بیش از سنوات گذشته نهاده ها را در اختیار وزارت جهاد کشاورزی برای تامین اقلام مربوط به معیشت مردم قرار داده ایم. با وفور کالا در کشور مواجهیم
وی رشد نقدینگی و دو نرخی بودن ارز را از عمده دلایل گرانی دانست و افزود: اما با وجود همه این شرایط با وفور کالا در کشور مواجهیم، فروشگاه های ما برخلاف 
فروشگاه دیگر کشورها خالی نشد. در اقلام مهم مرتبط با کرونا به خودکفایی رسیده ایم وزیر صمت در خصوص تامین اقلام مرتبط با کرونا، گفت: در اقلام مهم 

مرتبط با کرونا از جمله ماسک، ونتیلاتور و کاورال پزشکی به خودکفایی رسیده ایم و شرایط بسیار خوبی نیز داریم.

باوفورکالا
درکشورمواج
هستیم

هفته نامه اقتصادی ایران

 با انعقاد تفاهم  نامه ميان بيمه کوثر و شرکت بازرگانی سايپا يدک، افرادی که بيمه  نامه  های شخص 
ثالث و بدنه شــرکت را خريده  اند، می  توانند از خدمات تعميرگاه  های مرکزی شرکت سايپا با ۱۰درصد 
تخفيف و بدون نوبت قبلی بهره  مند شوند. به گزارش خبرگزاری آريا ، در پی عقد تفاهم نامه ميان بيمه کوثر 
و سايپا يدک، بيمه گذاران شرکت در تهران تا پايان شهريور ماه سال آينده می توانند از خدمات پس از فروش 
خودروهای توليدی شرکت سايپا، به ويژه خدمات نقاشی و صافکاری، بدون نوبت قبلی استفاده کنند و از 
امتياز دريافت ۱۰درصد تخفيف نيز در فاکتور نهايی بهره مند شوند. مسعود يوسفی با بيان اينکه اعتقاد 
مديران، کارشناسان و کارکنان بيمه کوثر بر اين است که بيمه گذاران و مشتريان بيمه کوثر شايسته بهترين 
و باکيفيت ترين خدمات در عرصه بيمه گری هستند، تاکيد کرد: اکنون اين طرح به صورت آزمايشی در 
تهران اجرايی شده است و پس از دريافت بازخورد مناسب از ذی نفعان در تمامی مراکز خدمات پس از فروش 
سايپا در سراسر کشور اجرايی خواهد شد. وی افزود: در حال حاضر بيمه گذاران کوثر می توانند با مراجعه 

به تعميرگاه های مرکزی ۲،۱ و ۳ سايپا در غرب، شرق و جنوب تهران از خدمات يادشده بهره مند شوند.

باتوافقمیانبیمهکوثر
وشرکتسایپا
انجاممیگیرد

بیمه کوثر

هفتمین موفقیت بین المللی بانک 
آینده با دریافت تندیس بنکر2020

بانک آينده برای هفتمين 
بار در ســطح بيــن المللی و 
چهارمين بار پياپی، از ســوی 
 ،)Banker(بنکر وسســه  م
موفق به کســب عنوان “بانک 
 Bank of The( ”سال ايران
Year In Iran( در ســال 
۲۰۲۰ ميلادی شد  تنديس و لوح تقدير اين موفقيت در 
مراســمی ويژه در شــهر لندن که ۱۲ آذر سال ۱۳۹۹ به 
صورت برخط )online( و با حضور نمايندگان بانک ها از 
سراسر جهان، برگزار شد، به بانک آينده، اعطا گرديد. بانک 
آينده در شرايط خاص اقتصادی و همه گيری بيماری کرونا، 
با تکيه بر دانش، تجربه و استعداد سازمانی، موفق به کسب 
اين عنوان شد. موسســه بنکر در بخشی از بيانيه اهدای 
تنديــس به بانک آينده اعلام کــرده؛ علاوه بر معيارهای 
عملکرد خوب، واکنش سريع و ابتکاری بانک آينده در برابر 
همه گيری Covid-19 توجه داوران را به خود جلب کرد؛ اين 
شــرکت، بزرگترين دارايی خود، يعنی مرکز نمايشگاهی 
ايران مال را در طول يک هفته به يک بيمارســتان ۳۰۰۰ 
تختخوابی برای مبتلايان به کرونا تبديل کرد. از سوی ديگر، 
بانــک آينــده اولين بار در ايران اســت که يک ســامانه 
الکترونيکی شناخت مشــتری )eKYC(  يا همان احراز 
هويت الکترونيکی مشتريان از طريق اپليکيشن متمايز 

کيليد را معرفی کرده است. 
همچنيــن اين بانک با اســتفاده از سيســتم عامل 
Finotech توسعه بانکداری ديجيتال و باز را تقويت کرده 
است. اين برنامه همچنين در حال توسعه برنامه های جديد 
از طريق اتحاد استراتژيک با fintechs و با کمک برنامه 
شتاب دهنده Finnova است. محمد فطانت، مديرعامل 
بانک آينده نيز در اين باره گفته: “استراتژی های اصلی ما 
شامل مديريت منابع و کاهش هزينه، مديريت هزينه ها، 
درآمد مشترک و تقويت ثبات مالی بانک بوده است.” نشريه 
بنکر )Banker( وابســته به موسسه فايننشيال تايمز با 
بيش از ۹۰ سال ســابقه حرفه ای در زمينه بانکداری در 

سطح جهانی، هر ساله اقدام به ارزيابی بانک ها می کند.

خبرخبر
گسترش ، خدمت رسانی  به مشتریان

دکتر برات کريمی مديرعامل 
بانک دی در مراســم رونمايی از 
محصولات جديد اين بانک با ارائه 
گزارشی از عملکرد اين بانک طی 
دوره هشت ماه نخست سال جاری، 
آزادسازی ســهام خانواده معظم 
شهدا و جامعه بزرگ ايثارگری، به 
صفر رسيدن اضافه برداشت از بانک 
مرکزی، کاهش چشمگير NPL، کاهش قيمت تمام شده پول 
و فــروش بخش زيادی از اموال و املاک مازاد بانک را از اقدامات 
اساسی انجام شده در اين دوره دانست و گفت: در کنار اين اقدامات، 
فعال کردن ظرفيت های بانک در حوزه خدمات کارمزدی، فعاليت 
های ارزی و بانکداری الکترونيک، ســرعت بيشتری در مسير 
سودآوری ايجاد کرده است، افزايش منابع ارزان قيمت و بهينه 
سازی ترکيب منابع بانک را از اقدامات اساسی هيئت مديره بانک 
اعلام کرد و گفت: بنا به اعلام وزارت امور اقتصادی و دارايی، بانک 
دی بالاترين رتبه در نظام بانکی را از منظر شاخص فروش اموال 
و املاک مازاد به خود اختصاص داده است، حرکت سريع بانک 
دی به سمت بانکداری حرفه ای و نيز بهبود شاخص های عملياتی 
با شتاب بيشتری ادامه خواهد داشت، به طوری که می توان اميدوار 
بود بانک دی تا پايان نيمه نخست سال آينده در جايگاه مطلوب 
و در شان سهامداران و خانواده معزز شهدا و جامعه بزرگ ايثارگری 
قرار گيرد. وی استفاده از ابزارهای نوين بانکی از جمله تجهيز تمامی 
شعب به دستگاه های خودگردان، راه اندازی واحدهای بانکی در 
بنياد شهيد و امور ايثارگران سراسر کشور و نيز توسعه محصولات 
را راهکاری برای تســهيل و افزايش سرعت خدمت رسانی به 
مشتريان و جامعه هدف دانست و گفت: همه تلاش ما اين است 
که در راســتای رضايت حداکثری خانواده معزز شهدا و جامعه 
بزرگ ايثارگری به عنوان ســهامداران اصلی بانک گام برداريم. 
کريمی همچنين به انعقاد تفاهم نامه اين بانک با سازمان اقتصادی 
کوثر و شرکت سرمايه گذاری شاهد به منظور توسعه همکاری ها 
و تقويت ظرفيت گروه مالی بنياد شهيد و امور ايثارگران اشاره کرد 
و با بيان اين که دامنه خدمت رسانی به ذينفعان در حال گسترش 
است، افزود: در تلاش هستيم که با استفاده از منابع صندوق توسعه 
ملــی و با عامليت بانک دی در تامين مالی پروژه های مرتبط با 

خانواده معظم شهدا و ايثارگران نقش آفرين باشيم.

نظام مالیاتی کشور نیازمند هوشمندسازی و حذف ممیزی است

بررسی صورت های مالی شش ماهه نخست سال جاری نشان می دهد که سود خالص بانک کارآفرين نسبت به 
مدت مشابه سال قبل با رشد ۴۰۶ درصدی همراه بوده است، با استناد به صورت های مالی شش ماهه حسابرسی شده 
منتشر شده بر روی سايت کدال، سود خالص بانک کارآفرين به ۴ هزار و ۴۵ ميليارد ريال در شهريور سال جاری رسيده 
است، سود خالص بانک کارآفرين، از ۸۰۰ ميليارد ريال در پايان شهريور سال گذشته، با رشد چشمگير ۴۰۶ درصدی، به 
۴ هزار و ۴۵ ميليارد ريال در پايان شهريور سال جاری رسيده است،  رشد ۵۳ درصدی جذب سپرده های بانک کارآفرين، 
بررسی گزارش عملکرد ماهانه بانک کارآفرين در ۸ ماهه گذشته نشان می دهد که جذب سپرده های بانکی در اين مدت 
۵۳ درصد رشد داشته است. به گزارش روابط عمومی بانک کارآفرين، بررسی گزارش عملکرد ماهانه منتهی به آبان ماه 
سال جاری که بر روی سايت کدال منتشر شده است، نشان می دهد بانک کارآفرين در اين مدت موفق به جذب بيش از 
۱۰۱هزار ميليارد ريال سپرده شده است. اين آمار تائيد می کند که تنها در آبان ماه با رشد ۳,۳ درصدی مواجه بوده است، 
در عين حال بررسی روند افزايشی تسهيلات بانک نيز رشد ۷۹ درصدی را نشان می دهد . در اين مدت بانک کارآفرين 

بيش از ۱۰۴ هزار ميليارد ريال تسهيلات پرداخت کرده است که اين رشد در ماه آبان ۶,۹ درصد بوده است.

رشد406درصدیسود
خالصبانککارآفریندر
نیمهنخستسال1399

 بانک کارآفرین

محسن رضايی دبير مجمع تشخيص مصلحت نظام درباره نحوه به شهادت رسيدن شهيد محسن 
فخری زاده گفت: سلاح استفاده شده در ترور شهيد فخری زاده مورد استفاده سازمان پيمان آتلانتيک شمالی 
)ناتو( است، گزارش رئيس ستاد کل نيروهای مسلح درباره امنيت کشور و به ويژه شهادت دانشمند هسته ای 
کشــورمان شهيد محسن فخری زاده گفت: سرلشــکر باقری درباره شهادت شهيد فخری زاده گفت که 
سرويس های اطلاعاتی و تروريستی در ۱۰ سال اخير بارها به دنبال ترور اين شهيد بودند اما موفق نمی شدند 
اما در اقدام اخير با استفاده از فناوری های جديد و تيربار هوشمند ليزری که با ماهواره کار می کرد و همچنين 
اطلاعات دقيقی که از مسير حرکت و انحراف از جاده اصلی تهران به سمت آبسرد صورت گرفت، دست به اين 
اقدام زدند، شليک با تيربار صدا خفه کن انجام شد و وقتی تيرها شليک می شد هم محافظان و هم خود شهيد 
و خانواده شهيد صدای گلوله را نمی شنيدند بنابراين توانستند او را به شهادت برسانند. تلاش هايی که برای 
يافتن عاملان صورت گرفته است. سرلشکر باقری توضيح دادند پيشرفت های خوبی را به او گزارش داده اند و 

بنابر اعلام سرلشکر باقری سلاح استفاده در ترور شهيد فخری زاده مورد استفاده ارتش ناتو است./ايرنا

سلاحاستفادهشدهدر
ترورشهیدفخریزاده
متعلقبهناتواست

محسن رضایی

عليرضا پاک فطرت عضو کميسيون عمران مجلس گفت:  در شرايط کنونی يکی از دلايل و عوامل تشديد 
و تلاطم بازار مسکن، فعاليت دلالان و سفته بازان در اين حوزه است که بايد در راستای ساماندهی اين بخش 
تلاش صورت گيرد. يکی از اقدامات اساسی برای کنترل دلالان، اجرای قانون ماليات بر عايدی سرمايه است 
که متأسفانه اين لايحه همچنان در دولت باقی مانده است.در شرايط کنونی فعاليت سوداگرايانه بخشی از بنگاه 
های معاملاتی يکی از عوامل تلاطم بازار مسکن است، بر اساس آمارها، بيش از ۵۰ درصد مشاوران املاک مجوز 
قانونی فعاليت ندارند، از اين رو گام نخست، ساماندهی اين حوزه و جلوگيری از فعاليت غيرقانونی املاکی ها 
است.در شرايط فعلی مشاغل به راحتی تغيير شغل می دهند، به طور مثال يک مغازه ميوه فروشی به سرعت 
تبديل به يک دفتر مشاوران املاک می شود، شهرداری ها با اصناف و اتحاديه ها هماهنگ نيستند.متأسفانه 
معاملات مشاوران املاک خيلی شفاف نبوده و بخشی از معاملات به صورت قول نامه ای صورت می گيرد که 
اين مسئله فسادانگيز است. از اين رو بايد کاری کنيم که دست سوداگران از بازار مسکن کوتاه شود که اين 

مسئله نيازمند اقدام جدی و هماهنگ شهرداری ها، اصناف و وزارت راه و شهرسازی است.

فعالیتغیرقانونی
بیشاز۵0درصد
مشاوراناملاک

علیرضا پاک فطرت

مقاله “طراحی مدل شناخت و مديريت ريسک های نوظهور در شرکت بيمه” توسط مديرعامل بيمه آسيا در 
بيست و هفتمين همايش بيمه و توسعه ارائه شد.

 به گزارش روابط عمومی بيمه آسيا، مقاله مسعود بادين نايب رئيس هيات مديره و مديرعامل بيمه آسيا از سوی 
هيات داوران بيست و هفتمين همايش بيمه و توسعه به عنوان يکی از شش مقاله قابل ارائه در اين همايش ، برگزيده 
شد. اين گزارش می افزايد: اين مقاله با عنوان “طراحی مدل شناخت و مديريت ريسک های نوظهور در شرکت بيمه” 

و با هدف شناسايی عوامل تاثيرگذار بر ريسک های نوظهور در يک شرکت بيمه، تهيه شده است.
در اين پژوهش که با استفاده از روش دلفی فازی انجام شده، آمده است : شيوع ويروس کرونا نه تنها به عنوان 
ريسکی نوظهور در حوزه “ريسک بيماری” اهميت دارد، بلکه با آثار منفی گسترده ای در بخش های مختلف مالی، بيمه 

و اقتصاد توام است”. 
بنا بر اين گزارش، نتايح اين تحقيق نشان می دهد که بروز پاندمی جديد، رشد چشمگير فناوری اطلاعات و ريسک 

های مالی، از جمله عوامل به وجود آورنده ريسک های نوظهور در شرکت های بيمه هستند.

بررسی“مدیریتریسک
هاینوظهور”درمقاله
مدیرعاملبیمهآسیا

بیمه آسیا

مهدی طغيانی سخنگوی کميسيون اقتصادی مجلس با تاکيد بر اينکه اين کميسيون پيگير اجرای کامل قانون 
جديد چک است، به رغم اينکه اين قانون به طور ناقص اجرا می شود اما دستاوردهای خيلی خوبی در زمينه کاهش چک های 
برگشتی داشته است. درباره روند اجرايی شدن قانون جديد چک گفت: قانون جديد چک از جمله قوانين پيشرو و راهبردی 
کشور است. قانون مذکور در مجلس قبلی تصويب شده و قرار بوده تا پايان آذرماه سال ۱۳۹۹ به صورت کامل اجرايی شود. 
در حال حاضر و با توجه به اينکه فرصت اجرای قانون رو به پايان است، هنوز اين قانون به صورت کامل اجرايی نشده به طوری 
که برخی بندهای آن مانند چک الکترونيک، هنوز راه اندازی نشده است. در اين زمينه وزارت اقتصاد، بانک مرکزی و ساير 
دستگاه های مسؤول بايد پاسخگو باشند. وی با بيان اينکه در اجرای قانون جديد چک سهل انگاری صورت گرفته است، 
گفت: کميسيون اقتصادی مجلس پيگير اجرايی شدن قانون جديد چک است. بارها هم اين موضوع را در جلسات کارشناسی 
مطرح کرده ايم و به وزير اقتصاد و رئيس کل بانک مرکزی هم سهل انگاری در اجرای قانون جديد چک را تذکر داده ايم. 
طغيانی در پايان افزود: قانون جديد چک به رغم اينکه به طور ناقص اجرا می شود اما دستاوردهای خيلی خوبی در زمينه 

کاهش چک های برگشتی داشته است. اميدواريم قانون مذکور هر چه سريع تر به صورت کامل اجرايی شود.

مجلسپیگیراجرای
کاملقانون
جدیدچکاست

مهدی طغیانی

به گزارش روابط عمومی و امور بين الملل بيمه نوين، اين شرکت در راستای گسترش و ارتقای خدمات بيمه ای، 
طرح »اتوپلاس« خود را در شهر سنندج هم راه اندازی می کند. طرح »اتوپلاس« با هدف ارائه خدمات متمايز برای 
بيمه گذاران بيمه بدنه خودروی بيمه نوين ايجاد شده است و خدمات آن به طور کلی شامل خدمات امداد خودروی 
رايگان، امکان انتخاب تعميرگاه توسط بيمه گذار، مراجعه ارزياب خسارت بيمه به تعميرگاه مورد نظر بيمه گذار، عدم 
 الزام به مراجعه حضوری بيمه گذار جهت اســتفاده از خدمات بيمه بدنه، پاسخگويی ۲۴ساعته، سوخت رسانی 
)در صورت توقف خودرو به دليل اتمام بنزين در سطح شهر و جاده ها(و... می شوند. اين طرح بيمه ای پيش از اين در 
۳۱ منطقه کشور از طريق شعب و باجه های شهرهای تهران، کرج، اصفهان، شهررضا، گلپايگان، شاهين شهر، نجف 
آباد، مشهد، بيرجند، اهواز، شيراز، زنجان، کرمان، قزوين، قم، اراک، گرگان، رشت، انزلی، چالوس، ساری، آمل، تنکابن، 
همدان، يزد، بجنورد، اردبيل، تبريز، بندرعباس، کرمانشاه و شهرکرد رونمايی و اجرايی شده بود. علاقه مندان جهت 
بهره مندی از طرح اتوپلاس و يا کسب اطلاعات بيشتر می توانند علاوه بر مراجعه به شعب و نمايندگی های بيمه نوين 
با خط ويژه ۲۳۰۴۷-۰۲۱ تماس گرفته و يا به پايگاه اينترنتی www.novininsurance.com مراجعه کنند.

طرحاتوپلاسدر31منطه
کشوربهسنندجرسید

بیمه نوین

سيد حسين سليمی رئيس انجمن سرمايه گذاری های مشترک ايرانی و خارجی اظهار کرد: اگر سرمايه گذاران 
خارجی تا يک ماه پيش قصد ورود به بازارهای ايران را داشتند وقتی متوجه می شوند که مصوبه ای در مجلس ايران 
است که مسلماً خطرات اقتصادی  خواهد داشت از سرمايه گذاری در ايران منصرف می شوند. هر مصوبه ای که در 
جهت بی ثبات کردن اقتصاد کشور باشد هم به ضرر داخلی ها و هم به ضرر سرمايه گذاری خارجی است. مهم ترين 
موضوع در جهت سرمايه گذاری خارجی، ثبات اقتصادی است. تغيير تصميم های ماهانه يا چند روز يکبار باعث می شود 
تا سرمايه گذار خارجی از سرمايه گذاری در ايران واهمه داشته باشد. تا يک سرمايه گذار با يک سيستم هماهنگ 
می شود قوانين و مصوبات تغيير می کنند. اين موضوع روی سرمايه گذاران خارجی تأثير بيشتری دارد چراکه داخلی ها 
با خلق و خوی مسئولان آشنا هستند، اما خارجی ها وقتی برای سرمايه گذاری وارد يک کشور می شوند به اين فکر 
می کنند که طی ۱۰ سال آينده معافيت مالياتی، ثبات ارزی و غيره در آن کشور چه روندی خواهد داشت. اما وقتی 
که ثباتی وجود ندارد، آن سرمايه گذار خارجی رغبتی برای ورود نخواهد داشت، اينکه به يکباره تصميم هايی مانند 

روزهای اخير در مجلس گرفته شود که گرچه يک تصميم سياسی هستند اما تبعات اقتصادی دارد . 

تصمیممجلس
بهجذبسرمایهگذاری
خارجیآسیبمیزند

سید حسین سلیمی

رييس مجلس شــورای اســلامی 
هوشمندســازی و حذف مميزی را نياز 
سازمان امور مالياتی عنوان کرد و گفت: اين 
تکليف سازمان امور مالياتی بوده و با کمک 
مجلس و دولت اين هدف محقق می شود.

به گزارش  اعتبار به نقل از اداره اخبار 
و رسانه های مجلس، محمد باقر قاليباف در 
نشست با وزير اقتصاد و رييس سازمان امور 
مالياتــی  و برخی از اعضای کميســيون 
اقتصادی مجلس اظهار کرد: نظام مالياتی 
کشور نيازمند اصلاحات اساسی است و اين 
اصلاحات مقدمه همــه اصلاحات ديگر 

اقتصادی در کشور است.
 رييس مجلس شــورای اســلامی 
يادآورشــد: نظام مالياتی عادلانه، نظامی 
است که به نســبت بهره مندی افراد و به 

صورت هوشمند از آنها ماليات گرفته شود.
رييس مجلس شورای اسلامی با اشاره 
به حذف نفت از بودجه سال ۱۴۰۰ و تبديل 
اين تهديدبه فرصــت،  گفت: تلاش در راه 
برقراری نظــام عادلانه مالياتی يک جهاد 
بزرگ است و کسانی که با اين نيت و تلاش 
صادقانه و با وجدان کاری برای تامين منابع 
پايدار کشور تلاش می کنند، شايسته تقدير 
هستند. قاليباف با بيان اينکه در اين موقعيت 
و شرايط خاص که کشور علاوه بر تحريم، 
درگيــر بيماری کروناســت، بايد مراقب 
موديان خوش حساب بود، افزود: در عين 
حال بايد قدردان زحمات مميزان مالياتی 
هم باشيم. هر چند معدودی از افراد متخلف 
در هر ســازمانی وجود دارنــد که وجود 
آنها فعاليت صادقانه ديگران را زير سوال 

نمی برد و بايد محکم و قاطع با آنها برخورد 
شود.

رييس مجلس با اشاره به اينکه همه ما 
به ضرورت هوشمند ســازی کامل نظام 
مالياتی اعتقــاد داريم، بيــان کرد: بايد 
مانند همــه دنيا به ســمت حذف مميز 
محوری حرکت کنيم. براســاس قوانين 
برنامه در گذشــته، ايــن موضوع تکليف 
سازمان امور مالياتی بوده و بايد در اين زمينه 
گزارش دقيقی ارائه شــود که اين تکاليف 
تاکنون تا چه ميزان اجرايی شده و مجلس 
هم بايد به کمک دولت بيايد و بن بست ها را 
برای تحقق اين هدف باز کند. در اين جلسه 
»فرهاد دژپسند« وزير امور اقتصاد و دارايی 
نيز از آمادگی ايــن وزارتخانه برای انجام 
اصلاحات اساسی در حوزه نظام مالياتی به 

ويژه اجرايی کــردن قانــون پايانه های 
فروشگاهی و سامانه موديان خبر داد.

»اميدعلی پارسا« رييس سازمان امور 
مالياتی هم گزارشی از اقدامات اين سازمان 
در جهت تکاليف قانونــی و درصد اعلام 
وصولی سازمان در سال جاری و در مقايسه 
با ســال های گذشته ارائه و بر اجرای طرح 
کامل و جامع نظــام مالياتی تاکيد کرد. 
همچنيــن »محمدرضــا پورابراهيمی« 
رييس کميســيون اقتصــادی مجلس 
گزارشی از فعاليت های اين کميسيون در 
تعامل با نمايندگان دولت ارائه کرد و گفت: 
طرح هــای مهــم PIT، CGT، VAT و 
حکمرانی ريال در کميسيون اقتصادی در 
حال بررسی است و به زودی جهت تصويب 

نهايی به صحن ارائه می شود.

پرداخت ٩ هزار وام ودیعه مسکن 
در ١٠٠ روز از سوی بانک 

صادرات ایران
 ۹ هزار مستأجر در ۱۰۰ روز گذشته، يک هزار و ۶۷۵ ميليارد 
ريال از بانک صادرات ايران وام وديعه مسکن دريافت کردند. به 
گزارش به گزارش  اعتبار به نقل از روابط عمومی بانک صادرات 
ايران، اين بانک از ابتدای شهريور تا نيمه آذرماه سال جاری برای 
حمايت از مستأجران در شرايط شيوع بيماری کرونا، به ۹ هزار 

مستأجر هزار و ۶۷۵ ميليارد ريال تسهيلات وديعه مسکن پرداخت 
کرد. پرداخت وام وديعه مسکن برای مستأجران در قالب برنامه های 
حمايتی بانک صادرات ايران در شرايط ويژه ناشی از بيماری کرونا، 
از ابتدای شهريور ماه سال جاری مورد توجه بوده و در کنار پرداخت 
تسهيلات حمايت از کسب و کارهای آسيب ديده از کرونا، سهم 
مهمی در کاهش مشکلات هموطنان داشته است. طی اين مدت، 
بيشترين تعداد وام پرداخت شده وديعه مسکن مستأجران بانک 
صادرات ايران با پرداخت ۷۱۷ فقره به ارزش بيش از ۱۴۶ ميليارد 
ريال به استان خوزستان تخصيص يافته و استان های مازندران، 

کردستان، آذربايجان شرقی، چهارمحال و بختياری، مرکزی، 
خراسان رضوی، کهکيلويه و بويراحمد، کرمان و البرز در رتبه های 
دوم تــا دهم دريافت اين وام از بانک صادرات ايران بوده اند. بانک 
صادرات ايران طی سال های اخير کمک به بخش مسکن را در 
شهرها و روستاهای کشور با پرداخت تسهيلات حمايتی مورد 
توجه قرار داده به نحوی که علاوه بر پرداخت تســهيلات خريد 
مسکن اقشار ويژه )خانواده های معظم شهدا، جانبازان و ايثارگران(، 
پرداخت تسهيلات بافت های فرسوده شهری و بهسازی و نوسازی 

مسکن روستايی را نيز به صورت جدی دنبال می کند.



وزیر صنعت، معدن و تجارت در ادامه سفر به استان اصفهان از گروه صنعتی انتخاب تولید کننده لوازم خانگی بازدید به عمل آورد. به گزارش اعتبار ، گروه صنعتی انتخاب با برند 
اسنوا در شهرک صنعتی مورچه خورت استان اصفهان فعالیت دارد.این گروه صنعتی بزرگترین تولید کننده لوازم خانگی در کشور می باشد . وی  در این بازدید از بخش های مختلف 
این گروه صنعتی بازدید به عمل آورد و از نزدیک در جریان روند تولید لوازم خانگی در گروه انتخاب) اسنوا( قرار گرفت. علیرضا رزم حسینی، در این بازدید خطوط تولید، مونتاژ، 
آزمایشــگاه های مختلف و اتاق اکوستیک گروه صنعتی انتخاب را از نزدیک مشاهده کرد و در جریان روند تولید و  مهمترین مسایل، مشکلات و ظرفیتهای این گروه صنعتی قرار 

گرفت. توسعه R&D، بومی سازی تکنولوژی های روز دنیا و استفاده از طراحی های داخلی، انتخاب را به یکی از معتبرترین شرکت های لوازم خانگی تبدیل کرده است. 
گفتنی است که حتی با وجود خروج شرکتهای تولید کننده لوازم خانگی خارجی از کشور، اما به همت تولیدکنندگان داخلی با رشد تولید در لوازم خانگی طی ۸ ماهه امسال روبرو 
بوده ایم.  شایان ذکرست که با تاکیدات وزیر صمت تامین مواد اولیه از شرکتهای فولادی شتاب بیشتری گرفته است که همین مساله از دلایل تداوم رشد تولید لوازم خانگی با 

www.etebar.netوجود همه محدودیتها و تحریمها شده است.
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گفتگو-1 خبر
منابع مالی مسدود شده در کشورهای 

دیگر را باید آزاد کنیم
اســحاق جهانگيری معاون 
اول رئيس جمهــوری گفت: اگر 
گشايشی در ايام پيش رو حاصل 
شود بايد منابع مالی مسدود شده 
در ديگر کشورها را آزاد کنيم تا اين 
منابع به چرخه اقتصادی کشور 
بازگردد.وی  در نشست مشترک 
با فعالان اقتصادی گفت: بدون حضور بخش خصوصی، 
اقتصــاد کشــور پيــش نخواهد رفــت. معــاون اول 
رئيس جمهوری در اين نشست خاطرنشان کرد: فعالان 
اقتصادی مردانه پای کار آمدند و عملکرد خوبی داشتند و 
با تأسی از راهبرد مقاومت مورد تأکيد رهبر معظم انقلاب 
توانستند سياست فشــار حداکثری امريکا را با شکست 
مواجه کنند. اسحاق جهانگيری با اشاره به اهميت حمايت 
از بخش خصوصی از طريق سياست های فرهنگی مناسب 
در کشــور، يادآور شد: اقتصاد کشور بدون حضور بخش 
خصوصی پيش نخواهد رفت و برای اين منظور لازم است 
سياست فرهنگی مناسبی از بخش خصوص پشتيبانی 
کند زيرا اگر جامعه به لحاظ فرهنگی با بخش خصوصی 
همراهی نداشته باشد، امکان فعاليت و رشد آنها و به تبع 
آن توســعه اقتصادی محقق نخواهد شــد.  معاون اول 
رئيس جمهوری با تأکيد بــر اينکه بايد با عقل و تدبير و 
همراهی فعــالان اقتصادی از فرصت هــای پيش رو در 
راستای منافع مردم و اقتصاد کشور استفاده کنيم، تصريح 
کرد: بايد صدايی واحد از همه مســئولان قوای سه گانه و 
فعالان اقتصادی شــنيده شود تا دنيا بداند که با کشوری 

يکپارچه و متحد روبه رو است.
 وی با قدردانی از عملکرد و اقدامات مثبت اتاق ايران 
و بخش خصوصی در دوره فشار حداکثری امريکا گفت: 
در دوره تحريم هــای ظالمانه بخش زيادی از درآمدهای 
نفتی کشــور محقق نشد اما با وجود اين جريان توليد در 
کشور ادامه پيدا کرد و خوشبختانه با کمبود کالا مواجه 
نبوديم که اين دستاوردها نتيجه عملکرد فعالان اقتصادی 
و صادرکنندگان و واردکنندگان بوده اســت که اقتصاد 

کشور را سرپا نگه داشته است.

رشد هشت برابری پورتفوی »بیمه 
تجارت نو« در 18 ماه

بيمه تجارت نو به عنوان يکی از 
رکت های تشــکيل دهنده ی  ش
ســوپرمارکت مالی بانک بر اساس 
گزارش های مالی منتشر شده در 
ســايت کدال، در ماه هــای اخير 
عملکرد برجسته ای را از خود به جای 
گذاشته اســت. برای اطلاع از روند 
پيشرفت نماد “بنو” در فرابورس و برنامه های اين شرکت در 
راستای کسب سهم بيشتر از بازار صنعت بيمه کشور همزمان 
با روز بيمه گفت وگويی را با نيما نورالهی مديرعامل جوان و 

پرانرژی اين شرکت انجام داده ايم.
به گزارش ايسنا، بنابراعلام بانک تجارت، خبرهای مثبت 
ســهام بيمه تجارت نو در بازار سرمايه در ماه های گذشته و 
دقيق تر بگوييم ۱۸ ماه اخير نشــان از حرکت رو به رشد و 

پيشرفت مستمر اين شرکت دارد.
اين مسير از کجا شروع شد و اکنون در کجای راه 

هستيد؟
اصولا بخش اعظم تعيين قيمت سهام شرکت ها در بازار 
ســرمايه به تجزيه و تحليل صورت های مالی آن مجموعه 
بازمی گردد. در يک جمله می توان گفت، بيمه تجارت نو در دو 
سال گذشته تا به امروز تقريبا يک رشد هشت برابری را در 
پورتفوی خود اينگونه رقم زده که تا پايان سال ۹۶ پورتفوی 
شرکت ۱۰۰ ميليارد تومان بود حال امروز حق بيمه توليدی 
به ۸۰۰ ميليارد تومان بالغ شده است. همچنين با وجود شيوع 
بيماری کرونا و مشکلات اقتصادی حاصل از آن حق بيمه 
توليدی از ابتدای ســال جاری تاکنون نسبت به کل سال 
گذشته ۴۰ درصد رشد داشته است. يکی از شاخص های مهم 
کــه از نگاه بازيگران بــازار ســرمايه دور نمی ماند همين 
گزارش های دقيق مالی است. شاخص بعدی که اهميت بالايی 
دارد نسبت خسارت در صنعت بيمه است.  در شش ماهه اول 
سال جاری که تقريبا تمامی شرکت های بيمه آمارهای خود 
را در کدال قرار می دهند، با نرخ ۲۳ درصد، جزو شرکت های 
دارای پايين ترين نسبت خسارت هستيم که در نوع خود با 
توجه به گســتره  انواع خدمات بيمه ای ارائه شده، بهترين 

شرکت بيمه ای از اين منظر به شمار می رويم.

بانک ملی ایران سازمانی یادگیرنده و نوآور است
مديرعامل بانک ملی ايران با بيان اين که 
اين بانک سازمانی يادگيرنده و نوآور است، از 
همه کارکنان خواست فراگيری دانش و در هم 
آميختن علم و عمل را سرلوحه فعاليت های 

خود قرار دهند.
به گزارش به گزارش  اعتبار به نقل از روابط 
عمومی بانک ملی ايــران، دکتر محمد رضا 
حســين زاده که همزمان با گراميداشت روز 
دانشجو در جلســه ای به صورت مجازی و با 
رعايت کامل پروتکل های بهداشت در جمع 
کارکنان دانشجوی بانک حضور داشت، با تاکيد 
بر اين که بانک ملی ايران نهادی دانش محور و 
پوياست، گفت: تحولات رخ داده در طول حيات 
بانک ميدان کارکنان دانشمند، فرهيخته و 
توانمند همين سازمان است. وی با تاکيد بر اين 
که بانک از ادامه تحصيل کارکنان به طور کامل 
حمايت می کند، اظهــار کرد: مديران بانک 
شــنوای دغدغه های همه کارکنان به ويژه 
کارکنان دارای تحصيلات عالی هستند و از 
ظرفيت آنها به منظور پيشبرد اهداف سازمانی 
استفاده حداکثری خواهند داشت. حسين زاده 
در اين مراسم که برای چهارمين سال پياپی در 
بانک ملی ايران برگزار می شد به لزوم توجه به 

توانمندی های داخلی اشاره کرد و با بيان اين 
بالايــی ســيل  ن ا ت پ ن  و ـ ـ ن ک ا ه  ـ ـ  ک

در حوزه های فنی، بانکی و اقتصادی در ميان 
کارکنان بانــک وجود دارد، افــزود: در روند 
انتصابات و ارتقای کارکنان نيز موضوع دانش و 
تخصص بيش از سابقه کاری اهميت دارد و اين 
نگاهی اســت که همه اعضای هيات مديره و 
مديران ارشد بانک به آن اعتقاد دارند. مديرعامل 
بانک ملی ايران همچنين به لزوم راه اندازی 
جدی فرايند نظام پيشنهادات در بانک اشاره 
کرد و با بيان اين کــه ايده های نو همواره به 

پويايی سازمان کمک می کنند، گفت: بانک از 
هر پيشنهادی که به بهبود شرايط و فرايندها 

 کمــک 
کند، اســتقبال خواهد کرد. در اين مراســم 
همچنين رئيس هيات مديره بانک ملی ايران با 
بيان اين که هر ســازمانی به دانش محوری 
محتاج است، گفت: بانک ملی ايران به دنبال 
استفاده از دانش کاربردی است و کارکنان نيز 

بايد در همين جهت گام بردارند.
عباس شفيعی با تاکيد بر اين که دانش 
بايد کارايی داشته باشد و مشکلات را حل کند، 

افزود: موضوع پايــان نامه ها و پژوهش های 
کارکنان بانک بايد مرتبط با مســائل بانک 
انتخاب شود تا بتوان از آنها در حل مشکلات 
پيش رو استفاده کرد. وی تاکيد کرد که بانک 
ملی ايران به ارتقای سطح دانش کارکنان خود 
کمک خواهد کرد تا آنها نيز بتوانند فرايندهای 

موجود را بهبود بخشند.
در اين جلسه که با معاون منابع انسانی، 
مدير امور حــوزه مديريت و روابط عمومی و 
روسای ادارات کل آموزش، روابط عمومی، رفاه 
و درمان، سرمايه انسانی و مديريت عمليات 
بانکی برگزار شد، جمعی از دانشجويان منتخب 
به طرح مسائل خود پرداختند. اهميت ارتقای 
ســازمانی، توجه به لزوم گردش شغلی، راه 
اندازی نظام پيشنهادها، توسعه مديريت تحول، 
زمينه سازی برای تحصيلات تکميلی کارکنان، 
شايسته ســالاری و هماهنگ سازی هرچه 
بيشتر تخصص ها با رديف های شغلی در کنار 
رسيدگی به امور رفاهی کارکنان، از جمله موارد 
مطرح شده در اين نشست بود. مسئولان بانک 
نيز به فراخور جلسه، به موارد مطرح شده پاسخ 
داده و نسبت به پيگيری مسائل دستور لازم را 

صادر کردند.

رئيس کل بانک مرکزی در يادداشتی توضيحاتی درباره واکسن کرونا و تلاش های اين بانک برای انتقال پول در اين زمينه 
ارائه کرد. عبدالناصر همتی، رئيس کل بانک مرکزی در يادداشتی اينستاگرامی توضيحاتی را درباره واکسن کرونا و تلاش های اين 
بانک برای انتقال پول در اين زمينه ارائه کرد. همتی در صفحه شخصی اينستاگرام خود نوشت: برخی نادانسته يا مغرضانه سعی 
در تطهير اقدامات غيرانسانی آمريکا در تحريم ايران را دارند و تنها به ادعای دروغين آمريکا بر عدم محدوديت بر معاملات دارو 
تاکيد می کنند، برای ثبت در حافظه تاريخی می گويم: اعلام خبر مربوط به توزيع واکسن کرونا توسط برخی کشورهای همسايه 
بين مردم شان تلخ ترين پاسخ به اين عده است. از آنجا که خريد واکسن کرونا )covax( بايد از مسير رسمی سازمان بهداشت 
جهانی انجام گيرد، تاکنون هر طريقی برای پرداخت و انتقال ارز مورد نياز، به خاطر تحريم غيرانسانی دولت آمريکا و ضرورت اخذ 
مجوز اوفک، با مانع مواجه شده است. کره جنوبی، بابت انتقال پول از مسير U-turn دلار برای خريد های بشردوستانه، نتوانست 
تضمينی برای عدم مصادره پول بانک مرکزی ايران توسط دولت آمريکا در هنگام انتقال بدهد. صندوق بين المللی پول با فشار و 
تهديد آمريکا و  به رغم اذعان به حق ايران و عدم وجود هيچ گونه مانع اقتصادی يا حقوقی، حتی جرأت مطرح کردن وام بشردوستانه 
ايران در هيأت مديره صندوق را پيدا نکرد. البته انتقال پول از مسيرهای ديگر تحت پيگيری است که ان شاءاله با همکاری و اقدام 
بموقع دستگاه های ذی ربط به نتيجه خواهد رسيد. خريد واکسن از ديگر کشورها نيز در دستور کار همکاران وزارت بهداشت قرار 

دارد. اخبار واصله درباره توليد داخلی واکسن کرونا نيز اميدوارکننده است.

تلاشبانکمرکزی
برایتهیه
واکسنکرونا

عبدالناصر همتی

بازدیدوزیرصمتاز
گروهصنعتیانتخاب،
بزرگترینتولیدکننده
لوازمخانگیکشور

 موسسه اعتباری ملل به جوانانی که ايده نوآورانه دارند تا سقف ۵ميليارد ريال تسهيلات می دهد. به گزارش 
روابط عمومی موسسه اعتباری ملل؛ اين موسسه برای ارج نهادن به ذهن های هوشمند ايده ساز و توجه به سازوکاری 
برای عملی کردن ايده ها، با برگزاری پويشی تحت عنوان از ايده تا عمل با ملل به ايده های برتر تا سقف ۵ ميليارد 
ريال تسهيلات پرداخت خواهد کرد. نرخ سود با توجه به طرح از ۴ تا ۱۸درصد خواهد بود و بازپرداخت آن بين 
۱۲ تا ۶۰ ماه است.جوانان، فارغ التحصيلان، نخبگان و صاحبان ايده که ايده نوآورانه در ذهن دارند و برای پياده سازی 
اين ايده به حامی مالی نياز دارند می توانند به سايت اين موسسه مراجعه و با تکميل فرم درخواست سرمايه گذاری، 
مورد ارزيابی داوران قرار گيرند. پس از اتمام فرآيند داوری در هر ماه به ۲ ايده برتر تسهيلات تا سقف ۵ ميليارد 
ريال با شرايط خاص اعطا خواهد شد.اشخاص حقيقی، طرح تسهيلاتی افق را اجرايی کرده است. اشخاص حقيقی 
می توانند برای رونق کسب و کار خود در قالب طرح افق تسهيلات دريافت کنند.متقاضيان می توانند در قالب 
طرح تسهيلاتی افق اشخاص حقيقی )ويژه اصناف( برای تامين سرمايه در گردش، تعمير و بازسازی محل فعاليت 

و تامين سرمايه ثابت )خريد ماشين آلات و تجهيزات( از تسهيلات موسسه اعتباری ملل استفاده کنند.

موسسهملل
بهایدههاینو
تسهیلاتمیدهد

 موسسه اعتباری ملل

حجت اله فيروزی سخنگوی کميسيون صنايع و معادن مجلس گفت: در طرح تحول در توليد و عرضه خودرو که 
در کميسيون صنايع و معادن مجلس در حال چکش کاری است راهکار هايی برای واردات خودرو پيش بينی شده است. 
وی درباره پيش بينی درآمد ۲هزار ميليارد تومانی از محل حقوق ورودی خودرو در سال آينده، گفت: در صورت تصويب 
اين طرح و تبديل آن به قانون امکان تحقق درآمد های پيش بينی شده در بودجه ۱۴۰۰ از محل واردات خودرو فراهم 
می شود.  در لايحه بودجه سال آينده دولت از محل واردات خودرو منابعی را پيش بينی کرده، اما تحقق اين امر به مجوز 
نياز دارد و اين مجوز می تواند مصوبه مجلس درباره واردات ذيل طرح تحول در توليد و عرضه خودرو باشد. هرچند 
مسوولان دولتی واردات خودرو را در گرو رفع محدوديت ارزی می دانند، اما از آنجا که در طرح مجلس، برای واردات 
خودرو از ارز داخلی استفاده نمی شود، در صورت کمبود ارز نيز قابليت اجرايی دارد. افراد و خودروسازانی می توانند خودرو 
وارد کنند که خودرو صادر کرده باشند، به اين معنا که از محل صادرات خودرو و معادل آن می توانند خودرو وارد کنند، 
همچنين قطعه سازان نيز اگر قطعه صادر کنند، می توانند معادل آن خودرو وارد کشور کنند، افراد حقيقی غيردولتی 

که نفت خريداری و آن را صادر کرده و به فروش برسانند، می توانند از محل ارز آن، خودرو به کشور وارد کنند

تبیینراهکارهای
وارداتخودرو
درمجلس

حجت اله فیروزی

مجيد فراهانی، عضو شورای شهر تهران با بيان اينکه در ميان تمام دستگاه ها، شهرداری در ميزان دريافت رشوه و پارتی بازی 
رتبه اول را دارد، گفت: اجرای آئين نامه پيشگيری و مبارزه با رشوه و تشويق گزارش دهندگان ضروری است، وی  در جلسه 
شورای شهر در تذکری به شهردار پايتخت درباره لزوم اجرای آئين نامه پيشگيری و مبارزه با رشوه و تشويق گزارش دهندگان 
اظهار داشت: فساد آزاردهنده ترين و مشمئز کننده ترين صفاتی است که در مواجه با شهرداری شهروندان را آزار می دهد 
و ديو هفت سر فساد در شهرداری آنچنان در جای جای اين سازمان رخنه کرده که متأسفانه در ميان همه دستگاه ها 
هنوز شهرداری در ميزان دريافت رشوه و پارتی بازی رتبه اول را دارد، برخی از عناصر فاسد فکر می کنند بايد از اين نمد 
برای خود کلاهی ببافند که برای مقابله با اين مسئله شناسايی افراد فاسد تشويق افرادی که تخلفات را گزارش می دهند 
و شفافيت از بهترين راهکارها است، بر اساس بند »د« ماده ۲ آئين نامه پيشگيری و مبارزه با رشوه تشويق افرادی که 
تخلفات را گزارش دهند بايد توسط دستگاه های اجرايی از جمله شهرداری انجام گيرد. امروز در شرايطی هستيم که نه 
تنها مبارزه همه جانبه عليه فساد و رشوه می تواند اعتماد شهروندان را بازگرداند بلکه سبب امن کردن فضا خواهد شد و 
باعث می شود هيچ کس به خود اجازه انجام فساد ندهد، اقدام قاطع بدون اغماض و سريع دستگاه های نظارتی شهرداری 

و ساير نهادهای مسئول در رسيدگی به تخلفات اميدبخش فردای بهتر برای زندگی در تهران است./ فارس

شهرداریدرمیانتمام
دستگاههارتبهاولدریافت
رشوهوپارتیبازیرادارد

مجید فراهانی

برای مبارزه با فساد در کشور بايد امکانات دولت الکترونيک را افزايش داد زيرا ارتباط مستقيمی بين توسعه دولت الکترونيک و مبارزه با 
فساد وجود دارد. محمد شريعتمداری وزير تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: خدمات بايد به صورت شفاف به اطلاع مردم و ذينفعان برسد و اين 
امر به ارتقای سرمايه اجتماعی منجر خواهد شد، وی بر افزايش ميزان رضايت مندی جامعه هدف از خدمات و شفاف سازی تاکيد کرد و در 
ادامه شفافيت در امور قراردادها و الکترونيک کردن خدمات را با اهميت دانست و گفت: برای تحقق اين امر بايد بررسی لازم صورت گيرد و عمق 
کارها مد نظر باشد تا اقدامات از بين نرود و آيندگان اين کار نيک را ادامه دهند، شفاف سازی به معنی حذف فساد است و بايد با همه مظاهر فساد 
در هر مکان و زمان مقابله جدی کرد، ابتدا بايد مقررات سهل و آسان داشته باشيم و اين کار بر ارائه اطلاعات اولويت دارد. همچنين لازم است 
فرآيندها ساده، شفاف و برای مردم قابل درک باشد، حذف مقررات زائد، موازی کاری ها، ارائه خدمات الکترونيک و عدم مراجعه حضوری مردم 
به ادارات را که از تاکيدات رئيس جمهوری هم هست، ضروری خواند و گفت: در وضعيت کرونا هم اهميت استقرار دولت الکترونيک ديده شده 
است و بر همين اساس، ارتباط مستقيمی بين توسعه دولت الکترونيک و مبارزه با فساد وجود دارد. خبر ديگری در همين رابطه 
حاکيست، مهندس مسعود خوانساری رئيس اتاق بازرگانی، صنايع، معادن و کشاورزی تهران هم در 
ششمين همايش مبارزه با فساد که به صورت آنلاين برگزار شد، اعلام کرد: فراهم نبودن محيط مناسب 

کسب وکار و امضاهای طلايی از جمله دلايلی است که موجب شده نتوانيم با فساد مبارزه کنيم.

امکاناتدولتالکترونیک
برایمبارزهبافساد
ضروریاست

محمد شریعتمداری

آيين رونمايی از کتاب »نا« نوشته مريم برادران که زندگی نامه شهيد سيدمحمدباقر صدر را روايت کرده 
است؛ با همکاری سازمان اسناد و کتابخانه ملی ايران و بنياد شهيد صدر در انديشگاه اين سازمان به صورت 
آنلاين برگزار شد.به گزارش روابط عمومی سازمان اسناد و کتابخانه ملی ايران، آيين رونمايی از کتاب »نا« به 
بررسی زندگی نامه شهيد سيد محمد باقر صدر اختصاص داشت. در اين نشست، آيت اله احمد مبلغی عضو 
مجلس خبرگان رهبری، اشرف بروجردی رئيس سازمان اسناد و کتابخانه ملی ايران و مريم برادران نويسنده 
اين کتاب حضور داشتند.آيت اله احمد مبلغی، عضو مجلس خبرگان رهبری درباره ويژگی های علمی شهيد 
سيدمحمدباقر صدر گفت: با مطالعه آثار شهيد صدر تأکيد اين بزرگوار بر علم درک و دريافت می شود و کتاب 
»نا« در توصيف نبوغ شهيد صدر نوشته شده است. وی افزود: به اعتقاد من معرفی اين شخصيت به نسل جوان 
و نسل های آينده يک ضرورت است که اين معرفی بايد روزآمد، مؤثر و برخوردار از زبان و ادبيات مورد پذيرش 
نسل جوان باشد. با تورق کتاب »نا« به توانايی نگارش نويسنده پی بردم. زيرا نويسنده توانسته لايه هايی پنهان 

از زندگی شهيد صدر و تأکيد ايشان بر فراگرفتن علوم مختلف را به زبان ادبی، روان و جذاب روايت کند.

خاندانآیتاللهصدر
سرمایهایبرایجهان
اسلامهستند

اشرف بروجردی

عبدالرضا شيخان دبير انجمن صنفی سيمان گفت: وزير صنعت در حالی فرصتی برای گوش دادن به مشکل 
توليدکنندگان ســيمان ندارد که کارخانه ها يکی يکی در حال تعطيل شــدن هستند، وی  با بيان اينکه پيگيری  
توليدکنندگان سيمان برای برگزاری جلسه با وزير صنعت به نتيجه نرسيد، اظهار داشت: در حال حاضر صنعت سيمان 
با مشکلات مختلفی رو به رو است، او  با  اشاره به تصميم دولت برای دريافت ضمانت نامه بانکی بابت مصرف مازوت در 
کارخانه های سيمانی، گفت: از توليدکنندگان سيمان خواسته شده تا بابت تفاوت قيمت مازوت يارانه ای و قيمت فوب 
خليج  فارس، به شرکت پالايش و پخش فرآورده های نفتی، ضمانت نامه بانکی ارائه کنند که اين اقدام برای توليدکنندگان 
مقدور نيست. توليدکنندگان سيمان هر سال با سرد شدن هوا به جای گاز از مازوت يارانه ای استفاده می کردند که امسال 
مشکلاتی در اين زمينه برای کارخانه ها ايجاد شده است، به طوری که به توليدکنندگان اعلام شده در صورت استفاده 
از مازوت با قيمت يارانه ای ۳۰۰ تومان بايد به اندازه تفاوت قيمت مازوت يارانه ای و قيمت فوب خليج  فارس يعنی ۵ 
هزار و ۷۰۰ تومان بابت هر ليتر مازوت ضمانت نامه بانکی ارائه کنند. به اين ترتيب اگر کارخانه ای يک ميليون ليتر مازوت 
نياز داشته باشد بايد حدود ۱۰ تا ۱۵ ميليارد تومان ضمانت نامه بانکی ارائه دهد که برای کارخانه ها مقدور نيست./ فارس

کارخانههایسیماندر
صورتعدمحمایتدولت
تعطیلمیشوند

عبدالرضا شیخان

بانک کشاورزی ۱۷۴ طرح راکد و نيمه تمامی که در سال جاری روند اجرايی آن ها به دليل افزايش قيمت ها 
با مشکلات مربوط به واردات ماشين آلات کشاورزی و ... دچار وقفه يا رکود شده اند را با هدف راه اندازی مجدد و 
رونق بخش کشاورزی تعيين تکليف کرد. به گزارش روابط عمومی و همکاری های بين الملل بانک کشاورزی،در 
اجرای برنامه های تدوين شده و تا پايان آبان ماه سال جاری از مجموع۲۹۷طرح راکد و نيمه تمام شناسايی شده به 
مبلغ۱۲۳۰۶ميليارد ريال، تعداد ۱۷۴طرح به مبلغ ۵۲۴۹,۹ ميليارد ريال تعيين تکليف شده و منابع درگير آن ها 
که اغلب مربوط به اعتبار اشتغال پايدار روستايی و صندوق توسعه ملی است،با اجرايی شدن تصميمات متخذه به 
چرخه تسهيلات بازگردانده شده است.بر اساس اين گزارش،طبق برنامه ريزی انجام شده پيش بينی می شود تا 
پايان سال جاری با همت و تلاش بخش نظارت بر طرح ها،مابقی طرح های راکد و نيمه تمام نيز تعيين تکليف شوند. 
اين گزارش می افزايد، طرح های مذکور با استفاده از روش های مختلفی از قبيل:تخصيص تسهيلات تکميلی،تسويه 
تسهيلات،تقسيط عقد مشارکت مدنی،تمديد مدت مشارکت مدنی،تمديد و تخصيص تسهيلات تکميلی،رفع 

مشکلات پرداخت قسط و تعهد متقاضی مبنی بر اتمام عمليات تعهدی و صدور اجرائيه تعيين تکليف شده اند.

تعیینتکلیف
174طرحراکدونیمهتمام
توسطبانککشاورزی

بانک کشاورزی

حســين اميرعبدالهيان دستيار ويژه رئيس مجلس 
شورای اسلامی در گفت وگوی تفصيلی با شبکه العالم، عاملان 
اجرای ترور شهيد فخری زاده توسط دستگاه های امنيتی ما 
شناســايی و حتی دستگير شــده اند.  وی با اشاره به اقدام 
تروريستی که عليه دانشمند ايرانی انجام شد، اولا، اولين اقدام 
از اين نوع نبوده است.در سال های گذشته هم يک سلسله 
اقدامات و ترورهايی در ايران درخصوص دانشمندان ايرانی 
انجام شد، اين به اين معنا نيست که در سال های گذشته 
دشمنان جمهوری اسلامی ايران چه صهيونيست ها چه 
سرويس های ديگری که عليه ايران فعاليت می کنند امکان 

انجام ترور را داشــتند اما تمايلی که اين کار را انجام بدهند 
موجود نبوده، نه، آنها هميشه دانشمندان ما را زيرنظر دارند و 
از هر فرصت و شکاف اطلاعاتی سعی می کنند برای ضربه 
زدن به حوزه علم و فناوری و  های تک در جمهوری اسلامی 
ايران اســتفاده کنند؛ از جمله به حوزه دانشمندانی که در 
بخش های دفاعی کشور و در بخش های علوم دقيقه و حساس 
کشور دارند کار انجام می دهند و بخشی از آن هم در حوزه 
هسته ای است، بنابراين اگر بخواهم بگويم چه تحليلی وجود 
دارد که در ادامه آن ترورهای زنجيره وار امروز با يک فاصله 
چند ساله شاهد آن هستيم اين است که در تمام اين مدت 

دشمنان تلاش های خودشان را داشتند اما موفق نمی شدند 
و متاسفانه در يک مقطع زمانی از يک شکاف امنيتی استفاده 
کردند و چنين اقداماتی را که البته طراحی پيچيده ای بود 
انجام دادند و اين اتفاق ناگوار رخ داد، عاملان اجرای اين ترور 
که بخشی از آنها توسط دستگاه های امنيتی ما شناسايی و 
حتی دستگير شده اند از عدالت فرار نخواهند کرد و حتما 
برخورد قوی پشيمان کننده ای با آنها خواهد شد، اما واقعيت 
اين است که راجع به جزئيات اين پروسه اطلاعاتی و امنيتی 
که وجود دارد برای برخورد با اين شبکه من ترجيح می دهم 
متناسب با وضعيت پرونده و حساسيت هايی که وجود دارد.

امیرعبدالهیان: عاملان ترور شهید فخری زاده شناسایی و دستگیر شده اند
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8 هفته نامه اقتصادی ایران

خبر

ثبات در بازارها موجب رونق بورس 
شده است

يک کارشناس اقتصادی درخصوص رشد شاخص 
بــورس در روزهای اخير گفت: ثبــات بازارها خود را در 
کاهش قيمت ها در طــلا، ارز، خودرو و در روند صعودی 

بورس نشان داده است.
حســين دروديان در گفت وگو با خبرگزاری فارس 
درخصوص وضعيت فعلی بازار سرمايه اظهار داشت: روند 
فعلی بازار سرمايه از يک روند نوسانی به يک روند صعودی 
رسيده است که اين مســئله تابع دو موضوع در اقتصاد 
کشور است. از يک سو، وضعيت فعلی بورس تابع افت ۴۵ 
درصدی در ماه های گذشته به دلايل مختلف است. از ديگر 
سو، بازارهای کشور تحت تاثير انتظار برای نتايج انتخابات 
آمريکا بودند؛ به همين دليل و با مشخص شدن نتيجه اين 
انتخابات، به نظر می رسد دوره اصلاح تمام شده و بازار به 

يک روند مثبت بازگشته است.
وی افزود: با توجه به تمام شدن انتخابات در آمريکا، 
همه بازارها در کشور به يک روند تقريبا ثابتی دست پيدا 
کرده اند. اين ثبات خود را در کاهش قيمت ها در بازار طلا، 
ارز، خودرو و در روند صعودی بورس نشان داده است. در 
چشــم انداز دارايی هايی مانند ارز، طلا و شــايد مسکن 
افزايش قيمتی ديده نمی شود و انتظار تلويحی که برای 
بهبود شرايط اقتصادی وجود دارد، خود دليلی بر بهبود 

معاملات در بورس است.
اين کارشناس با تاکيد بر اينکه چشم انداز رکود در 
ســاير بازارها می تواند پول های افراد حقيقی را وارد بازار 
ســرمايه کند، گفت: انتظاری که درباره بهبود شــرايط 
اقتصادی کشور به وجود آمده است، می تواند چشم انداز 
آينده شرکت ها را نيز بهتر کند و اين مسئله می تواند روند 
رو به بهبود و صعود بورس را تضمين کند. قاعدتا در چنين 
شرايطی دارايی مانند سهام می تواند در مقايسه با ساير 
دارايی ها ارزشمند تر باشد و همين مسئله نيز تاکيدی بر 

ورود پول حقيقی در بازار سرمايه است.
گفتنی اســت، در جريان دادوستدهای ديروز بازار 
ســرمايه، بيــش از ۱۳ ميليارد و ۳۱۷ميليون ســهم و 
حق تقدم به ارزشی بالغ بر ۱۵ هزار و ۹۰۱ ميليارد تومان 
در بيش از يک ميليون و ۹۶۳ هزار نوبت مورد دادوســتد 
قرار گرفت و شاخص بورس با رشد ۳۲ هزار و ۴۲۹ واحدی 
در ارتفاع يک ميليون و ۵۲۳ هزار و ۱۰۶ واحد قرار گرفت.
همچنين، در بازارهای فرابورس هم با معامله چهار 
ميليــارد و ۴۰۶ ميليون ورقه به  ارزش هفت هزار و چهار 
ميليارد تومان در ۱۱۱۵ هزار نوبت، شــاخص فرابورس 
)آيفکس( ۳۹۹ واحد رشد کرد و در ارتفاع ۱۹ هزار و ۲۰۳ 

واحد قرار گرفت. 

»محمدجواد خلیلی« به عنوان مشاور 
مدیرعامل و مدیر گروه وابط عمومی 

شرکت مس منصوب شد
با حکم »اردشــير سعد 
محمدی« مديرعامل شرکت 
ملــی صنايــع مــس ايران 
يلــی«  د خل »محمدجــوا
به عنوان مشاور مديرعامل و 
مدير گــروه روابط عمومی و 
حوزه مديرعامل اين شرکت 
منصوب شد. به گزارش مس پرس، مديرعامل شرکت 
مس ضمن تقدير و تشــکر از زحمات حيدر ضيغمی 
مدير پيشين گروه روابط  عمومی در ارتقای جايگاه 
روابط عمومی شــرکت مس در اين پيام آورده است: 
»نظر به تعهد، تجارب و تخصص جنابعالی بدين وسيله 
به سمت مشاور اينجانب و مدير گروه روابط عمومی و 
حوزه مديرعامل منصوب می گرديد. تعامل سازنده با 
کارکنــان متعهــد و پرتلاش شــرکت و همچنين 
بهره گيری از ظرفيت های موجود درون و برون سازمانی 
در پيشبرد اهداف عاليه و ارتقای جايگاه شرکت ملی 
صنايع مس ايران در جامعه رسانه ای کشور مورد نظر 

اينجانب می باشد.«

هر مقدار مصرف کنیم، بتوانیم تولید کنیم، بنابراین 
بهینه سازی برای ما یک اصل و باید است

با هدف اســتفاده از ظرفيت زنان در بهينه ســازی 
مصرف انرژی، وزارت نفت و معاونت امور زنان رياســت 
جمهوری تفاهم نامه همکاری امضا کردند. هدف از اجرای 
اين تفاهم نامه استفاده از ظرفيت زنان به عنوان نيمی از 
جامعه برای نهادينه سازی فرهنگ بهينه سازی مصرف 

انرژی در خانواده ها به ويژه در بخش  خانگی است.
به گزارش  اعتبار به نقل از روابط عمومی وزارت نفت 
بيژن زنگنه  وزير نفت در اين مراســم با اشــاره به اينکه 
بهينه سازی مصرف انرژی هميشه مطلب تعيين کننده ای 
در وزارت نفت بوده اســت، گفت: در پی افزايش شديد 
مصرف اين مسئله به تازگی اهميت بيشتری يافته است، 
زيرا ما منابعی تجديدناپذير داريم و به نقطه بالای توليد 
رســيده ايم و اين طور نيست که هر مقدار مصرف کنيم، 
بتوانيم توليد کنيم، بنابراين بهينه سازی برای ما يک اصل 
و بايد است، زنان در بخش خانگی مديريت مصرف نقش 
تاثيرگذاری را در بهينه سازی مصرف انرژی و آب دارند و 
اگرچه سال هاســت که ما به اين قضيه پرداخته ايم، اما 
اميداوريم با امضای اين تفاهم نامه آن را ســازماندهی و 
عملياتی کنيم. اميدوارم اين تفاهم نامه با همت معاونت 
امــور زنان و خانواده رياســت جمهــوری تحقق يابد و 
همــکاران ما در وزارت نفت نيز با تمام قدرت در اين باره 

همکاری می کنند. البته لازم است نهادهای ديگر از جمله 
آموزش و پروش و صداوسيما نيز در اين  زمينه به ويژه در 
بخش فرهنگ سازی همکاری کنند، در نفت هم ما به نقش 
بانوان توجه کرده ايم، به نحوی که برای نخستين بار بانوان 
در عالی ترين رده های مديريتی در صنعت نفت فعاليت 
می کنند و برای نخستين بار در تاريخ صنعت نفت ايران، 
يک خانم عضو هيئت مديره شــده است. تعداد زيادی از 
مديران ارشد صنعت نفت، بانوان هستند و تلاش کرده ايم 
هر چه تبعيض بوده اســت، تا جايی که دست ما و زور ما 
می رسد، با زمان و فرهنگ سازی و تغيير ذهنيت ها، آنها 

را به تبعيض مثبت به نفع خانم ها تبديل کنيم و در شرايط 
برابر به خانم ها اولويت بدهيم، امروز هيچ محدوديتی برای 
خانم ها در جذب در هيچ سمتی وجود ندارد، به جز برای 
سکوهای نفتی که آن هم به دليل اينکه متناسب با نوع کار 
و زندگی آنها نيست و در بقيه بخش ها محدوديت نداريم،  
محدوديت هايی که برای پذيرش خانم ها در دانشگاه نفت 
بود، برداشــته شد و حتی دوره هايی برای توانمندسازی 
خانم ها )برگزاری دوره های مينی  ام بی ای( برگزار شد و 
اميدواريــم بانوان روز به  روز نقش پررنگ تری در صنعت 

نفت داشته باشند.
وی با تأکيد بــر اينکه تعداد زيــادی از افرادی که 
به تازگی برای پذيرش مدت معين در صنعت نفت در حال 
مصاحبه هســتند را زنان توانمند با صلاحيت های بالا 
تکشيل می دهند، افزود: اميدواريم اين دسته از کارکنان 
نقش خود را به خوبی در آينده صنعت نفت و کشــور ايفا 
کنند، اميدواريم دوستان ما در نفت پيگيری تفاهم نامه 
امروز را جدی بگيرند و دنبال کنند، زيرا بانوان به واقع نقش 
تعيين کننده ای در مصرف انرژی کشور دارند و مديريت 
انرژی برای ما بسيار مهم است، زيرا همکاران ما با زحمات 
زياد انرژی را توليد می کنند، اما هدر می رود و در خانه ها 

اشخاصی که می توانند آن را مهار کنند، بانوان هستند.
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رئیس کمیســیون اقتصادی مجلس گفت: بر اساس لایحه بودجه ۱400، عددی که به عنوان منبع درآمدی در بخش فروش نفت دیده شده، غیرواقعی است و با شرایط عملکردی 
دولت در سال ۹۹ منطبق نیست و عملا شاهدیم باز هم یک بیش برآوردی در لایحه بودجه دیده شده که باید نسبت به آن بازنگری لازم انجام شود. محمدرضا پورابراهیمی اظهار 
داشت: حتی اگر تحریم ها و روش های ما برای فروش نفت هم تغییر پیدا کند و ما در این حوزه به شرایط قبل بازگردیم، منابع درآمدی آن را در بودجه عمومی کشور نباید بیاوریم 
اما دولت باز هم اتکا به درآمدهای نفتی را در بودجه ۱400 مدنظر قرار داده است. وی با اشاره به مشکلات موجود در لایحه بودجه ۱400 گفت: بازنگری در مجموع سرفصل منابع دولت 
یکی از ضرورت های ماست؛ یعنی هم در بحث مربوط به حوزه واگذاری دارایی های سرمایه ای که همان بحث فروش نفت است یا بازنگری در حوزه واگذاری های دارایی های مالی 
که انتشار اوراق بهادار است و تأمین مالی از این بخش. پورابراهیمی ادامه داد: در بخش هزینه ای هم گزارشی که دولت ارائه کرده، نشان می دهد در بخش هزینه های جاری بالاترین 
رشد را داریم، در بخش هزینه ها که پرداخت های آن ضروری است در قانون سال جاری حدود 400 هزار میلیارد تومان در نظر گرفته شده که تا الان پیش بینی عملکرد بر این است 

که حدود 4۱۶ هزار میلیارد تومان برای این بخش هزینه شود که حدود ۱۶ هزار میلیارد تومان نسبت به بودجه افزایش پرداختی را نشان می دهد.

بازنگریدرسرفصل
منابعدولتیکی
ازضرورتهاست

انتقاد همتی از سودجويی برخی واردکنندگان:
عده ای کالاهایشان را ترخیص 

نکردند تا دلار 50 هزار تومان شود!
متــی  ر ه ـ ـ ص ا ن ل ا د ب ع
رئيس کل بانک مرکزی گفت: 
عــده ای از واردکننــدگان 
کالاهــای خــود را از گمرک 
ترخيص نکردند به اين اميد که 
دلار به ۴۰ تــا ۵۰ هزار تومان 
برسد! وی با انتقاد از ترخيص 
کالاها بــدون انتقال ارز گفت: 
يک عده کالاهای خود را نگه داشــتند به اين اميد که ارز 
۴۰ تا ۵۰ هزار تومان شود سپس ترخيص کنند. اين افراد 
اطلاعات ناقص می دهنــد و می گويند بانک مرکزی ارز 
نمی دهد، اعلام کرده ايم کســانی کــه کالا را به صورت 
اعتباری وارد کرده اند بيايند تعهد بدهند که کالا را سريع 
ترخيص کنند تا تضمين چندماهه بدهيم و ارزشــان را 
تامين کنيم، واردات کالا بدون انتقال ارز اصلا يعنی چه؟ 
من نمی خواهم زيــاد توضيح بدهم اما يک ميليارد دلار 
مجوز ترخيص داديم اما اين اتفاق رخ نداد، اجازه نخواهيم 
داد ارز بابت کالاهايی که در اولويت نيازهای مردم نيستند، 
تحت عنوان واردات بدون انتقال ارز وارد کشور شود، بعد 
سررسيد دستور رئيس جمهور، اجازه انتقال ارز بر خلاف 
ضوابط بانک مرکزی را نمی دهيم، بانک مرکزی کالاهای 
وارداتی اعتباری را به شرط ورود فوری به کشور تامين ارز 
می کند. تعهد بانک مرکزی برای ارز ۴۲۰۰ تومانی، هشت 
ميليارد دلار است و بانک مرکزی به تعهد خود پايبند بوده 
و تا کنون هفت ميليارد دلار تامين شده است، بيش از يک 
ميليارد دلار تاييديه ارز داديم ولی ترخيص کالا صورت 

نگرفته است.
فاصله ۳ ميليارد دلاری آمار تجارت خارجی

از ابتدای سال تاکنون ۲۶.۵ ميليارد دلار صادرات و 
۲۵ ميليارد دلار واردات انجام شــده اســت. اما در حالی 
رئيس کل بانک مرکزی از مثبت شدن ۱.۵ ميليارد دلاری 
تراز تجارت خارجی خبر داده که با آمار گمرک ايران مبنی 
بر تراز منفی ۱.۶ ميليارد دلاری همخوانی ندارد و دليل 
اختلاف ســه ميليارد دلاری مشخص نيست.  بر اساس 
آماری که چندی پيش گمرک ايران به عنوان مرجع اصلی 
آمار تجاری، در مورد کارنامه تجارت خارجی در هشــت 
ماه اول امسال منتشر کرد، تراز تجاری ايران در اين مدت 
نه تنها مثبت نبوده بلکه منفی ۱.۶ ميليارد دلار نيز بوده 
اســت. اين موضوع البته با واکنش لطيفی -سخنگوی 
گمرک ايران- نيز همراه شده است. وی در اين باره گفته 
است که تجارت هشت ماهه ايران نشان می دهد صادرات 
۲۱ ميليــارد و ۴۴۸ ميليون دلار و واردات ۲۳ ميليارد و 
۱۳۲ ميليون دلار است که در اين تراز کشور مثبت نيست 
بلکه منفی يک ميليارد و ۶۸۴ ميليون دلار است. به گفته 
اين مســئول، تراز ماهيانه در دو ماه مهر و آبان )مقايسه 
ارزش واردات و ارزش صادرات صرفا در هر کدام از اين دو 
ماه( مثبت بوده ولی تراز تجارت کشــور در هشــت ماه 

گذشته متاسفانه همچنان منفی است./ ايسنا

ادامه مذاکرات پیش خرید21 
میلیون واکسن کرونا از 4 کشور

 کيانوش جهانپور سخنگوی سازمان غذا و دارو گفت: 
مذاکرات مختلف برای پيش خريد حدود ۲۱ ميليون دوز 
واکسن کرونا از چهار کشور توليد کننده واکسن در حال 
انجام است، واکسن ها با تأييد سازمان غذا و داروی ايران، 
در کشور مورد استفاده قرار می گيرند البته تأييد سازمان ها 
و مجامع معتبر بين المللی در تأييد سازمان غذا و داروی 
ايران مؤثر است، توافقنامه پيش خريد ۱۶ ميليون و ۸۰۰ 
هزار دوز واکسن از مجموعه کوواکس با سازمان بهداشت 
جهانی امضا و پيش خريد شده است، اما سايه تحريم ها بر 
همه خريد های واکسن و مبادلات بانکی وجود دارد. همه 
تلاش دولت و وزارت بهداشــت اين اســت که نخستين 
محموله واکسن کرونا از مجموع ۴۲ ميليون واکسنی که 
قرار است از خارج خريداری شــود، اوايل سال ميلادی 

آينده وارد کشور شود.

خبر

 با حضور مدير عامل و اعضای هيات 
مديره منطقه ويژه اقتصادی پارسيان، 
قرارداد واگذاری زمين به ســرمايه گذار 
برای احــداث آب شــيرين کن در اين 
منطقه پس از يک ســال وقفه به امضا 

رسيد.
به گزارش اعتبار بــه نقل از روابط 
عمومی منطقه ويژه اقتصادی پارسيان، 

قرارداد واگذاری زمين به ســرمايه گذار 
برای احداث آب شــيرين کن در منطقه 
ويژه اقتصادی پارسيان پس از يک سال 
وقفــه نهايی به مســاحت تقريبی ۳/ ۶ 
هکتار به نمايندگان شرکت »فراآبرسان 

سرزمين« تحويل شد.
ســيدعلی اصغر علامه، مديرعامل 
منطقه ويژه اقتصادی پارســيان با بيان 
اينکه اين پروژه در سه فاز احداث خواهد 
شــد، افــزود: ظرفيــت توليــد اين 
آب شيرين کن در فاز نخست ۵۰هزار متر 
مکعــب در روز اســت و آب پروژه های 
مستقر در منطقه ويژه پارسيان را تامين 
خواهد کرد. همچنين در افق اين طرح 
توليد روزانه ۷۵۰ هزار متر مکعب آب در 
روز معادل ۲۷۳ ميليون متر مکعب در 

سال پيش بينی شده است.
وی با اشــاره به اينکه فاز نخســت 
ظرف مدت دو ســال بــه اتمام خواهد 
رســيد، گفت: پروژه آب شيرين کن ۱۵ 

ميليون متر مکعبی منطقه ويژه صنايع 
انرژی بر پارســيان توســط شــرکت 
فراآبرسان ســرزمين احداث می شود و 
سرمايه گذار باتوجه به توسعه صنعتی و 
فــروش آب در آينده از اجرای اين طرح 
اســتقبال کرده است چرا که باتوجه به 
فروش آب صنعتی برای سرمايه گذار به 

صرفه خواهد بود.
به گفته مديرعامــل منطقه ويژه 
اقتصــادی پارســيان، از آنجا که روش 
شيرين ســازی آب دريا روشی هزينه بر 
است و هزينه شيرين سازی و انتقال آب 
به هيچ عنوان با اعتبارات وزارت نيرو قابل 
تامين نيســت،مناطق ويــژه به عنوان 
پتانسيلی مهم برای اجرای طرح تلقی 
می شــود، از اين رو با دارا بودن مزايای 
بسيار دست به احداث اين آب شيرين کن 

زده است.
 وی تصريــح کــرد: بــرای پروژه 
يادشــده مجوزهــای قانونــی نظير 

مجوزهــای زيســت محيطی، پدافند 
غيرعامل، ميراث فرهنگی و ساير مجوزها 
از حدود ۲۰ سازمان و نهاد استانی اخذ 

شده است.
علامه با اشاره به اهميت اين قرارداد 
و کار بزرگ صورت گرفته، با دعوت مجدد 
از صاحبان سرمايه برای سرمايه گذاری 
در منطقه ويژه اقتصادی پارسيان تاکيد 
کــرد: امتيــازات ويــژه ای کــه بــه 
ســرمايه گذاران در ايــن منطقه داده 
می  شود در سطح کشور کم نظير است، 
سرمايه گذاران مورد حمايت همه جانبه 

ما خواهند بود.
وی خاطرنشــان کرد: بــا احداث 
آب شــيرين کن فرصت مناسبی برای 
ســرمايه گذاران ايجاد خواهد شــد و 
اميدواريــم بــه زودی بــا احــداث 
آب شــيرين کن روح تــازه ای به کالبد 
منطقــه ويژه و ســرمايه گذاران در اين 

منطقه دميده شود.

احداث آب شیرین کن در منطقه ویژه اقتصادی پارسیان

عليرضا قزوينی زاده مدير نگهداری و تعميرات شرکت پالايش نفت اصفهان، پيش بينی دوره تعميرات اساسی اين تجهيز کليدی را حدود 
۴۵ روز کاری اعلام کرد و گفت: سعی می شود با ادامه فعاليت ها به صورت مستمر و تلاش بی وقفه همکاران، اين تعميرات زودتر از موعد به پايان 

برسد، در اين تعميرات واحد های بهره برداری، بازرسی فنی، مهندسی عمومی و HSE همکاری خواهند داشت.
وی تعميرات اساسی در واحد های شرکت پالايش نفت اصفهان را با در نظر گرفتن تمام شرايط عملياتی درحال اجرا دانست و گفت: کارخانه 
برق واقع در واحد آب و برق و بخار مجهز به ۵ ژنراتور برق با ظرفيت ۱۶مگاوات است که هر ژنراتور پس از ۶۰ هزار ساعت کارکرد تحت تعميرات 
اساسی قرار می گيرد.شرکت پالايش نفت اصفهان فعاليت خود را در زمينه پالايش نفت خام و توليد فرآورده های نفتی و تامين خوراک صنايع 

پايين دستی از سال ۱۳۵۸ آغاز کرده است و حدود ۲۳ درصد از فرآورده های نفتی مورد نياز کشور را توليد می کند. 

آسيب های فضای مجازی و به ويژه اينستاگرام کتمان ناپذير است. در فضای سياست زده کشور ما اشاره به اين آسيب ها کار آسانی نيست. ممکن است 
 گروهی از مردم بگويند نويســنده با اينســتاگرام و توييتر برخورد ايدئولوژيک دارد. باکی نيســت؛ به چند نکته اشاره می کنيم. به گزارش ... به توصيه 
کارشناسان ....،  مخاطبان بايد: يک ساعت قبل از خواب، استفاده از شبکه های اجتماعی را کنار بگذارند. حتما در شب هنگام، نور موبايل خود را کم کنند. 
استفاده از شبکه های اجتماعی را به زمان مشخصی محدود کنند؛ مثلا روزی چهار بار و هر بار فقط يک ربع به فيسبوک سربزنند و سعی کنند اين ميزان را 
به مرور کاهش دهند. مکان استفاده از شبکه های اجتماعی را محدود کنند؛ مثلا هيچ وقت در اتاق خواب سراغ اينستاگرام نروند. ابزارهای ديجيتال مانند 
تلفن همراه و تبلت را در ساعات مشخصی از روز از خود دور نگه دارند تا سراغ شبکه های اجتماعی نروند. چالش کنترل استفاده از شبکه های اجتماعی را به 
عنوان يک فعاليت مثبت برای خود و اطرافيان جا بيندازند تا انگيزه کافی برای پايبند ماندن به آن داشته باشند، مثلا بگويند می خواهند تمرکز را بالا ببرند.

تعمیراتاساسیمولدبرقشمارهپنجشرکتپالایشنفتاصفهان آسیبهایفضایمجازیوبهویژهاینستاگرامکتمانناپذیراست

پتروشیمی بوعلی سینا به بورس آمد
 روز گذشــته بازار ســرمايه ميزبان يکــی ديگر از 
عرضه های اوليه بود. رونــد عرضه های اوليه در روز های 
نزولی بازار کم شده بود اما مدتی است که اين روند از سر 
گرفته شده است. پتروشــيمی بوعلی سينا که در گروه 
محصولات شيميايی قرار می گيرد در روز چهارشنبه به 
عرضه اوليه دست زد. ميزان ســرمايه اين شرکت ۳۵۰ 
ميليارد تومان اســت و ميزان ايــن عرضه اوليه معادل ۹ 
درصد است. به تعبيری از ۵/۳ ميليارد سهم اين شرکت 
معادل ۳۱۵ ميليون سهم عرضه شده است. خبرگان سهم،  

کارگزاری عرضه کننده اين سهام بوده است.
تمديد ثبت سفارش

مدير عمليات بازار شرکت بورس درخصوص عرضه 
اوليه سهام پتروشيمی بوعلی سينا در نماد »بوعلی« روز 
گذشته اعلام کرد: دوره زمانی ثبت سفارش در عرضه اوليه 

تا ساعت ۱۲:۳۰ تمديد شد. سفارش های ثبت شده طی 
دوره ثبت ســفارش قابل اصلاح يا حذف هستند. پس از 
پايان اين دوره، ورود، حذف يا اصلاح سفارش مجاز نيست. 
کارگزاران بايد راس ســاعت ۱۲:۳۰ هرگونه دسترسی 
معامله گران برخط و غيربرخط را مسدود کنند.بنابراين 
گزارش، ثبت سفارش خريد ۳۱۵ ميليون سهم پتروشيمی 
بوعلی سينا معادل ۹ درصد در بازار دوم معاملات بورس 
از ســاعت ۹:۳۰ آغاز و تا ۱۲ اعلام شده بود که با توجه به 
پيام ناظر تمديد شــد. اين عرضه اوليه شــامل محدوده 
قيمتی ۳۹۳۶ تا ۴۱۴۳ تومانی هر ســهم و سهميه ۲۰۰ 
ســهمی هر فرد حقيقی و حقوقی بوده و قرار است ۱۰۵ 
ميليون سهم ديگر معادل ۳ درصد برای سرمايه گذاران در 
صندوق های سرمايه تخصيص داده شود. اما بايد ديد اين 
ســهم که در بازار دوم فرابورس به روش بوک بيلدينگ 

عرضه شده است در چه وضعيتی قرار دارد.  پتروشيمی 
بوعلی سينا در زمينی به مساحت ۳۶ هکتار در شمال غربی 
خليج فارس در اســتان خوزستان و در  منطقه ويژه بندر 
امام قرار دارد و سومين طرح آروماتيکی صنايع پتروشيمی 
اســت که عمليات اجرايی  آن در فروردين سال ۸۰ آغاز و 

واحدهای توليدی آن در سال ۸۳ راه اندازی شد

 فرآيند احداث کارخانه توليد تراشه هوآوی 
در چين تکميل شــده است تا به خودکفايی اين 
کشور در حوزه نيمه رسانا کمک کند. چين تصميم 
دارد در حوزه توليد تراشه به خودکفايی برسد و از 
اتکا به کشــورهای ديگر بکاهد. در همين راستا 
هوآوی به دستاوردهای مهمی رسيده است. طبق 
گزارشی جديد، ساخت نخستين کارخانه توليد 

تراشه هوآوی داخل چين به طور رسمی تکميل 
شده اســت. پروژه مذکور در مساحت ۲۰۸۹۰۰ 
هزار مترمربع ساخته شده و در »ووهان اپتيکز ولی 
ســنتر« قرار دارد. اين کارخانه بزرگ ترين مقر 
تحقيق و توسعه هوآوی در بخش مرکزی چين به 
حساب می آيد و واحدهای توليد FAB و واحدهای 
پشتيبانی مختلفی را در بر گرفته است. همچنين 

اين کارخانه به عنوان مرکز قابليت های اپتيکال 
شرکت، مرکز تحقيق و توسعه پايانه هوشمند و 
برخی ديگر از فناوری های نوين هوآوی است. پس 
از تکميل اين پروژه، نخستين کارخانه توليد تراشه 
هوآوی درچيــن فعاليت توليدی خــود را آغاز 
می کند. بــه اين ترتيب شــرکت چينی مذکور 
می تواند زنجيره نيمه رسانای خود را از طراحی و 

توليد گرفته تا تست و بسته بندی انجام دهد. البته 
اين تنها کارخانه هوآوی در چين نيســت. طبق 
گزارشــی ديگر اين شــرکت تصميم دارد يک 
کارخانه توليد تراشه ديگر در شانگهای نيز بسازد. 
ساخت اين کارخانه پس از آن انجام شد که آمريکا 
هوآوی را در فهرست سياه وزارت بازرگانی قرارداد 
و تحريم هايی را عليه اين شرکت وضع کرد./مهر 

هوآوی به 
خودکفایی در 
تراشه سازی 
می رسد

توصیهبهمردم
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خبر
افزایش 1۳1 درصدی صادرات پسته 

در سال جاری
صادرات پسته ايران در سال 
جاری با رشــد ۱۳۱ درصدی به 
بيش از ۶۷۰ ميليون دلار رسيده 
اســت. به گزارش ايسنا، بررسی 
وضعيت تجارت خارجی ايران در 
هشــت ماهه اول امســال نشان 
می دهد که در مجموع بالغ بر ۹۷ 
ميليون تن کالا با ارزش بيش از ۴۴ 
ميليارد دلار تبادل تجاری بين ايران و ساير کشورها صورت گرفته 
است، در اين بين بيش از ۷۵ ميليون تن کالا به ارزش ۲۱ ميليارد 
و ۵۰۰ ميليون دلار به بخش صادرات اختصاص داشته است که 
از نظر وزنی ۱۴ درصد و ارزش ۱۹ درصد در مقايسه با مدت مشابه 
سال قبل کاهش دارد. با اين وجود، سخنگوی گمرک ايران اظهار 
کرد: پسته چهارمين قلم از صادرات غيرنفتی ايران در هشت ماهه 
اول امسال بوده است. سيدروح اله لطيفی گفت: بر اين اساس 
۶۷۶ ميليون دلار پسته با وزن ۱۱۰ هزار تن در هشت ماهه اول 
سال جاری صادر شده است که در مقايسه با مدت مشابه سال 
قبل از لحاظ وزنی ۱۳۱ درصد و ارزش ۸۲.۵ درصد افزايش دارد. 
وی يادآور شــد: اين در حالی است که در هشت ماهه اول سال 
گذشــته ۴۷ هزار تن پسته به ارزش ۳۷۱ ميليون دلار از ايران 
صادر شــده بود.به گفته اين مسئول، در حالی ميانگين ارزش 
کالاهای صادراتی ايران در هر کيلو حدود ۳۰ ســنت است که 
پسته در هر کيلو ۶.۴ دلار و بالاتر صادر شده است.گفتنی است 
خبر افزايش صادرات پسته در حالی مطرح می شود که اواخر 
شهريور ماه امسال، رئيس  اتحاديه آجيل و خشکبار تهران گفته 
بود، با وجودی که امسال توليد پسته حدود ۳۰ درصد افزايش 
يافته، قيمت پسته تازه و پسته سال گذشته گران شده است.
مصطفی احمدی در گفت و گو با خبرگزاری تسنيم درخصوص 
وضعيت بازار خشکبار، اظهار کرد: قيمت آجيل و خشکبار به چند 
عامل يعنی توليد، عرضه و تقاضا و قيمت ارز بستگی دارد. با توجه 
به اينکه صادرات و واردات با ارز انجام می شود، نرخ ارز می تواند 
تأثيرگذار باشد.وی خاطرنشان کرد: قيمت ها به دليل افزايش نرخ 
ارز گران شده و حتی برخی از فروشندگان نيز نمی فروشند زيرا 

عده ای ترجيح می دهند صادر يا از مرز عراق قاچاق کنند.

 جلوگیری از بازپرداخت خسارت های 
مازاد بر سقف در بیمه کوثر

کارشناســان حقوقــی بيمه کوثــر با جلوگيــری از 
سوءاستفاده های احتمالی برخی زيان ديدگان و بيمه گذاران 
موجب تسريع در روند رسيدگی و اجرای احکام قضايی در صنعت 
بيمه می شوند. داوود کرمی، مدير حقوقی و امور قراردادهای بيمه 
کوثرگفت:  با توجه به تعامل کارشناســان بيمه کوثر با شعب 
دادگاه های حقوقی و لوايح متعدد ارائه  شده به دادگاه ها، تاکنون 
در مقابل زياده خواهی اين افراد ايســتادگی کرده ايم و مانع از 
پرداخت هزينه های گزاف و مازاد که طلب می کنند، شده ايم.  
برخی از دعاويی که زيان ديدگان و به ويژه رانندگان مقصر حادثه 
با آن مواجه هستند و موجب اتلاف وقت و ضرر و زيان مالی اين 
اشــخاص می شود به دليل ناآگاهی از قوانين بيمه ای کشور و 
حقوق خود در اين پرونده هاست. وی  با اشاره به احکام صادرشده 
در شــعب متعدد دادگستری ازجمله شــعب ۱۸، ۱۹ و ۲۰ 
دادگاه های عمومی حقوقی تهران در پرونده های مشابه گفت: 
بيمه کوثر با توجه ويژه به تســريع رســيدگی به پرونده های 
خسارت، ازجمله خسارت های ايجاد شده توسط راننده مقصر 
حادثه، خود را ملزم به پرداخت سقف تعهدات بيمه نامه و همه 
آنچه بر اساس قانون ملزم به پرداخت است می داند و در تمامی 
پرونده های قضايی مشابه نيز خسارت بدنی که يک ديه کامل 
مطابق قانون مجازات اسلامی است را پرداخت کرده است که 
اين امر موجب شده رويه های قضايی متقن در اين حوزه شکل 
بگيرد و رانندگان مقصر در حوادث رانندگی بتوانند از ســقف 
تعهدات بيمه نامه بهره مند شوند. در مواردی که راننده، وسيله 
نقليه خود را بيمه نکرده باشد، خسارت به وجود آمده به اشخاص 
ثالث توسط دولت از صندوق تامين خسارت های بدنی پرداخت 
می شود. وی با بيان اينکه در تصادف ها و حوادث ناشی از رانندگی 
دو نــوع رابطه قراردادی ميان بيمه گر و بيمه گذار وجود دارد، 
خاطرنشان کرد: رابطه اول اين است که راننده يا دارنده وسيله 
نقليه، مسووليت خود در قبال اشخاص ثالث و خسارت آنها را 
بيمه می کند که اين نوع از بيمه به لحاظ آثار و تبعات اجتماعی 
آن و نقشی که در زندگی روزمره مردم دارد، اجباری است. نوع 
دوم رابطه نيز مربوط به خود راننده مسبب يا مقصر حادثه است 
و بديهی است که اين راننده، شخص ثالث به معنای واقعی کلمه 
محسوب نمی شود و بيمه وی نمی تواند بيمه مسووليت بدنی به 
معنای خاص محسوب شود که بر اين اساس، فقط استحقاق 
دريافت خسارت مطابق مندرج در بيمه نامه شخص ثالث را که 

يک ديه کامل مرد مسلمان است، دارد.
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اعتماد سازی برای عموم مردم یک حرکت ملی به شمار می رود

به گزارش ایســنا و به نقل از آی ای، دانشــمندان در چین ادعا می کنند که یک موتور جت مافوق صوت به نام  sodramjet ساخته اند که می تواند با ۱۶ برابر سرعت صوت 
پرواز کند.  به گفته دانشمندان، ساخت این موتورجت بدان معناست که هواپیمایی که با چنین موتورهایی مجهز شده است، می تواند طی دو ساعت به هر کجای دنیا پرواز 
کند. پرواز آزمایشــی نمونه اولیه این موتور در یک تونل باد در پکن چین انجام شــد و رانش عالی، بازده مناسب ســوخت و ثبات عملیاتی را به نمایش گذاشت. محققان 
می گویند این نوع موتور می تواند در هواپیماهای قابل استفاده مجدد از نوع جوی که به صورت افقی از باند فرودگاه بلند می شوند، به سمت مدار زمین شتاب می گیرند، 

سپس دوباره وارد جو زمین می شوند و درنهایت در یک فرودگاه فرود می آیند، استفاده شود.
موتور sodramjet در این آزمایش، با ســرعت حداکثر ۹ برابر سرعت صوت در یک تونل باد قدرتمند آزمایش شد. از لحاظ تئوریک این موتور می تواند یک هوابرد را تا 

۱۶ برابر سرعت صوت شتاب دهد، اما هنوز به مرحله آزمایش در دنیای واقعی نرسیده است.
محققان می گویند تنها تونل بادی که می تواند این موتور را آزمایش کند، درحال حاضر در چین در حال ســاخت است.

آزمایش
موتورجتچینی
باسرعت16برابر

سرعتصوت!

اعتماد ســازی صنعت بيمه برای 
تمامی آحاد جامعه يک سرمايه ملی به 
شــمار می رود و بايد زنجيره ارزش آن 

ادامه پيدا کند.
به گزارش اداره کل روابط عمومی و 
امور بيــن الملل بيمه مرکــزی، دکتر 
غلامرضا ســليمانی که در آيين تبادل 
تفاهم نامه همکاری بين شــرکت بيمه 
ايران و شــرکت ايســاکو اظهار داشت : 
تفاهم شــرکت های بزرگ و گسترش 
دامنه همکاری آنان افزايش توان اقتصاد 
مقاومتی و همچنين حمايت از توليد را 

به دنبال خواهد داشت.
رئيس کل بيمه مرکزی انتظارات 
جامعه در مقوله خودرو و خدمات جانبی 
و پس از فروش آن را بســيار بالا ارزيابی 
کرد و گفت:اگر فرايند پرداخت خسارات 
در صنعت بيمه بتواند به صورت کامل و 
سريع صورت بگيرد مزايای صنعت بيمه 
بر خانواده های های مردم هم احساس 

خواهد شد.
وی  با اشــاره به سهم ۵۶ درصدی 
شــرکت بيمه ايران از بــازار بيمه نامه 
شخص ثالث،گفت: اعتماد سازی و ارزش 
آفرينی برای اقتصاد کشور و رضايتمندی 
آحاد مختلف جامعه از اهداف مهم ما در 

اين حوزه به شمار می رود وگرنه بر اساس 
آمار موجود ضريب خسارت شخص ثالث 
بالاتــر از ميزان حق بيمه های دريافتی 
اســت، تقويــت بيمــه نامــه کيفيت 
محصولات خودرويی و همچنين ارتقای 
سطح کيفی خودروســازان در کاهش 
خســارات نقش مهمی ايفا می کنند که 

بايد به آنها توجه شود.
رئيس شــورای عالی بيمه امضای 
تفاهمنامه بين دو شــرکت بيمه ايران و 
ايساکو را يک حرکت ملی توصيف کرد و 
گفت: در راستای هم افزايی با صنعت و 
جلب رضايت عموم مردم، آمادگی خود 

را برای تعامل بيشتر با تمامی خودروسازان 
اعلام می کنيم، گفتنی اســت بر اساس 
تفاهم نامه همکاری که ميان شــرکت 
های بيمه ايران و شــرکت تهيه و توزيع 
قطعات ايران خودرو )ايساکو( در حضور 
رييس کل بيمه مرکزی به امضا رســيد 
عمليات تسهيل گری خدمات بيمه ای و 
امدادرسانی به خودروها و زيانديدگان با 
سرعت و شتاب بيشتری دنبال خواهد 
شــد، بر اساس اين گزارش با اجرای اين 
تفاهم نامه از اين پس با هماهنگی های 
دو شرکت بيمه ايران و ايساکو و همچنين 
تبادل و دسترسی آنلاين اطلاعات بيمه 

گــذاران در قالب پلتفرم جامع خدمات 
مکان محور، ميزان مراجعه خســارت 
ديدگان به مجتمع های پراخت خسارات 

بيمه ای به حداقل خواهد رسيد.
در اين قرارداد همکاری، تسهيلات 
ويژه ای در خصوص ارائه خدمت بازديد 
اوليه در محل مورد نظر مشتريان با رعايت 
آيين نامه شــورای عالی بيمه، جبران 
خسارت خودروهای آسيب ديده از طريق 
تعميرات ، مطابق اســتانداردهای روز با 
رضايت مالکان خــودرو و ارائه خدمات 
خاص به مشتريانی که از امتياز پوشش 
بيمه بدنه شــرکت بيمه ايران سود می 

برند، در نظر گرفته شده است. 
شايان ذکر است در تفاهم نامه ياد 
شده موضوعاتی نظير همکاری طرفين 
در مسير بهره برداری نظام جامع خدمات،  
خدمت رسانی به زيان ديدگان حوادث 
جاده ای، جبران خســارات خودروهای 
آسيب ديده و همچنين تبادل اطلاعاتی 
با رعايت حفــظ محرمانگی اســناد و 
اطلاعات به تاييد طرفين رســيده و بر 
ايجاد زيرساخت ها و الزاماتی در روند ارائه 
خدمات مطلوب به زيانديدگان با تکيه بر 
 مصاديــق طرح کســب و کار نيز تاکيد 

شده است.

اهتمام بانک پارســيان به 
بهبــود پيوســته محصولات و 
خدمات با بهره گيری از نظرات 

و تجربيات ارزشمند مشتريان
در نشســتی بــا حضــور 
کارشناســان مديريــت روابط 
عمومی در ارتباط با رسانه ها و 
مرکز تمــاس، متخصصين نرم 
افــزار و تيم فنی و پشــتيبانی 
همراه بانک پارسيان، ازسازنده 

ترين نقد مخاطبين تقدير شد.
در اين نشست تخصصی به 
منظور بررسی و تحليل نظرات 
مخاطبين و دعوت از مشتريان 

صاحب نظــر در حوزه طراحی 
وب و موبايل که از درگاه صفحه 
اينستاگرام بانک، اقدام به ارسال 
نظر کارشناسی کرده بود، جنبه 
هــای UI و UX همــراه بانک 
پارسيان من، مورد ارزيابی قرار 
گرفته و طراحان اين محصول 
ضمن آگاهی بيشتر از بازخوردها 
و تجربه های مشتريان و تشريح 
نکات فنی برای مخاطبين، برای 
بهبود و بروزرسانی نسخه های 
بعدی بر اســاس نياز مخاطب 

برنامه ريزی کردند. 
در خاتمــه نيز، بــا اهدای 

هديه از حســن توجه مشتری 
تقدير شــد،  بانک پارسيان به 
پشــتوانه اعتمــاد و همراهی 
ارزشــمند مخاطبيــن خود، 
همواره تلاش کرده تا با نوآوری 
در کسب و کار و ارائه روزآمدترين 
و بهتريــن راه حل ها، با تکيه بر 
نيروی انسانی متعهد و متخصص 
و همچنيــن بــه کارگيری فن 
آوری روز درسطح استانداردهای 
جهانی، نبض نوآوری در کسب 
و کار و ارزش آفرينی حداکثری 
برای مخاطبين خود را به دست 
گيــرد.  در اين راســتا، يکی از 

اولويــت های مهــم راهبردی 
بانــک، دريافــت نظــرات و 
بازخوردهای مشتريان از کانل 
های شــعب، مرکــز ارتباط با 
مشــتريان، تارنما و شبکه های 
اجتماعی بانک است. اين نظرات 
پس از دريافت، دســته بندی و 
ارسال برای واحدهای متولی، در 
کارگروه هــای تخصصی مورد 
ارزيابی قرار گرفته و در راستای 
بهبــود مســتمر محصولات و 
خدمات بانک، بر اســاس آنها 
برنامه ريزی شــده و در نهايت 
برای دســت يابی بــه رضايت 

مشــتری، به عنــوان محرکه 
ارزشــمند کسب و کار و مبنای 
 نــوآوری در بــازار اقــدام 

خواهد شد.

تقدیر بانک پارسیان از نقدهای سازنده مشتریان

خبر

 افتتاح سامانه مدیریت ارتباط با مشتریان
مراســم روز جهانی خاک با 
حضور وزيــر جهاد کشــاورزی، 
معاونان اين وزارت و نماينده سازمان 
خواربار و کشــاورزی ملل متحد 
)فائو( به صورت مجازی برگزار شد.

به گزارش پايگاه اطلاع رسانی 
وزارت جهادکشاورزی به نقل از ايانا، 
کاظم خاوازی وزير جهاد کشاورزی در اين مراسم در رابطه 
با اهميت خاک در اکوسيستم و حفظ تنوع زيستی اظهار 
کرد: خاک، بانک ژنی بسيار مطمئن برای نسل های آينده 
اســت و کار ســاخت واکســن از ابتدا تاکنــون از ميکرو 
ارگانيســم های خاک شروع شده و بسياری از ژن هايی که 
دانشمندان به دنبال آن هستند از دل خاک به دست می آيد. 
بنابراين هرچه تنوع زيستی را بتوانيم بيشتر حفظ کنيم، 
می توانيم اين ژن ها را برای نسل های آينده به يادگار بگذاريم. 
وی با اشاره به اين که نگهداری تمام تنوع زيستی به کربن 
موجود در خاک بستگی دارد، افزود: ما در منطقه خشک و 
نيمه خشک جهان هستيم و بايد به کربن برای پايداری خاک 
توجه کنيم در حالی که در خاک های زراعی کشور کمتر از 
يک درصد کربن وجود دارد. خاوازی با اشاره به بالا بودن ميزان 
فرسايش در کشور خاطرنشان کرد: عدد فرسايش کشور قابل 
قبول نيست و بايد اين ميزان فرسايش کاهش يابد که اين امر 
از وظايف سازمان جنگل ها، مراتع و آبخيزداری است. وی 
افزود: برنامه های ســازمان جنگل ها بــرای آبخيزداری و 
آبخوان داری از رشد خوبی برخوردار بوده است،  به طوری 
که علی رغم اين که در موافقت نامه ها برای اين سازمان حدود 
۸۰۰ هزار هکتار را در نظر گرفته بوديم، هدف گذاری وزارت 
جهاد کشاورزی ۱.۲ ميليون هکتار است و در حال حاضر از 
۸۰۰ هزار هکتار عبور کرده ايم. خاوازای ادامه داد: آبخيزداری، 
تاثير بسيار زيادی بر جلوگيری از فرسايش خاک دارد، به 
طوری که هر هکتار آبخيــزداری می تواند ۹ تن در هکتار 
فرسايش را کاهش داده و متعاقبا کاهش رسوبات پشت سدها 
را هم به دنبال داشته باشد، همچنين ترسيب کربن، افزايش 
علوفه برای خوراک دام و احيای قنوات و چشمه ها را هم رقم 
می زند. وزير جهاد کشــاورزی با ابراز نگرانی از تاثير تغيير 
کاربری اراضی بر تخريب خاک عنوان کرد: تغيير کاربری 
اراضی به شدت بر تخريب خاک موثر است و سازمان امور 
اراضــی در حال تدوين برنامه جامع کنترل تغيير کاربری 
اراضی است. خاوازی با بيان اينکه لايحه قانون خاک توسط 
مجلس شورای اسلامی تصويب شــد، اذعان کرد: به اين 
منظور، امسال دفتر خاک را در وزارت جهاد کشاورزی به طور 
رسمی راه اندازی کرده ايم. وی با اشاره به اين  که پايش خاک 
از مهمترين برنامه های وزارت جهاد کشاورزی است، گفت: 
در بودجه ۱۴۰۰ اعتباراتی برای به روزرســانی نقشه يک 
۲۵هزارم خاک در نظر گرفته شد تا برای برنامه های جامع 
حفظ خاک، آمــوزش و ترويج، برنامه هــای آبخيزداری، 
کشاورزی حفاظتی، حفظ کربن آلی خاک و همکاری نزديک 
با کشــاورزان برای ارتقا سطح عمومی جامعه در خصوص 

خاک مورد استفاده قرار گيرد.

نظر وزیر ورزش  و جوانان درباره 
خصوصی سازی استقلال و پرسپولیس

مســعود ســلطانی فر، وزير ورزش و جوانان: بعد از 
سال ها انتظار، اصل ۴۴ قانون اساسی در فوتبال و ورزش 
ايران صورت اجرايی پيدا می کند و خوشحالم که اين کار 
با مشــارکت گســترده و موثر دولت، به خصوص وزارت 
اقتصاد و سازمان های خصوصی سازی و بورس و همکاری 
خــوب مديران عامل و هيات مديره دو باشــگاه صورت 
می گيرد. با خصوصی سازی استقلال و پرسپوليس، سهم 
مردم در اداره فوتبال ايران به رسميت شناخته می شود و 
از انحصار خارج شدن مالکيت اين دو تيم، حتما منجر به 

افزايش کميت و کيفيت دو باشگاه خواهد شد. /ايرنا

لزوم به روز رسانی نسخه های همراه 
بانک ملت قبل از پایان دی ماه

بانک ملت از مشتريان خود درخواست کرد تا برای 
به روز رسانی نسخه نرم افزار همراه بانک خود قبل از پايان 
دی ماه ۱۳۹۹ اقدام کنند.به گزارش روابط عمومی بانک 
ملت، اين بانک در اطلاعيه ای با اشاره به غيرفعال شدن 
نسخه های پيش از ۱.۲.۵ اندرويد و iOS ۱.۱.۵    سامانه 
همراه بانک ملت از دی ماه ســال جاری،  اعلام کرد که 
مشتريان می توانند از طريق مراجعه به سايت همراه بانک 
  https://mobile.bankmellat.ir به نشــانی

نسخه همراه بانک خود را به روز رسانی کنند.

با حضور عليرضا رزم حسينی وزير صنعت، معدن و تجارت با افتتاح فاز دوم شرکت حاير تهران در گروه صنعتی انتخاب، شرکت مهيا گاز 
پس از ۱۳ سال احيا شد. به گزارش شاتا، اين واحد احيا شده در گروه صنعتی انتخاب الکترونيک در شهرک صنعتی مورچه خورت استان اصفهان 
قرار دارد. بومی سازی و تعميق ساخت داخل و دانش فنی، توليد انواع اجزا و قطعات فلزی مورد نياز توليد لوازم خانگی و کاهش وابستگی خارجی 
از دستاوردهای اين افتتاح و احيا است.اين واحد توليدی که غيرفعال بوده است، اکنون به ۲۸۲ هزار دستگاه لوازم خانگی و توليد سالانه ۲۱ هزار 

تن اجزا و قطعات فلزی لوازم خانگی افزايش ظرفيت داده و فعال شده است.
ميزان سرمايه گذاری برای احيا و راه اندازی مجدد اين طرح ۲۲۰ ميليارد ريال است که زمينه اشتغال را برای ۲۴۲ نفر فراهم آورده است.

با راه اندازی اين واحد توليدی ۱.۵ ميليون يورو صرفه جويی ارزی می شود.

محمدباقر نوبخت، رئيس سازمان برنامه و بودجه در نشست خبری اعلام کرد: منابع پيش بينی شده در سال جاری ۵۷۱ هزار و ۹۹ ميليارد 
تومان بود. ســهم ۸ ماه ابتدای ســال ۳۸۴ هزار ميليارد تومان بود که از اين ميزان ۳۳۴ هزار ميليارد تومان از منابع به خزانه واريز شد و ۵۰ هزار 
ميليارد تومان از اين منابع تحقق پيدا نکرد. همچنين در بخش مصارف ۳۵۳ هزار ميليارد تومان پرداختی وجود داشت و ۳۱ هزار ميليارد تومان 
نسبت به آنچه مجاز بوديم مصرف کنيم کمتر مصرف کرديم. در ۸ ماه اول سال ۱۰۰درصد پيش بينی مالياتی محقق شده و قرار نيست بار جديدی 
به مردم تحميل شود. در سال آتی نيز به همين شکل عمل خواهد شد. وی همچنين در پاسخ به پيش بينی روزانه صادرات ۲/۳ ميليون بشکه 
نفت در سال ۱۴۰۰ با لبخند پاسخ داد: حتما پس از لغو تحريم ها در نتيجه مصوبه اخير دوستان مان در مجلس نه تنها ۲/۳ ميليون بشکه که حتی 

۴/۶ ميليون بشکه نفت هم می توانيم صادر کنيم.

احیایواحدصنعتیغیرفعالمهیاگازپساز۱۳سال،افتتاحفازدومشرکتحایرتهرانصنعتی کسری50هزارمیلیاردتومانیدولتدر8ماههامسال

وزيــر امــور اقتصــادی و دارايی، 
»بيمه نامه تعطيلی کسب و کاربه دليل 
اپيدمی و پاندمی« که توسط بيمه تعاون 
طراحی شــده اســت را از نشــانه های 
نقش آفرينی مطلــوب صنعت بيمه در 

کشور برشمرد.
به گزارش روابط عمومی بيمه تعاون، 
فرهاد دژپسند، وزير امور اقتصادی و دارايی 
در پيامی به مناسبت فرارسيدن روز بيمه، 
اظهار داشت: صنعت بيمه با طراحی و ارائه 
محصولات و خدمات نوآورانه برای واکنش 
سريع به رويدادهای فردی و گروهی در 
هنگام بروز زيان هــای مالی، واگذاری و 

توزيع ريســک فعاليت هــا، حفاظت از 
سرمايه ها، مشــارکت در سياست های 
اجتماعی، حفظ و تقويت زنجيره توليد، 
تزريق سرمايه به اقتصاد ملی، حمايت از 
ايجاد زيربناهای کشــور، تسهيل ابداع و 
ابتکار و تســهيل تأمين مالی، نقشــی 
بی بديل در حمايت از اقشار جامعه، فعالان 
اقتصادی، کسب و کارها و اقتصاد کشور 

ايفا می نمايد.
وزير امور اقتصادی و دارايی با بيان 
اينکه در اين صنعت بايد شرايطی ايجاد 
شود که بيمه در ذهن مردم به عنوان يک 
پناهگاه امن و پشــتيبان نهادينه گردد، 
افزود: پوشش بيمه ای تمامی ريسک های 
موجود در کشور در شرايط تحريم های 
ســخت دشــمنان، طراحی »بيمه نامه 
تعطيلی کســب وکار به دليل اپيدمی و 
پاندمی« برای حمايت از کسب وکارها در 
شــرايط کرونا و همچنين ارائه خدمات 
بيمه ای در حوادث طبيعی سال های اخير 
از جملــه مــوارد نقش آفرينی مطلوب 

صنعت بيمه در کشور است. 
توجــه ويژه وزير امــور اقتصادی و 
دارايی به »بيمه نامه تعطيلی کسب وکار به 
دليل اپيدمی و پاندمی« که از سوی بيمه 

تعاون به صورت انحصاری ارائه شده است، 
نشانگر اعميت طراحی محصولاتی نوين 
در صنعت بيمه برای حمايت هرچه بيشتر 
از صنايــع و کســب وکارها و کاهــش 

ريسک های فعاليت های اقتصادی است.
با شــيوع کوويد-۱۹ بســياری از 
مشاغل و کسب وکارها دچار توقف شده و 
حتی بســياری از بنگاه های اقتصادی با 
تعطيلی موقت يا دائمی مواجه شده اند. 
متأسفانه ايران از جمله کشورهايی است 
که نرخ بالايی در ابتلای موارد جديد به اين 
ويــروس دارد و به هميــن دليل نيز در 
دوره های مختلف توقف هايی در فعاليت 
برخی رســته های شغلی صورت گرفته 
است تا شيوع بيماری کاسته شود که اين 
موضوع، منجر به بروز مشکلات اقتصادی 

برای بنگاه های اقتصادی شده است.
به همين دليل، بيمه تعاون با طراحی 
محصولی با نام »بيمه توقف کسب وکار 
ناشی از اپيدمی« اقدام به بيمه کسب وکارها 
در شــرايط بروز اپيدمی به ويژه ويروس 
کرونا کرده است که »واکسن اقتصادی 

کوويد-۱۹« نيز ناميده می شود.
حق بيمه پرداختی مشاغل در اين 
طرح بين دو ميليون و يکصدهزار ريال تا 

۱۰۸ ميليون ريال )۲۱۰ هزار تومان تا ۱۰ 
ميليون و هشــتصد هزار تومان( در سال 
است. پوشش بيمه ای اين محصول برای 
کسب وکارها به ازای هر روز تعطيلی پنج 
ميليون ريال تا ۱۲۰ ميليون ريال و برای 
حداکثر ۶۰ روز است. به عنوان مثال يک 
نانوايی می تواند با پرداخت حق بيمه دو 
ميليون و يکصدهزار ريالی، تا ۳۰۰ ميليون 
ريال خسارت يا با پرداخت حق بيمه شش 
ميليون و سيصدهزار ريالی تا ۹۰۰ ميليون 
ريال در سال خسارت دريافت کند. در اين 
زمينه موضوع حائز اهميت آن است که 
پرداخت خســارت به کسب وکارهايی 
صورت می گيــرد کــه تعطيلی طبق 
دستورالعمل های مقامات دولتی صورت 
گرفته باشد. البته اين محصول بيمه ای نه 
تنها برای بيمــاری همه گير کوويد-۱۹ 
بلکه برای ساير بيماری های همه گير که 
منجــر به تعطيلی و توقف کســب وکار 
می شود نيز کاربرد دارد. طی حدود سه ماه 
گذشته، صنوف مختلف در سراسر کشور 
استقبال قابل توجهی در زمينه اين بيمه 
داشته اند و آن را حامی کسب وکارها در 
شرايط بروز مشکلات اقتصادی ناشی از 

کرونا قلمداد می کنند.

وزير امور اقتصادی و دارايی:

طراحی »بیمه نامه تعطیلی کسب و کاربه دلیل اپیدمی و پاندمی« توسط 
بیمه تعاون،  نشانه نقش آفرینی مطلوب صنعت بیمه در کشور است
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خبر

مشکل شاد از کندی سرورهاست
در حالی که از عمر شبکه 
شاد بيش از يک سال می گذرد 
ه نظر می رسد مشکلات فنی  ب
اين شــبکه حل نشده و عملا 
اختلالات مختلف کارکرد آن را 
دچار مشــکل کرده است. در 
تازه تريــن اظهارنظــر وزيــر 
ارتباطات اعلام کرده که شبکه 
شاد رايگان است، اما عدم ارسال فايل ها در اين شبکه به 

کندی سرورهای آن بازمی گردد.
از زمان شيوع کرونا در کشور از اسفند سال گذشته و 
تعطيلی تمام مراکز آموزشی، آموزش مجازی در دستور 
کار قرار گرفت و البته از همان زمان اتصال به شبکه شاد يا 
آموزش آنلاين دانش آموزان، با مشکلات زيادی همراه بوده 
است. اخيرا يکی از دانش آموزان سيستان وبلوچستان در 
ويدئويی نسبت به مشکلات شاد انتقاد کرده و محمدجواد 
آذری جهرمی نيز در پاســخ به او در اينستاگرام ويدئويی 
منتشر کرده و گفت: عرشيا جان يکی از دوستان ويدئو تو 
را برای من فرستاد و ديدم. از اينکه پيگير درس و تحصيل 
هستی خوشحالم و از اين که مشکل داشتی ناراحت شدم. 
البته من بايد مشــکلت را برطرف کنــم. وی ادامه داد: 
مساله ای مطرح  کرده بودی که شاد رايگان نيست و وقتی 
فايل ارســال می کنی می نويســد »تلاش مجدد«، فکر 
نمی کنم به رايگان بودن شاد ارتباطی داشته باشد، شاد 
همه جا رايگان اســت، اين موضوع بيشتر برمی گردد به 
کندی شبکه شاد که در هفته گذشته هم خيلی گلايه از 
آن داشتيم و من هم پيگيری کردم. يکی از مديران شاد 
هم برای من نوشــت که ســرورهای جديد و هاردهای 
پرسرعت اضافه کردند و مشکل حل شده است. نمی دانم 
اين ويدئو را کی گرفتی و آيا هنوز مشکل برقرار است يا نه، 
اما باز هم آن را پيگيری می کنم. وزير ارتباطات و فناوری 
اطلاعات درباره اتصال روستاها به اينترنت نيز اظهار کرد: 
تمام تلاش ما اين اســت که علاوه بر ۳۹ هزار روستا که 
تاکنون به اينترنت متصل شده، در ۵هزار روستای ديگر 
هم اينترنت برقرار کنيم تا تمام بچه ها بتوانند از اينترنت 

استفاده کنند و متصل شوند و خوشحال باشند.

خبر
 پیگیری قضایی چک های

  برگشتی تسهیل شد
انک مرکزی با انتشــار  ب
اطلاعيــه ای اعلام کــرد: در 
جهت اجرايی کردن مفاد قانون 
صدور چک بــا هماهنگی قوه 
قضاييه، روند پيگيری قضايی 
چک های برگشــتی تسهيل 

شد.
به گزارش روابط عمومی 
بانک مرکزی، مطابق ماده )۴( قانون صدور چک مصوب 
۱۳  آبان ۱۳۹۷ مجلس شورای اسلامی، هرگاه وجه چک 
به علتی از علل مندرج در ماده سه قانون مذکور پرداخت 
نشود، بانک مکلف است بنا به درخواست دارنده چک فوراً 
غيرقابل پرداخت بودن آن را در ســامانه يکپارچه بانک 
مرکزی ثبت کرده و با دريافت کد رهگيری و درج آن در 
گواهينامه ای که مشخصات چک و هويت و نشانی کامل 
صادرکننده در آن ذکر شــده باشــد، علت يا علل عدم 
پرداخت را صريحــاً قيد و آن را امضا و مهر و به متقاضی 
تسليم کند. اين موضوع طی بخشــنامه مورخ ۲۴ مهر 
۱۳۹۸ مديريت کل اعتبارات بانک مرکزی به تمام بانک ها 
و مؤسسات اعتباری ابلاغ  شده است.در اين زمينه به  شرح 
زير می توان نسبت به نحوه پيگيری قضايی طبق قانون 
جديد اقدام کرد: شيوه جديد به اين صورت است که دارنده 
چک برگشــتی ابتدا به بانک مراجعه و از بانک تقاضای 
صدور گواهی نامه عدم پرداخت، ثبت آنی اطلاعات چک 
در ســامانه چک های برگشتی بانک مرکزی و درج »کد 
رهگيری« بر روی گواهی نامه مذکور می کند.ســپس به 
دفاتر خدمات الکترونيک قوه قضاييه رفته و شکايت خود 
را در آنجا ثبت می کند و پس از ثبت شــکايت، طی مدت 
کوتاهی قاضی پرونده ظاهر چک را بررسی می کند؛ اگر 
سه شرط اصلی  که در متن قانون ذکرشده است در ظاهر 

چک رعايت شده باشد، اجراييه را صادر می کند.
از لحظه صدور اجراييه ۱۰ روز به صادرکننده چک 
برگشتی مهلت داده می شود که کسری موجودی چک را 
پرداخــت کند، در غير اين صورت از طريق قانون »نحوه 
اجرای محکوميت های مالی« با صادرکننده چک برگشتی 

برخورد خواهد  شد.

معرفی مدیران جدید شرکت مخابرات ایران
رئيس، نائب رئيس و مديرعامل شــرکت مخابرات 
ايران از سوی هيات مديره ی اين شرکت انتخاب و معرفی 
شــدند. به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی شرکت 
مخابرات ايران  ، هيات مديره جديد شرکت مخابرات ايران 
در نخستين جلسه که برگزار شد، دکتر ابراهيم محمودزاده 
را به عنوان رئيس و ســيد اسداله دهناد را به عنوان نائب 
رئيس هيئت مديره و مهندس مجيد سلطانی را به عنوان 

مديرعامل جديد اين شرکت انتخاب و معرفی کردند.
بر اســاس اين خبر، هيات مديره شرکت مخابرات 
ايران، دکتر ابراهيم محمودزاده، ســيد اسداله دهناد و 
غلامرضا مهدوی خسروشاهی به نمايندگی از سهامدار 
عمده شرکت مخابرات ايران، مهندس ابراهيم يافتيان به  
نمايندگی از ســهام عدالت و ســيد مجيــد صدری به  
نمايندگی از ســهام دولت، مهندس مجيد سلطانی را به 
همچنين سيدوحيدرضا توکلی صبور به عنوان دبير هيات عنوان مديرعامل اين شــرکت انتخاب و معرفی کردند. 

مديره انتخاب و معرفی شد.
 گفتنی است؛ مجيد سلطانی سوابق معاونت فناوری 
اطلاعــات و ارتباطات ناجــا و مديرعاملی گروه فناوری 

اطلاعات بنياد تعاون ناجا را در کارنامه اش دارد.
همچنين دکتر ابراهيم محمود زاده، دانشيار دانشگاه 
صنعتی مالک اشتر است که معاونت طرح و برنامه وزارت 
دفاع، مديرعاملی صاايران، رياست هيات مديره ی ايرانسل 
و مديرعاملی ســازمان تامين اجتماعی نيروهای مسلح 

)ساتا( را در کارنامه اش دارد.
با انتصاب سيد مجيد صدری به عنوان نماينده سهام 
دولت در شرکت مخابرات، ساسان جباری از ترکيب هيأت 

مديره اين شرکت کنار گذاشته شد.
صدری همچنين به عنوان نماينده شرکت کاراشاپ 
)سهامی خاص( عضو هيات مديره شرکت ارتباطات سيار 

ايران و جايگزين مهدی غيناقی شد.

فرمانده کل سپاه در بازدید از مناطق سیل زده استان خوزستان گفت: برای کمک به مردم و تجهیز و تعمیر منازل آنها برنامه هایی داریم و از طرفی ما پیگیری خواهیم 
کرد تا مسؤولان این منطقه به تحرک وادار شوند. 

به گزارش فارس، سردار حسین سلامی که برای بررسی مشکلات ناشی از آب گرفتگی بندر امام خمینی)ره( به این منطقه رفته بود پس از دیدار صمیمانه با مردم 
این منطقه در جمع خبرنگاران، اظهار کرد: مشکلات این منطقه اساسی است و مردم این منطقه و در کل مردم استان خوزستان از مسؤولان خود گله دارند.  وی عنوان 
کرد: من حرف های مردم صبور و شــکیبای این منطقه را گوش دادم، به همه مسؤولان خوزستان و این منطقه تاکید می کنم و از آنها می خواهم که به صورت جدی به 
این مسائل بپردازند و ما به عنوان سپاه پاسداران انقلاب اسلامی تمام توان خود را وارد میدان می کنیم.  سلامی گفت: قرار است که چهار نقطه بندر امام خمینی )ره( 

را لوله کشی کنیم تا در صورت بارش مجدد، مشکلات تکرار نشوند.

فرماندهکلسپاه:
مردمخوزستاناز
مسؤولاناستان
گلهمندند

بانک صنعت و معدن از محل تبصره ۱۸ قانون بودجه سال جاری با پرداخت ۳۹ هزار و ۱۹۸ ميليارد ريال رتبه 
اول را در تامين مالی واحدهای صنعتی و معدنی در بين ساير بانک های کشور در ۲۰ ماهه گذشته داشته است.

 منابع تخصيصی از محل تبصره ۱۸ در سه بخش تامين سرمايه در گردش مورد نياز فعالان اقتصادی و کمک 
به نوسازی و جايگزينی ماشين آلات و طرح های که بيش از ۶۰ درصد پيشرفت فيزيکی دارند، پرداخت می شود.

اين ميزان تسهيلات از ابتدای شروع طرح )آغاز سال ۹۸( تا پايان آبان ماه ۹۹ به واحدهای صنعتی و معدنی 
پرداخت شد. بررسی ها حاکی است در سال ۹۸ در مجموع ۷۳۶ فقره تسهيلات از اين محل به ارزش ۴۰ هزار و ۹۱۲ 
ميليارد ريال و از ابتدای امسال تا پايان آبان ماه ۵۱۴ فقره تسهيلات به ارزش ۳۰ هزار و ۳۷۶ ميليارد ريال به واحدها 
پرداخت شد. ۲۵ درصد تسهيلات ياد شده در مجموع ۲۰ ماه گذشته صرف تامين سرمايه ثابت و ۷۵ درصد آن به 

تامين سرمايه در گردش واحدها اختصاص يافت.
استان اصفهان با هشت هزار و ۲۱۶ ميليارد ريال، تهران با پنج هزار و ۵۷۸ ميليارد ريال و البرز با چهار هزار و 
۷۲۰ ميليارد ريال، به ترتيب سه استان برتر در پرداخت اين تسهيلات محسوب می شوند و پس از آن استان های 

آذربايجان شرقی، يزد و فارس در رتبه های بعدی قرار دارند.

رتبهاولدرتامینمالی
واحدهایصنعتیومعدنی
درشبکهبانکیکشور

بانک صنعت و معدن

دکتر اردشــير سعدمحمدی مديرعامل شرکت ملی صنايع مس ايران در جلسه توليد مجتمع مس 
شهربابک گفت: ۴ طرح با اعتبار بيش از ۱۰ هزار ميليارد تومان در مجتمع مس شهربابک عملياتی خواهد شد 
و با اشتغال به کار جوانان در اين طرح ها، بخش مهمی از بيکاری شهرستان شهربابک رفع خواهد شد. به گزارش 
اعتبار به نقل از روابط عمومی شرکت ملی صنايع  مس ايران، وی با اشاره به رتبه هفتم شرکت ملی مس در 
زمينه ذخاير مس در دنيا اظهار داشت: در زمينه اکتشافات جديد در سه مجتمع به ذخاير بسيار خوبی دست 
پيدا کرديم که علاوه بر افزايش دارايی مجتمع ها، منجر به ارتقا رتبه شرکت ملی مس ايران در دنيا در زمينه 
ذخاير معدنی مس می شود. او در خصوص طرح های توسعه شرکت مس گفت: در سال آينده پروژه های درآلو، 
دره زرشک و فلوتاسيون سرچشمه از سرباره های ذوب به اتمام می رسند و ۴۰۰هزار تن کنسانتره وارد مدار 
توليد خواهد شد. به گفته وی شرکت ملی صنايع مس ايران علاوه بر امر توليد و توسعه، به عنوان يک تعهد و 
وظيفه در زمينه مسئوليت های اجتماعی به ويژه در زمينه پيشگيری از کرونا اقدامات قابل توجهی در زمينه 

تجهيز تخت های بيمارستانی و تامين تجهيزات و ملزومات پزشکی در منطقه شهربابک انجام داده است

اجرای4طرحتوسعهایدرمس
شهربابکباهدفرفعبیکاری
وجهشتولید

اردشیر سعدمحمدی

نماد شــرکت ليزينگ اقتصادنوين در بازار دوم بورس درج شد، شرکت ليزينگ اقتصادنوين با نماد »ولنوين« 
در فهرست نرخ های بازار دوم بورس اوراق بهادار تهران درج شد. به گزارش روابط عمومی بانک اقتصادنوين، 
با موافقت هيئت پذيرش بورس اوراق بهادار، شــرکت ليزينگ اقتصادنوين از ۱۵ آذر به عنوان پانصد و هفتاد 
و نهمين شــرکت پذيرفته شده، با نماد »ولنوين« در بخش »ســاير واسطه گری های مالی«، گروه »ليزينگ 

مالی«، طبقه »ليزينگ مالی« در فهرســت نرخ های بازار دوم بورس اوراق بهادار تهران درج شد.
گفتنی است شرکت ليزينگ اقتصادنوين ۱۴ مرداد سال ۸۵ به صورت سهامی خاص تاسيس و در اداره ثبت 
شــرکت ها و موسســات غير تجاری تهران به ثبت رسيد و در حال حاضر جزو شرکت های گروه بانک اقتصاد 
نوين است. موضوع فعاليت شرکت شامل خريد انواع کالاهای سرمايه ای گران قيمت نظير اتوبوس، کاميون، 
ماشين آلات سنگين، خودرو، ماشين آلات مورد نياز کارخانجات، کالاهای مصرفی بادوام، تجهيزات رايانه ای، 
لوازم خانگی و کالاهای مشــابه و واگذاری آنها به متقاضيان در قالب عقود اجاره و يا فروش اقساطی، خريد و 
فروش انواع اوراق بهادار به منظور مديريت نقش شــوندگی در چارچوب قوانين و مقررات و دستورالعملهای 

ذيربط است. 

لیزینگاقتصادنوین
دربازاردوم
بورس

بانک اقتصادنوین

 انتظار است با برنامه ريزی صحيح،  توسعه شبکه فروش و طراحی و ارائه محصولات جديد بيمه عمر  متناسب با نياز 
بيمه گذاران بتوانيم شاهد رشد و نفوذ اين رشته بيمه ای در دو استان گيلان و مازندران باشيم. محسن پورکيانی مديرعامل بيمه 
البرز با بيان اين مطلب در بازديد از شعب تنکابن، رشت، بندرانزلی و نوشهر، اظهار کرد: با توجه به پتانسيل بسيار مطلوب استان های 
شمالی در حوزه های مختلفی چون صنعتی و وجود بندر انزلی و منطقه ويژه آزاد ارس انتظار می رود که حرکت رو به جلوی بيمه 

البرز در اين دو استان ادامه يابد و سهم بيمه در سبد خانوار و صنايع استان های شمالی افزايش يابد. 
وی همچنين بر لزوم گسترش بيمه های عمر تاکيد کرد و گفت: انتظار است با برنامه ريزی صحيح،  توسعه شبکه فروش 
و طراحی و ارائه محصولات جديد بيمه عمر  متناسب با نياز بيمه گذاران و هموطنان بتوانيم شاهد رشد و نفوذ اين رشته بيمه ای 

در دو استان گيلان و مازندران باشيم.
وی بر اهميت آموزش شبکه فروش در حوزه های مختلف تاکيد و ابراز اميدواری کرد: با برگزاری دوره های آموزشی مفيد 
برای نمايندگان و ارکان شبکه فروش در حوزه های مختلف بتوانيم با تقويت همه جانبه شبکه فروش علاوه بر رشد سهم بيمه های 

زندگی در سبد پرتفوی شرکت شاهد رشد عملکرد و افزايش سهم بازار بيمه  البرز در استان های شمالی کشور باشيم.

تلاشبیمهالبرز
برایافزایش
سهمبیمههایعمر

محسن پورکیانی

فرهاد دژپسند وزير اقتصاد  گفت:  وعده دولت دوازدهم برای خصوصی سازی پرسپوليس و استقلال به زودی 
عملياتی شود. نشست هماهنگی مراحل خصوصی سازی دو باشگاه فرهنگی ورزشی پرسپوليس و استقلال در دفتر 
وزير امور اقتصاد و دارايی و با حضور وزير ورزش و جوانان، رئيس و معاونين سازمان خصوصی سازی، معاونين وزارت 
ورزش و جوانان، مسئولين سازمان حسابرسی و مديران ذيربط دو باشگاه برگزار شد. در اين نشست، آخرين مراحل 
مستندســازی و تهيه گزارش های مالی و حسابرســی مورد نياز برای طرح در شــورای پذيرش بازار سرمايه برای 
خصوصی سازی دو باشگاه پرسپوليس و استقلال بحث، بررسی و تبادل نظر شد. وزير امور اقتصادی و دارايی از اقدامات 
به عمل آمده توسط دکتر سلطانی فر وزير ورزش وجوانان، سازمان خصوصی سازی و مديران پرسپوليس و استقلال 
برای خصوصی سازی و ورود اين دو باشگاه مردمی به بازار سرمايه قدردانی کرد. وی در ادامه خواستار تسريع در انجام 
مراحل نهايی تهيه مستندات برای طرح در شورای پذيرش بازار فرابورس شد و ابراز اميدواری کرد که اين وعده دولت 
دوازدهم به زودی عملياتی و محقق شود. رار است به جای واگذاری صد درصد سهام اين باشگاه ها، ۲۰ درصد از سهام 
در اختيار دولت باقی بماند و ۸۰ درصد باقيما نده به بخش های خصوصی، تعاونی و عمومی غيردولتی واگذار شود./ مهر

وزیراقتصاد:واگذاری
سرخابیهابهزودی
عملیاتیمیشود

فرهاد دژپسند

عليرضا قاری قرآن مديرکل راه و شهرسازی استان اصفهان گفت: ميزخدمت الکترونيک اين اداره کل که دسترسی 
به آن از طريق نشــاني http://isfahan.mrud.ir امکان پذير است تمامی خدمات، شامل: مراحل گردش کار، 
مستندات مورد نياز، قوانين و مقررات، سوالات متداول، مدت زمان انجام خدمت، رويه ارائه شکايت، پيگيری و مسئول 
اصلی ارائه خدمت است. وی با بيان اينکه هر فرد با کد رهگيری منحصر به درخواست خود می تواند مراحل اجرای 
فرآيند را ردگيری نمايد. گفت: شهروندان عزيز با دريافت خدمات بصورت غيرحضوری علاوه بر کمک به قطع زنجيره 
کرونا در وقت و هزينه های رفت و آمد خود نيز صرفه جويی می کنند.  مديرکل راه و شهرسازی استان اصفهان در 
خصوص برون سپاری خدمات و عدم نياز مراجعه ارباب رجوع  به اين اداره کل اذعان داشت: در راستای بند الف ماده 
۴۴ قانون مديريت خدمات کشوری به منظور تسهيل ارائه خدمات، اين اداره کل نسبت به انعقاد تفاهم نامه ای شامل 
۱۲ خدمت و ۴۵ زير خدمت با انجمن دفاتر پيشخوان خدمات دولت اقدام کرد.   خدمات حوزه نظام مهندسی  شامل 
)صدور، ارتقاء  و تمديد پروانه اشتغال به کار مهندسی( همچنين فرآيند واگذاری واحدهای ساخته شده به عموم مردم 

در حوزه مسکن مهر و طرح اقدام ملی مسکن از طريق دفاتر پيشخوان خدمات دولت انجام می شود.  

علیرضا قاری قرآن
برونسپاریخدماتوعدم
نیازمراجعهاربابرجوعبه
اینادارهکلراهاصفهان

کيانوش جهانپور سخنگوی سازمان غذا و دارو ، با اشاره به آغاز فاز انسانی واکسن کرونای توليد داخل 
اظهار داشت: برای انجام اولين فاز انسانی داوطلبان تزريق واکسن به اندازه نياز وجود داشت و به همين دليل 
فراخوان عمومی صورت نگرفت. وی با بيان اينکه برای تست مجدد اين واکسن در صورت نياز به داوطلبان 
بيشتر فراخوان عمومی اعلام خواهد شد، ادامه داد: در حال حاضر شرکت مورد نظر با دانشگاه های علوم 
پزشکی برای انجام اين کار به توافق رسيده اند و خوشبختانه اين واکسن توانست کد اخلاق را دريافت کند 
و منعی برای تزريق آن وجود ندارد. او با بيان اينکه اين واکسن در دو مرحله تزريق می شود، افزود: داوطلبان 
يک ماه پس از تزريق واکسن تحت مراقبت قرار خواهند گرفت تا نتايج آن بررسی شود. پس از تزريق واکسن 
آنتی بادی و سطح ايمنی بدن افراد وضعيت جسمانی آنها بررسی می شود، در فاز دوم و سوم تزريق واکسن 
روی افراد بيشتری تست می شود و نتايج آن به سازمان غذا و دارو اعلام می شود، در صورت اثربخش بودن 
آن مجوز توليد را دريافت خواهد کرد. در فاز يک مطالعات انسانی افراد بين گروه سنی ۱۸ تا ۵۰ سال قرار 

دارند و نبايد بيماری زمينه ای داشته باشند و تست کرونای آنها منفی باشد

تشریحروندمراحلسه
گانهآزمایشانسانی
واکسنکرونایایرانی

کیانوش جهانپور

نمايندگان بنياد تعاون زندانيان کشــور با مديرعامل، قائم مقام و مديران ارشــد بيمه سينا ديدار و گفت وگو 
کردنــد. به گزارش روابط عمومی بيمه ســينا، در اين ديدار که با حضور محمود الوندی مديرعامل شــرکت 
خدمات بيمه ای ســينا حامی اميد نمايندگان بنياد تعاون زندانيان کشــور با مديرعامل، قائم مقام و مديران 
ارشد بيمه سينا ديدار و گفت وگو کردند. به گزارش روابط عمومی بيمه سينا، در اين ديدار که با حضور محمود 
الوندی مديرعامل شرکت خدمات بيمه ای سينا حامی اميد نمايندگان بنياد تعاون زندانيان کشور با مديرعامل، 
قائم مقام و مديران ارشد بيمه سينا ديدار و گفت وگو کردند. به گزارش روابط عمومی بيمه سينا، در اين ديدار 
که با حضور محمود الوندی مديرعامل شــرکت خدمات بيمه ای ســينا حامی اميــد نمايندگان بنياد تعاون 
زندانيان کشــور با مديرعامل، قائم مقام و مديران ارشــد بيمه سينا ديدار و گفت وگو کردند. به گزارش روابط 
عمومی بيمه ســينا، در اين ديدار که با حضور محمود الوندی مديرعامل شرکت خدمات بيمه ای سينا حامی 
اميد نمايندگان بنياد تعاون زندانيان کشور با مديرعامل، قائم مقام و مديران ارشد بيمه سينا ديدار و گفت وگو 
کردنــد. به گزارش روابط عمومی بيمه ســينا، در اين ديدار که با حضور محمود الوندی مديرعامل شــرکت 

خدمات بيمه ای سينا حامی اميد

گسترشخدماتغیرحضوری
بانکشهربهمنظورکنترل
موجسومبیماریکرونا

بیمه سینا

ادامه از  صفحه اول
اما در اين مسير وجدان کار و افزايش بهره وري نيازمند 
ايجاد تحول اساســي در محيط و شرايط کار است.  نيروي 
کار در شرايطي در جامعه توسعه مي يابد که زمينه هاي 
آن نيز در جامعه پديدار شــود و کالاي با کيفيت توليد 
گردد، به بياني ديگر کاهش بهره وري پيش از آنکه امري 
فردي تلقي شــود، بايد دانست که ريشه در محاسبات 
اقتصادي و دقت و دلسوزي مديران و وجود زمينه هاي 
ملمــوس عدالت اجتماعي در جامعه دارد زيرا هر اندازه 
پايه ها و مناسبات اقتصادي و اجتماعي جامعه بر بستري 
از عدالت و نوع دوستي باشد و واقعيت کيفيت در توليد 
به همان ميزان نيز، زمينه ها و شرايط بهره وري و وجدان 
کار در مجموعه روابط اقتصادي و اجتماعي افزايش مي 
يابد. فلذا مي بينيم که توليد با کيفيت بايد ضمن دقت  
بهــره وري و وجدان کار، که امــري مقطعي و زود گذر 
نيســت، زيرا بهره وري خود را در يــک روند  و حرکت 
پيوسته نشان مي دهد. براي تداوم بهره وري استحکام 
بنيــان هاي فرهنگي در جهــت توليد کالاي با کيفيت 

ايراني  اهميتي چشــم گير دارد، زيرا در صورت وجود 
فرهنگ مناســب توليد با کيفيت و بهره وري، بســتر 
مناسبي براي افزايش کارايي بيشتر خواهد يافت. اما بهره 
وري در نيروي کار و حمايــت از کالاي ايراني با درصد 
بالاي مقبوليت و کيفيت در جامعه نيازمند توجه جدي 
به کارکنان بخش اقتصادي و صنعتي است، به بيان ديگر 
اگــر از نيروي کار مي خواهيم ســخت کار کند با کار و 
کوشش خود توسعه و بهره وري را افزايش دهد در اصل 
توليد کالاي باکيفيت اســت. آيا اينگونه شده است ؟! از 
اين سو نيز مي بايد به نيازها ، خواسته ها و انديشه او نيز 
توجه شود. تا بتوان در اين کارزار بلبشوي صنعتي جهان 
جايگاه خوبي بدست آوريم.  اما درواقع حل مشکل بهره 
وري در فعاليت نيروي کار به خواسته ها و انديشه فعاليت 
نيروي کار بســتگي دارد. ســوال اين است آيا تاکنون 
شرايط افزايش بهره وري و کيفيت کالا را در محيط کار 
پديد آورده ايم؟ آيا به نيازها و خواســته هاي نيروي کار 
اهميت داده ايم؟ و آيــا مديران تا کنون با جديت تمام 
ســعي کرده اند که مشــکلات اقتصــادي و اجتماعي 

کارکنان را در جهت بهبود کيفيت کالاي ايراني از ميان 
بردارند.  به گونه اي که کارکنان با حسي از صميميت و 
دوســتي به هنگام کار کاملا فداکاري نمايند؟ نه اينکه 
کالاي بنجل بي کيفيت توليدکنند. بدين ترتيب ملاحظه 
مي شود که اگر مسائل گفته شده در بستر محيط هاي 
کار و بخش هاي آموزشي و تحقيقاتي کشور پديد نيايد 
سخن گفتن در خصوص بحث اقتصاد مقاومتي ، اشتغال، 
اقــدام و عمل ، رونق توليــد ، جهش توليد  و حمايت از 
کالاي ايراني و البته با کيفيت و اما رمز بهره وري و وجدان 
کار غالبا منشــا اثر واقع نمي شود. چرا نبايد يک بنگاه 
اقتصادي چه کوچک يا بزرگ برنامه مدون حداقل ۲۰ 
ساله داشته باشــد و هرساله گزارش عملکرد خود را به 
مراکز بزرگ تصميم گيري ارائه دهد تا بهتر بتوان تصميم 
گيري کــرد. اميد داريم بعدا بيشــتر به بحث کيفيت، 
خودباوري و وجدان کار  و ديگر مســائل مرتبط با آن از 
مقوله حمايت سازمانهاي ذيربط امثال گمرک ماليات ، 
بيمه ، شــهرداري ، شــهرک هاي صنعتي و ... خواهيم 

پرداخت.    

جهان در انتظار کالای ایرانی



 دلیل انتخاب سپه برای راهبری طرح ملی ادغام 
استحکام مالی این بانک بود

محمدکاظم جقازردی مديرعامل بانک سپه گفت: به 
سبب استحکام مالی و ترازنامه ای بانک سپه، مأموريت ادغام 
بانک های وابسته به نيروهای مسلح با هدف اصلاح ساختار 
بانکی به نخستين بانک ايرانی محول شد و اين پروژه ملی 
تاکنون با موفقيت و بدون حاشــيه عملياتی شده است. به 
گزارش  اعتبار به نقل از پايگاه اطلاع رسانی بانک سپه، وی 
اظهار داشت: بانک سپه در نزديک يک قرن حضور خود در 
صنعت بانکداری کشور همواره از بانک های دارای انضباط مالی 
و مؤثر در اقتصاد کشــور بوده است و طبيعی است ادغام 
بانک های وابسته به نيروهای مسلح برخی از شاخص های اين 
بانک را تحت تأثير قرار دهد؛ ولی با برنامه های صورت گرفته 
از توانمندی های بانک های ادغامی برای بهبود شاخص های 
عملکردی و افزايش سودآوری استفاده بهينه خواهد شد. 
توجه ويژه به بهبود شــاخص های اثرگذار در ســودآوری 
و تقويت مؤلفه های بهره وری نيروی انسانی به طور هم زمان 
در چند سال اخير از برنامه های محوری و کلان بانک سپه 
بوده است. رئيس هيئت مديره بانک سپه اظهار داشت: بانک 
سپه طی چند سال اخير با شعار خدمات رسانی مناسب به 
اقشار مختلف مردم با رويکرد کسب سود فعاليت کرده و با 
تقويت شاخص های مؤثر در ســودآوری به موفقيت های 

مطلوبی در اين زمينه دست يافته است.
 سودآوری؛ مهم ترين شاخص ارزيابی عملکرد

وی ضمن اشاره به تقويت ابزارهای ارزيابی عملکرد افراد 
و واحدها در اين بانک، تصريح کرد: در ارزيابی عملکرد تک تک 
کارکنان و واحدهای مختلف بانک سپه، سودآوری يکی از 
مهم ترين و شاخص هاست و اين شاخص در درجه بندی 
شعب نقش کليدی دارد. او در مورد جمع آوری شعب ناکارا 
گفت: در حوزه ساماندهی شعب سال گذشته ۱۳۰ شعبه 
ناکارا ادغام، ۱۳ شعبه جا به جا و ۲۵ شعبه جمع آوری شد، 
برای کمک به سودآوری بيشتر بانک سپه سودده شدن تمامی 
شعب بعد از ادغام بانک های وابسته به نيروهای مسلح در اين 

بانک با جديت دنبال خواهد شد.
 درآمدها و هزينه ها با دقت کنترل می شود

مديرعامل بانک سپه ضمن تأکيد بر افزايش درآمدها 

و مديريت هزينه ها، گفت: اين بانک در سال ۱۳۹۸ ضمن 
کاهش زيان به ســودآوری رسيد و با رعايت انضباط مالی 
و صرفه جويی در هزينه ها در مقابل ۳۲ درصد رشد درآمد 
تنها ۱۴/۵ درصد رشد هزينه داشته است. وی بانک سپه را 
يکی از موفق ترين بانک ها در شاخص ميزان دستيابی به اقلام 
تأمين شده خواند و اظهار داشت: از ۲۰ شاخص مطرح شده 
در اين حوزه، ۱۵ شاخص بالای ۹۰ درصد تحقق پيدا کرده 

و اين موضوع، موفقيتی مهم و کليدی برای بانک است.
 بانک سپه پيشرو در رعايت قوانين و مقررات

وی رعايت قوانين و مقررات را در بانک سپه مثال زدنی 
دانست و خاطرنشان کرد: اين بانک به تک تک مصوبات ارزش 
گذاشته و به شايستگی آنها را رعايت کرده است و نمونه بارز 
آن عدم پرداخت سود مازاد به سپرده هاست که به تفاوت بين 
نرخ مؤثر تسهيلات کمک کرده است، سپرده ها با تأکيد بر 
رعايت دقيق نرخ های سود ابلاغی و کاهش قيمت تمام شده 
منابع و بهبود ترکيب سپرده ها و ثبات و پايداری آنها جذب 
شده است، بانک ســپه با انضباط مالی که جزو مؤلفه های 
فرهنگ ســازمانی اين بانک اســت در چارچوب مقررات 
و اســتانداردهای بانکــداری کار می کنــد و بر اســاس 
برنامه ريزی های صورت گرفته در افزايش سودآوری هم موفق 

خواهد بود.
 مديريت بهينه منابع و مصارف

بانک سپه با تکيه بر مديريت بهينه منابع و مصارف و با 

توجه به نقش حياتی بازار بين بانکی در تأمين نقدينگی بانک ها، 
همواره در موقعيت سپرده گذاری قرار داشته است، بانک سپه 
در کنار توجه به سودآوری خود را در کمک به توسعه اقتصادی 
کشور متعهد می داند باوجوداين تمام منابع هر استان با رعايت 
نسبت منابع به مصارف در همان استان و با رويکرد سودآوری 
مصرف می شــود. وی با اشاره به افزايش سهم سپرده های 
ارزان قيمت بانک ســپه اشــاره کرد و اظهار داشت: مانده 
تسهيلات اعطايی بانک در سال گذشته نسبت به سال قبل 

از آن ۲۹ درصد رشد داشته است.

 افزايش ۳۳ درصدی درآمدهای ارزی
وی  به توانمندی و سابقه طولانی و موفق اين بانک در 
انجام فعاليت های ارزی، تصريح کرد: نخستين بانک ايرانی با 
تکيه بر نيروی انسانی متعهد و متخصص و شعب خارج از 
کشور در کسب درآمدهای ارزی همواره جزو برترين ها در نظام 
بانکی کشور بوده است و در هر شرايطی از اين مزيت به نحو 
مطلوب استفاده می کند، حجم فعاليت های ارزی بانک سپه 
در سال ۱۳۹۸ به رغم قرار گرفتن نام اين بانک در فهرست 
تحريم ها، محدود شدن روابط کارگزاری و کاهش تخصيص 
ارز توسط بانک مرکزی بالغ بر ۴ ميليارد و ۷۵۰ ميليون دلار 
بوده و درآمدهای ارزی ناشی از فعاليت های ارزی بانک در 
سال ۱۳۹۸ نسبت به سال قبل از آن ۳۳ درصد رشد نشان 

می دهد.
نسبت مطالبات غير جاری به تسهيلات تک رقمی 

شده است
او با اعلام تک رقمی شدن نسبت مطالبات غير جاری به 
تسهيلات اعطايی بانک سپه، گفت: نسبت مطالبات غير 
جاری به کل تسهيلات اعطايی بانک سپه با ۸,۸ واحد درصد 
کاهش از ۱۵,۶ درصد در پايان اسفندماه ۱۳۹۷ به ۶,۸ درصد 
در پايان اسفندماه ۱۳۹۸ کاهش يافته است. اين نسبت در 
سال ۹۸ نسبت به سال قبل از آن با کاهش ۲,۴ واحد درصدی 
مواجه بوده است، کاهش نســبت مطالبات غير جاری به 
تسهيلات زمينه اعطای تسهيلات جديد و افزايش سودآوری 

در بانک سپه را فراهم کرده است.
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خبر
سپاه برای خدمت به مردم با تمام 

وجود پای کار است
سرلشکر پاســدار حسين 
سلامی ،فرمانده کل سپاه پاسداران 
گفت: برای مشکلات ايجاد شده در 
بندر امام خمينی)ره( شــرمنده 
مردم هستيم اما با تمام وجودمان 
برای خدمت و پيگيری مطالبات 
آنها از مسئولان، پای کار هستيم.   
وی در حاشــيه بازديد از منازل 
آســيب ديده بنــدر امام خمينــی)ره( ناشــی از بارندگی و 
آبگرفتگی های اخير، در جمع خبرنگاران اظهار داشت: مشکلات 
مردم اين شهرســتان اساســی بوده و گله مردم از مسئولان 
به جاست و ما درددل و مشکلات آنها را شنيديم. نخست از 
مسئولان استان می خواهيم به صورت جدی به مشکلات اين 
منطقه رسيدگی کنند و ما نيز برای همکاری در اين راستا آمادگی 
کامل داريم، برنامه ريزی کرده ايم که لوله کشی بخش هايی از 
مناطق بندر امام که دچار آبگرفتگی شــدند انجام شود تا در 
صورت بارندگی های احتمالی در آينده بار ديگر چنين مشکلاتی 
به وجود نيايد، تجهيز و تعمير منازل مردم آسيب ديده در اين 
منطقه نيز در اولويت قرار گرفتــه و در حال حاضر گروه های 
جهادی مشغول خدمت به مردم هستند، به صورت جدی پيگير 
خواسته های مردم و رسيدگی مسئولان هستيم و جا دارد از صبر 
و شکيبايی مردم تشکر کنم، به منظور بازديد از مناطق آسيب 
ديده استان و رسيدگی به مشکلات مردم بندر امام خمينی)ره( 
ساعاتی پيش وارد خوزستان شد. وی به منظور بازديد از مناطق 
آسيب ديده استان و رســيدگی به مشکلات مردم بندر امام 
خمينی)ره( وارد خوزستان شد. سلامی در بدو ورود به شهرستان 
ماهشهر در جمع مردم آسيب ديده از آبگرفتگی های اخير بندر 
امام )ره(  حاضر شــد و از نزديک با مشــکلات مردم بندر امام 

خمينی)ره( بررسی و با مردم به گفت و گو پرداخت.
فرمانده کل سپاه پاسداران همچنين از روند خدمت رسانی 
گروه های جهادی به مناطق آسيب ديده ديدن کرد. پيش از اين 
نيز ســپاه آمادگی خــود را برای ارائــه خدمت به مناطق 
آسيب ديده از ســيل در سطح استان خوزستان بخصوص 
بندر ماهشــهر اعلام کرده و با استفاده از ظرفيت گروه های 

جهادی و بسيج وارد ميدان شده بود.

گفتگو-2
  میدکو، یکی از تولیدکنندگان اصلی 

در صنعت فولاد کشور
دکتر مجيد قاسمی مديرعامل 
بانک  پاســارگاد در ادامه با اشاره به 
اينکه ايران از نظــر توليد فولاد در 
منطقه خاورميانه و شمال آفريقا، با 
سهمی در حدود ۴۰درصد، پيشتاز 
است خاطرنشان کرد: وجود معادن 
غنی سنگ آهن از مزيت های نسبی 
ايران در توسعه صنعت فولاد است. به طوری که از نظر عيار، 
۶۹درصد از معادن در کشــور ايران بين ۵۰ تا ۵۵درصد و 
۸درصد نيز بين ۵۵ تا ۶۰درصد قرار دارند. منابع سرشار 
از گاز طبيعی، موقعيت جغرافيايی و دسترسی به آب های 
آزاد، رشد جمعيت و گسترش بازار مصرف، سرمايه انسانی 
جوان، تحصيل کرده و ماهر، تجربه و دانش فنی طراحی، 
ساخت، راه اندازی و بهره برداری، از ديگر مزيت های نسبی 
ايران در صنعت فولاد هســتند. وی با بيان اين مطلب که 
چشم انداز توليد و تقاضای فولاد در جهان صعودی است، 
تصريح کرد: علاوه بر مزيت های يادشده، توليد فولاد در 
ايران، بيش از دو برابر مصرف داخلی است. همچنين اين 
کشور دارای توان توليد فولادهای کيفی و انواع فولادهای 
کربنی و آلياژی تخت و طويل است. مسافت کوتاه و هزينه 
کم حمل ونقل و وجود قيمت رقابتی نيز از ديگر مزيت های 
ايران در صنعت فولاد است. اين مزيت ها می تواند ايران را 
به بازيگر اصلی تأمين کسری فولاد در منطقه تبديل کند. 
وی در ادامه از شــرکت ميدکو به عنوان يکی از بازيگران 
اصلــی توليد فولاد ايران در افــق ۱۴۰۴ يادکرد و افزود: 
شــرکت مادرتخصصی توســعه معادن و صنايع معدنی 
خاورميانه )ميدکو( در سال ۱۳۸۷ تأسيس شد. مأموريت 
اين شرکت »سرمايه گذاری برای ايجاد صنايع مس، فولاد 
و فروآلياژها از معدن تا محصول« تعريف شد که البته اين 
مأموريت امروز گسترده تر شده است. در خصوص گستره ی 
جغرافيايی فعاليت های ميدکو گفتنی اســت: شــرکت 
ميدکو در غرب کشــور و در اســتان همدان، در کارخانه 
فروسيليس غرب پارس، سالانه ۲۴هزار تن فروسيليس 
توليد می کند. عمليات اجرايی ســاخت يک واحد برای 
توليد منيزيم با حجم ۶هزار تن نيز در اين منطقه آغاز شده  

که در حدود ۲۵درصد پيشرفت داشته است. 

معاونت مسکن و ساختمان در بخشنامه ای به مدیران کل راه و شهرسازی استان های سراسر کشور، حدود صلاحیت اشتغال دارندگان پروانه اشتغال به کار کاردانی 
در بخش اجرای ساختمان و نظارت فنی بر ساخت و سازها در روستاها و شهرهای کوچک را تعیین کرد. به گزارش  اعتبار به نقل از پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی، 
محمود محمودزاده معاون مســکن و ســاختمان در نامه ای حدود صلاحیت و ظرفیت اشــتغال دارندگان پروانه اشــتغال به کار کاردانی در بخش نظارت فنی بر 
ساخت وسازهای روستایی و شهرهای کمتر از پنجاه هزار نفر جمعیت و حدود صلاحیت و ظرفیت اشتغال کاردانی فنی ساختمان در بخش اجرای ساختمان را ابلاغ  کرد. 
این بخشنامه جایگزین بخشنامه پیشین که در سال ۹۲ ابلاغ شده بود، می شود. متن این نامه بدین شرح است: در اجرای ماده ۳۸ اصلاحیه آیین نامه تشکیلات حرفه ای 
کاردان های فنی ساختمان )مصوب هیات وزیران با شماره 4۲0۱4 / ت 4۶4۶4 مورخ ۲۷ اردیبهشت ۹0، بدینوسیله حدود صلاحیت و ظرفیت اشتغال دارندگان پروانه 
اشــتغال به کار کاردانی در بخش نظارت فنی بر ساخت و سازهای روستایی و شهرهای کمتر از پنجاه هزار نفر جمعیت، همچنین در بخش اجرای ساختمان، جایگزین 

بخشنامه معاونت وقت مسکن و ساختمان به شماره 400 / ۱44۳۸ مورخ 4 خرداد ۹۲ می باشد.

تعیینحدودصلاحیت
وظرفیتاشتغال

کاردانهایفنیدر
بخشاجرایساختمان

ونظارت

 ابراهيم کاردگر نايب رئيس هيات مديره و مديرعامل بيمه دانا ، تحول در صنعت بيمه به واسطه رشد و گسترش معنا دار 
بيمه های زندگی رخ خواهد داد و اين اصل بنيادی نگرش تحول گرا در صنعت است که بدون آن، اساسا تحول يک 
ديدگاه انتزاعی خواهد بود، بررسی ظرفيت های علمی، دانش حرفه ای و تجربه فرآيندهای قانون گذاری، نظارت، 
تنظيم بازار و از همه مهم تر توان کارشناسی و ظرفيت بالای سرمايه انسانی موجود در صنعت )بيمه مرکزی، شرکت های 
بيمه، ســنديکای بيمه گران و ...(، نهادهای زيرساختی توســعه و تحول نظام بيمه کشور خواهند بود. وی افزود: 
سياست گذاری های معطوف به تحول مذکور که از حمايت همه جانبه حاکميت )دولت، مجلس و...( بهره مند می شود، 
نه تنها از ظرفيت موثر سرمايه انسانی صنعت، که بنيان نرم افزاری تحول بزرگ هستند بهره برداری حداکثری می کند، 
بلکه سرمايه عظيمی را برای انتقال دانش به نسل جوان حال و آينده صنعت بيمه نيز فراهم می کند که زمينه ساز 
توسعه ظرفيت ها در مرحله دوم رشد خواهد بود. به گفته مديرعامل بيمه دانا، بر اين اساس می توان يک چشم انداز 
تحول گرا که ابعاد تحول آن به مراتب فراتر از مقياس های کمی روندهای گذشته و حال باشد، را به طور معقول و 

منطقی انتظار داشت.

رشدبیمههایزندگی
عاملاصلیتحول
صنعتبیمه

 ابراهیم کاردگر

سيد پرويز فتاح رئيس بنياد مستضعفان از خريد ۱۲ دستگاه اکسيژن ساز بيمارستانی و ۱۰۰۰ دستگاه اکسيژن ساز 
خانگی توسط اين بنياد برای تامين تجهيزات مورد نياز مراکز درمانی درگير کرونا خبر داد. وی با اعلام اين خبر در تشريح 
جزئيات آن گفت: به دنبال افزايش شيوع کرونا در موج سوم و با توجه به مشکلات بيمارستان های درگير کرونا و درخواست 
وزارت بهداشت، بنياد مستضعفان تامين ۱۲ دستگاه اکسيژن ساز بيمارستانی و همچنين ۱۰۰۰ دستگاه اکسيژن ساز 
خانگی را متقبل شــد. بر همين اساس مقرر شد تا مبلغ ۳۲,۵ ميليارد تومان برای تامين ۱۲ دستگاه اکسيژن ساز 
بيمارستانی و همچنين ۱۵ ميليارد تومان برای تامين يکهزار دستگاه اکسيژن ساز خانگی، اختصاص يابد. به گزارش 
اعتبار به نقل از  روابط عمومی بنياد مستضعفان، وی گفت: در توافق صورت گرفته با وزارت بهداشت مقرر شد، ۳ دستگاه 
اکسيژن ساز بيمارستانی برای استان محروم ايلام، يک دستگاه برای بيمارستان کرمانشاه، ۳ دستگاه برای بيمارستان های 
سيرجان، بم و رفسنجان در استان کرمان، ۲ دستگاه اکسيژن ساز بيمارستانی برای بيمارستان های ساوه و اراک در 
استان مرکزی، يک دستگاه برای بيمارستان اروميه در آذربايجان غربی، يک دستگاه برای بيمارستان گناباد در خراسان 
رضوی و يک دستگاه برای بيمارستان حضرت رسول شهر تهران ازسوی بنياد مستضعفان تامين شود. هزينه خريد اين 

تجهيزات تامين شده و اين دستگاه ها پس از خريد در اختيار وزارت بهداشت و بيمارستان های مذکور قرار می گيرد.

خریددستگاههای
اکسیژنسازبیمارستانی
وخانگی

 سیدپرویز فتاح

محمد اســلامی  وزير راه و شهرســازی با اشاره به اينکه اتوبوس های بين شهری به سامانه متصل هستند، توضيح داد: 
اتوبوس های بين راهی اجازه ندارند مسافران بين راهی را سوار کنند و بايد کد ملی مسافران ارزيابی شود. چنانچه جايی 
بوده حتما تخلف است و به محض اطلاع، حتما سازمان راهداری با آنها برخورد می کند و در اين مدت دو هفته ای با ۸۹ 
شرکت متخلف برخورد شده است. سازمان راهداری سامانه ۱۴۱ را تعبيه کرده است که مردم از طريق اين شماره تلفن 
می توانند تخلفات مربوط را گزارش کنند. وزير راه و شهرسازی در خصوص اختلاف شرکت راه آهن جمهوری اسلامی 
ايران و رجا مبنی بر طلب ۴۰۲ ميلياردتومان به روايتی و همچنين طلب۱۰۰۰ ميلياردتومانی به روايتی ديگر، اعلام کرد: 
رجا، طلب يارانه راه آهن را مطالبه می کند و راه آهن نيز هزينه های بدهکاری که شرکت رجا برای سير، حرکت و دسترسی 
و ساير موارد بايد بپردازد، مطالبه کرده است. اميدوارهستم همانطور که شرکت تراورس تعيين تکليف شد رجا نيز تعيين 
تکليف شود. در تلاش هستيم تا از نظر سياست ها و راهبردها جهت ارتقای شرکت رجا، اعمال حاکميت کنيم. وی ضمن 
سپاسگزاری از زحمات تمامی لوکوموتيورانان و خدمه شرکت رجا، به شرايط سخت حال حاضر آنها اشاره کرد و گفت: 
بسياری از کارکنان شرکت رجا، هنوز موفق نشدند وام کرونا را نيز دريافت کنند به دليل مسائلی که با بانک داشتند که 
بانک سختگيری کرده و وام آنها را پرداخت نکرده است. اميدوار هستم با کمک دستگاه های مرتبط مشکل رجا حل شود.

برخوردبا۸9شرکتمتخلف
درزمینهرعایتنکردن
پروتکلهایبهداشتی

محمد اسلامی

بانک کارگشايی از واحدهای تابعه بانک ملی ايران در راستای تحقق مسئوليت اجتماعی خود و رفع نيازهای خرد مشتريان، 
در هشت ماه ابتدای امسال بيش از ۲۱۸ هزار فقره تسهيلات قرض الحسنه و جعاله پرداخت کرده است. 

به گزارش روابط عمومی بانک ملی ايران، اين بانک خدماتی از قبيل پرداخت وام قرض الحسنه، پرداخت تسهيلات جعاله 
احتياجات ضروری، نگهداری و حفاظت از طلا و جواهرات مشتريان به ويژه توليدکنندگان طلا، تخصيص صندوق امانت به 
مشتريان، افتتاح انواع حساب های بانکی، خدمات بانکداری الکترونيک، حراج سکه با دستور بانک مرکزی به منظور تنظيم بازار 

و ... را ارايه می کند.
تسهيلات قرض الحسنه بانک کارگشايی در ازای ترهين ۵۰ گرم طلا در قالب يک فقره سند ۲۰ ميليون ريالی در هر 

قرارداد و تسهيلات جعاله در ازای ترهين۱۰۰ گرم طلا تا سقف ۱۰۰ ميليون ريال است.
بانک کارگشايی در هشت ماه نخست امسال بالغ بر ۱۷۰ هزار و ۹۲۹ فقره تسهيلات قرض الحسنه به ارزش دو هزار و 
۴۲۵ ميليارد ريال جهت نيازهای ضروری متقاضيان اعطا کرده است.همچنين تعداد ۴۷ هزار و ۷۲۸ فقره تسهيلات جعاله به 
ارزش چهار هزار و ۶۵ ميليارد ريال پرداخت شده است. مدت زمان بازپرداخت تسهيلات قرض الحسنه و جعاله کارگشايی در 
يک قسط و حداکثر تا يک سال خواهد بود.بانک کارگشايی دارای ۱۳ شعبه است و شعبه مرکزی آن در ميدان محمديه تهران 

قرار دارد. برای اطلاع از آدرس شعب اين بانک می توانيد به سايت بانک ملی ايران و بخش خدمات بانکی مراجعه کنيد.

تامیننیازهای
خردباتسهیلات
بانککارگشایی

 بانک ملی ایران 

هم زمان با افزايش نقش صنايع شيميايی در زندگی روزمره مردم، بانک سامان خدمات ويژه ای در 
حوزه مالی و اعتباری برای فعالان اين صنعت در نظر گرفته است.  بانک سامان با درک و آگاهی از جايگاه 
و نقش فرآورده های شيميايی در زندگی روزمره و نقش اساسی اين صنعت در ساير صنايع، متناسب با 
نيازها و خواسته های شرکت های فعال در اين حوزه خدمات مختلفی درزمينه-تأمين سرمايه در گردش 
و تأمين مالی واحد های توليدی برای واردات مواد اوليه اين صنعت به اين گروه از مشتريان ارائه کرده است. 
به علاوه اين گروه از مشتريان از خدمات مشاوره تخصصی اين بانک درزمينه-راهکارهای موجود برای انجام 
دريافت و پرداخت های ارزی در شرايط تحريم بهره می برند. همچنين با توجه به وابستگی ساير صنايع به 
اين صنعت، همچون صنايع دارويی، بهداشتی و شوينده های بهداشتی که فعالان اين حوزه نيز از مشتريان 
بانک سامان هستند، همواره فرصت ايجاد بازارهای جديد برای اين صنعت از طريق بانک سامان وجود 
دارد. بر اين اساس، بانک سامان خدمات خود را برای فعالان اين صنعت در قالب تأمين مالی، اعتباری، ارزی 

و خدمات پايه بانکی و ساير خدمات نوين بانکی سازمان دهی کرده است. 

طرحویژهبرایحمایت
ازصنایعشیمیایی
کشور

بانک سامان 

مديرعامل بانک توســعه تعاون در ديدار با اســتاندار آذربايجان غربی کمک به جذب حداکثری اعتبارات اشتغال پايدار 
روستايی در استان را از اولويت های کاری اين بانک عنوان نمود.

وی با اشاره به اينکه بانک توسعه تعاون همواره جزو دو بانک عامل موفق در امر پشتيبانی از طرح های تکليفی و اشتغال پايدار 
روستايی در سال های گذشته بوده است علت سفر خود و برخی معاونان و مديران ستادی را نگاه ويژه به استان آذربايجان غربی و 

جذب صددرصدی منابع اشتغال پايدار روستايی و طرح های ملی و کمک به توسعه استان عنوان کرد.
وی در بخش ديگری از سخنان خود کمک استانداری در تجهيز منابع بانک جهت به سرانجام رساندن اهداف توسعه ای بانک 
توسعه تعاون را خواستار شد. در ادامه محمدمهدی شهرياری استاندار آذربايجان غربی نيز با ابراز اميدواری از اينکه سفر مديرعامل 
اين بانک منشأ خير برای استان می باشد تلاش بيشتر مجموعه بانک توسعه تعاون استان را در پيشبرد توسعه استان جهت تسهيل 

در اتمام پروژه های استانی را خواستار شد. 
همچنين مهدی عيسی زاده نماينده مردم مياندوآب در مجلس شورای اسلامی و رئيس کميسيون اجتماعی مجلس نيز 
که در اين ديدار حضور داشت با قدردانی از زحمات مجموعه بانک توسعه تعاون نگاه ويژه مديرعامل اين بانک به استان آذربايجان 
غربی و توجه به ظرفيت های اين استان را بااهميت دانست و از آمادگی کميسيون متبوع جهت کمک به طرح های توسعه ای در 

سطح کشوری و استانی به بانک خبر داد.

کمکبهجذبحداکثری
اعتباراتاشتغالپایدار
روستایی

حجت اله مهدیان

مشارکت در طرح همياران مهر به جای کمک هاي بلاعوض به نيازمندان موجب مي شود با پرداخت وام به نيازمندان 
چرخه نيکي ابدي شده و ادامه داشته باشد. به گزارش روابط عمومی بانک قرض الحسنه مهر ايران، اين بانک در راستای 
توسعه و گسترش فرهنگ قرض الحسنه و همسو با نيات خيرخواهانه هموطنان، اقدام به تأمين مالي جمعي، به منظور 
حمايت از نيازمندان تحت عنوان »طرح همياران مهر« کرده است. در اين طرح، متقاضيان مبلغ مورد نظر خود را در قالب 
عقد صلح و به صورت بلاعوض در حسابی تعريف شده، نـزد بانک قرض الحسنه مهر ايران واريز مي کنند. بانک نيز متعهد 
مي شود مبالغ اهدا شده از سوي خيرين را، به پرداخت تسهيلات به اقشار نيازمند جامعه در زمينه هاي اشتغال، تأمين 
معيشت جوانان، بانوان سرپرست خانوار، درمان، تحصيل و همچنين بازسازي و توسعه  روستاها و مناطق محروم و ... 
تخصيص دهد. کارمزد وام ها در طرح همياران مهر بين صفر تا ۲ در صد است.اين طرح کارکردهای خيرخواهانه  ديگري 
نيز در خود تعريف کرده است؛ به نحوي که از طريق آن مي توان با اهداي برگه  همياران مهر در مراسم ترحيم و بزرگداشت 
درگذشتگان، تحت عنوان باقيات و صالحات متوفي، به جاي هزينه خريد تاج گل و... اين کار خير و انسان دوستانه را 

گسترش داد؛ عمل خيري که علاوه بر اينکه لبخندي به لب يک نيازمند مي نشاند سبب آرامش روح متوفي مي شود.

باطرحهمیارانمهر
کمکشمابهنیازمندان
همیشگیمیشود

بانک قرض الحسنه مهر ایران

مديرعامل شرکت بيمه سامان صادرات خدمات بيمه ای را از مصاديق مهم عمل به سياست های کلی اقتصاد 
مقاومتی دانست و گفت: راه نجات اقتصاد کشور از تکانه های پی در پی، قطع شريان های نفت و تکيه بر اقتصاد غير نفتی 
است.  احمد رضا ضرابيه با بيان اين که سالهاست مقام معظم رهبری بر لزوم کاهش نقش درآمدهای نفتی در بودجه عمومی 
کشور به عنوان يکی از محورهای مهم عمل به سياست های اقتصاد مقاومتی تاکيد دارند، درآمد نفتی پايدار نيست و با 
نوسان های مقطعی در ميزان توليد و قيمت جهانی آن، نمی توان اين منبع درآمدی را چندان تکيه گاه اقتصاد کشور قرار 
داد. در چنين شرايطی، تنها راه نجات اقتصاد کشور از تکانه های شديد و ريسک های احتمالی، توسل به توسعه درآمدهای 
غيرنفتی به ويژه صادرات خدمات است. در نگاه عموم، صادرات غيرنفتی تنها به محصولات صنعتی يا کشاورزی محدود 
می شود، بررسی ها نشان می دهد صادرات خدمات فنی يا مبتنی بر دانش علاوه بر اين که سرمايه گذاری چندانی نياز 
ندارد، بازدهی چند برابری نيز به همراه دارد. وی صنعت بيمه را يکی از مهمترين، فعال ترين و حرفه ای ترين حوزه های 
اقتصادی کشور دانست که توان صادرات خدمات فنی به خارج از مرزها را دارد و ادامه داد: بيمه گران ايرانی در بسياری از 
حوزه های تخصصی فعاليت خود، بدون ترديد جزو شاخص ترين و سرآمدترين متخصصان منطقه و حتی جهان هستند.

صادراتخدماتبیمهایدر
راستایعملبهسیاستهای
اقتصادمقاومتیاست

بیمه سامان
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خبر
همکاری بیمه های تکمیلی با برنامه 

نسخه الکترونیک تامین اجتماعی
مدير عامل سازمان تامين 
اجتماعی: به منظور پيشگيری 
از اختلال در ســامانه نسخه 
الکترونيــک، هر نــوع ارتقا و 
اصلاح سامانه طی ساعات ۱۲ و 
نيم شب تا ۶ صبح انجام می شود 
و پيگيری لازم برای همکاری 
بيمه های تکميلی و اتصال آنها 
به سامانه نسخه الکترونيک درحال انجام است.به گزارش 
اعتبار به نقل از اداره کل روابط عمومی سازمان تامين اجتماعی، 
مصطفی سالاری در جلسه ويدئوکنفرانس با مديران درمان 
تامين اجتماعی استان های سراسر کشور که با حضور مديران 
حوزه های درمان و فناوری اطلاعات به منظور بررسی و ارزيابی 
پيشرفت برنامه نسخه الکترونيک برگزار شد، اظهار کرد: اين 
برنامه پيشرفت بسيار خوبی داشته است و روند بهبود و ارتقای 
مداوم آن با جديت درحال انجام است. او افزود: بايد مسائل و 
مشــکلات احتمالی برسر راه پيشرفت طرح را حل کنيم و 
نظرات و پيشنهادهايی که از استان ها اعلام می شود را با جديت 
پيگيری  کنيم. سالاری ارتباط مداوم مديران و کارشناسان 
ستادی با مديران و کارشناسان استان ها را از مسائل بسيار مهم 
ارزيابی کرد و گفت: اداره کل درمان غيرمستقيم هر روز با دو 
استان جلسه کارشناسی می گذارند و شرايط استان ها را با دقت 
رسيدگی می کنند تا اين برنامه به بهترين وجه ممکن در سطح 
کشور اجرايی شود. او پشتيبانی شبانه روزی از اين طرح را از 
ديگر مسائل حائز اهميت برشمرد و گفت: از ظرفيت مرکز 
پاسخگويی سازمان تامين اجتماعی با شماره۱۴۲۰ برای 
پشتيبانی اين طرح استفاده می شود و کارشناسان اين مرکز 
از آموزش های مورد نياز برخوردار می شوند. مديرعامل سازمان 
تامين اجتماعی با بيان اينکه طی ماه های گذشته تجهيزات 
موردنياز برای ارتقای سامانه نسخه الکترونيک خريداری شده 
و از نظر فنی و سخت افزاری هيچ گونه محدوديتی نخواهيم 
داشت. سالاری موفقيت سامانه نسخه الکترونيک را قطعی 
ارزيابی کرد و گفت: اينکه مديران استانی و ستادی سازمان 
تامين اجتماعی مشــکلات جزئی سيســتم را به خوبی 
می شناســند و برای ارتقای اين سامانه با جديت پيگيری 
می کنند، اميدوار کننده است. از سخت کوشی و تلاش بی وقفه 
همکاران اطلاع داريم و مزايای اين سيستم و تسهيلاتی که 
در آينده ايجاد خواهد کرد باعث اميدواری و افزايش روحيه 
همکاران است. سالاری حوزه فناوری اطلاعات را از واحدهای 
بسيار فعال و اثرگذار سازمان تامين اجتماعی ارزيابی کرد و 
گفت: همزمان با برنامه نسخه الکترونيک طرح ۳۰۷۰ نيز در 
بخش بيمه ای به موازات پيش می رود و آنجا هم کار بسيار 
سنگينی درحال انجام است. در اين جلسه مديران درمان 
تامين اجتماعی استان ها و مديران ستادی نيز به بيان ديدگاه ها 

و نظرات خود درباره برنامه نسخه الکترونيک پرداختند.
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محسن هاشمی، رئيس شورای شهر 
تهران بــا بيان اينکه عدم حمايت دولت از 
حمل ونقل عمومی مشکوک است، گفت: 
برای تأمين واگن ۶۰ ميليارد تومان هزينه 
گذاشته  شده است که حتی با آن نمی توان 

بودجه يک قطار مترو هم درنظر گرفت.
ه گــزارش خبرگــزاری فــارس،  ب
محسن هاشمی در حاشيه جلسه شورای 
شــهر در جمع خبرنگاران درباره موضوع 
حمايت از حمل ونقل عمومی گفت: حمايت 
از حمل ونقل عمومی در کلان شــهرها و 
تجهيزات مربوط به آن اقدامی عامه پسند و 
عدالت محور است و به نوعی حمايت از قشر 
مستضعف به شمار می رود.  وی با اشاره به 
کارکرد مترو بيان داشت: همزمان ۲۸ درِ 
مترو به مساوات به روی افراد باز می شود و 
خدمات حمل ونقلی به جمعيت زيادی که 
اکثراً قشــر متوســط به پايين است ارائه 

می شود، لذا توجه به اين موضوع بسيار حائز 
اهميت است. ما در بودجه ۱۴۰۰ حدود۲۰ 
هزار ميليارد تومان کمــک از دولت برای 
حمل ونقل عمومی درخواست داشتيم که 

متأسفانه ۱۷۵۰ ميليارد تومان تصويب شد. 
همچنين برای تأميــن واگن ۶۰ ميليارد 
تومان هزينه گذاشته  شده که حتی با آن 
نمی توان بودجه يک قطار مترو هم در نظر 

گرفت. او اظهارداشــت نگاه عدم حمايت 
جدی در دولت از حمل ونقل عمومی وجود 
دارد و به سوخت يارانه تعلق می گيرد ولی به 
حمل ونقل عمومی توسط دولت نه، به نظرم 
اين قضيه مشکوک است و خبرنگاران بايد 
آن را بررســی کنند.  وی در مورد املاک 
واگذارشده شهرداری گفت: از نظر شخص 
من هر ملکی را که شهرداری به هر جا واگذار 
می کند، بايد مصوبه شورای شهر داشته باشد 
و هر ملک واگذارشده بدون مصوبه غيرقانونی 
اســت. البته برخی از اين املاک در اختيار 
ارگان ها و نهادها گذاشته می شود که در اين 
زمينه اغماض هايی صورت می گيرد ولی 
يک هزار مورد از املاک واگذار شــده دچار 
شبهه اســت که حناچی اعلام کرده ۴۰۰ 
مورد آنها را پس گرفته و تکليف ۶۰۰ مورد 
ديگر مشخص نيست و شهردار بايد سريع تر 

گزارشی در اين زمينه ارائه دهد.

حمایت نکردن دولت از حمل ونقل عمومی مشکوک است

محمد اسلامی وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه بیش از چهار میلیون تن کالای اساسی در بنادر موجود است گفت: یک عده دوست ندارند کالاهایشان 
را از بنادر خارج کنند. بیش از چهار میلیون تن کالای اساســی در بنادر وجود دارد که حدود 500 هزار تن آن روغن خوراکی و سه و نیم میلیون تن آن هم 
کالا هایی مثل دانه های روغنی و نهاده های دام و طیور است. وی درباره دلیل رسوب کالا در بنادر گفت: یک عده شاید به دلیل مزیت های اقتصادی، 
دوست ندارند کالاهایشان را از بندر خارج کنند. این کاهلی در تخلیه بار، به ویژه کالا های اساسی از بندر، عادی نیست و با این همه دستورات و پیگیری ها 
هنوز هم روند خروج کالا افزایش چشمگیری نداشته است.وی  با بیان اینکه ترخیص به موقع کالاها به قابلیت مدیریت دستگاه متولی برمی گردد، افزود: 

اکنون حدود ۱4 میلیون تن کالا در بنادر موجودی داریم یعنی به اندازه عملکرد یکماهه بار در بنادر، که حدود ۳0 درصد و از حد متعارف بیشتر است.

عدهاینمیخواهند
کالاهایشانراازبنادر
خارجکنند

 اقدامات فوری برای حفاظت
 از پل تاریخی کرج

 وزيــر ميــراث فرهنگی، 
گردشگری و صنايع دستی با بيان 
اينکه فرسودگی و آسيب ديدگی 
آثار تاريخی رويداد جديدی در 
جهان و ايران نيست، گفت: اقدام 
فوری برای حفاظت و مرمت پل 
تاريخــی خاتون کــرج انجام 
می شود.  علی اصغر مونسان به 
همراه عزيزاله شهبازی استاندار البرز از پل تاريخی خاتون به 
طول ۶۱ متر و عرض هفت متر واقع در شرق کلانشهر کرج 
بازديد و دستور لازم برای حفاظت و مرمت از اين اثر تاريخی 
را صادر کرد. اکنون ۳۴ هزار اثر تاريخی ثبت شــده ملی در 
کشور داريم که بايد از آنها حفاظت شود؛ ابنيه های تاريخی ای 
هستند که از ۴۰۰ سال تا ۲ هزار سال قدمت دارند. وی با اشاره 
به ريزش بخشی از سقف پل تاريخی خاتون کرج بيان داشت: 
اين گونه حوادث در تمام دنيا برای آثار تاريخی وجود دارد اما 
متأســفانه برخی خبرگزاری های  داخلــی با وجود اينکه 
رسيدگی خوبی برای حفاظت از پل تاريخی خاتون شده بود 
در گزارش های خود از عبارت »تخريب« اســتفاده کردند. 
مونسان با اشاره به اينکه تنها بخشی از سقف پل خاتون ريزش 
کرده، افزود: قرار اســت برای حفاظت از اين پل به سرعت 
اقدامات فوری زيرباران صورت بگيرد و به محض اينکه بارش ها 
قطع شود،عمليات اصلی مرمت انجام خواهد شد ضمن آن که 
بايد وزن سقف پل را کاهش دهيم تا عمر آن بيشتر شود. مرمت 
بخشی از بناهای تاريخی کشور در حال اجرا است که البته 
حوادثی مانند آنچه برای پل خاتون کرج رخ داده، وجود دارد. 
وی بودجه وزارت ميراث فرهنگی، گردشگری و صنايع دستی 
برای مرمت آثار تاريخی را اندک توصيف کرد و گفت: نگهداری 
و حفاظت از ۳۴ هزار اثر تاريخی با رقمی بين ۱۸۰ميليارد 
تومان تا ۲۰۰ ميليارد تومان کار دشواری است که کارکنان 
ميراث فرهنگی آن را با عشق به سرزمين خود انجام می دهند.

داروی آزمایشی که از تکثیر 
کروناویروس جلوگیری می کند

 Georgia State(محققان دانشگاه ايالتی جورجيا
University(  اخيــرا اظهار کرده اند داروی آزمايشــی 
مولنوپيراوير )Molnupiravir( می تواند از تکثير ويروس هايی 
مانند کرونا جلوگيری کند و مانع پخش شدن ويروس در بدن 
شــود. به گزارش ايسنا و به نقل از ديلی ميل، مطالعه جديد 
محققان آمريکايی نشان داده يک داروی ضدويروسی خوراکی 
آزمايشی طی ۲۴ ساعت انتقال ويروس کرونا را کاملا سرکوب 
می کند. اين داروها که مولنوپيراوير ناميده می شوند، از تکثير 
ويروس و گسترش آن در سراسر بدن جلوگيری می کنند. 
محققان دريافتند اين دارو باعث جلوگيری از انتقال بيماری 
در راسوهای اهلی آلوده به کوويد-۱۹ به يکديگر می شود، اما 
راســوهايی که اين دارو را دريافت نکرده اند باعث گسترش 
بيماری می شوند. محققان می گويند اگر چنين اتفاقی در بدن 
انسان نيز پس از مصرف دارو رخ دهد اين به آن معنا خواهد بود 
که بيماران مبتلا به کوويد-۱۹ پس از مصرف آن ديگر ويروس 
 Richard( را به ديگر افراد انتقال نخواهند داد. ريچارد پلمپر
Plemper( ، استاد موسسه علوم پزشکی اين دانشگاه گفت: 
»اين اولين آزمايش داروی خوراکی مذکور است که به سرعت 
مانع انتقال کروناويروس ســندروم حاد تنفسی۲ می شود. 

مولنوپيراوير می تواند تغييردهنده بازی باشد.«

خبر

وزارت اقتصاد پيش نويس مربوط به تعيين حداقل 
سرمايه موسسات بيمه ايرانی را به هيات دولت ارائه کرد. به 
گزارش اعتبار به نقل از دفتر هيات دولت، با توجه به رشد 
ارزش اسمی اموال و دارايی های اشخاص حقيقی و حقوقی 
و در نتيجه ضرورت افزايش سرمايه موسسات بيمه به منظور 
پوشش ريسک های موجود، وزارت امور اقتصادی و دارايی 
پيش نويس مربوط به تعيين حداقل سرمايه موسسات بيمه 
ايرانی را به هيات دولت ارائه کرده است. براساس مصوبات 
شورای عالی بيمه، سقف صدور و نگهداری حق بيمه ها تابعی 
از سرمايه شرکت های بيمه است. سطح بالاتر مجاز برای 
نگهداری بيمه ها، به معنای استفاده کمتر از بيمه اتکايی 
واگذاری است که هزينه هايی را به شرکت های بيمه تحميل 

کرده و امکانات سرمايه گذاری آنها را نيز محدود می کند.
بنابراين برخورداری از سرمايه مکفی نه تنها يک الزام 
قانونی، بلکه يکی از شروط حياتی برای کسب جايگاه در بازار 
رقابتی امروز است. تقويت توان مالی موجبات رشد و افزايش 
درآمدهای سرمايه گذاری را فراهم خواهد کرد. همچنين با 
تزريق منابع مالی جديد شرکت های بيمه با آسودگی کامل 
در جهت افزايش عمليات بيمه گری از طريق قبولی اتکائی 
و ساير عمليات بيمه گری گام برخواهند داشت و اين امر 
موجب رشد توليد و فروش شرکت خواهد بود.   از مهم ترين 
مزايای افزايش سرمايه برای شرکت های بيمه ای کاهش 

ريســک شــرکت و بهبود توانگری مالی شرکت هاست. 
شاخص توانگری مالی از معيارهای اصلی پذيرش ريسک و 
ايفای تعهدات موسسات بيمه به شمار می رود و سرمايه 
پرداخت شده نقش اساســی در ارتقای اين شاخص ايفا 
می کند. با توجه به اينکه ارزش اسمی اموال و دارايی های 
اشــخاص حقيقی و حقوقی طی سال های اخير افزايش 
چشمگيری داشته است، بنابراين افزايش سرمايه موسسات 
بيمه به منظور پوشش ريسک های موجود، ضروری به نظر 
می رسد. ضمن اينکه به موجب مفاد آيين نامه سرمايه گذاری 
موسسات بيمه که ناظر بر نحوه سرمايه گذاری موسسات 
بيمه از محل ذخاير فنی و حقوق صاحبان ســهام است، 
محدوديت هايی در تشــکيل پرتفوی ســرمايه گذاری 
موسسات بيمه در نظر گرفته شده که سرمايه کمتر به معنای 
کاهش سقف سرمايه گذاری شرکت است.  در نتيجه با توجه 
بــه موارد فــوق و همچنين برای رفــع محدوديت های 
شرکت های بيمه در فعاليت های بيمه گری، وزارت امور 
اقتصاد و دارايی به اســتناد ماده )۳۶( قانون تاسيس بيمه 
مرکزی ايران و بيمه گری برای موسسات بيمه غيردولتی، 
پيش نويس تعيين حداقل سرمايه موسسات بيمه ايرانی را 
به هيات دولت ارائه کرده است.  اين متن پيشنهادی مراحل 
بررســی خود را در کميســيون اقتصاد هيات دولت طی 

می کند.

 پیشنهاد تعیین حداقل سرمایه
 موسسات بیمه ایرانی

سلامت

با تغذيه مناسب می توان به جنگ اضطراب رفت.
رژيم غذايی متعادل و تمرين تنفس عميق، ساده ترين روش های کنترل استرس 

است و مواد غذايی به واسطه ويتامين ها و املاح خود سبب کاهش استرس می شوند.
در واقع عوامل متعددی در به بوجود آمدن اضطراب نقش داشته و راه های گوناگونی 
نيز برای از بين بردن آن وجود دارد که يکی از آن ها خوردن برخی غذا هايی است که به 
کاهش اظطراب کمک می کند. طی تحقيقات، ارتباط مستقيم تغذيه و اضطراب ثابت 

شده است.
مواد مغذی کنترل کننده اضطراب

  کلسيم، پتاسيم، ويتامين ث موجود در ميوه های مثل کيوی و پرتقال
  مروم، ملاتونين و موزيک موجود دانه ها، حبوبات، غلات و انواع ســبزی دارای 

برگ تيره
  ويتامين E، روی موجود در مغز های گياهی

  سلنيوم موجود در غذا های دريايی، جگر، قلوه، گوشت و ماکيان

غذا ها، دارو های گياهی و ميوه های آرامبخش و ضد اضطراب
   ماهی ها خصوصا سالمون و قزل آلا

   شــربت های ليمو، سيب، زعفران، خاکشير، ســکنجبين، بهارنارنج، گلاب و 
بيدمشک

  زردچوبه، بابونه، سنبل الطيب، هل، زرشک، دارچين، زعفران، نعنا، گل سرخ، 
ريحان، و گل گاوزبان، ماست کم چرب

  غلات کامل و حبوبات
  تخم مرغ

  هويج، کرفس، اسفناج، سير، پياز، گل کلم و سيب زمينی
  انبه، گلابی، نارنگی، سيب، زردآلو، موز، آناناس

   ميوه های خشک از جمله انجير
غذا های محرک اعصاب )ايجاد اضطراب و بی قراری(

  چای، قهوه و نوشابه
  شکلات

  تنقلات )چيپس و پفک(
  پيتزا و ساندويچ و غذا های صنعتی آماده

   نمک
  غذا های سرخ شده

  گوشت گوساله
   بادمجان، گوجه فرنگی و فلفل

توصيه های تغذيه ای برای کاهش اضطراب و استرس
  عسل، خرما و کشمش را جايگزين شکر های صنعتی کنيد.

   نوشيدن آب به اندازه کافی، به علت افزايش سرعت جريان خود در بدن، کارايی 
کلی ذهن و بدن تان را افزايش می دهد، از طرفی در کاهش استرس نيز نقش چشمگيری 

دارد.
  وعده های غذايی سالم و سبک را در برنامه غذايی خود قرار دهيد.

  از اســتعمال سيگار به شدت بپرهيزيد چرا که نيکوتين باعث ايجاد اخلال در 
تنفس و افزايش ضربان قلب می شود که هر دو عامل کليدی در ايجاد اضطراب هستند.
 بهتر است غذاخوردن در محيطی آرامبخش و به دور از تمام دغدغه های زندگی و 

همه تمرکز و حواس روی غذايی که می خوريد، باشد

غذا های ضد استرس

با این خوردنی ها، اضطراب خودتان را از بین ببرید
نشانه های کمبود ویتامین

کمبود ويتامين C در بدن خودش را به شيوه های مختلفی نشان می دهد. اگرچه علائم و نشانه های کمبود 
ويتامين C چندان دردسرساز نيستند، اما نتيجه ی کمبود طولانی مدت ويتامين C می تواند بسيار خطرناک 
باشد؛ به همين دليل لازم است کاملا مراقب آن باشيد. کمبود شديد ويتامين C می تواند منجر به بيماری اسکوروی 

)نتيجه ی شکسته شدن کلوژن ها( شود.
اسکوروی باعث ايجاد احساس خستگی و درماندگی در شما  می شود، روی قدرت استخوان ها و ماهيچه های 

شما تأثير می گذارد و سيستم ايمنی را تضعيف می کند.
 امروزه، اسکوروی به ندرت مشاهده می شود، چراکه فقط مقدار بسيار کمی ويتامين C برای جلوگيری از 

اين بيماری کافی است.
در قرن هجدهم از مرکبات برای درمان دو ميليون ملوان مبتلا به اســکوروی استفاده شد. البته بايد توجه 

داشت که علايم مخفی تر و پنهان کمبود ويتامين C همچنان بسيار مهم هستند:

  کبودی سريع پوست؛
  التهاب لثه ها؛

  خون ريزی لثه ها؛
  تأخير در بهبود زخم ها؛

  تورم لثه ها؛
  خشکی و شکنندگی مو؛

  ايجاد نقطه های قرمز روی پوست؛
  خون دماغ شدن؛

  ضعف سيستم ايمنی؛
  بيماری های گوارشی مانند اسهال و بيماری خودايمنی؛

  افزايش وزن به علت کند شدن متابوليسم؛
  تورم در مفاصل.

c

سازمان فدرال برد ملی روابط کارگری آمريکا 
)NRLB( با تنظيم شــکايتی عليــه گوگل، اين 
شرکت فناوری را به نقض قوانين متعدد نيروی کار 
در جريــان ســرکوبی فعاليت های کنشــگری 
کارمندانش در سال گذشته متهم کرد. در شکايت 
اين سازمان آمده است گوگل عملا از کارمندانش 
جاسوسی و سپس کارمندانی که در فعاليت های 
کنشگری دست داشته اند را بازجويی و آنها را اخراج 

کرده است. دو نفر از کارمندان گوگل هستند که اواخر 
سال گذشــته به دليل دست داشــتن در فعاليت 
کنشگری از اين شرکت اخراج شدند و در اين شکايت 
از آنها نام برده شده است. گوگل اواخر سال گذشته 
لورنس برلند و کاترين اسپايرز را به نقض سياست های 
امنيت ديتا متهم و به قرارداد آنها خاتمه داد. برلند 
به دليل دسترسی به تقويم کارمندان ديگر در زمان 
سازماندهی تلاش ها برای اعتراض عليه همکاری 

گوگل با يک شــرکت ضد اتحاديه ای اخراج شد. 
اسپايرز هم يک مهندس امنيتی در گوگل بود که 
يک نوتيفيکيشن را طراحی کرده بود که هر زمان 
کارمندان از وب سايت IRI بازديد می کردند، به آنها 
اعــلام می کرد حق دارند در فعاليت های اعتراضی 
شرکت کنند. برلند در بيانيه ای اعلام کرد اين شکايت 
روشن می کند که کارکنان حق دارند درباره مسائل 
مربوط به اخلاق تجارت و ترکيب مديريت صحبت 

کنند. يافته اخير در زمانی که می بينيم شماری از 
ميلياردرهای فناوری قدرتشان در کنترل زندگی و 
کارمان را مســتحکم تر کرده اند، قابل توجه است. 
براساس گزارش بيزنس اينسايدر، سخنگوی گوگل 
در واکنش به اين شکايت اظهار کرد: گوگل همواره 
برای حمايت از فرهنگ بحث درون ســازمانی کار 
کرده است و ما اعتماد بالايی به کارمندانمان داريم./

ايسنا 

گوگل به 
جاسوسی از 
کارمندانش 
متهم شد

دبير کل مجمع شهرداران آسيايی در پيامی، انتخاب پيروز حناچی 
شهردار تهران را به عنوان هم رئيس )Co-president(، محمدرضا 
 Regional( کلايی، شهردار مشهد را به عنوان معاون منطقه ای رئيس
Vice-president( و حيدر اسکندرپور، شهردار شيراز را به عنوان 
عضو هيات مديره )Board of Directors( در انجمن کلان شهرهای 
مهم جهان )Metropolis( تبريک گفت. گشتاسب مظفری، دبير کل 
مجمع شهرداران آسيايی گفت: در نشست اخير مجازی مجمع عمومی 
انجمن کلان شهرهای جهان که به ميزبانی شهرداری گوانجو برگزار 
شد، اعضای متروپوليس به تعهد و کارآيی سه نفر از شهرداران موفق 
کلان شهرهای ايران ازجمله حناچی شهردار تهران اعتماد کرده و وی 
را برای مشارکت در تيم رهبری و اداره اين انجمن انتخاب کردند. وی 
ادامه داد: به عنوان دبير کل AMF و به نمايندگی از تمام شهرهای عضو 
در کشورهای آسيايی و به نيابت از همکاران در دبيرخانه دائمی اين 
سازمان در تهران، موفقيت و نقش جديدتان در تيم رهبری متروپوليس 
را به شــما و شهروندان تبريک می گويم. متروپوليس يکی از شرکا و 
همکاران کليدی مجمع شهرداران آسيايی است و اين دو شبکه موثر 
ديپلماسی شهری، روابط دوستانه و به رو به رشدی با يکديگر دارند که 
بــدون ترديد بــا اين رويداد خــوب، اين روابط در راســتای منافع 
کلان شهری های ايران و آسيا، تقويت خواهد شد.  وی تاکيد کرد: مجمع 
شهرداران آسيايی آرمان خود را »آسيا برای شهروندان: همگرايی برای 
زندگی بهتر« انتخاب کــرده و برای تحقق اين آرمان، وظيفه دارد با 
حمايت و مشارکت اعضای خود، به گسترش روابط و همکاری های فنی 
و تخصصی بين شــهرها، شهرداران، شوراها و مديران و متخصصان 

شهرهای آسيايی را ياری رساند.

شهردارانتهران،مشهدوشیرازمنتخبان
کرسیهایمجمعشهردارانآسیایی
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خبر خبر
موفقیت  پژوهشگران دانشگاه اصفهان 

در تولید کووید شیر
حاصل تلاش ۷ ماهه ۱۰ 
دانشــمند  ويروس شــناس، 
يکروبيولوژيست، پزشک و  م
دامپزشــک ايرانی با تحريک 
سيســتم ايمنی دام پيرامون 
وليــد پادتــن اختصاصی  ت
کوويد۱۹ در شير دام به نتيجه 
رســيد، اين طرح با مشارکت 
شــرکت واکسن زيتون، دانشــگاه اصفهان و همچنين 
همکاری شرکت سرم و واکسن سازی رازی شيراز، مرکز 
فناوری رياست جمهوری، دانشگاه علوم پزشکی و شهرک 

علمی تحقيقاتی صورت گرفته است.
کوويد شــير که با تحريک سيستم ايمنی دام برای 
توليد پادتن به وجود آمده، روشــی است که در صورت 
موفقيت نه تنها برای کوويد ۱۹ بلکه برای ساير بيماری ها 
به عنوان درمانی موثر به شمار می رود و در صورت ايجاد 
هرگونه جهش جديد در ويروس نيز امکان تزريق آنتی ژن 
به گاوهای آبســتن و دريافت پادتن مرتبط با آن ويروس 
وجود دارد، محصول نهايی اين طرح تحقيقاتی که پس از 
توليد، دريافــت کد اخلاق و گذراندن مرحله کارآزمايی 
سلامت بر روی جامعه ۴۰ نفری شامل نمونه افراد سالم، 
اکنون در حال گذراندن مرحله دوم کارآزمايی بالينی خود 
بر روی بيماران کرونايی اســت تا بدين روش در صورت 
موفقيت آميز بودن آن در درمان بيماری کوويد ۱۹ با روش 

ايجاد ايمنی غيرفعال در اختيار عموم قرار بگيرد.
 حسين نيلی معاون مرکز ويروس شناسی دانشگاه 
اصفهان در اين زمينه اظهار داشت: اين دارو برای درمان 
عوارض گوارشی بيماری کوويد ۱۹، کاهش سطح انتشار 
ويروس از بيماران و ايجاد ايمنی در افراد سالم در صورت 
مصرف اين محصول در نقطه صفر بيماری توليد شــده 
است، در صورت موفقيت اين دارو در درمان تا دو ماه آينده 
اين محصول در اختيار عمــوم برای مصرف قرار خواهد 
گرفت، تزريق اوليه اين طرح بر روی گاو آبســتن و تست 
سرم و آغوز، ميزان مناسب آنتی بادی اين محصول را تاييد 
کرده است، اين طرح تحقيقاتی که از فروردين ماه امسال 
آغاز شده و تاکنون حدود نيم ميليارد تومان برای اجرای 
آن هزينه شده است، به دليل کمبود اعتبارات امکان توقف 
روند ادامه آن وجود دارد در حالی که در صورت موفقت آميز 
بودن آن در درمان بيماران کرونايی نيز تا ۲ ماه آينده برای 

مصرف در اختيار عموم قرار می گيرد.

لزوم مشارکت در مجامع شرکت 
های استانی سهام عدالت

مهدی احمدی رييس اداره 
کل روابط عمومی بانک مسکن 
با تشريح مزايای سهامداری در 
شرکت های اســتانی سرمايه 
گــذاری ســهام عدالــت، از 
هموطنان درخواست کرد که با 
ثبت نام در سامانه سجام و احراز 
هويت، از ايــن مزايا برخوردار 
شوند، به گزارش  اعتبار به نقل از پايگاه خبری بانک مسکن، 
با پذيرش سهام شرکت های سرمايه گذاری استانی سهام 
عدالت در سازمان بورس و اوراق بهادار، مرحله اول مجامع 
عمومی اين شرکت ها در استان های منتخب اصفهان، قم، 
کردستان، خراسان شمالی و جنوبی برگزارمی شود. وی با 
تاکيد بر اين که آزادسازی سهام عدالت به دو شکل مستقيم 
و غيرمستقيم صورت گرفت، گفت: در روش مستقيم افراد 
می توانند بدون واسطه برای معامله يا نگهداری سهام عدالت 
خود تصميم بگيرند، اما در روش مديريت غيرمستقيم، سهام 
افراد در اختيار شرکت های سرمايه گذاری استانی قرار می 
گيرد و افراد به ميزان دارايی خود در ســهام عدالت، مالک 
بخشی از سهام آن شــرکت های می شود، شرکت های 
سرمايه گذاری استانی، از نهادهای فعال در بورس هستند 
که به تازگی وارد اين بازار شدند و هدف آن ها مديريت سهام 
عدالت است، با آزادسازی سهام عدالت، از ۴۹ ميليون نفر 
افراد واجد شرايط ۱۹ ميليون روش مستقيم را انتخاب کرده 
و ۳۰ ميليون از سهامداران در روش مديريت غيرمستقيم 
باقی ماندند. بنابراين لازم است که سازوکاری فرآهم شود 
که اين جمعيــت، حتما از مزايای ســهام داری به روش 
غيرمستقيم آگاه شوند، افرادی روش غير مستقيم سهام 
عدالت را انتخاب کرده اند و سهامدار شرکت های سرمايه 
گذاری استانی هستند، برای بهره مندی از خدمات و مزايای 
Sejam. اين شــرکت ها بايد در سامانه سجام به نشانی

ir ثبت نام و کد بورســی خود را دريافــت کنند. وی در 
خصوص مزايای سهامداری در شرکت های استانی گفت: 
امکان حضور در مجامع عمومی شــرکت ها، درخواست 
عضويت در هيات مديره شرکت های استانی، بهره مندی از 
مزايای ســهامداری از جمله دريافت سود و امکان فروش 
سهام تخصيص يافته ويژگی های اين گروه از سهامداران 
است، لازم است در مرحله اول مجامع عمومی الکترونيکی 
 شرکت های ســرمايه گذاری اســتانی حضور گسترده 

داشته باشند.

آزادراه کنارگذر جنوبی تهران 
به زودی افتتاح می شود

سردار ســعيد محمد فرمانده 
قرارگاه سازندگی خاتم الانبياء، از اجرای 
چند پروژه مختلف در کشور به دست 
اين نهاد خبر داد.وی در حاشيه بازديد 
چهار قطعــه آزادراه کنارگذر جنوبی 
تهران اظهار داشــت: آزادراه کنارگذر 
جنوبی تهران با ســرمايه گذاری ۷۰ 
درصدی قرارگاه سازندگی خاتم الانبياء 
در آستانه تکميل است. اين آزادراه از جنوب استان های البرز و تهران 
می گذرد، از آبيک قزوين منشعب می شود و به سه راه چرم شهر 
متصل می شود. او  با بيان اينکه اين آزادراه استراتژيک ۱۶۰ کيلومتر 
طول دارد، گفت: با تکميل اين آزادراه زمان سفر برای خودروهای 
سواری دو ساعت و برای خودروهای سنگين يک و نيم ساعت کاهش 
می يابد. وی  ارزش روز اين پروژه را ۳۸۰۰ ميليارد تومان اعلام کرد 
و گفت: پروژه تقريبا آماده بهره برداری است و به وزارت راه و شهرسازی 
اعلام کرديم استقرار تيم های بهره بردار، پليس راهور، بخش های 
خدماتی و... انجام شود و اميدواريم تا يک ماه آينده زير بار عبور  ترافيک 
برود، فاز اول نيروگاه سيکل ترکيبی سبلان يکی دو هفته آينده 
تکميل می شود و ۱۶۰ مگاوات برق به ظرفيت شبکه برق کشور 
اضافه می کند. درباره پروژه راه آهن خواف-  هرات گفت: خط آهن 
خواف  ـهرات با حضور مقامات عالی رتبه دو کشور ايران و افغانستان 
افتتاح  شد. اين مسير ريلی دسترسی کشور افغانستان به آسيای ميانه 
و آب های آزاد را تسهيل می کند. قرارگاه سازندگی خاتم الانبياء در 
قطعات يک، دو و ســه اين پروژه ريلی، کار کرده است،  به زودی 
عميق ترين ايستگاه مترو تهران در خط ۷ با عمق ۵۲ متر آماده افتتاح 
می شود که توسط مجموعه های قرارگاه سازندگی خاتم الانبياء 
احداث شده است. همچنين آزادراه متصل کننده بزرگراه آزادگان به 
آزادراه امــام رضا)ع( توســط متخصصان قرارگاه ســازندگی 
خاتم الانبياء اجرا شــده اســت،در حال حاضر با ۵۰۰ شرکت 

دانش بنيان همکاری داريم./ فارس

جشنواره 1۳ طلایی بیمه رازی برگزار شد
به گزارش روابط عمومی،  به مناسبت ۱۳ آذرماه روز بيمه 
و گراميداشت اين روز، بيمه رازی جشنواره ۱۳طلايی را از تاريخ 
۱۳ الی ۲۰ آذرماه برگزار کرد. مشتريان بيمه رازی با خريد يک 
بيمه نامه به ارزش حداقل ۱۰۰ هزار تومان از تاريخ ۱۳ الی ۲۰ 
آذر ماه به قيد قرعه از برندگان ۱۳ عدد ربع سکه بهار آزادی بهره 
مند شوند. قرعه کشی ۱۳ برنده خوش شانس ۱۳ربع سکه بهار 
آزادی درشب يلدا به صورت زنده در اينستاگرام بيمه رازی به 

آدرس insurance_razi24  برگزار می شود. شايان ذکر 
است مرکز ارتباط بيمه رازی به شماره ۸۱۹۴۲ ۰۲۱ به صورت 

۲۴ ساعته پاسخگوی شما می باشد.

 وزير راه و شهرسازی از سرمايه گذاری 
دولتی حدود ۲ هزار و ۸۰۰ ميليارد تومانی 
تکميل راه آهن خواف-هرات خبر داد و گفت: 
ايستگاه راه آهن خواف- هرات در ۲۰ آذرماه 
با حضور روسای جمهوری ايران و افغانستان 

بطور رسمی افتتاح می شود.
  »محمد اسلامی« با اشاره به اتمام کار 
اجرايی راه آهن خواف- هرات، افزود: اين طرح 
يکــی از کريدورهای مهم ترانزيتی منطقه 
خواهد بود، اين طرح می تواند تحرک خوبی 
در توسعه زيرساخت ها در افغانستان ايجاد کند 
چرا که اين طرح امکان بهره برداری از معادن 
اين کشور را برای ملت افغانستان مهيا می کند 
و می تواند موجب شکوفايی اقتصادشان شود.
وی با بيان اينکه اين طرح به تمامی با 
بودجه دولت ساخته شده است، طرح حدود 
۱۴۰ کيلومتر اســت که از ۲ سال پيش به 
صورت بسيار جدی و قاطع پيگيری شده و 
اکنون تمام ايستگاه ها و خط  های آن آماده 

بهره برداری شده است.
اســلامی با برشــمردن مزيت های 
اقتصادی طرح برای کشورهای منطقه گفت: 
 اکنون ارتباط ريلی ما از اينچه برون و سرخس 
برقرار است. راه نزديک تر از مسير افغانستان 
است که به ازبکستان و بعد به چين متصل 
می شــود. راه آهن ازبکستان از مرز حيرتان 
افغانســتان داخل مرز افغانستان حدود ۶۰ 
کيلومتر در مرز ترمه به حيرتان و به مزار شريف 
آمده است که اتصال اين خط راه آهن يکی از 

کريدورهای مهم آسيا و اين منطقه از کشور ما 
خواهد بود. عضو کابينه دولت دوازدهم با اشاره 
به اينکه ايران به تعهد خود برای احداث خط 
ريل خواف - هرات عمل کرده است، گفت: 
تکميل اين مسير با اين هدف بوده که بتواند 
در فرآيند توسعه زيرساخت ها در افغانستان، 
تحرک ايجاد شود. زيرا اين مسير ريلی برای 
افغانستان ضروری است. کشور افغانستان 
همواره به دنبال آن بوده تا آن مسير را متحول 
کند به ويژه که معادن ســنگ آهن بسيار 
گسترده و غنی در افغانستان موجود است و 
آنها نياز دارند که به شبکه ريلی و حمل و نقلی 
متصل شوند تا بتوانند از ظرفيت عظيم معادنی 
که دارند، بهره ببرند و آن را به شمال و جنوب 
کشور ما انتقال دهند و بدين ترتيب اقتصاد 
خود را شکوفا کنند. اسلامی با اشاره به اينکه 
راه آهن خواف- هرات، توسط ايران و براساس 

معاهده ســه جانبه بين ايران، افغانستان و 
هندوستان انجام شده است، گفت: معاهدات 
منطقه ای که تاکنون اجرايی شــد، همه از 
طريق استفاده از جاده و حول محور چابهار بود. 
در عين حال، يکی از کشورهای موفق در زمينه 
اســتفاده از ظرفيت های چابهار و گسترش 
تبادلات، افغانستان بوده که بسيار روان و با 
سهولت تبادلات تجاری دو کشور برقرار شد.

همواره از افغانستان سپاسگزار بوديم که 
در موضوع تبادلات تجاری و رفت و آمدهای 
بازرگانی بين بازرگانان و تجار دو کشور حتی 
در شرايط کنونی، نسبت به کاهش رفت و 
آمدها تغييرات کاهشی ايجاد نکردند. وزير 
راه و شهرسازی يادآور شد: اجرای اين طرح 
در اجلاس کمک به افغانستان در سال ۸۵ 
بين روسای جمهور دو کشور امضا و عمليات 
اجرايی اين طرح از سال ۸۶ آغاز شد. در بازه 

زمانی ۶- ۷ ساله به دليل مسائل امنيتی و 
شرايطی که در منطقه پيش آمد، اين طرح 
با وقفه مواجه شــد اما از ۲ سال گذشته به 
صورت کامــلا جدی و قاطــع موضوع را 
پيگيــری کرديم تا اين طرح را تکميل و به 

بهره برداری برسانيم.
به گفته اسلامی، هفته گذشته قطار 
باری و مسافری ازسوی ايران به افغانستان 
اعزام شد ودر اين مسير ريلی هم در بخش بار 
و هم مسافر، تقاضا وجود دارد و اولين سرويس 
قطاری که عبور می کند، با فرمان روسای 
جمهوری دو کشــور بار از دو ســو جابجا 
می شــود. عضو کابينه دولــت دوازدهم با 
پيش بينی اينکه در مسير ريلی خواف-هرات 
۳ ميليون تن بار جابه جا شود،  افزود: اين نقطه 
ششمين نقطه اتصال ريلی به خارج از کشور 
است. دو نقطه ديگر اتصال ريلی داريم که ريل 
کشور همسايه به ايران رسيده اما ريل متصل 
نيست که اميد است با هماهنگی که اخيرا 
وزارت خارجه با دولت عراق انجام داده، بتوانيم 
راه آهن شلمچه را به بصره متصل کنيم. وی 
يادآور شد: اتصال ما شرايطی را فراهم می کند 
که دولت عراق بتوانــد کالاهای خود را به 
آسيای ميانه و شمال دريای خزر از اين طريق 
ارسال کند. البته در خصوص عراق، راه آهن 
کشور را به مرز شلمچه رسانده و اين تجربه را 
ايجاد کرده ايم که بــار را با ريل تا مرز عراق 
ببريم؛ ماه گذشته نيز اولين محموله صادراتی 

را با قطار تا مرز شلمچه جابه جا کرديم.

سرمایه گذاری 2800 میلیارد تومانی برای تکمیل راه آهن 
خواف - هرات

وزیر راه و شهرسازی از الکترونیکی شدن حدود ۸۲ درصد فعالیت ها در این وزارتخانه خبر داد. به گزارش اعتبار به نقل از روابط وزارت راه و شهرسازی 
محمد اسلامی در دیدار نمایندگان مجمع استان همدان در مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه به دستور رئیس جمهور مبنی بر حضور نیافتن مراجعان 
به اداره ها، در حال حاضر در این وزارتخانه حدود ۸۲ درصد فعالیت ها الکترونیکی شده است.  وی هدف از این اقدام را کاهش مراجعه حضوری مردم 
برای حفظ سلامت آنان دانست و افزود: نظام مدیریت الکترونیک در هفته جاری در این وزارتخانه تکمیل خواهد شد و به ۱00 درصد می رسد و دیگر 
نیازی به مراجعه حضوری مردم نیست. وزیر راه و شهرسازی اضافه کرد: بر اساس مصوبه ستاد ملی کرونا، سامانه ای از افراد که آزمایش PCR آن ها 

مثبت است، در وزارت راه و شهرسازی ایجاد شده و همه حوزه های جاده ای، ریلی، دریایی و هوایی، همه تلاششان را در این زمینه آغاز کرده اند.

الکترونیکیشدن۸2
درصدفعالیتهای

وزارتراهوشهرسازی

ــماره  ــه ش ــدس ب ــتان ق ــر شهرس ــوازم التحري ــف ل ــه صن ــه اتحادي ــرات مؤسس ــی تغيي آگه
ــاده  ــوق الع ــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی ف ــی 1018700۴00۶ ب ثبــت 1۴8  و شناســه مل
ــدن و  ــت، مع ــورخ 1۳۹۹/0۹/08 اداره صنع ــماره ۵27۶/2۵/117 م ــوز ش ــورخ 1۳۹۹/08/1۹ و مج م
تجــارت شهرســتان قــدس تصميمــات ذيــل اتخــاذ شــد : نشــانی مرکــز مؤسســه در واحــد ثبتــی 
ــام  ــوار ام ــه - بل ــه مهدي ــدس - کوچ ــهر ق ــزی - ش ــش مرک ــدس - بخ ــتان ق ــه شهرس ــدس ب ق
ــتی  ــد پس ــد 7 - ک ــه اول - واح ــر - طبق ــاری اداری والفج ــع تج ــلاک 17۴ - مجتم ــی - پ خمين
ــد  ــنامه جدي ــد. اساس ــلاح گردي ــنامه اص ــه در اساس ــاده مربوط ــت و م ــر ياف ۳7۵11۶۳8۶۶ تغيي
مشــتمل بــر ۳0 مــاده بــه تصويــب رســيد و جايگزيــن اساســنامه قبلــی گرديــد. حجــت الــه قلــی 
تبــار سرپرســت ثبــت شــرکتها و مؤسســات غيــر تجــاری شهرســتانهای اســتان تهــران ســازمان 
ثبــت اســناد و امــلاک کشــور اداره کل ثبــت اســناد و امــلاک اســتان تهــران مرجــع ثبــت شــرکت 
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آگهــی تغييــرات شــرکت پيشــگامان آســام آريــا بــا مســئوليت محــدود به شــماره 
ثبــت ۴218۹1 و شناســه ملــی 10۳20727۵28 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومی 
فــوق العــاده مــورخ 1۳۹۹/08/17 تصميمــات ذيــل اتخــاذ شــد : تعــداد اعضــاء هيــات 
مديــره بــه 2 نفــر کاهــش يافــت و مــاده مربوطــه اساســنامه اصــلاح گرديــد. مــوارد 
ذيــل بــه موضــوع فعاليــت شــرکت الحــاق و مــاده مربوطــه اساســنامه اصــلاح گرديــد 
ــی و  ــی داروي ــاز بازرگان ــه کالاهــای مج ــروش و توليدکلي ــد، ف ــع ، خري ــه ، توزي : تهي
بهداشــتی ، غذايــی ، مکمــل غذايــی ، مــواد بيولوژيکــی ، کيــت هــای آزمايشــگاهی 
تشــخيص تجهيــزات توليــدی و صنعتــی ، پزشــکی ، بهداشــتی و غذايــی و راه انــدازی 
خطــوط توليــد کارخانجــات صنعتــی و صنايــع تبديلــی ،واردات تکنولــوژی و صنايــع 
مــادر و ماشــين آلات . اخــذ نمايندگــی از شــرکتها و مشــارکت در شــرکتهای ديگــر، 
مشــارکت در توليــد و بســته بنــدی مــواد غذايــی ، نوشــيدنی ،دارويــی و بهداشــتی 
ــای لازم (  ــوز ه ــذ مج ــس از اخ ــات پ ــام موضوع ــی انج ــرورت قانون ــورت ض ) در ص
ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غيرتجــاری 
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ــدس  ــتان ق ــر شهرس ــوازم التحري ــف ل ــه صن ــه اتحادي ــرات مؤسس ــی تغيي آگه
ــه  ــتناد صورتجلس ــه اس ــی 1018700۴00۶ ب ــه مل ــت 1۴8 و شناس ــماره ثب ــه ش ب
ــماره  ــوز ش ــورخ 1۳۹۹/08/18 و مج ــاده م ــوق الع ــور ف ــادی بط ــی ع ــع عموم مجم
ــتان  ــارت شهرس ــدن و تج ــت، مع ــورخ 1۳۹۹/0۹/08 اداره صنع ۵27۵/2۵/117 م
ــی  ــماره مل ــه ش ــی ب ــی افق ــای مرتض ــد : آق ــاذ ش ــل اتخ ــات ذي ــدس تصميم ق
ــه  ــدی ب ــعيد محم ــای س ــره، آق ــأت مدي ــس هي ــمت رئي ــه س 00۵۳۳7۵0۳۳ ب
ــای  ــره، آق ــأت مدي ــس اول هي ــب رئي ــمت ناي ــه س ــی ۴۹1127272۴ ب ــماره مل ش
ــس دوم  ــب رئي ــمت ناي ــه س ــی ۴۹11۶8008۳ ب ــماره مل ــه ش ــدم ب ــد مق حمي
ــه  ــی ۵27۹8۵۵8۳۹ ب ــماره مل ــه ش ــد ب ــا جاوي ــد رض ــای حمي ــره، آق ــأت مدي هي
ــی  ــماره مل ــه ش ــری ب ــی منوچه ــد حاج ــای امي ــره، آق ــأت مدي ــر هي ــمت دبي س
ــرا  ــم زه ــره و خان ــأت مدي ــی هي ــو اصل ــه دار و عض ــمت خزان ــه س 0۳10۳1820۳ ب
اســتفاده جــو بــه شــماره ملــی 2۵۹۵۹1۵2۹0 و آقــای وحيــد شــکوهی مقــدم بــه 
شــماره ملــی 00۴۶7۶۳211 بــه ســمت اعضــای علــی البــدل هيــأت مديــره بــرای 
ــدآور  ــی و تعه ــناد مال ــه اوراق و اس ــد. کلي ــاب گرديدن ــال انتخ ــار س ــدت چه م
ــره و  ــأت مدي ــس هي ــای رئي ــا امض ــروات ب ــفته و ب ــک، س ــل چ ــه از قبي مؤسس
خزانــه دار و در غيــاب هريــک بــا امضــای نايــب رئيــس اول هيــأت مديــره همــراه 
ــی  ــماره مل ــه ش ــوری ب ــعود آش ــای مس ــد. آق ــی باش ــر م ــه معتب ــر مؤسس ــا مه ب
ــه شــماره ملــی  ــی ب ــم زهــره زمان ــازرس اصلــی و خان ــه عنــوان ب ۴۹11۶822۳1 ب
ــی  ــال مال ــک س ــدت ي ــرای م ــدل ب ــی الب ــازرس عل ــوان ب ــه عن 007۹1۳۶۹7۴ ب
انتخــاب گرديدنــد. حجــت الــه قلــی تبــار سرپرســت ثبــت شــرکتها و مؤسســات 
ــلاک  ــناد و ام ــت اس ــازمان ثب ــران س ــتان ته ــتانهای اس ــاری شهرس ــر تج غي
کشــور اداره کل ثبــت اســناد و امــلاک اســتان تهــران مرجــع ثبــت شــرکت هــا و 
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ــات  ــی خدم ــادر تخصص ــی م ــدی توزيع ــی تولي ــرکت تعاون ــرات ش ــی تغيي آگه
کشــاورزی بــه شــماره ثبــت 1۴۳۹8۵ و شناســه ملــی 101018۶۹۴۵0 بــه 
ــوز  ــتناد مج ــه اس ــورخ 1۳۹8/0۶/0۶و ب ــره م ــت مدي ــه هيئ ــتناد صورتجلس اس
شــماره 2۵۴17۹/1۵/۹82 مــورخ ۹8/10/8 اداره کل تعــاون کار و رفــاه اجتماعــی 
ــی  ــا کدمل ــری ب ــمی بناب ــا قاس ــد : رض ــاذ ش ــل اتخ ــات ذي ــران تصميم ــتان ته اس
ــا  ــدری ب ــد خ ــره ون ــد زه ــره و محم ــأت مدي ــس هي ــمت رئي ــه س 0۳8۳1۵۶0۴1ب
ــی  ــد سپاس ــره و محم ــأت مدي ــس هي ــب رئي ــمت نائ ــه س ــی 00۴۵۵7۶۶۳7ب کدمل
ــأت  ــره و منشــی هي ــه ســمت عضــو هيــدت مدي ــا کدملــی1۵۳22۹0۵78 ب ــو ب لله ل
ــا  ــی ب ــا متقدم ــی 1۶۳۹188711 و حميدرض ــی باکدمل ــرز صفاي ــيد فرام ــره و س مدي
ــد.  ــاب گرديدن ــره انتخ ــأت مدي ــی هي ــو اصل ــمت عض ــه س ــی 0۳8۳1۵۶0۴1ب کدمل
ســيد فرامــرز صفايــی باکدملــی 1۶۳۹188711 بــه عنــوان مديــر عامــل بــرای مــدت 
ــب  ــس از تصوي ــرکت پ ــد آور ش ــناد تعه ــا و اس ــد. چکه ــاب گردي ــال انتخ ــه س س
ــا امضــاء ثابــت آقــای ســيد فرامــرز صفايــی مديــر عامــل و آقــای  هيــأت مديــره ب
ــای  ــان آق ــاب ايش ــره ودر غي ــأت مدي ــس هي ــوان رئي ــه عن ــری ب ــمی بناب ــا قاس رض
محمــد زهــره ونــد خــدری بــه عنــوان نائــب رئيــس هيئــت مديــره معتبــر خواهــد 
ــر  ــا مه ــل ب ــی مديرعام ــرز صفاي ــيد فرام ــای س ــاء آق ــا امض ــادی ب ــود و اوراق ع ب
شــرکت معتبــر خواهــد بــود. ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت 
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آگهــی تغييــرات شــرکت تريتــا صنعــت درمــان بــا مســئوليت محــدود بــه شــماره 
ثبــت ۴78۵۳7 و شناســه ملــی 1۴00۵20۶280 به اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومی 
ــن  ــای محمدحس ــد : آق ــاذ ش ــل اتخ ــات ذي ــورخ 1۳۹۹/0۵/01 تصميم ــاده م ــوق الع ف
ــه صنــدوق  ــا پرداخــت مبلغــی ب ــه شــماره ملــی 181۹8۴۳02۵ ب عچــرش عميــری ب
شــرکت ميــزان ســهم الشــرکه خــود را بــه مبلــغ ۵۹۳8800000 ريــال افزايــش داد . 
آقــای فريــد يقينــی بــه شــماره ملــی 12۹2۶801۵۶ بــا پرداخــت مبلغــی بــه صنــدوق 
ــش داد  ــال افزاي ــغ ۵۹۳8800000 ري ــه مبل ــود را ب ــرکه خ ــهم الش ــزان س ــرکت مي ش
ــی  ــت مبلغ ــا پرداخ ــی 00120۶070۴ ب ــماره مل ــه ش ــد ب ــف وحي ــام عاط ــای پره . آق
ــال  ــه مبلــغ ۵۹۳8800000 ري ــه صنــدوق شــرکت ميــزان ســهم الشــرکه خــود را ب ب
افزايــش داد . آقــای ســيد حســام احمــدی علويجــه بــه شــماره ملــی 0۴۵۳7۴۵۳۳۴ 
ــه  ــود را ب ــرکه خ ــهم الش ــزان س ــرکت مي ــدوق ش ــه صن ــی ب ــت مبلغ ــا پرداخ ب
ــی  ــماره مل ــه ش ــولادی ب ــارش ف ــای کي ــش داد . آق ــال افزاي ــغ ۵۹۳8800000 ري مبل
0011۴۳0۵1۶ بــا پرداخــت مبلغــی بــه صنــدوق شــرکت ميــزان ســهم الشــرکه خــود را 
بــه مبلــغ ۵8۹8۴00000 ريــال افزايــش داد . آقــای محمــد اميــن دينارونــی بــه شــماره 
ملــی 17۵7۵۵1۳01 بــا پرداخــت مبلغــی بــه صنــدوق شــرکت ميــزان ســهم الشــرکه 
خــود را بــه مبلــغ ۵8۹8۴00000 ريــال افزايــش داد . آقــای پژمــان عســگری نــژاد بــه 
شــماره ملــی 0۴۵28۹۴7۴۳ بــا پرداخــت مبلغــی بــه صنــدوق شــرکت ميــزان ســهم 
الشــرکه خــود را بــه مبلــغ 808000000 ريــال افزايــش داد . خانــم مريــم ميثاقــی بــه 
شــماره ملــی 00۶۵۴810۳8 بــا پرداخــت مبلغــی بــه صنــدوق شــرکت ميــزان ســهم 
الشــرکه خــود را بــه مبلــغ 2020000000 ريــال افزايــش داد . بنابرايــن ســرمايه شــرکت 
ــاده  ــت و م ــش ياف ــال افزاي ــغ ۳۹۹00000000 ري ــه مبل ــال ب از مبلغ۳0۴00000000ري
مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گرديــد. اســامی و ميــزان ســهم الشــرکه هريــک پــس 
از افزايــش ســرمايه بــه شــرح زيــر مــی باشــد : آقــای محمدحســن عچــرش عميــری 
ــه  بــه شــماره ملــی 181۹8۴۳02۵ دارنــده۵۹۳8800000 ريــال آقــای فريــد يقينــی ب
شــماره ملــی 12۹2۶801۵۶ دارنــده ۵۹۳8800000 ريــال آقــای پرهــام عاطــف وحيــد 
ــام  ــيد حس ــای س ــال آق ــده ۵۹۳8800000 ري ــی 00120۶070۴ دارن ــماره مل ــه ش ب
احمــدی علويجــه بــه شــماره ملــی 0۴۵۳7۴۵۳۳۴ دارنــده۵۹۳8800000 ريــال آقــای 
ــای  ــال آق ــده ۵8۹8۴00000 ري ــی 0011۴۳0۵1۶ دارن ــماره مل ــه ش ــولادی ب ــارش ف کي
ــده ۵8۹8۴00000 ريــال  ــه شــماره ملــی 17۵7۵۵1۳01 دارن ــی ب محمــد اميــن دينارون
ــده 808000000  ــی 0۴۵28۹۴7۴۳ دارن ــماره مل ــه ش ــژاد ب ــگری ن ــان عس ــای پژم آق
ريــال خانــم مريــم ميثاقــی بــه شــماره ملــی 00۶۵۴810۳8 دارنــده 2020000000 ريــال 
ــال  ــده 1۵20000000 ري ــی 00۶۹10۶۵0۹ دارن ــماره مل ــه ش ــه وردی ب ــر ال ــای ژيراي آق
ســازمان ثبــت اســنادواملاک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و موسســات غيرتجــاری 

ــران )10۵808۶( ته

آغاز فروش اوراق گواهی سپرده 
مدت دار ویژه سرمایه گذاری 

)عام( در بانک رفاه کارگران
 فروش اوراق گواهی 
ســپرده مــدت دار ويژه 
سرمايه گذاری عام با نرخ 
۱۸ درصد در شعب بانک 

رفاه کارگران آغاز شد.
بــه گــزارش روابط 
عمومــی بانــک رفــاه 

کارگران؛ بر اســاس مجوز بانک مرکزی ج.ا.ا، فروش 
اوراق گواهی ســپرده مدت دار ويژه سرمايه گذاری 
)عام( بانک رفاه از ۱۳ آذر ماه سال جاری توسط تمامی 
شعب اين بانک آغاز و  تا پايان اسفند ماه سال جاری 
ادامه خواهد داشت. مدت اين اوراق يکساله با نرخ سود 
۱۸ درصد است که سود آن به صورت ماهانه پرداخت 
خواهد شــد. گفتنی است، نرخ سود بازخريد قبل از 

سررسيد اين اوراق ۱۰ درصد است.
مجامع عمومی شرکت های سرمايه گذاری 

استانی سهام عدالت برگزار می شود
 مرحله اول مجامع عمومی شرکت های سرمايه 
گذاری اســتانی سهام عدالت در استان های منتخب 
اصفهان، قم، کردستان، خراسان شمالی و جنوبی برگزار 
می شود. به گزارش روابط عمومی بانک رفاه کارگران به 
نقل از وزارت امور اقتصادی و دارايی، با پذيرش سهام 
شرکت های سرمايه گذاری استانی سهام عدالت در 
سازمان بورس و اوراق بهادار، مرحله اول مجامع عمومی 
اين شــرکت ها در استان های منتخب اصفهان، قم، 
کردستان، خراسان شمالی و جنوبی برگزار می شود. بر 
اساس اين گزارش، هموطنانی که روش غير مستقيم 
سهام عدالت را انتخاب کرده اند و سهامدار شرکت های 
سرمايه گذاری اســتانی هستند، برای بهره مندی از 
خدمات و مزايای اين شرکت ها بايد در سامانه سجام 
به نشــانی Sejam.ir  ثبت نام و کد بورسی خود را 
دريافت کنند. شايان ذکر است، هموطنان با عضويت 
در سامانه ســجام و دريافت کد بورسی می توانند از 
مزايايی همچون اطلاع از تعداد سهام، امکان معامله 
پذيری ســهام، دريافت سود عملکرد سالانه، حضور 
الکترونيکی در مجامع عمومی، درخواست عضويت در 

هيأت مديره و ... بهره مند شوند. 

به گزارش  اعتبار به نقل از روابط عمومی وزارت راه و 
شهر سازی طی آئينی نمادين، مراسم کلنگ زنی ساختمان 
جديد ســازمان هواپيمايی کشــوری با حضور وزير راه و 
شهرسازی برگزار شــد. با احداث اين ساختمان جديد، 
سازمان هواپيمايی به جنب شــرکت فرودگاه ها تا سال 

۱۴۰۱ نقل مکان می کند.
در اين مراسم که تورج دهقانی زنگنه، رئيس سازمان 
هواپيمايی کشــوری، ســياوش امير مکری، مديرعامل 
شــرکت فرودگاه هــا و ناوبری هوايی ايــران و جمعی از 

مسئولان و دست اندرکاران صنعت حمل ونقل هوايی نيز 
حضور داشــتند، با دستور وزير راه و شهرسازی، عمليات 
ساخت ساختمان جديد ســازمان هواپيمايی کشوری 
هم جوار با شرکت فرودگاه ها و ناوبری هوايی ايران وارد فاز 
اجرايی شد.اســلامی در اين مراســم اظهار کرد: توسعه 
فرودگاه مهرآباد مهم ترين دستور کار شرکت فرودگاه ها 
بوده است، به طوری که بهسازی، نوسازی و ارتقای عملکرد 
شرکت فرودگاه ها و ناوبری هوايی ايران يک برنامه مدون 
و منسجمی اســت که با هدايت مديرعامل اين شرکت، 

پيوسته در دستور کار قرار گرفته است. وی گفت: اقدامات 
شرکت فرودگاه ها نسبت به گذشته خيلی فرق کرده است 
و ما نياز داريم که همچنان اين تحولات انجام شود. وزير 
راه و شهرسازی با اشاره به اهميت احداث ساختمان جديد 
سازمان هواپيمايی کشــوری در کشور، تأکيد کرد: اين 
سازمان بخش مهمی از صنعت هوانوردی بين المللی را در 
منطقه به خودش اختصاص داده اســت و بايد دارای يک 
ساختمان مناسب و در شأن باشد که تاکنون از آن محروم 

بوده است.

توسعه فرودگاه مهرآباد مهم ترین دستور کار  شرکت فرودگاه ها بوده است
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خبر خبر
سهم استان های ساحلی از 

آبزی پروری کشور تنها 54درصد است
ئيــس کميســيون  ر
کشاورزی مجلس اسلامی، 
گفــت: ۴۶ درصد از ماهی و 
محصولات شيلاتی کشور در 
استان های داخلی و تنها ۵۴ 
درصــد آن در اســتان های 
ساحلی توليد می شود؛ آمار 
نشان می دهد ظرفيت توليد 
محصولات شيلاتی در سواحل کشور بدون استفاده مانده 
است.سيدجواد ساداتی نژاد  در خصوص وضعيت کشور 
در زمينه شــيلات و آبزی پروری، گفت: شيلات و حوزه 
آبزی پروری ظرفيت اشــتغال زايی بسيار زيادی دارد، با 
توجه به خطوط ساحلی شمال و جنوب کشور می توانيم 
در حوزه  شــيلات عملکرد قابل قبولی داشته باشيم. به 
گزارش  اعتبار به نقل از خانه ملت  با اشــاره به اينکه ۴۶ 
درصد از ماهی و محصولات شيلاتی کشور در استان های 
داخلی و تنها ۵۴ درصد آن در استان های ساحلی توليد 
می شود، آمار نشــان می دهد ظرفيت توليد محصولات 
شيلاتی در سواحل کشور بدون اســتفاده مانده و از آن 
برداشت کافی را نداشته ايم. وی با تاکيد بر اينکه شيلات، 
صيادی و آبزی پروری کشور مورد غفلت قرار گرفته است، 
عنوان کرد: کشوری مانند نروژ تنها از محل پرورش ماهش  
در قفــس ۴۰ ميليارد دلار درآمد دارد که با درآمد نفتی 
کشــور ايران برابری می کند، او  با بيان اينکه حوزه توليد 
محصولات شيلاتی کشور نيازمند جهشی عظيم است، 
گفت: علاوه بر ارزآور بودن آبزی پروری؛ به هر ميزان که 
سهم ماهی را در الگوی غذای ايرانی افزايش دهيم بشقاب 
ايرانی از نظر سرانه مصرف آب روند کاهشی را طی می کند 
زيرا مصرف محصولات آب بر را کاهش می دهد و با توجه 
به وضعيت آبی کشور اين موضوع اهميت دارد، وی با اشاره 
به اينکه يکی از مشــکلات مناطق چابهار، خوزستان و 
مکــران کــه از آنها بازديدهايــی داشــته ايم اين بوده 
که  مجوزهای صيادی و طرح های پرورش ميگو رها شده 
اســت، ادامه داد: وزارت جهاد کشــاورزی بايد در حوزه 
شيلات تصميمی عاجل اتخاذ کند تا اين بخش با تحول 

اساسی مواجه شود./

وزير ورزش و جوانان:
با خصوصی سازی سرخابی ها، سهم 

 مردم در اداره فوتبال ایران
 به رسمیت شناخته می شود

مسعود سلطانی فر گفت: 
با خصوصی سازی استقلال و 
پرسپوليس ثمرات بسياری از 
تصميمات دولت تدبير و اميد 
را در آينــده ورزش و فوتبال 

کشور خواهيد ديد.
به گزارش وزارت ورزش 
و جوانان، مسعود سلطانی فر 
بعد از جلســه هماهنگی خصوصی  ســازی استقلال و 
پرســپوليس با حضور دژپسند وزير اقتصاد گفت: بعد از 
ســالها انتظار، اصل ۴۴ قانون اساسی در فوتبال و ورزش 
ايران صورت اجرايی پيدا می کند و خوشحالم که اين کار 
با مشارکت گسترده و موثر دولت، بخصوص وزارت اقتصاد 
و سازمان های خصوصی سازی و بورس و همکاری خوب 

مديران عامل و هيات مديره دو باشگاه صورت می گيرد.
وزير ورزش و جوانان با اشاره به جلسه موثر دو وزارت 
خانه برای نهايی شدن مراحل واگذاری دو باشگاه گفت: با 
خصوصی ســازی استقلال و پرسپوليس، سهم مردم در 
اداره فوتبال ايران به رسميت شناخته می شود و از انحصار 
خارج شــدن مالکيت اين دو تيم، حتما منجر به افزايش 
کميت و کيفيت دو باشگاه خواهد شد. وی اظهار کرد: از 
روزی که مسئوليت ورزش را بر عهده گرفتم، برنامه مهم 
من و تيــم مديريتی همراهــم، واگذاری اســتقلال و 
پرسپوليس و بهره وری مناسب از منابع مديريتی و مالی 
کشور و مردم بود. سلطانی فر در پايان درباره نتايج واگذاری 
استقلال و پرسپوليس گفت: ثمرات بسياری از تصميمات 
زيربنايی تيــم مديريتی دولت تدبير و اميد از خصوصی 
سازی استقلال و پرسپوليس را در آينده ورزش و فوتبال 
کشور خواهيد ديد و قطعا نگاه ما ملی و بلند مدت و مبتنی 
بر يک برنامه و درک صحيح از مشکلات ورزش و فوتبال 
کشــور اســت و اجازه نخواهيم داد دور باطل مشکلات 

استقلال و پرسپوليس تکرار شود.

قاليباف در ديدار با خانواده شهيد فخری زاده:
قفل های صنعت هسته ای کشور به برکت 

خون شهید فخری زاده باز شد

رئيس مجلس شورای اسلامی با بيان اينکه طرح مصوب 
مجلس از ۴ ماه قبل در دستور کار کميسيون قرار داشت، گفت: 
خون شهيد فخری زاده باعث شد کاری که بررسی آن، زمان 
زيادی می برد، ســريع تر به نتيجه برســد. به گزارش  اعتبار  
ملت، دکتر محمدباقر قاليباف رئيس مجلس شورای اسلامی، 
به منظور تجليل از شهيد فخری زاده در منزل ايشان حضور 
يافت و با خانواده  شهيد ديدار کرد. وی در اين ديدار با تاکيد بر 
روحيه علمی و عرفانی شهيد فخری زاده گفت: روحيه علمی و 
جهادی دانشمندان در حوزه دفاعی و هسته ای همواره کشور 
را در مســير توســعه قرار داده که شهيد فخری زاده از جمله 
مصاديق چنين دانشمندانی در کشور بود. او  با بيان اينکه افرادی 
همچون شهيد فخری زاده باعث توليد قدرت و عزت در کشور 
شدند، اظهار داشت: به طور قطع آثار و خدمات شهيد فخری 
زاده به عنوان برگ زرينی در تاريخ علمی و مطالعاتی کشــور 
ماندگار خواهد شد. وی با تاکيد بر اينکه خون شهيد فخری زاده 
قفل های بسته صنعت هسته ای را باز کرد، تصريح کرد:   طرح 
مصوب مجلس از ۴ ماه قبل در دستور کار کميسيون قرار داشت 
اما خون شهيد فخری زاده باعث شد کاری که بررسی آن زمان 
زيادی می برد ســريع تر به نتيجه برســد. از خداوند توفيق 
می خواهيم که ما نيز با فرهنگ شهدايی همچون فخری زاده در 
مسير سيدالشــهدا گام برداريم و در اين مسير ياور رهبری و 
خدمتگزار مردم باشيم.به طور حتم خون شهيد سليمانی و 
شهيد فخری زاده عزت و استقلال کشور را حفظ و تقويت خواهد 
کرد و باعت تداوم راه انقلاب می شود. او در پايان شهيد فخری 
زاده را شخصيتی با روحيه و فرهنگ جبهه و جهاد و  پرورش 
يافته در مکتب حضرت امام توصيف و خاطرنشان کرد: عموم 
جامعه بعد از شــهادت شهيد فخری زاده تا حد مختصری با 
عظمت شخصيت و کار ايشان آشنا شدند که همه اين ها ناشی 

از گمنامی و تواضع شخصيتی اين شهيد بزرگوار بود

 ارزان سازی خودرو با 
مشترک سازی قطعات

محسن صالحی نيا معاون 
وزير صمت و مدير عامل شرکت 
ايدرو در بازديد از خطوط توليد 
محصولات جديد ايران خودرو 
تلاش برای کاهش قيمت تمام 
شــده محصــولات از طريق 
بهينه ســازی طراحی ها برای 
مشترک ســازی قطعــات و 
اقتصادی شــدن توليد انبوه به 
وسيله تامين کنندگان داخلی را مورد تاکيد قرار داد. وی که از 
مراحل توليد خودروهای جديد ايران خودرو بازديد می کرد، 
تمرکز بر توسعه محصول، طراحی زيبا و بهبود کيفيت از طريق 
تعامل حوزه تحقيق و توســعه اين خودرو ســازی با مراکز 
دانش بنيان را مهم ارزيابی کرد و افزود: حداکثر مشترک سازی 
قطعات خودروهای هر پلت فرم به رونق زنجيره تامين و توان 
افزايی سازندگان قطعات و همچنين کاهش قيمت تمام شده 
بدليل صرفه های واحد مقياس و حفظ حقوق مشــتريان 
می انجامد.  در راســتای راهبرد جهش توليد شاهد اجرای 
مناسب سياست گذاری انجام شده وزارت صمت و ايدرو در 
اين خودروســازی بوده ايم به گونه ای که در ۸ ماهه امسال 
افزايش توليد ۶۰ درصدی معادل حدود ۱۲۰ هزار دستگاه 
نسبت به سال گذشته اتفاق افتاده است، با ادامه اين روند شاهد 
بهبود و شتاب بيشتر پاسخ به تقاضای مصرف کنندگان و 
کاهش التهاب های سوداگرانه بازار خواهيم بود و اقدامات انجام 
شده در توسعه کيفی محصولات جديد در دست ساخت ايران 
خودرو، در بعد جهش کيفی توليد نيز با وجود تنگناهای تحريم 
و شرايط کرونا، ارتقای کيفيت موتور خودروها و حرکت به 
سمت مصرف سوخت کمتر و تطابق با استاندارد های بسيار 
بالاتر ايمنی را در طراحی محصولات جديد شاهد هستيم که 
اميدواريــم با عرضه اين محصولات به بازار افزايش رضايت 

مصرف کنندگان را شاهد باشيم.

رئيس کميسيون عمران مجلس گفت: مسيرهای 
هوايی ايران در قياس با ديگر کشورهای همسايه بسيار 
کوتاه تر و مقرون به صرفه تر اســت، اين مسئله موجب 
شده که ايرلاين های خارجی نتوانند از آسمان کشورمان 

چشم پوشی کنند. 
 محمدرضــا رضايــی کوچــی در گفت وگــو با 
خبرنگار خبرگزاری خانه ملت، با اشــاره به افزايش ۷ 
درصدی آمــار عبور ايرلاين های خارجی از آســمان 
کشورمان، گفت: روند افزايشی عبور هواپيماهای خارجی 
از آســمان ايران نشان می دهد که کريدورهای هوايی 

کشورمان قابل تحريم و حذف شدن نيست، اين در حالی 
است که آمريکا در چند ماه اخير تلاش بسياری را برای 
تحريم آســمان ايران و منحرف کردن مسير پروازهای 

خارجی در منطقه کرده است.
موقعيت ژئوپليتيکی آسمان کشورمان در عرصه 

منطقه ای و فرامنطقه ای
نماينده مردم جهرم در مجلس شورای اسلامی، با 
اشــاره به اهميــت و موقعيت ژئوپليتيکی آســمان 
کشورمان در عرصه منطقه ای و فرامنطقه ای، ادامه داد: 
مســيرهای هوايی ايران در قياس با ديگر کشورهای 
همسايه بسيار کوتاه تر و مقرون به صرفه تر است، اين 
مسئله موجب شده که ايرلاين های خارجی نتوانند از 

آسمان کشورمان چشم پوشی کنند. 
وی گفت: البته در چند ســال اخير کشــورهای 
منطقه نيز تلاش های بسياری برای جذب ايرلاين های 
خارجی و عبور هواپيماها از آسمانشان انجام داده اند، 
بــه طور مثال برخی از اين کشــورها با کاهش تعرفه 
پروازهای عبوری اقداماتی را صورت داده اند، از اين رو 
ضروری است که ما نيز برای رقابت، مشوق های مالی 

را در نظر بگيريم.

 امنيت بالای آسمان ايران برای
 عبور پروازهای خارجی

رضايی کوچی، با اشاره به امنيت بالای آسمان ايران 
برای عبور پروازهای خارجی، گفت: در عرصه منطقه ای، 
آســمان ايــران جزء امن ترين کشــورها بــرای پرواز 
هواپيماهای خارجی است، اين مسئله در گذشته اثبات 
شده و شــرکت های خارجی بارها به اين مسئله اذعان 

کرده اند.
آسمان ايران جزء بازيگران فعال در 
بازار پروازهای عبوری منطقه است

رئيس کميسيون عمران مجلس افزود: آسمان ايران 
جزء بازيگران فعال در بازار منطقه ای در عرصه پروازهای 
عبوری ايرلاين ها است و قطعا دشمنان نمی توانند به 
اين ظرفيت گســترده آسيبی وارد کنند، افزايش قابل 
قبول پروازهای عبوری در ماه های اخير گواه اين مسئله 

است.
بر اساس آمار منتشر شده شــرکت فرودگاه ها و 
ناوبری هوايی  ايران طی مهرماه امســال ۱۱ هزار و ۹۴ 
پرواز عبوری از آسمان کشور انجام شده که نسبت به ماه 

پيش از آن ۶,۹۲ درصد افزايش يافته است.

 افزایش آمار پروازهای عبوری از کریدورهای هوایی 
آسمان ایران حذف شدنی نیست

در مراسمی که با حضور هوتن والی 
نژاد معاون مالی و اداری، مهدی رمضانی 
معــاون توســعه کتابخانه هــا و ترويج 
کتابخوانی نهاد و مســئولانی از اســتان 
ســمنان برگزار شــد محمد طاهريان 
 به عنوان مديرکل کتابخانه های عمومی

 استان سمنان معرفی شد.
به گــزارش روابط عمومی اداره کل 
کتابخانه های عمومی اســتان سمنان، 
مراســم توديــع و معارفــه مديــرکل 
کتابخانه های عمومی اســتان سمنان با 
حضور مهدی رمضانی، معاون توســعه 
کتابخانه هــا و ترويــج کتابخوانی نهاد 
کتابخانه های عمومی کشور، هوتن والی 
نــژاد، معــاون اداری و مالــی نهــاد 
کتابخانه های عمومی کشور، حبيب اله 
خجســته پور، معاون سياسی، امنيتی و 
اجتماعی استانداری سمنان؛ امير بينايی، 
مديرکل دفتر امور اجتماعی و فرهنگی 
اســتانداری سمنان؛ فرشــيد فلاح لاله 
زاری، مديرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
استان سمنان؛ محمد طاهريان، مديرکل 
کتابخانه های عمومی اســتان سمنان و 

ســعيد دهقانلو، معــاون کتابخانه های 
عمومی اين اســتان به صورت مجازی در 
سالن اجتماعات کوثر استانداری سمنان 
برگزار شد. مهدی رمضانی، معاون توسعه 
کتابخانه هــا و ترويــج کتابخوانی نهاد 
کتابخانه هــای عمومی کشــور در اين 
مراســم با بيان اينکه اســتان سمنان از 
لحاظ فرهنگی دارای ظرفيت بالايی است 
بيــان داشــت: اميدواريم بــا حمايت 

مسئولان اين اســتان به ويژه مسئولان 
دســتگاه های فرهنگــی در توســعه 
کتابخانه ها و ترويج فرهنگ کتابخوانی به 
جايگاه بالاتری برســيم و ان شــاءاله در 
آينده شــاهد افزايش تعــداد کتابخانه 

عمومی در اين استان باشيم. 
رمضانــی همچنيــن از تکميــل 
کتابخانــه عمومی بزرگ و اســتاندارد 
شهرســتان مهدی شهر خبر داد و افزود: 

ايــن کتابخانه بــه زودی تجهيز و مورد 
بهره برداری قرار می گيرد. وی با اشاره به 
اين که نهاد کتابخانه های عمومی کشور 
دارای کارکنان جوانی اســت گفت: اين 
جوانان با تمام قدرت برای توسعه فرهنگ 
کتابخوانی تلاش خواهند کرد. در ادامه 
حبيب اله خجسته پور، معاون سياسی، 
امنيتی و اجتماعی استانداری سمنان، با 
بيان اينکه فعاليــت اداره کتابخانه های 
عمومی استان ســمنان مطلوب است و 
کارکنــان و کتابداران اين اســتان برای 
ترويج فرهنــگ مطالعه تلاش می کنند 
گفت: اميدواريم در آينده شــاهد توسعه 
بيشتر کتابخانه های عمومی اين استان 
در زمينــه نرم افزاری، ســخت افزاری و 
منابعی باشــيم.  وی تــلاش کتابداران 
استان سمنان را در انجام فعاليت فرهنگی 
مطلوب دانست و تصريح کرد: اميدواريم 
کتابخانه ها بــا تلاش کتابداران به پاتوق 
فرهنگی تبديل شوند و همه  کسانی که 
در کار فرهنگی مشغول هستند ضرورت 
دارد تلاش کنند تا شــهر سمنان بتواند 

عنوان پايتخت کتاب را به دست آورد.

جایگاه  و توسعه کتابخانه ها و ترویج فرهنگ کتابخوانی

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی گفت:  اصلاحات ساختاری مدنظر مجلس در لایحه بودجه ۱400 از سوی دولت اعمال نشده و ما در کمیسیون تلفیق بودجه بخشی از اصلاحات را انجام خواهیم داد.
سیدامیرحسین قاضی زاده هاشمی با اشاره به تقدیم لایحه بودجه سال ۱400 به مجلس از سوی دولت گفت: نسخه ای از لایحه بودجه در اختیار نمایندگان مجلس، کمیسیون های تخصصی و  مرکز پژوهش های 
مجلس قرار گرفته و نمایندگان ضمن بررسی این لایحه در انتظار گزارش کارشناسی اولیه مرکز پژوهش ها درباره جزئیاتی از نرخ ارز، درآمدهای حاصل از حامل های انرژی، میزان فروش نفت، میزان اوراق 
قابل فروش و ... هستند. وی ضمن تاکید براینکه اصلاح ساختار بودجه در لایحه بودجه سال ۱400 اعمال نشده و دولت این بودجه را همانند سنوات گذشته تدوین کرده است، بیان کرد: اصلاحات ساختاری که 
طی ماه ها با حضور مسئولان دولتی در کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس و بعد از آن در صحن علنی بررسی شده بود، در این بودجه اعمال نشده است، مجلس در کمیسیون تلفیق بودجه و در 
زمان بررسی لایحه بودجه ۱400 بخشی از اصلاحات را انجام خواهد داد. معمولا ما در مجلس درباره کلیات لایحه بودجه بحث زیادی نداریم اما جزئیات آن برای مجلس بسیار مهم است و باید دید، آیا منابع 
دیده شده در مقابل هزینه های در نظر گرفته شده، کافی است و هزینه ها مازاد بر درآمد نباشد. یکی از عوامل کسری بودجه سالانه دولت تورم های افسار گسیخته است، هرچه کسری بودجه بیشتر 

باشد تورمی که در سال بعد از آن ایجاد می شود، سنگین تر خواهد بود. تا جایی که می توانیم باید درآمدها واقعی باشد و هزینه های مازاد هم کاهش یابد تا تورم افسار گسیخته به مردم تحمیل نشود.

کاهشهزینههای
مازادبرایمقابلهبا
تورمافسارگسیخته
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شرکت  سهامی بيمه “ما” با همکاری دانشگاه تهران اقدام  به پياده سازی استاندارد ۳۴۰۰۰منابع انسانی کرد. به گزارش روابط عمومی، مدير سرمايه 
انسانی و آموزش شرکت بيمه “ما” با اعلام اين خبر گفت: شرکت بيمه “ما” در راستای اصلاح و ارتقاء رفتار سازمانی شرکت، با همکاری دانشگاه تهران اقدام 
به پياده سازی استاندارد ۳۴۰۰۰ منابع انسانی در حوزه مديريت عملکرد کارکنان  کرده است.وی در ادامه افزود:  با حمايت همه جانبه مديرعامل و مديران 
ارشد شرکت تلاش خواهيم کرد تا پايان سال جاری با استفاده از تجارب کادر تخصصی مديريت سرمايه انسانی و با کمک مشاوره متخصصان دانشگاه تهران، 
دوره اول مديريت عملکرد را در سامانه پياده سازی کنيم تا  شاهد تحولی عظيم در حوزه رفتار سازمانی و مديريت عملکرد باشيم. براساس اين گزارش همايش 
آموزش مجازی با حضور حجت بهاری فر مديرعامل بيمه “ما” ، معاونين، مديران ستادی و استانی و روسای شعب سراسر کشور توسط پروفسور قلی پور استاد 

تمام دانشگاه تهران با هدف توجيه پياده سازی استاندارد ۳۴۰۰۰ برگزار شد.

کانون نهادهای ســرمايه گذاری ايران اعلام کرد: اصلاح تبصره يک ماده ۱۴۹ قانون ماليات های مستقيم با موضوع اعطای معافيت تجديد 
ارزيابی دارايی ها مشروط به رعايت استانداردهای حسابداری ملی يا گزارشگری بين المللی پس از پيگيری ها و جلسات متعدد کارگروه مالی اين 
کانون و همکاری معاونت امور اقتصادی به سرانجام رسيد. به گزارش معاونت اجرايی کانون، موضوع ارزيابی دارايی ها به ارزش منصفانه يا ارزش های 
جاری، يکی از موارد چالش برانگيز بازار سرمايه و ساير بازارهای اقتصادی بويژه شرکت های سرمايه گذاری عضو کانون نهادهای سرمايه گذاری 
است. اين موضوع بعد از عدم اجرای دستورالعمل رعايت استانداردهای حسابداری شماره ۱۵ در سال ۹۳، همواره محل اختلاف مجموعه های 
درگير در فرآيند حسابرسی بود اما با پيگيری های مداوم همکاران، مساعدت سازمان بورس و رئيس اداره امور حسابرسی و گزارشگری مالی، منجر 

به ثبت اين موضوع ذيل ماده ۱۴۹ پيش نويس اصلاحيه قانون ماليات های مستقيم و جهت ارائه به هيأت دولت تحويل وزير اقتصاد شد.

پیادهسازیاستاندارد۳4000منابعانسانیباهمکاریدانشگاهتهران اصلاحمعافیتتجدیدارزیابیداراییهاازمالیات

با ايجاد طرح های توسعه ای مجتمع 
فولاد صنعت بناب شاهد تحول اقتصادی 
و اجتماعــی در منطقــه خواهيم بود. 
حجت الاســلام باقری بنابــی، نماينده 
مردم شهرستان بناب در مجلس شورای 
اســلامی در ديداری که با حضور بابک 
عليزادشهير، مديرعامل مجتمع، امين 
رفيعی مديرعامل پروژه گسترش فولاد 
شــهريار، معاونان و مديران اين مجتمع 
داشــت در خصوص توسعه اين مجتمع 
گفــت: با ايجــاد طرح های توســعه ای 
مجتمع فــولاد صنعت بنــاب در قالب 
گســترش فولاد شــهريار و پروژه های 
چندگانــه، شــاهد تحــول اقتصادی و 
اجتماعی به جهت اشتغال پايدار در اين 

مجموعه فولادی خواهيم بود.
به گزارش اعتبار بــه نقل از  روابط 
عمومی مجتمع فولاد صنعت بناب، عضو 
کميســيون اقتصادی مجلس شــورای 
اســلامی، آثار اقتصادی و اجتماعی اين 
طرح ها را با اهميت برشمرد و افزود: در 
شرايط تحريم، ايجاد چنين طرح هايی 

آثار اقتصادی و اجتماعی ارزشمندی در 
پی خواهد داشت و کشور را به سمت خود 
اتکايی و استقلال کامل اقتصادی سوق 
خواهد داد. با ايجاد اشــتغال پايدار، آثار 
اجتماعی اين طرح ها  نيز پديدار خواهد 
شد تا شاهد به کارگيری بيش از هزار نفر 
نيروی جوان به صورت مستقيم و ايجاد 
شــغل برای بيش از ۴هزار نفر به صورت 
غيرمســتقيم خواهيم بــود،  حمايت 
دســتگاه ها و نهادهای دست اندرکار را 
خواستار شــد و در جريان روند اجرايی 
شدن اين پروژه ها قرار گرفت،  مديرعامل 
مجتمع فولاد صنعت بناب در  اين ديدار 

به روند روبه رشد و افزايش توليد اشاره 
کرد، مديرعامل گسترش فولاد شهريار 
نيز در خصوص آخرين وضعيت طرح های 
توســعه ای گفت: اقدامات مقدماتی در 
راستای اجرايی شدن قرارداد منعقد شده 
برای پروژه ها در حال انجام است و اخذ 
مجوزهای قانونی لازم از مراجع ذی ربط 
مراحل پايانی خــود را طی می کند و بر 
اســاس برنامه ريزی انجام شده امورات 
اجرايی طرح های توسعه ای انجام خواهد 

شد.
 شــايان ذکر است که پروژه ذوب و 
ريخته گــری بــه ظرفيت اســمی يک 

ميليــون و ۴۵۰ هزار تن در ســال  که 
شــامل يک کــوره قــوس الکتريکی با 
ظرفيت ۱۶۰ تن با خوراک ۱۰۰ درصد 
آهــن اســفنجی و خروجــی خطوط 
ريخته گری اســلب و بيلــت،  احداث 
کارخانه نــورد ورق  و در صــورت نياز 
مقاطع سنگين،  احداث کارخانه توليد 
اکســيژن و گازهای صنعتــی موردنياز 
خطوط ذوب مجتمع در دو فاز مجموعا 
بــه ظرفيت ۹۰ ميليــون مترمکعب در 
ســال،  احداث کارخانه توليد فروآلياژ و 
فرومنگنز و فروســيليس و فروسيليکو 
منگنز  ( در دو فاز مجموعا به ظرفيت ۵۰ 
هزار تن در ســال و  توسعه خط ريلی و 
اتصال به شبکه راه آهن سراسری از جمله  
طرح های توسعه ای است که با حمايت 
گروه مالی گردشگری در راستای تکميل 
زنجيره فولادی ايــن هلدينگ در حال 
اجرا اســت. تکميل ايــن طرح ها  اين 
مجموعه فولادی را در چند ســال آينده 
به عنوان يکی از شرکت های بزرگ فولاد 

در سطح خاورميانه مطرح خواهد کرد.

تحول اقتصادی و اجتماعی با طرح های توسعه ای فولاد بناب
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خبر خبر
دولت علاقه ای به بودجه ریزی عملیاتی ندارد

عــادل آذر رئيس ســابق 
ديوان محاسبات با  اشاره به اينکه 
دولت علاقه ای به بودجه ريزی 
عملياتی ندارد، گفت: ۲۰ درصد 
نظام بودجه ريزی از نظر صورت بر 
مبنای عملکرد شکل گرفته است! 
يک دعوايی در زمان تدوين برنامه 
پنج ساله ششم بين دولت آقای 
روحانی با مجلس نهم و دهم شکل گرفت و آن اين بود که: 
»معنی ندارد من به تفصيل حرف ها و برنامه هايم را به شما 
بگويم من کليت را به شما می دهم سياست هايم را به شما 
می گويم و شما تصويب کنيد همان قدر هم پول به من بدهيد 

من می گويم چکار می کنم.« )!(
برای همين اســت واقعاً دولت در صورت بندی بودجه 
تحت عنوان بودجه ريزی عملياتی و يا بودجه بر اساس عملکرد 
علاقه ای ندارد، البته از حق نگذريم که مجموعه برنامه و بودجه 
يک بخشی که زمانی من مرکز آمار بودم کمک می کردم يک 
شورای راهبری گذاشتن کارهای انجام گرفت. گفتنی است، 
رهبر معظم انقلاب نيز چندی پيش در اين باره گفته بودند: 
»تحول در زمينه های بودجه  اين است که بودجه را جوری 
ببندند که عملياتی باشد. غالباً دولت ها ادعا می کنند بودجه 
عملياتی است که البته اين گونه نيست. اگر چنانچه بودجه به 
معنای واقعی کلمه عملياتی باشد يک تحول اقتصادی محقق 
خواهد شد.« شما فرمی  که سالانه بودجه تنظيم می شود و 
ستون هايی دارد به ويژه شاه بيت بودجه ريزی بر مبنای عملکرد 
محاسبه قيمت تمام شده برای فعاليت هاست، موارد تهيه شد 
فرم و شکل تعريف شد مثلا پيوست بودجه تملک و دارايی، 
مراجعه کنيد بودجه عمرانی آنجا می بينيد که اين پروژه چند 
واحد فعاليت می شود قيمت تمام شده هر واحد فعاليت برای 
ما چقدر است. مثلا هر دانش آموز در بخش دولتی در استان 
ايلام سرانه بودجه اش چقدر برای ما در آمده است، در تهران 
برای ما چقدر در آمده است. وارد نقد اين صورت نمی شوم اما 
يک کارهايی شــده است اما اگر بپرســيد اين صورت که 
می گوييد دولت و برنامه و بودجه يک کارهايی کرد علی رغم 

اينکه ميلش هم نبود.
به گفته وی، ۲۰ درصــد نظام بودجه ريزی بر مبنای 
عملکرد از نظر صورت شکل گرفته است، اما اگر بگوييم نقص 
اصلی و نقصان اصلی آن کجاســت می گويم در همان قصه 
شفافيت و باز به تفصيل تنظيم نشد و باز دولت يک چيزهايی 
برای خودش نگه داشت، اگر بگوييم اينجای چالش متوجه 
کيست من قطعا می گويم متوجه نظام قانون گذاری و  پارلمان 
است که نتوانســت به درســتی نظارت کند که آن نظام 
بودجه ريزی به طور کاملاً بلوغ يافته و کامل مستقر بشود پس 
اين يک نکته است چالش  صورت که ما می خواهيم بگوييم 
اصلاح ساختار يک بخشــی به صورت برمی گردد و الان در 
صورت در چه وضعيتی هستيم حدود ۲۰ درصد پيش رفتيم 
که يک برنامه مفصلی می طلبد که راجع به کم و کاستی های 

آن صحبت کرد./ تسنيم

ساعت ها مقابل اشعه ی مستقیم خورشید 
قرار نگیرید

پس با توجه به شرايط اين روزها نمی توانيم به مقدار 
لازم از نور خورشيد ويتامين دی جذب کنيم. با رژيم غذايی 
معمولی و مصرف مواد غذايی غيرغنی شده هم ويتامين دی 
بدن تأمين نمی شود. البته الآن بسياری از مواد غذايی را 
با ويتامين دی غنی می کنند؛ محصولاتی مثل ماســت، 
روغن و شــير غنی  شده با ويتامين دی توليد می شود که 
بهتر اســت اين مواد را مصرف کنيم. اما در کنار اين ها به 
مکمل درمانی هم نياز داريم. در کودکی و نوجوانی روزی 
۶۰۰ واحد بين المللــی)IU( ويتامين دی نياز داريم که 

می شود ۱۵ ميکروگرم. 
در حــال حاضر دونوع مکمل با دوز مصرفی روزانه و 
ماهانه در داروخانه ها وجود دارد که البته بهتر اســت با 
مشورت و تحت نظر پزشک  و متخصصصان مصرف شود. 
مصرف ويتامين ها، پروتکل درمانی دارد. اين که به مدت 
چندهفته يا چندماه استفاده شوند، بايد طبق دستور يا 
مشورت پزشک  يا متخصص باشد. چون ويتامين ها دو 
نوع اند؛ ويتامين های محلول در آب، اگر بيش از نياز بدن 
مصرف شــوند، خطر کمی دارند، چــون اضافه ی آن ها 
می تواند از بدن دفع شود. اما ويتامين های محلول در چربی 
که قابليت جذب شــدن در چربی های بدن را دارند، در 
صورت مصرف زياد، می توانند مسموميت زا باشند. علاوه 
برايــن، ويتامين دی برای برخی بيماری ها مثل بيماران 
پاراتيروئيدی و بيماران کليوی  و برخی سرطان هابايد با 

احتياط  مصرف شود.

ایران به جمع چهار تولید کننده ریل 
زبانه سوزن در جهان پیوست

توليد ريل زبانه سوزن در ذوب 
آهن اصفهان در جهت خودکفايی 
صنعت ريلی کشــور. ذوب آهن 
اصفهان در راستای خودکفايی و 
بومی سازی و به دنبال توليد ريل 
های مورد نياز راه آهن و مترو ۱۰ 
آذرماه ، موفق به توليد انبوه ريل 
زبانه سوزن گرديد و با اين موفقيت چشمگير ، ايران به جمع 
چهار توليد کننده ريل زبانه سوز در جهان پيوست . منصور 
يــزدی زاده مدير عامل ذوب آهن اصفهان در اين خصوص 
گفت: توليد ريل زبانه سوزن که مصارف گسترده ای در صنعت 
ريلی کشور دارد، پس از توليد ريل های درون و برون شهری 
در دستور کار شرکت قرار گرفت و طراحی و ساخت غلتک 
های آن سه ماه طول کشيد که توسط کارشناسان اين شرکت 
باکار شبانه روزی با توجه به نياز کشور انجام شد. وی با اشاره 
به اين که هيچ محدوديتی در توليد ريل نداريم و برای صادرات 
آن هم برنامه ريزی کرده ايم، افزود: توليد اين محصول سخت 
تر از توليد ريل های ديگر است  و چون هيچ محور تقارنی ندارد، 
توليد آن پيچيدگی ها و حساسيت های خاصی دارد . او به 
اهميت اين ريل در صنعت حمل و نقل ريلی کشور اشاره کرد 
و گفت: کارهای تکميلی بر روی ريل زبانه سوزن در شرکت 
ديگری انجام می شود و در نهايت سوزن ريل ملی در خطوط 
کشور مورد استفاده قرار می گيرد. وی با اشاره به اين که اين 
ريل در طول ۱۳ متر توليد می شود ، اظهار داشت: ريل سوزن 
به صورت عمده جهت تغيير مسير قطار استفاده می شود و تا 
کنون تامين آن متکی کامل به واردات بود و لذا توليد آن  يک 
موفقيت بزرگ برای کشور است و توسعه حمل و نقل ريلی 

کشور را تسهيل می کند.

ایران در جایگاه نوزدهمین صادرکننده 
شمش فولادی دنیا قرار گرفت

 ايران در ســال ۲۰۱۹ در 
صادرات شمش فولادی در رتبه 
۱۹ و در صــادرات محصولات 
فولادی در جايگاه ۵۳ دنيا قرار 
گرفت.  براساس اعلام وب سايت 
Trade Map در سال ۲۰۱۹ 
ايران از نظر واردات جهانی فولاد 
خام )شــمش( در بين ۱۹۶ کشور، رتبه ۱۵۹ را به خود 

اختصاص داد. 
ايران در بخش صادرات محصولات فولادی در بين 
۱۹۵ کشــور به جايگاه ۵۳ در سال ۲۰۱۹ رسيد و ضمن 
اينکه رتبه کشورمان از واردات جهانی محصولات فولادی 
در ميان ۲۲۶ کشــور برابر با ۸۵ بود.براساس اعلام وب 
ســايت مزبور، ميزان واردات فولاد خــام و محصولات 
فولادی کشــورمان در سال ۲۰۱۹ به ترتيب ۴۲ و ۳۰۲ 
ميليون دلار ثبت شده بود. ضمن اينکه صادرات فولاد خام 
و محصولات نيز در همين ســال به ترتيب ۳۱۲ و ۲۵۲ 

ميليون دلار را نشان می دهد.
معاونت طرح و برنامه وزارت صنعت به نقل از منبع مزبور 
آورده است، پارسال مجموع توليد فولاد خام )شمش( ۲۶.۸ 
ميليون تن ثبت شد و ميزان محصولات فولادی هم به رقم 
۲۰.۶ ميليون تن رسيد.   به گزارش ايرنا،   آمارهای تجارت 
خارجی در هفت ماهه ابتدايی امســال گويای صدور چهار 
ميليون و ۳۷۵ هزار و ۸۵۱ تن زنجيره و محصولات فولادی 
به ارزش يک ميليارد و ۵۹۰ ميليون دلار است که ۷۶.۸ درصد 
در بخش شمش فولادی به بيلت و بلوم اختصاص داشت، 
ضمن اينکه ارزش صادرات هفت ماهه ۹۹ نسبت به مدت 
مشــابه کاهش ۳۷ درصدی دارد.ســال گذشته، مجموع 
صادرات شمش و محصولات فولادی از ۱۰.۵ ميليون تن هم 
فراتر رفت. واردات زنجيره و محصولات فولادی در هفت ماهه 
ابتدايی امسال به رقم ۶۳۳ هزار و ۶۶۵ تن رسيد که در مقايسه 
با دوره مشابه پارسال افزايش ۵۱ درصدی را نشان می دهد.

ارزش واردات زنجيره و محصولات فولادی در دوره فروردين 
لغايت مهر ۹۹ بيش از ۷۱۴.۶ ميليون دلار ثبت شد که در 
مقايسه با مدت مشابه در سال ۹۸ رشد ۳۲ درصدی را ثبت 
کرد.صادرات شمش فولادی در هفت ماهه امسال به رقم سه 
ميليون و ۱۹۱ هزار تن رسيد که از اين رقم سهم بيلت و بلوم 
۷۶.۸ درصد ثبت شد. انجمن توليد کنندگان فولاد ايران آمار 
داد که صادرات بيلت و بلوم در هفت ماهه امسال دو ميليون 

و ۴۵۱ هزار تن و اسلب هم برابر با ۷۴۰ هزار تن بود.
ميزان واردات بيلت و بلوم در هفت ماهه امسال نسبت 
به مدت مشابه پارسال به رقم سه هزار تن رسيد که افزايش 

۵۰ درصدی را نشان می دهد.

بــا هدف حل چالش هــای فناورانة 
ه در رويــداد ريــورس  د ـ ـ ش ح  ر ط م
پيچ)Reverse Pitch( مرکز نوآوری 
تحول ديجيتال فولاد، دومين دور بازديد 
شرکت های دانش بنيان از خط توليد فولاد 
مبارکه انجام شد. به گزارش اعتبار به نقل 
از خبرنگار فولاد با الزام و مأموريت مديريت 
شــرکت فولاد مبارکه به شرکت ايريسا 
مبنی بر تدوين برنامة هوشمندســازی و 
تحول ديجيتال در فولاد مبارکه، برنامة 
پنج ساله ای تدوين شد. در همين زمينه و 
با هدف حل چالش هــای موجود در اين 
خصوص، رويداد ارائة چالش های فناورانه 
در مهرماه سال جاری در دانشگاه تهران 
برگزار و پيشــنهاد های برتر انتخاب شد.  
نهايتا ۱۲ تيم در مدت ۴ روز از خط توليد 
فولاد مبارکه بازديد کردند. اين تيم ها در 
ايــن مــدت از واحدهای آهن ســازی، 
ريخته گری، نورد گرم و انباشت و برداشت 
بازديد و از نزديک با فرايند کار اين بخش ها 
آشنا شدند. کاربردهای هوش مصنوعی و 
يادگيری ماشين در حوزۀ SIEM برای 
شناسايی تهديدات و حملات سايبری و 
ايجاد پلتفرم امن و شفاف به منظور ارتقای 
امنيت و شــفافيت فراينــد خريد فولاد 

مبارکه با استفاده از فناوری های بلاک چِين 
و محاســبة چندطرفــة امــن ازجمله 
موضوعاتــی بودنــد که شــرکت های 
دانش بنيان برای طراحی و ايده پردازی های 
مرتبــط با آن ها از مجموعة فولاد مبارکه 

بازديد کردند. 
فولاد مبارکه پيشگام تحول 

ديجيتال  در کشور است
عضو هيئت علمی دانشگاه اصفهان 
پــس از بازديــد از واحد نــورد گرم، در 
گفت وگو با خبرنــگار فولاد با بيان اينکه 
تهديدات سايبری در سال های اخير عليه 

کشــورمان افزايش يافته اســت، گفت: 
محافظت از فضای سايبری کشور، به ويژه 
فضای سايبری حوزۀ صنعت بسيار اهميت 
دارد و بايــد بتوانيم بــرای مقابله با آن، 
تمهيدات لازم را بينديشيم. بهروز ترک 
لادانی فولاد مبارکه را از پيشگامان تحول 
ديجيتال در کشور برشمرد و خاطرنشان 
کرد: اين بازديــد کمک کرد ايمانمان به 
توان داخلی قوی تر شود و تشويق شويم 
پژوهش های دانشگاهی را بيشتر به سمت 
 صنعــت و مــوارد  مرتبــط بــا صنعت 

سوق دهيم.

 توســعه يافتگی فولاد مبارکه 
نشان از عمق فعاليت های علمی و 

پژوهشی در اين مجموعه است
عضو هيئت علمی دانشگاه صنعتی 
اصفهان و رئيس مرکز فناوری اطلاعات 
اين دانشــگاه نيز پــس از بازديد از واحد 
آهن ســازی و واحد انباشت و برداشت در 
گفت وگو با خبرنگار فولاد، توسعه يافتگی 
فولاد مبارکه را نشان از عمق فعاليت های 
علمی و پژوهشی در اين مجموعه عنوان 
کرد و گفت: بازديد ميدانی امروز موجب 
شــد بتوانيــم دقيق تــر و جامع تــر با 
نيازمندی های فولاد مبارکه آشنا شويم و 
پيشــنهاد های خود را مطرح کنيم.  علی 
فانيان افزود: بی شک حوزۀ گسترده ای که 
در بخش انبارهای فولاد مبارکه وجود دارد 
می طلبد ســامانه ای که هم دارای بنية 
علمــی قوی و هم کاربردی باشــد برای 
مجموعــه فولاد طراحی شــود. مديران 
شــرکت های دانش بنيان و متخصصان 
دانشــگاهی طی مــدت ۴ روز بازديد از 
واحدهــای مختلــف فــولاد مبارکه در 
جلســات تخصصی نيز بــه گفت وگو با 
مديران و کارشناســان فــولاد مبارکه 

پرداختند.

فولاد مبارکه پیشگام تحول دیجیتال در کشور است
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به گزارش ایسنا و به نقل از انگجت، بالن های توزیع اینترنت شرکت الفبت )Alphabet( شرکت مادر گوگل موسوم به لون )Loon(  برای هدایت بالن های اینترنت خود به 
سیستم ناوبری جدیدی روی آورده است.

این بالن ها اکنون به جای تکیه بر الگوریتم های طراحی شده توسط انسان، از سیستم هوش مصنوعی که در چند سال گذشته توسط گوگل توسعه یافته است، بهره می برد. 
اکنون یک سیستم یادگیری تقویتی)RL(  وظیفه ناوبری این ناوگان از بالن ها را در آسمان کشور کنیا برعهده گرفته است، جایی که لون اولین سرویس تجاری خود را ارائه داد. 
مسئولان این پروژه می گویند این اولین استفاده از مدل RL در یک سیستم تولیدی هوافضاست. آنها می گویند این کار هیجان انگیز است، زیرا نشان می دهد یادگیری تقویتی 
می تواند در دنیای واقعی به کار گرفته شود. گفتنی است تاکنون از سیستم های یادگیری تقویتی در شکست بازیکنان برتر بازی های رایانه ای استفاده شده بود. این سیستم 
هوش مصنوعی می تواند مسیرهای بهینه را برای این بالن ها که به طور قابل توجهی سریع تر از مسیرهای انتخابی سیستم ناوبری قبلی است، تعیین کند و این کار را با کارایی 

بیشتری انجام می دهد. همچنین این بالن ها اکنون می توانند مسافت مشابهی یا حتی بیشتری را با قدرت و صرف انرژی کمتری طی کنند.

خلبانیلون
بههوشمصنوعی

سپردهشد

بهنــام اديبی، کارشــناس توليــد کوره های قوس 
الکتريکی ناحية فولادسازی و ريخته گری مداوم، از ثبت 
رکورد ۲۱ ذوب بر روز در کورۀ شــمارۀ ۱ فولادسازی در 
تاريخ سيزدهم آذرماه خبر داد و گفت: در سالی که شرکت 
فولاد مبارکه توليد ۷,۲ ميليون تن فولاد را سرلوحة کار و 
هدف خود قرار داده است، دست يابی به اين رکورد بسيار 

ارزشمند محقق شد.   اديبی در ادامه خاطرنشان کرد: در 
اين راستا، زمان تخليه تا تخليه به ۶۹ دقيقه و مصرف انرژی 
الکتريکی به ۴۸۵ کيلووات ســاعت بر تن مذاب کاهش 
يافت. وی افزود پيش از اين نيز در تاريخ ۲۹ آبان ماه، رکورد 

۲۰ ذوب در کورۀ شمارۀ ۲ فولادسازی محقق شده بود.
عبدالرحيم ذوالفقاری، کارشناس برق و ابزار دقيق 
کوره هــای قوس نيز ضمن تأکيد بــر نقش پايش مداوم 
پارامترها توسط مجموعة توليد و تعميرات عنوان کرد: در 
اين راستا، توان الکتريکی کوره با در نظر گرفتن ظرفيت 
ترانســفورماتور افزايش يافت و نقطة بهينة کاری کوره با 
همفکری همکاران به نحــوی تعيين گرديد که تمامی 

تجهيزات جانبی پذيرای اين افزايش ظرفيت باشند.
مهدی آريافر، مسئول ذوب کوره نيز بيان داشت: با 
ايجاد تعادل بين سيســتم شــارژ آهن اسفنجی و توان 
الکتريکی و حرارتی کوره، حداکثر استفاده از منابع موجود 
و زمان های کاری کوره ميســر شد و رکورد فوق به دست 

آمد. مســعود آقانژاد، شــيفت فورمــن کوره های قوس 
الکتريکی نيز به حداقل رساندن زمان های آماده سازی بين 
ذوب کوره در اين روز و همراهی چهار تيم کاری کوره در 
دست يابی به اين مهم را مورد تأکيد قرار داد و افزود: اين 
رکورد نتيجة تلاش و همدلی همة همکاران درخصوص 
کنتــرل مــواد ورودی، کنتــرل فراينــد ذوب گيری، 
 آماده بــه کاری تجهيزات و کاهش توقفات آماده ســازی

 کوره اســت.  بهنام اديبی در پايان ضمن تشکر از رؤسای 
واحدها، کارشناسان توليد و تعميرات و دفتر فنی کوره های 
قــوس، هماهنگ کننده ها و شــيفت فورمن های توليد 
ناحيه، اپراتورهای کاردان و باانگيزۀ خط توليد، کارکنان 
واحدهای حمل ســرباره و آماده ســازی پاتيل مذاب و 
همچنين مجموعة کارکنان واحدهای پشتيبانی، ستادی 
و پيمانکاری در ناحية فولادسازی، ابراز اميدواری کرد با 
حفظ و تقويــت کار تيمــی صورت گرفتــه، موفقيت 

به دست آمده تثبيت و به ساير کوره ها گسترش يابد.

دست یابی به رکورد روزانۀ تولید ۲۱ ذوب در کورۀ قوس 
شمارۀ ۱ فولادسازی
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تونل زيرآبی ساخته شده در دانمارک فاصله دو شهر را از ۷۴ دقيقه 
به ۱۶ دقيقه کاهش می دهد.

فناوری ساخت تونل های زير آب در جهان به تدريج فراگيرتر می شود. 
در همين نزديکی ما يعنی شهر استانبول ترکيه تونل اوراسيا آخرين موردی 

است که امکان حمل ونقل از زير آب را فراهم کرده است.
اکنون اما قرار است به زودی تونلی در دانمارک افتتاح شود که شامل 
نخستين ميدان زير اقيانوس جهان هم می شود. به گزارش بی بی سی، اين 

تونل زير آبی که جزاير Streymoy و Eysturoy را به هم وصل می کند 
۱۱ کيلومتر طول دارد و زير اقيانوس اطلس با فناوری جديد راهســازی 
ساخته شده است. بخش مورد توجه رسانه ها اما در اين تونل ميدانی است 
که مانند ميدان های معمول خيابان ها امکان تغيير مسير را به خودروهای 
عبوری می دهد. علاوه بر فايده حمل ونقل، دانمارکی ها اين ميدان را که 
همين حالا هم در جهان مشهور شده به اثری هنری هم تبديل کرده اند. 
پايين ترين نقطه اين تونل ۱۸۷متر زير سطح اقيانوس قرار دارد. فعاليت 

مهندسان برای ساخت اين تونل زير اقيانوس تا دو هفته ديگر باعث می شود 
تا طول زمان سفر بين مرکزهای اين دو جزيره از ۱ساعت و ۱۴ دقيقه به 
تنها ۱۶دقيقه کاهش پيدا کند و آرامش ساکنان را به دنبال داشته باشد. 
دانمارک همچنين چندی پيش اعلام کرد که عمليات احداث بزرگ ترين 
تونل زيرآبی جهان را که قرار است اين کشور حوزه اسکانديناوی را به آلمان 
متصل کند از ابتدای سال ۲۰۲۱ ميلادی آغاز خواهد کرد. اين تونل که 
»فمهارن بلــت« Fehmarnbelt نام دارد و از آن به عنوان طويل ترين 

گذرگاه زيرآبی جهان نام برده می شود حدود ۱۸کيلومتر طول دارد و روی 
کف دريا احداث خواهد شــد. تونل زيرآبی »فمهارن بلت« با گذر از عمق 
آب های دريای بالتيک جزاير دانمارکی لولاند فلاســتر واقع در جنوب 
کپنهاگ را به منطقه ساحلی »شلسويگ-هولشتاين« در آلمان پيوند 
می دهد. احداث اين تونل که مدت زمان تردد ميان دانمارک و آلمان را تنها 
به چند دقيقه کاهش می دهد، قرار بود زودتر از زمان اعلام شده آغاز شود 

اما به خاطر بحران کرونا ۶ماه به تعويق افتاد.

افتتاحنخستینمیدانزیراقیانوسجهان

افزایش سرمایۀ 10 هزار میلیارد تومانی فولاد مبارکه در راه است
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی ايميدرو، در 
ماه های اخير ارزش بازارگردانی شرکت های حوزۀ صنايع 
معدنــی ازجمله فولاد مبارکه )فولاد(، چادرملو )کچاد( و 
گل گهر )کگل(، سرمايه گذاری معادن و فلزات )ومعادن(، 
فولاد خوزســتان )فخوز( و صنايع مس )فملی( به ۸ هزار 
ميليارد تومان رســيده اســت. اين شــرکت ها علاوه بر 
بازارگردانی، با افزايش سرمايه، گام های بلندی در جهت 
توسعة اين بخش برداشته اند. شرکت ملی مس ۱۰ هزار 
ميليارد تومان افزايش سرمايه دارد. پس از آن فولاد مبارکه 
نيز ۱۰ هزار ميليارد تومان افزايش سرمايه خواهد داشت.  
فقط شرکت ملی مس و فولاد مبارکه افزون بر ۴ ميليارد 
يورو پروژۀ توسعه ای در اختيار دارند که در نهايت به تقويت 
حقوق ســهام داران می انجامد. طی اين مــدت، به رغم 
همه گيری ويروس کرونا در کشور و با رعايت ضوابط مربوطه، 
با رشد و همچنين جهش توليد برخی محصولات ازجمله 
آلومينيــوم مواجه بوديم؛ به طوری که توليد اين فلز با ۷۰ 

درصد جهش همراه شد.
توليــد در زنجيرۀ آهن ازجمله کنســانتره، گندلة 
ســنگ آهن و آهن اسفنجی به ترتيب ۴، ۸ و ۱۱,۴ درصد 

افزايش يافت. توليد کاتد مس نيز ۶ درصد رشد کرد.
 بازارگردانی 8 هزار ميليارد تومانی 

شرکت های بزرگ
در ماه های اخير ارزش بازارگردانی شــرکت های اين 
حوزه ازجمله صنايع مس،فولاد مبارکه، چادرملو و گل گهر، 

سرمايه گذاری معادن و فلزات، فولاد خوزستان و... به ۸ هزار 
ميليارد تومان رسيده است. وی افزود: اين شرکت ها علاوه 
بر بازارگردانی، با افزايش سرمايه، گام های بلندی در جهت 
توسعة اين بخش برداشــته اند. غريب پور در ادامه گفت: 
شــرکت چادرملو بيش از ۵۸۰۰ ميليارد تومان افزايش 
سرمايه داشته است. شرکت ملی مس نيز ۱۰ هزار ميليارد 
تومان و پس از آن فــولاد مبارکه ۱۰ هزار ميليارد تومان 
افزايش سرمايه خواهد داشت. رئيس هيئت عامل ايميدرو 
با تأکيد بر اينکه در زنجيرۀ معدن و صنايع معدنی خبرها 
اميدوارکننده است، گفت: فقط شرکت ملی مس و فولاد 
مبارکه افزون بر ۴ ميليارد يورو پروژۀ توسعه ای در اختيار 
دارند که در نهايت به تقويت حقوق سهامداران می انجامد. 
به گفتة وی، ارزش طرح های توســعة شرکت های بزرگ 

معدن و صنايع معدنی، معادل ۴,۵ ميليارد يورو )به صورت 
ارزی(، و ۴۰ هزار ميليارد تومان )به صورت ريالی( اســت. 
غريب پور با اعلام اينکه معدن و صنايع معدنی ۲۴ درصد 
بورس را تشکيل می دهند، تصريح کرد: آيندۀ اين شرکت ها 
از وضعيت کنونی بهتر خواهد بود و بازار روبه رشدی خواهند 
داشت. شايان ذکر است پيشنهاد افزايش سرماية شرکت از 
مبلــغ ۲۰۹۰۰۰ ميليارد ريال به مبلغ ۳۰۴۵۰۰ ميليارد 
ريال در تاريخ ۱۱ آذر ماه به تصويب هيئت مديره رسيده و 
جهت اظهار نظر به حسابرس و بازرس قانونی شرکت ارسال 
شده است. بديهی است که پس از تأييد حسابرس قانونی، 
انجام افزايش سرمايه منوط به تأييد سازمان بورس و اوراق 
 بهــادار و تصويب در مجمع عمومی فوق العاده شــرکت 

خواهد بود.



قیمت بازار )تومان(نوع سکه

۱۲/۴۲۲/۰۰۰سکه طرح جديد
۱۱/۸۶۸/۰۰۰سکه طرح قديم

۶/۵۰۰/۰۰۰نيم سکه
۴/۴۵۰/۰۰۰ربع سکه
قیمت بازار )تومان(نوع ارز

۲۶/۶۵۰د                    لار
۳۱/۵۵۱يورو
۳۵/۲۰۰پوند                    
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تشکیل کمیته تعقیب و ردیابی 
متهمان پرونده ترور سردار 

شهید سلیمانی

بازپرس ويژه رسيدگی کننده به پرونده ترور سردار شهيد سليمانی 
از تشــکيل کميته تعقيب و رديابی متهمان پرونده ترور ســردار شهيد 

سليمانی و همراهانش در دادسرای تهران خبر داد.
به گزارش اعتبار به نقل از مرکز رســانه قوه قضائيه، سيد اشرفی در 
نشســت پيگيری و بررسی ابعاد حقوقی ترور ســردار شهيد حاج قاسم 
سليمانی و همرزمانش در دادگستری استان تهران اظهارداشت: از همان 
روزهای ابتدايی رسيدگی به اين پرونده شروع شد و اين امر به دادسرای 
ويژه امور بين المللی )ناحيه ۲۰( محول شــد و تحت مديريت دادستان 
تهــران تحقيقات پيش رفت، با دســتور رياســت قــوه قضائيه، هيئت 
مستشاری، وظيفه جمع آوری دلايل و مستندات را عهده دار شد و هيئت 
قضايی به مديريت دادســتان و بنده به عنوان معاون دادستان و بازپرس 
رسيدگی کننده به پرونده، امر تحقيقات را شروع کرده و روال خود را طی 

کرد.
بازپرس ويژه رسيدگی کننده به پرونده ترور سردار شهيد سليمانی 
افزود: در ادامه، مشــخصات ۴۵ نفر از متهمان آمريکايی که در اين اقدام 
نقش داشتند ارائه شد و نسبت به صدور حکم بازداشت بين المللی متهمان 
از طريق سازمان پليس بين الملل اقدام لازم صورت گرفت؛ اما متاسفانه 
به دليل فضای سياسی حاکم از صدور حکم بازداشت بين المللی متهمان 
امتناع کردند ولی با اين حال، تحقيقات روند خود را طی کرد، همچنين 
نيابت قضايی به ۶ کشــوری که پايگاه های آمريکايی ها در آنجا مســتقر 
هســتند، ارسال شد و اخيرا مطلع شديم که دولت عراق پاسخ اين نيابت 
را آماده کرده و در مسير ديپلماتيک در حال ارسال است.اکنون در صدد 
تنظيم نيابت قضايی خطاب به دستگاه قضايی آمريکا هستيم و قصد داريم 
دستگاه قضايی آمريکا را در معرض امتحان قرار دهيم تا ببينيم رسيدگی 

به اتهامات متهمان می پردازند يا نه.
با توجه به اينکه برخی از متهمان در کشورهای همسايه تردد دارند، 
کميته تعقيب و رديابی متهمان در سطح دادسرای تهران در اين خصوص 
تشکيل شده است و در حال حاضر مرحله تحقيقات را به پايان می رسانيم 

و در مرحله صدور قرار نهايی و کيفرخواست قرار داريم.

خبر

زمستان امسال بازار خودرو با محصول جدید سایپا گرم مي شوددر پی انتشار اسناد ویدیویی استاندارد ایمنی اروپایی شاهین 

آغاز عصر نوین ایمنی در محصولات سایپا

ايمنی ، يکی از مهمترين مشخصه های خودروها 
اســت به گونه ای کــه در برخی قاره هــا نظير اروپا ، 
خودروسازان در صورت پاس نکردن حد نصاب امتياز 
لازم در حــوزه ايمنــی ، امــکان توليــد و عرضــه 

خودروهايشان را نخواهند داشت .
 ايمنــی خودروها در ايران تا کنــون تنها تعريف 
کلامی داشته و مردم از روی تصادفات نسبت به ايمنی 
خودروها قضاوت می کردند و به جز چند مورد محدود 
ويديويی از تســت ايمنی خودروهــای ايرانی تاکنون 
منتشر نشده است . سايپا با معرفی شاهين اين تعريف 

را به طور کل تغيير داده است . 
اين خودروســاز در دوران جديد فعاليتش بعداز 
خداحافظی پرايد از خطوط توليد ، در مســير توسعه 
مگاپلتفرم SP ۱۰۰ ، شــاهين را به گونه ای طراحی 
کرده است که اســتاندارد معتبر ECE اروپا را پاس 
می کند و در همين راستا و برای شفاف سازی تا کنون 
۲ ويديــو از مجموع آزمايش های ايمنی اين خودرو را 
منتشــر کرده است . نخستين ويديو شاهين مربوط به 
عملکرد کيســه های هوای اين خــودرو بود و دومين 
ويديو نشــان دهنده کســب امتياز های لازم در تست 

تصادف جانبی توسط شاهين بود .
شــاهين نخســتين خودرو بومی ايران است که 

اســتانداردهای ايمنی ECE را علــی رغم ضروری 
نبودن در فهرست استانداردهای ايران آن هم پيش از 
توليد پاس کرده است و اکنون با سطحی متفاوت از 
ايمنــی آماده ورود به خيابان ها اســت . شــايد 
مشــتريان بازار خودرو ايران تا پيش از معرفی 
شاهين عادت داشــتند در يک مراسم خبر 
رونمايی از خودرويی جديد را بشــنوند و 
ســپس برای ثبت نام آن چند ماه بعد 
اقــدام کنند بدون آنکــه بدانند آن 
خودرو چقدر ايمن است يا تنها  به 
حرف مســئولان خودروســازی 
کشور بســنده کنند . ســايپا در 
پروژه شــاهين اين تعريف را به طور 
کلی عوض کرده اســت به گونه ای که 
مشتريان اين خودرو با مشاهده ويديوهای 
مســتند از تســت های تصادف اروپايی اين 
خودرو به سطح ايمنی که انتظارش را می کشند 
پی خواهند برد و با اطمينان اين خودرو را ســوار 
می شــوند . مهمترين هدف سايپا ارائه تعريفی نوين 
از طراحی و عرضه يک خودرو بومی اســت به گونه ای 

و که اين خودروساز بدون اين ويديوها 
ين آزمايش ها آن هم  ا

توليد  از  يــش  پ
 خــودرو نيز 

می توانســت ، شــاهين را به بازار عرضه کند اما 
چنين بدعتی در مگا پلتفرم جديد نشان دهنده مسير 
جديد حرکت ســايپا در حوزه خودروســازی است به 
گونه ای که آنچه تا کنون در اين صنعت گذشته را کنار 
گذاشــته اند و عصری جديد را در دوران مديريت سيد 
جواد ســليمانی در اين شرکت رقم می زنند.  مجموعه 
آزمايش هــای ايمنی يک خودرو تنها به بدنه و ســر 
نشــينان داخــل آن محــدود نمــی شــود بلکــه 
در استاندارد های روز ايمنی ، امنيت عابرين پياده نيز 
مد نظر قــرار دارد.  طراحان شــاهين در طراحی اين 
 Pedestrian  خودرو اســتاندارد عابرين پيــاده يا

safety را نيــز مد نظر قــرار داده اند و طراحی درب 
موتور و ســپر جلو به گونه ای انجام شده که در صورت 
برخــورد عابر پيــاده با بخش جلو خــودرو ، به دليل 

استفاده از متريال ويژه و طراحی متفاوت ، کمترين 
آســيب به عابر پياده وارد می شود و اين موضوع 

نيز بخشــی از آزمايش های اروپايی است که 
شاهين از آن ســربلند بيرون آمده است . 

خودروهای بســياری تا کنون به عنوان 
خودرو ملی يا بومی در کشــور توليد 

شده اند که شايد در ظاهر استوار و 
قدرتمند به نظر می رســيدند اما 
در عمــل هيچ تصوير يا ويديويی 

از ايمنی آن ها منتشر نشد تا ايمنی 
اين خودروها بــه صورت علمی نيز به 

مشتريان ثابت شود . 
همچنيــن درک حقيقــی از ايمنــی 

خودرو تنه ا به استحکام بدنه مربوط نمی شود 
و عدم جذب ضربه در بدنه يک خودرو به معنای 

ايمــن بودن آن نيســت چرا که بايــد ببينيم اين 
تصادف چه تأثيری روی 

سر نشينان داشــته و چه مشکلاتی را ايجاد کرده 
است.  برای مثال گر يک خودرو در حين تصادف آسيب 
ســبکی روی بدنه ببيند اما سرنشــين در بخش سر ، 

سينه و پا دچار حادثه شود.
نمی توان آن خودرو را به دليل ضربه 
محدود روی بدنه ايمن دانست چرا 
که ايمنی برای سرنشــينان 
تعريف می شود و اين 
با  تنها  موضوع 

استانداد های روز بخصوص در اروپا و به صورت علمی 
قابل اثبات است . سايپا در پروژه شاهين از مسير علمی 
و بر اساس اســتاندارد معتبر روز جهان وارد شده و به 
جــای طراحی خودرويی  که اصطلاحــاً قوی هيکل و 
محکم تلقی شود ، ايمنی اين محصول را در قالب ويديو 
به نمايش گذاشــته و در نظر دارد ديگر مراحل تســت 
های ايمنــی اين خودرو را نيز طــی هفته های آينده 
منتشر کند تا مشــتريان و بازار سبک نوينی از ايمنی 
در يک خودرو بومی ايرانی را مشــاهده کنند.  شاهين 
نخســتين محصول از مگا پلتفرم SP ۱۰۰ اســت که 
کلاسی جديد را در سبد محصولات سايپا آغاز کرده و 
قرار اســت به عنــوان خودرويی خانوادگــی ، آغاز گر 
عصری جديد در توليدات ســايپا باشد .  اين خودرو 
ضمن بهره گيری از امکانات متنوع متناســب با نياز 
مشــتريان ايرانــی ، از نظر فضا ســازی منطبق بر 
خواست مشــتريان بومی ايران شــکل گرفته و به 
واسطه انحصاری بودن پلتفرم ، امکان ايجاد هر گونه 
تغيير متناسب با بازار ايران را فراهم می کند . در اين 
بين مهمتر از مباحث فنــی و امکانات، بحث ايمنی 
اســت که تاکنون هيــچ گاه به طور جدی از ســوی 

خودروسازان مورد توجه قرار نگرفته بود .


